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LIONS  CLUBS  INTERNATIONAL  MD 104 
MD – NAC  OLE  JAKOB  SPARRE 

VESLEKROKEN 1, 0379  OSLO 

TEL.PR. 22505310  TIL.ARB. 23244632  FAX 23244639   MOBIL 91842149 

E-MAIL PR. OJSPARRE@ONLINE.NO    
E-MAIL ARB. OLE.JAKOB.SPARRE@LIONS.NO 

TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : Oppkjøp av LIONS Quest. 

DATO : 17.04.02. 

Det vises til tidligere informasjoner om saken, der det siste var at LCI ikke fant å kunne 
imøtekomme verdianslaget fra International Youth Foundation (IYF) når det gjaldt et 
eventuelt oppkjøp av LIONS Quest. 

Styreleder i IYF, Rick Little, informerer i skriv av 16.04.02  følgende : 

” I am happy to report that the LCI board has authorized the LCI executive administrator and 
executive officers to resume negotiations for the purchase of the LIONS Quest programs. 
Negotiations are looking favourable and hopefully will be completed quickly. 

We expect to reach final agreement within the next 60 days.” 

MD – NAC vil komme med mer utfyllende informasjon når dette foreligger, samtidig som 
dette også vil bli en sak for styret I LIONS Quest Foundation. 

Ole Jakob Sparre 
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BAKGRUNN : 
Saken ble diskutert på GR i februar, og besluttet oversendt til LIONS Quest Foundation, for 
videre oppfølging. 
Som styreleder har MD – NAC hatt møte med KNS Media om saken. 

VURDERING : 
Utgangspunktet var at KNS Media skulle lage en kortfilm med en presentasjon av LIONS, 
som skulle vises på messer, store arrangementer etc., og prisen skulle være ca. kr. 35.000,-. 
Forespurte styremedlemmer i LQF var åpostive til at styreleder tok  et initiativ. 

Møtet ga til svar at KNS Media mente LIONS burde profilere seg bedre gjennom TV – 
reklame og kino – reklame, i form at 30 – 45 sek. Presentasjoner. Problemet var at prisen da 
selvsagt ble en helt annen; antydning gikk i retning kr. 250.000 – 300.000. 

Dette er kostnader vi ikke har noen mulighet til å vurdere, og dette ble klart sagt ifra i møtet. 
KNS Media ønsket å sjekke prisen nærmere, og så komme tilbake. Dette har ikke skjedd. 

KONKLUSJON : 
KNS Media har forholdt seg taus etter møtet, og det tas som et tegn på at de ikke har mulighet 
til å påvirke prisen nevneverdig. Saken er derved uinteressant for oss. 

Ole Jakob Sparre
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SAK : Statusrapport 
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Det har vært stor og god innsats ute i distriktene for å få et godt resultat til årets 
Tulipanaksjon, og her har NAC´ene gjort en kjempegod innsats. Vi har pr.dato registrert 
791.000 tulipaner, og dette er det desidert største noen gang. 
Den situasjonen som oppsto omkring Narkofondet ser dermed ut til å være endret positivt, 
fordi vi etter årets aksjon vil påregne en inngang i Fondet på over kr. 2 mill., og selv ved å 
rette opp etterslepet kommer vi bra ut. 
Dette er et positivt signal til klubbene ! 

”Det er mitt valg” kjører videre med svært høy aktivitet, og dette viser at opplegget har effekt 
og virker. Antall kurs hittil i år ligger over antall kurs på samme tid i fjor, og det er allerede 
registrert mange kurs for 2003. 
Det er utarbeidet en sammenfatning av evalueringen, som svært mange klubber i landet har 
ønsket å få flere av, til bruk i Tulipanaksjonen. Det videre arbeidet med utvikling av Del 4 – 
Videregående skole / Russen / konfirmanten går sin gang, og forventes klart til skolestart 
2003 / 04. 

Gjennom LIONS Quest Foundation har det vært stor aktivitet rettet mot det offentlige, og det 
er gjennomført svært mange møter på forskjellige nivåer. Det er en positiv innstilling til oss 
og det arbeidet vi driver, og alle er enige i viktigheten i arbeidet. Vi understreker to ting som 
våre hovedønsker : 

1. en offentlig aksept av programmet og innholdet 
2. en økonomisk støtte til programmet, satt til en årlig støtte på kr. 6 mill. 



Som det sikkert er kjent fra pressen arbeider fagdepartementet med en omorganisering av 
Lærerutdanningen, og i denne prosessen er vårt program med i diskusjonen. Hva dette etter 
hvert fører til må vi vente å se, men vår primærtanke om at myndighetene ser helheten, og tar 
opp i seg alle de beste programmene innen sektoren til en enhet, ser nå ut til å være akseptert. 
Det er grunn til å forvente nye føringer i siste del av 2002, og her må vi være på banen når 
tingene skjer ! 

Kommunikasjonen med de to andre fagene i Ungdomskomitéen fungerer meget godt, og vi 
bør se nærmere på å styrke Ungdomsarbeidet i organisasjonen. 
Egnete prosjekter og vinklinger må utnyttes, dette er særlig viktig i en tid med stramme 
budsjetter. 

Ole Jakob Sparre 
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LEOPROSJEKTET 2001 - 2003  

Delrapport til AU/GR 2001 – 2002 iht. prosjektplan. 

Innledning 

Som prosjektleder har undertegnede vekslet mellom optimisme og pessimisme i de månedene siden vi 
startet høsten 2001. Men ved slutten av dette arbeidsåret tror jeg vi kan konkludere med at vi er på rett 
vei.  
Distriktenes mål, for 2001/2003 og ikke minst hele prosjektperioden er veldig optimistiske, og har ikke 
blitt nådd i den utstrekning som hadde vært ønskelig. Distriktene har også jobbet på ulik måte, og ikke 
minst har det vært uheldig at en av prosjektets deltager også har vært YEC. Dette blir det en forandring 
på fra kommende arbeidsår.  

Det å starte en Leoklubb krever stor innsats og kan også være en tålmodighets prøve for de av oss som 
gjerne vil se resultater ganske fort. Ikke minst har det i løpet av året blitt brukt mye tid på å informere 
Lions om Leo, få klubber til å ta ansvar. Dette arbeidet vil fortsette i tiden fremover. 

Leorådet og Leoklubbene har etter min mening gjort en stor innsats for å oppfylle målene i prosjektet . 
noe som enn vi se av denne rapportene. Mange ting er allerede gjennomført og flere saker er i under 
arbeid.  

Medlemsantall Leo i Norge  

Klubb Antall 04.08.01 Antall 02.05.02

Arna 8 4

Bergen Vest 19 21

Sotra 5 6

Fana Os 11 13

Sandnes 7 12



Medlemsantallet i de eksisterende klubbene var ved prosjektets start 100 stykker. I de samme klubbene i 
dag er det nå 111 medlemmer – en økning på 11%. Vi har fått en Leoklubb i tillegg til dette så Leo i 
Norge har nå en total medlemsmasse på 127, en fin økning i løpet av kort tid.  

Leorådet/klubbene arbeider aktivt med dette og fra høsten av så starter kampanjen Leoløftet som skal gi 
flere medlemmer til de eksisterende klubbene. Det kjøres et prøveprosjekt for å hjelpe Leoklubb Arna 
med å få flere medlemmer nå i mai og enn vil også prøve ut "løftet" under Riksmøtet i Ålesund. 

Distriktenes målsetninger 2001 –2002. 

Velger her å kommentere de punktene hvor enn ser resultater. 

Distrikt 104D 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha 2 nye leoklubber. 
* Innen juni 2002 bør distriktets leo klubber har økt medlemsmassen med 5-7 nye medlemmer. 
 i gjennomsnitt 
* Utdanne Leos til å kunne arrangere kurs i arbeid mot narkotika. 

  
Det jobbes iherdig med å stifte en ny Leoklubb på Lindås før sommeren. Det er gjennomført et 
informasjonsmøte, og noen av de potensielle nye medlemmene vil gå ut i skolene for å skaffe flere 
medlemmer. Flere Leoklubber er involvert i arbeidet. 

Flere soner og klubber harr blitt besøkt, forhåpentligvis ser vi resultat av dette i løpet av høsten.  

Distrikt 104 E 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 2 nye Leo klubber, samt at medlemsantallet i de 

eksisterende bør være doblet. 
* Satse på informasjons til Lions og å synliggjøre Leo i alle sammenhenger. 

Kristiansand 6 8

Oslo/Torshov 17 19

Oslo/Rustad 11 8

Odal 16 20

Egersund 13

Klubber utenfor prosjektet

Oppegård 3 3

Fjaler 2 0

TOTALT 105 127



Leo Club Egersund  er en realitet. Bra arbeid av LeoC ikke minst i å "overbevise"  fadderklubb om at 
dette var noe å satse på. Tilbakemeldingene nå er at Lions er veldig fornøyd med leoklubbene og den 
innsatsen de gjør. 

Det arbeides for å få til en leoklubb med utgangspunkt i ungdomsklubb på Klepp. Informasjonsmøte blir 
den 8 mai. Både LC Klepp og soneleder er negative til ideen. Men vi jobber videre med saken.  

Medlemsantallet i de eksiterende klubbene ved prosjektets start har vist en fin fremgang fra 13 til 20. 

Informasjonsvirksomheten og synliggjøringen har vært stor, som et resultatet av dette, så jobbes det 
videre med å få til 2 nye klubber fra høsten av. 

Distrikt 104 K 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 1 ny Leoklubb. 
* Bistå Leo Club Odal slik at de kommer godt i gang med sitt arbeide. 

Et par klubber har luktet på Leotanken i løpet av året, men så langt ikke noe konkret. Håper at egen 
LeoC kan føre til resultat i løpet av høsten. 

Leo Club Odal er en aktiv og engasjert klubb, mye takket være fadderklubb og innsats fra Leorådet for å 
få de på banene.  

Distrikt 104 H 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 2 nye revitaliserte Leo klubber, hvorav minst en i Bærum. 

Ingen resultater så langt – nedgang i antall medlemmer i de eksisterende klubbene. Det arbeides med 
medlemssituasjonene og LeoC i 104H jobber med en løsning.  
Klubbene i Bærum er villige til å satse, men synes det er vanskelig å gjøre Leo til en aktivitet for 
ungdommen. 

Leorådets målsetninger 2001 – 2003 

Hvorfor er vi ikke flere medlemmer, og hva gjør vi galt?  
Medlemsrekruttering : Målsetning om 50 nye medlemmer i klubbene som allerede eksisterer (5 pr. 

klubb) innen utgangen av 2002.  

Det er utarbeidet en powerpoint-presentasjon for bruk i informasjons arbeidet. Ny brosjyre er klar i disse 
dager. Kampanjen "Leoløftet" er utarbeidet og er tilbudt klubbene som et arbeidsverktøy for å få nye 
medlemmer. Team vil bli sammensatt på tvers av klubbene , innenfor områdene, for å arbeide med dette. 

Leos nettsider : Oppdatere nettsider oftere enn hva som har vært tilfelle tidligere år. 

Nye nettsider utarbeidet – oppdateres kontinuerlig. 
  

The Lion : Satse på god informasjon om hva Leo gjør og hva som skjer innen Leo i Norge - 
aktiviteter og møter/treff. 

Større bruk av "The Lions" både når det gjelder inforasjon og artikler om ulike aktiviteter. 



Organisasjonsmodellendringer : Målsetning om å ha det meste klart 1.desember. Spille på lag med 
klubbene og Lions lovkomite. 

Organisasjonsendring foretatt og fremlagt for årsmøtet for Leo i Norge. Ny sammensetning av Leoråd, 
 større fokus på klubbene med innføringen av områdemøter. 

  
YE-ungdommer : Bruke YE-listene aktivt - inviterer ungdommene som har vært på utveksling til 

infomøter om Leo. 

Listene er sendt til Leoklubber og medlemmer av prosjektet. 

Aktivitetsnivå i Leo i Norge 

Enn kan trygt slå fast at aktivitetsnivået i klubbene er høyt. Et par klubber har til og med hatt en 
diskusjon om sitt nivå i løpet av året. Enn vil så gjerne, men med få medlemmer blir belastningen for 
hvert medlem ganske stor, og aktivitetsnivået har blitt senket noe. Håpet er jo at ved innføringen av 
områdene skal klubbene få hjelp og støtte av hverandre, så selv om klubbene sliter med medlemmer i en 
periode så skal gode aktiviteter fortsatt gjennomføres ved hjelp av naboklubbene. 
Eksempler på aktiviteter gjennomført av klubbene; Eldretreff, dugnader, hjelp til krisesenter, basar, dans 
og bingo på eldrehjem, bowlingturnering, vedkjøring, hjelp til asylmottak rette mot barn, kalksalg, 
juleverksted for barn. 
I tillegg til dette så er mange klubber engasjert i fadderklubbens aktiviteter og planlegging/
gjennomføring av ungdomsleire etc. 

Leo i Norge har gjennomført sin adventlysaksjon før jul, med et resultat på ca 70.000,-. Inntektene skal 
brukes til å avhold en leir for syke barn på Tråastølen i juni. Opplegg og program er ferdig utarbeidet.  
Nå gjelder det bare å få deltagerne på plass. Kontakt er knyttet med organisasjoner og foreninger.  

INIP – interessegruppen for nødhjelp i praksis – gjennomføre tur til Romania i romjulen. Ny tur planlagt 
til våren 2003. Innsamling av tøy og midler til en ny tur, vil bli gjennomført i løpet av høsten. 
Adventslysaksjonen 2002 vil gå til stiftelsen som driver de ulike hjemmene.   

Arbeidsform for prosjektet 

Det er avholdt 2 møter i løpet av dette året, begge på Gardermoen. Dessverre har det ikke vært mulig å 
samle alle til disse 2 møtene, men referat har blitt distribuert. Møte planlagt til 1 juni 2002 har blitt 
forskjøvet til 17 august, etter en samlet vurdering av situasjonen. Prosjektet mener at et møte før arbeidet 
starter til høsten vil være av større betydning enn et møte nå på tampen av året.  

Økonomi 

For å dekke kostnader til reise i forbindelse med møtevirksomhet er det utbetalt ca nok 12.000,-. til  
prosjektets medlemmer.  

Avslutning 

Prosjektet fikk en litt treg start og ikke minst kom det som en overraskelse på de 4 distriktene at de 
skulle være en aktiv del av dette. Planleggingen og målene var ikke klare før en stund inn på høsten 
2001. Resultater har latt vente på seg, men i og med stiftingen av Egersund, arbeidet som er i gang på 
Lindås og ikke minst positiv respons fra noen andre klubber, er det med et godt håp om å få dette til som 



rår, både i prosjektet, Leorådet og ikke minst klubbene. For håpningene om at den nye kampanjen skal gi 
flere medlemmer til eksisterende klubber er også store. 

Leorådet/MD LeoC vil også fra høsten av fokusere på noen steder hvor vi vet det er potensial for nye 
klubber. Vi har Leomedlemmer som er bosatt på disse stedene pga. studier, og har et ønske om å starte 
en klubb. 

Minner også om at DG's medvirkning er viktig for å oppnå de resultater som er satt og at det vil være en 
del av den evalueringen som skal skje i 2003.  

Målet står fortsatt fast; at Leo skal være en MD aktivitet også fra 2003. Vi er på god vei, men mye arbeid 
gjenstår, ikke minst blir høsten viktig.  

Oslo 02.03.2002 

Rune Johansen 
MD LeoC/prosjektleder 
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Til: Guvernørrådet 2001-2002. 

         Oslo 30.04.02 
  
Fra: MD – LeoC Rune Johansen 

  

Statusrapport  vedrørende Leo-arbeidet. 

1. Leo-prosjektet 2001 - 2003 

Se egen statusrapport iht. prosjektplan. prosjektmøte som skulle vært avholdt den 1 juni er blitt flyttet til 17 august  
  
2. Leo i Norge/Leorådet 

MD LeoC har deltatt på følgende møter siden siste rapport; 
Områdemøte sør i Kristiansand 2 og 3 mars 
Områdemøte vest i Bergen 4 mars  
Områdemøte øst  på Gardermoen 6 april  
Leorådsmøte 19 april  i Bergen  
Årsmøtet for Leo i Norge 20 april i Bergen 
Distriktsmøte i 104H. Oslo den 7 april.  

Møter som gjenstår: 
Riksmøtet i Ålesund 23 – 25 mai. 
Overføringsmøte Leorådet i Kristiansand  8 og 9 juni. 

Årsmøtet for leo i Norge ble avholdt den 20 april i Bergen. Det var 40 Leo's tilstede og alle klubbene var 
representert med 1 eller flere deltagere. Lions representanter tilstede på møtet var foruten undertegnede, AGRL 
Morten Jansen, ADG 104D Karl T Pharo og Leo C 104D Terje Pedersen.  
Et godt gjennomført møte, både den faglige og sosiale biten. At AGRL var tilstede ble satt pris på.  Svein Harald 
Hjelle, Leo Club Bergen Vest, ble tildelt Melwin Jones for sin innsats gjennom mange år. Vel fortjent. 

Leorådet 2002/2003 ble valgt etter den nye organisasjonsmodellen: 
Leder Kristine Hulsebus, Leo Club Kristiansand 
Nestleder Kristian G. Moe, Leo Club Bergen Vest 
Kasserer – ingen kandidat – Leorådet har mandat til å finne en person. 

Vedtakene fra Årsmøtet for Leo i Norge skal godkjennes av GR iht. lov for Leo i Norge. Se egen sak.  

Områdemøtene var det første skrittet i den nye organisasjonen, der klubbene får en større plass og samarbeid blir 
viktigere. Klubbene vil avholde nye områdemøter i mai, hvor det blant annet skal velges område representanter til 
Leorådet. 



3. Leo klubbene 

Fortsatt vekst i antall medlemmer i klubbene. Høsten 2002 vil "Leoløftet" stå sentralt i alle klubbene. Leoløftet ble 
presentert under Årsmøtet for Leo i Norge av Leorådet og ble godt mottatt av klubbene.   Aksjon som skal føre til 
nye medlemmer til organisasjonen først og fremst i de eksisterende klubbene. Enn vil prøve ut konseptet i Bergen 
nå i mai for å prøve å få nye medlemmer til Leo Club Arna. 
  
Interesse gruppen for internasjonal nødhjelp planlegger ny tur til Romania våren 2003.  Inntektene fra 
adventslysaksjonen 2002 vil gå til Barnehjemmet i Romania. 

Adventslysaksjonen 2001 fikk et sluttresultat på nærmere 70.000,- . Planlegging av sommerens leir for kronisk syke 
barn på Tråastølen er godt i gang. Etablert kontakt med en del organisasjoner som er positive, men ingen 
påmeldinger foreløpig. Budsjettet for leiren er betydelig mindre enn det innsamlede beløp . Leo i Norge 2003 vil ta 
stilling til hva overskuddet skal brukes til.  

Leo vil profilere seg med aktiviteter,stands og appell under riksmøtet i Ålesund. Pr dags dato vil 8 leo's være 
tilstede. Leo'ene er sponset av fadderklubber og D-distriktet. Leo'ene vil også prøve å få til en leo klubb i Ålesund 
og riksmøtet vil bli benyttet til å samle potensielle medlemmer. YES er kontaktet for å høre om de kunne være 
interesserte. Det er tatt kontakt med soneleder, tilbakemelding her var ikke så veldig positiv     

Leo drøfter også muligheten for en stand under Quart festivalen i Kristiansand. Leo Club Kristiansand vil eventuelt  
bemanne standen sammen med deltagere fra den andre klubbene.   

Ny og oppdatert brosjyre rettet mot ungdommer som kan være aktuelle for Leo vil være klar til Riksmøtet. 
  
Det er sendt 2 informasjonsbrev til klubbene fra MD-LeoC. 

4. Lions 

Det er sendt ut 2 informasjonsbrev til LeoC/Yec. 

Det blir ingen fagsjef opplæring for Leo i dette arbeidsåret. 

Deltatt med appell på distriktsmøtet i 104 H.  

5. Handlingsplan 2001 –2002 

Punktene i handlingsplanen, hvor Leoprosjektet  var det mest sentrale, har blitt fulgt etter beste evne. Tilrettelegging 
for ny organisasjon, oppdatering av brosjyremateriell i samarbeid med Leorådet har blitt gjennomført. Ny brosjyre vil 
være klar til Riksmøtet.  

Samarbeid og kontakt med Leoråd og medlemmene i Leoprosjektet har vært viktig gjennom dette arbeidsåret. Føler 
at vi er på rett vei, selv om ting tar tid. Men det er fortsatt en lang vei å gå, før Lions innser viktigheten av å ha en 
ungdomsorganisasjon. Fine ord er ikke nok når det gjelder Leo, flere må ta ansvar! 

 Linons/Leo hilsen  

Rune Johansen 
MD Leo-C     
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TIL: Guvernørrådet. 
FRA: MD YEC Ingvald Sivertsen. 
SAK: Statusrapport for ungdomsutvekslingen. 
DATO: 29.04.02. 

Perioden siden forrige statusrapport har vært preget av arbeidet med å ta inn 
utenlandske ungdommer til de norske leirene, kommunikasjon med utlandet og 
bestilling av billetter til de norske ungdommene som reiser ut på leir i sommer. 
YEC'ene har dessuten vært involvert i planlegging av og forberedelser til 
sommerleirene i 2003 og 2004. 

I forhold til de oversjøiske områdene er det som ventet færre ungdommer både 
til og fra Norge sommeren 2002 enn sommeren 2001. De norske ungdommene som 
reiser ut, fordeler seg per i dag slik på distriktene. 

Når det gjelder YES'er inn til Norge, oppveies reduksjonen av oversjøiske 
studenter av en økning i tallet på ungdommer inn fra Øst-Europa. Opptaket til leirene 
er foreløpig slik: 

A B C D E F G H J K TOT

3 5 9 7 4 2 19 12 13 19 93

Om vi legger til grunn et ønske om å sende like mange ungdommer ut som vi tar 
inn, er dette en måloppnåelse på 66 %.

Geografisk område Antall   B   C   D   G   K

Vest-Europa (14 land)   75  17  12   17   14   15

Øst-Europa (8 land)   23    4   5     1     7    6

Tyrkia og Israel   16    3   3     3     4    3

Canada og USA   11    3   1     2     1    4

Brasil     2    1     1

Japan     3        2     1

Totalt 130  28  21   25   28  28

Med en kapasitet på 140 leirplasser er dette en måloppnåelse på 93%.



YE-komiteen vil i sitt møte i uke 22 ta stilling til hvordan det skal arbeides 
videre fram mot et nettbasert sertifiseringsopplegg for norske YES'er. 

Erfaringene fra dette lionsåret tilsier at det er riktig å prioritere arbeidet med 
opplæring av såvel YEC'er som YES'er, og vektlegge utviklingen av enda bedre 
kommunikasjons- og rapporteringsrutiner, såvel innad i YE-komiteen som i forhold til 
MD-ledelsen. 

Ingvald Sivertsen
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TIL: Guvernørrådet 2001/2002 

Status rapport Beito leiren 2002 

Planleggingen av leiren følger tidsskjemaet og de fleste tingene er nå på plass.  

Pr dags dato er det kommet påmeldinger fra følgende nasjoner; Finland, Island, Danmark, USA, 
Hviterussland, Polen, Belgia, Nederland, Italia, Sveits, Libanon og Lithauen. Alt i alt 12 nasjoner ,  27 
deltagere og ledsagere.  

Deltagere fra Norge er ennå ikke på plass, men undertegnede har sendt ut  informasjon om leiren til 
5 lionsklubber som har tatt kontakt, etter at distrikt 104K ga beskjed om at de ikke hadde kandidater, 
så jeg håper at det er på plass innen kort tid.  

Leiren arrangeres i tidsrommet 7 – 21 juli 2002, og stedet er som vanlig Grønolen Fjellgård, Beito. 

Årets leirleder vil være Svein Harald Hjelle, Leo Club Bergen Vest, og staffet som består av 19 
personer er nå klart. Hele 8 stk av disse er Leomedlemmer. 
Fikk via MD-YEC en henvendelse fra en YES fra 1999 som gjerne vill være med på en leir i Norge. 
Grunnen var at hun hadde hatt en fantastisk opplevelse på sin tur og nå vil gi noe tilbake. Heldigvis 
hadde vi en plass ledig i staffet og hun ville gjerne være med. En ny måte å bruke YES'ene våre på.  



Beitostølen Helsesportssenter og Jotunheimen og Valdres Billag har som vanlig vært positive til vår 
forespørsel om å brukes deres fasiliteter og om leie av buss.  

Kontakt har blitt tatt med MD-PRC for å lage en pressemappe/invitere ulike media til å besøke oss 
under leiren. Leiren har jo 30 års jubileum i år, og dette bør vi markere utad. 

Minner også om at det er hyggelig å få besøk under leiren av Lions, og er det noen som har lyst og 
tid til å stikke innom , så står vår dør åpen. 

Med Lionshilsen 

Rune Johansen 
Leder leirkomiteen. 



Sak 05.1.1 

LIONS  CLUBS  INTERNATIONAL  MD 104 
MD – NAC  OLE  JAKOB  SPARRE 
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TEL.PR. 22505310  TIL.ARB. 23244632  FAX 23244639   MOBIL 91842149 

E-MAIL PR. : ojsparre@online.no   
E-MAIL ARB. : ole.jakob.sparre@lions.no 

TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : Statusrapport Ungdomskomitéen 

DATO : 26.04.02. 

Ungdomskomitéen har vært sterk engasjert på sine respektive felter, og i denne sammenheng 
vises til hver fagområdes statusrapporter. 

Det meldes om høy aktivitet i alle felter. 

Gjennom kontakt til NRK arbeider nå generalsekretæren med å få til en serie i Reiseradioen 
til sommeren, med og om vår Ungdomsutveksling. Arbeidet er på det forberedende stadiet, 
men lykkes vi har vi en unik mulighet til å profilere oss. 

LEO er i fortsatt godt gjenge, og det er store muligheter for nye klubber. En vellykket samling 
ble gjennomført helgen 20. / 21.04, og det er representasjon fra LEO i aktuelle Distriktsmøter. 

NA arbeider videre med utviklingen av ”Det er mitt valg –4”, som omhandler Videregående 
skole – nivået. Vi har lenge diskutert muligheten av å kunne trekke med oss LEO i dette 
arbeidet, og her åpner muligheten seg gjennom arbeid opp mot Russen og mot konfirmanter. 
Dette bør bli et samarbeidsprosjekt innen Ungdomskomitéen. 

Felles for sektoren er behovet for å videreutvikle brosjyren ”Ungdomsprogrammet – Med de 
unge for framtiden”. Brosjyren ble laget i 1999, og trenger revidering / oppfølging, men det 
må også finsieres. Arbeidet bør være et samarbeidsprosjekt for hele sektoren. 

Ole Jakob Sparre 
komitéleder
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL     AU/GR-møte 2002.02 
MD 104/OB 27.01.2001 
          Sak nr.  5.4.8 

LIONS I RUSFOREBYGGENDE ARBEID - MOTIV OG SLOGAN 

1. Misbruk av motiv og slogan i Danmark 
I siste utgave av det danske The Lion kunne vi lese at det i Danmark hadde vært avholdt en intern konkurranse 
om motiv og slogan for  deres kamp mot narkotika. Vinnerresultatet fremgår av vedlegg.  

I en avtale med den danske designeren Børge Nebel fikk MD 104 i 1986 alle rettigheter til motivet. Forut for 
kontraktsinngåelsen forelå detaljerte beskrivelser for både utforming og tekst. MD 104 fikk i kontrakten rett til å 
la andre som deltar i arbeidet mot narkotika få bruke merket mot at disse retningslinjene blir fulgt. Det er lagt 
vekt på at det bare kan brukes i kampanjen ”Nei til narkotika”. 15-16 land i Europa har fått rett til å benytte 
merket. 

 Etter vår vurdering er vinnerutkastet nærmest et plagiat og tekstens plassering i strid med reglene. Det kan også 
diskuteres om teksten ”Med Lions mod misbrug” er identisk med ”Nei til narkotika”.  

Administrasjonen henvendte seg i e-post til GRL Ivar Salomonsen og til Lions kontor i Danmark og beklaget 
bruken og foreslo at vi enten måtte finne en løsning på dette under møtet i Island nå eller forelegge hele saken til 
avgjørelse i det norske guvernørrådet i februar.  Vi fikk etter hvert en e-post tilbake fra Lions Quest Director i 
Danmark, Vibeke Jacobki, der det fremkom at hun var helt ukjent med forhistorien. Hun kunne fortelle at 
Danmark allerede for ti år siden hadde laget en lignende med PCC Søren Birch Rasmussen som opphavsmann. 
Etter dette anmodet vi Danmark om å stille bruken i bero til vi kunne møtes på Island. 

I møter med GRL Salomonsen og LQD Jacobi fikk vi presentert design for brosjyrer, plakater, klebemerker, 
streamers, flyers og pins med den nye logoen. Mye var allerede i produksjon og det var bestilt 10.000 pins fra 
Taiwan. Danmark skal ha sin tulipandag lørdag 1. april, slik at en full stopp nå ville være katastrofalt for dem.  

GRL Egil Moe-Helgesen og undertegnede ble enige om at vi på grunn av omstendighetene fikk la det passere, 
men at enhver bruk av dette motivet utover det som allerede var laget eller bestilt måtte stanses. Dette ble 
meddelt LQD Jacobi i et ”møte” og våre betingelser akseptert. Dette skal vi bekrefte pr. brev og få Danmarks 
skriftlige aksept av. 

PRC Jon Vangsøy og NAC Ole Jakob Sparre var tilstede under dette ”møtet” og reiste spørsmålet om den nye 
danske teksten i det hele tatt stemmer med med innholdet i  ”Nei til narkotika”. Den nye teksten er slik danske 
Lions vil ha den. Det er ikke vår sak å vurdere hvilke slogans Danmark vil bruke i sin kampanje. Vi må forholde 
oss til om den kan være korrekt i forhold til betydningen av ”Nei til narkotika”.. 

Med bakgrunn i disse hendelsene, kan det ellers være på sin plass å minne de landene som med vår tillatelse har 
logoen i bruk om reglene som gjelder. Det er også grunn til å minne oss selv om dem, ikke engang vår egen pins 
er fullt ut i overensstemmelse med reglene. 

2. Henvendelse fra Scientologikirken om bruk av navn 
Scientologikirken planlegger gjennom sine medlemmer å utvide sitt engasjement mot narkotika og må ha et navn 
på aksjonen/foreningen. De stiller i brev av 1811.2001 stilt to spørsmål: 

”Har Lions noen innsigelser (jeg sikter da til den kampanjen Lions har kjørt med i snart to tiår ved navn ”Nei til 
narkotika”) mot bruken av navnet ”Si nei til narkotika, si ja til livet” (et navn vi har benyttet i Norge siden i alle 
fall 1997) eventuelt navnet ”Si nei til stoff, si ja til livet”. 

”Har foreningen ved navn ”Nei til narkotika” noen gang søkt dere eller fått tillatelse til fra dere til å benytte  
navnet på deres kampanje til navn for sin forening ?” (Ordrette sitater) 

ADM kan ikke finne at vi noen gang har registrert ”Nei til narkotika” eller motivet i varemerkeregisteret.  
Sannsynligvis vil en forespørsel til Patentstyret gi til svar at uttrykket ikke er spesifikt nok til å kunne registreres, 
slik at det er vanskelig å påberope oss noen eiendomsrett til den. Men med vår mangeårige bruk av sloganet bør 



vi med god samvittighet kunne si nei til Scientologikirken. MD-NAC er av samme oppfatning. Vi bør at de 
bruker sitt alternativ.  

Vi kan ikke se at vi skylder dem noe svar på deres spørsmål om foreningen ”Nei til narkotika”. 

3. Foreningen ”Nei til narkotika” 
Foreningen har sitt utspring i noe som ble kalt ”Orkidekampanjen” eller ”Orkideaksjonen”. Vi støtte på den 
første gang oppe på Mørekanten på Tulipandagen for noen år siden. Under sitt nye navn opererer den på stadig 
flere steder.og selger blomster i direkte konkurranse med oss på Tulipandagen. Både Trøndelagsdistriktet og 
Sørlandet meldte om dette i forbindelse med Tulipandagen 2001. Så vidt vi kjenner til, gjennomføres 
blomsteraksjonen ved at det sendes ut blomster fra et eller flere steder til personer som selger blomstene mot 
provisjon.  

Foreningens formål er sikkert positivt nok, selv om vi vet lite om hvorledes midlene brukes. Men blomstersalget 
er åpenbart til sjenanse for oss, kanskje ikke som konkurrent om kundene, men fordi kundene kan bli forvirret. 
Vi har etter vår vurdering ikke midler som kan stanse dem, men det kan av flere grunner være klokt å møte dem.  
Foreningen har adresse i Storgaten i Oslo. 

Forslag til vedtak: 

1. Arbeidsutvalget er inneforstått med at Lions Danmark bruker ny logo og ny slogan kombinert med 
logoen til opplag av produserte/bestilte artikler er brukt opp. 

2. Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions Danmark om at de innretter seg etter dette for 
fremtiden. 

3. Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har tillatelse til å bruke motivet om hvilke 
rettigheter og plikter dette medfører. 

4. Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja til livet” som sitt navn på deres 
engasjement mot narkotika. 

5. MD-NAC og fung. DL søker å få til et møte med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder navnebruken. 
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Sak 5.4.6 
Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

SAK : Sak 13.2.3 / GR mai 1999 

BAKGRUNN : 
Saken gjaldt en søknad fra LC Gjerdrum om etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. 
Man søkte om kr. 100.000,-. 

VURDERING : 
GR behandlet søknad meget grundig, og MD - NAC og DG var sterkt involvert i dette. 
GR fattet følgende vedtak : 
"Det bevilges kr. 100.000,- til prosjektet. 
Guvernørrådet ber om å få tilsendt en evalueringsrapport etter et års drift, som følge av beløpets 
størrelse." 

KONKLUSJON : 
MD - NAC, sammen med DG Knut L. Bakke, har fått oversendt evalueringsrapporten, datert 
16.10.2001, og MD - NAC har ingen bemerkninger til denne. 
Rapporten er tilgjengelig for gjennomsyn. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Sak 5.4.5 
Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

SAK : LCI og oppkjøp av Quest - programmene. 

BAKGRUNN : 
LCI ønsket å kjøpe ut programmene innen Quest fra International Youth Foundation (IYF). 
Årsaken til dette var at Quest International fusjonerte med IYF uten på forhånd å rådføre seg med 
eller informere LCI. 
Med visshet om at programmene er helt avhengige av at LCI er aktive, ønsket LCI å kjøpe 
programmene ut for å sikre seg både at man ikke skulle komme i samme situasjon en gang til, 
samtidig som man håpet å kunne gjøre programmene tilgjengelige for LCI - klubber verden over 
til en billigere penge. 

VURDERING : 
Saken har versert fram og tilbake siden EuropaForum i Firenze 2000, uten at man gjorde synlige 
framskritt før for et halvt år siden. Da presenterte IYF et bud på programmene, stort $ 3,3 mill. 
Dette ble vurdert og diskutert, inntil LCI kom med et motforslag på $ 700.000,-. 
Diskusjonene førte ikke fram, og fordi avstanden var og ble for stor, trakk til slutt IYF sitt 
salgsbud på programmene. 
Slik står saken i dag. 

KONSEKVENS: 
IYF ønsker å fortsette som før med programutvikling og materiellutvikling, gjennom samarbeid 
med de forskjellige landene. Dette er i tråd med konklusjonen i en resolusjon fra de europeiske 
organisasjonene, forfattet på et Country Directors - møte i Torino 10.01.02. 
Samme innstilling har også IP Frank Moore III gitt uttrykk for, senest i et brev til IYF i januar 
2002.  

Vi slutter opp om dette, og fortsetter vårt arbeid videre, i samarbeid med LCI og IYF. 



Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Sak 5.4.4 
Oslo, 24.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Samarbeid mellom Norges Idrettsforbundet og Olympiske Komite, Landsforbundet mot 
Stoffmisbruk og LIONS. 

BAKGRUNN : 
I samarbeid med Landsforbundet mot Stoffmisbruk (LMS) har Norges Idrettsforbund og 
Olympiske Komite gått sammen om å lansere Røde Tornekrone som et fellessymbol mot 
narkotika. 
Idrettstinget i Ålesund i 1999 påla norsk idrett å arbeide for å styrke idrettens rolle i samfunnet. 
Dette innebærer bl.a. å arbeide for norsk idretts aktive medansvar og innflytelse på viktige 
samfunnsoppgaver, som oppvekstvilkår og sosial inkludering, fysisk aktivitet og helse. 

VURDERING : 
Vi vet fra forskning at idrettsungdom røyker betydelig mindre enn ikke-idrettsaktive ungdommer. 
Vi vet at idrettsungdom debuterer senere med alkohol enn ikke-idrettsaktive, og vi vet at det er en 
nær og nesten logisk utviklingstrapp fra røyking, via alkohol til bruk av narkotiske stoffer. 
Ved å bli bedre til å nå en større andel av ungdom med idrettstilbud som etterspørres og ved å 
engasjere seg utover i samfunnet for å synliggjøre og virkeliggjøre idrettens muligheter til å være 
en sterkere samfunnsaktør, ønsker Idrettsforbundet å styrke både egne idrettslag og samfunnets 
arbeid med utfordringer for barn og unge. 
Idrettsforbundet ønsker en aktiv, bevisst holdning i alle sine ledd i forhold til bruk av alkohol og 
andre rusmidler. 

Røde Tornekrone er et felles symbol i kampen mot narkotika, og er utformet som et smykke alle 
kan bære. Inntekter av salg av smykket og andre tiltak skal fordeles til organisasjoner og 
enkeltmennesker som arbeider mot narkotika gjennom en ideell stiftelse; Stiftelsen Røde 
Tornekrone. 

KONKLUSJON : 
Ved å gå inn i dette samarbeidet vil LIONS ha en god mulighet til ytterligere profilering. LIONS 
Quest Foundation har i dag programmet "Det er mitt valg - 3" (ungdomsskolen) og utvikling av 



Del 4 (videregående skole) pågår. Gjennom disse programmene treffer vi den aldersgruppen det 
her er snakk om. 
LIONS vil kunne ha inntekter på salg av smykket, som igjen kan være en ny inntektskilde for 
Narkofondet, og derigjennom en styrking både av klubbene og klubbenes aktiviteter. 

LIONS vil øke synligheten i samfunnet, ved et samarbeid med tunge aktører. 

MD - NAC innstiller på at MD 104 tar opp nærmere diskusjon med Norges Idrettsforbund og 
Olympiske Komite og Landsforbundet mot Stoffmisbruk, med sikte på å tre inn som aktiv 
medspiller i samarbeidet. 
MD 104 bør være representert med MD - NAC og MD - PRC i samtalene, på vegne av 
Guvernørrådet. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Sak 5.4.3 
Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Synliggjøring av LIONS. 

BAKGRUNN : 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til Sekretariatet for å se på vår interesse for å være med 
i et promoteringsprosjekt, der deltakerne er fra flere bransjer, og relativt tunge innen hver bransje. 
For å gjøre totalbildet interessant ønsker KNS Media en medmenneskelig aktør, og valget har falt 
på LIONS. Både fung. adm.sjef og MD - NAC har hatt samtaler med KNS Media om saken. 
  
VURDERING : 
KNS Media legger opp til en produksjon av presentasjonsfilmer, på ca. 1 min. varighet for hver 
aktør. Dette skal vises som en del av filmer, presentasjoner og lignende på messer, kurs og 
konferanser i Norge generelt og Østlandet spesielt. 
Når det gjelder LIONS sier KNS Media at "hva presentasjonsfilmen angår, vil det naturligvis 
innebære et omfattende kreativt arbeide med utforming av en produksjon som gjenspeiler den 
medfølelse og ansvarsbevissthet vi mener LIONS absolutt bør assosieres med." Dette går på 
synliggjøring av LIONS, og en presentasjonsform vi ikke tidligere har benyttet. Vår del vil være 
vår eiendom, og vi kan fritt benytte produksjonen i andre sammenhenger, som for oss vil være 
relevante.  
Det skal her nevnes at den vil være egnet for TV, for eksempel som vår presentasjon på 
reklamefrie dager i TV2. 
Kostnadene relatert til en slik presentasjonsfilm er kr. 35.000,-. 

KONKLUSJON : 
MD - NAC finner dette svært interessant, fordi vi kan si veldig mye på 1 min., ved en god og 
profesjonell presentasjon. Mulighetene for samspill mellom flere av våre tunge aktiviteter ( NA / 
Quest / YE / LEO / IR ) ligger klart i dagen, og at vi også kan benytte den etter eget ønske, gjør 
filmen mer interessant. 
Dette vil kreve at LIONS tenker både presentasjonsform i forhold til hva vi ønsker å profilere, og 
ikke minst viktig at vi kommer fram til en enhetlig profil for LIONS Norge. 



MD - NAC innstiller på at Guvernørrådet godkjenner prosjektet, og oppnevner vår komite for 
dette prosjektet.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Synliggjøring av LIONS. 

BAKGRUNN : 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til Sekretariatet for å se på vår interesse for å være med 
i et promoteringsprosjekt, der deltakerne er fra flere bransjer, og relativt tunge innen hver bransje. 
For å gjøre totalbildet interessant ønsker KNS Media en medmenneskelig aktør, og valget har falt 
på LIONS. Både fung. adm.sjef og MD - NAC har hatt samtaler med KNS Media om saken. 
  
VURDERING : 
KNS Media legger opp til en produksjon av presentasjonsfilmer, på ca. 1 min. varighet for hver 
aktør. Dette skal vises som en del av filmer, presentasjoner og lignende på messer, kurs og 
konferanser i Norge generelt og Østlandet spesielt. 
Når det gjelder LIONS sier KNS Media at "hva presentasjonsfilmen angår, vil det naturligvis 
innebære et omfattende kreativt arbeide med utforming av en produksjon som gjenspeiler den 
medfølelse og ansvarsbevissthet vi mener LIONS absolutt bør assosieres med." Dette går på 
synliggjøring av LIONS, og en presentasjonsform vi ikke tidligere har benyttet. Vår del vil være 
vår eiendom, og vi kan fritt benytte produksjonen i andre sammenhenger, som for oss vil være 
relevante.  
Det skal her nevnes at den vil være egnet for TV, for eksempel som vår presentasjon på 
reklamefrie dager i TV2. 
Kostnadene relatert til en slik presentasjonsfilm er kr. 35.000,-. 

KONKLUSJON : 
MD - NAC finner dette svært interessant, fordi vi kan si veldig mye på 1 min., ved en god og 
profesjonell presentasjon. Mulighetene for samspill mellom flere av våre tunge aktiviteter ( NA / 
Quest / YE / LEO / IR ) ligger klart i dagen, og at vi også kan benytte den etter eget ønske, gjør 
filmen mer interessant. 



Dette vil kreve at LIONS tenker både presentasjonsform i forhold til hva vi ønsker å profilere, og 
ikke minst viktig at vi kommer fram til en enhetlig profil for LIONS Norge. 
MD - NAC innstiller på at Guvernørrådet godkjenner prosjektet, og oppnevner vår komite for 
dette prosjektet.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC    

Administrasjonens vurdering  
Vi ser dette som et tiltak for å fremme Lions oppgaver og mål. Ved å fokusere på IR, 
narkotikabekjempelse, Lions Quest og Leo,  bør kostnadene kunne dekkes av aktivitetsmidler, i 
første omgang fra narkomidlene. Om noe eventuelt skal belastes andre fagområder eller Lions 
Aid Norway,  tas dette opp senere.  

Forslag til vedtak: 
Det bevilges kr. 35.000 + mva. fra narkomidler til et promotionfilmprosjekt.  
Som Lions’ medlemmer av prosjektkomiteen oppnevnes MD-NAC Ole Jakob Sparre, MD-PRC 
Jon Sigurd Vangsøy og fung. daglig leder Otto Brødholt. 

25.01.2002 

Otto Brødholt (s) 
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Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Ungdommens Frivillighetspris - 104 H 

BAKGRUNN : 
Distrikt 104 H har tatt initiativ til å innstifte Ungdommens Frivillighetspris. 
Prisen blir delt ut av LIONS, i samarbeid med Oslo Kommune, og er for ungdom mellom 17 og 
21 år. Den tildeles en enkelt person, og premien er en tur til LIONS internasjonale ungdomsleir i 
Sveits, sommeren 2002.01.25 

VURDERING : 
Distrikt 104 H / Distriktsguvernøren har lykkes i å få litt profilering allerede, og også evnet å få 
med seg Oslo Kommune som samarbeidspartner. Kommunen støtter fullt ut initiativet, både 
praktisk og økonomisk, ved at den yter i alt kr. 15.000,-. Denne summen skal dekke en gavesjekk 
på kr. 5000,- til vinneren, i tillegg til å dekke utgiftene forbundet med juryarbeid / 
pressekonferanse etc. 
Distrikt 104 H søker om kr. 10.000,- til dekning av leirkostnadene + utstyrspakken. 
  
KONKLUSJON : 
MD - NAC støtter fullt ut Ungdommens Frivillighetspris og intensjonene bak denne, og inviterer 
Guvernørrådet til å godkjenne søknaden på kr. 10.000,- fra Narkofondet. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Sak 5..4.2 

5.4.2 Lions narkofond 

Narkofondet har hatt en negativ resultatutvikling de siste årene. Det er utbetalt mer enn hva 
salget av tulipaner har innbrakt. Når MD samtidig sitter tilbake med ca. 1 krone i royalty 
mens en refunderer opptil 50 % av utgiftene til kurs, må dette bære galt av sted. 

 
Som det fremgår av aktivitetsregnskapet for 2000/2001 (sak 12.2.2), var MD’s netto inntekt 
kr. 736.826.- på Lions Tulipanaksjon i mai 2001. For inneværende år er det vedtatt at prisen 
til klubbene skal øke fra kr. 3.- til kr. 4.- pr. tulipan. Dette vil gi en merinntekt på ca. kr. 
750.000.-, slik at vi kommer opp på det inntektsnivå vi hadde for noen år siden. Men 
fremdeles er vår netto på ca. kr. 2.- pr. tulipan, mens klubbene sitter igjen med kr. 6.-. Ut fra 
tallene i oppstillingen ovenfor er det helt klart at fondet må bygges opp igjen. Dette kan gjøres 
på flere måter: øke tulipansalget, øke prisen ytterligere fra MD og/eller redusere 
refusjonssatsen fra 50 %. En økning i Lions tulipanpris ut fra klubbene bør også vurderes, 
selv om det er kommet til uttrykk mange motforestillinger til en slik beslutning. 

Som en konsekvens av denne situasjonen, har AU i møte 02.02.02 gjort vedtak om utsettelse i 
de bevilgningssaker som er lagt frem til dette møtet, evt. vedtatt annen dekningsform. Når det 
gjelder Tulipanprisen, mener vi at denne må dekke som forutsatt. 

Nedenfor er en oversikt over de sakene AU behandlet, og de vedtak som ble gjort: 

Pr. 30.06  
År

 
Beholdning

Periodens 
resultat

 
Kommentar

1997 
1998 
1999 
2000 
2001 
2001

3.003.000 
2.792.000 

780.000 
289.000 

- 423.000 
- 969.000

-211.000 
- 2.012.000 

- 491.000 
- 712.000 
-  546.000

Jubileumsgaven 

Pr. 31.12

Søknad nr./fra Formål Søknad Vedtak

1. L C O s l o /
Christiania 

2. YE-utvalget 
3. 104 H 
4. 104 C II-2 
5. LC Elverum 
6. LC Arendal 
7. MD-NAC 
8. Komiteen for

Narkohund 
Ungd.utveksling 
Ungd.frivillighetspri
s 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Promotionfilm 
Tulipanprisen

35.000 
10.000 
10.000 
24.500 
51.900 
23.000 
43.400 
82.000

Utsettes til maimøtet 
Bruke ungdomskontoen 
Godt tiltak som distriktet bør 
dekke 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Oversendes Lions Quest 
Budsjettert beløp

Sum 279.80
0



Forslag til vedtak: 

Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har oppstått, og innser nødvendigheten av 
at bevilgningene resten av Lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi oppnår ved 
tulipansalget i mai 2002. Det settes umiddelbart ned en komite bestående av fungerende 
daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som får i oppgave å fremme forslag til nødvendige 
tiltak for å styrke narkofondet. Komiteen kommer med innstilling til GR i mai 2002. 
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Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

STATUSRAPPORT  NA - SEKTOR. 

Statusrapporten vil i alle vesentlighet dreie seg om "Det er mitt valg", og de aktiviteter som skjer 
i denne forbindelsen. 

UTVIKLINGEN. 
Vi er inne i en enorm utvikling når det gjelder kurs. I året 2001 økte antall kurs med 33 % fra året 
før, til 82 kurs, og vi hadde 2038 deltakere gjennom kursene. 
Denne trenden fortsetter inn i 2002, der vi nå har nesten fullt program fram mot sommeren, og 
høsten begynner å fylles opp den også. I tillegg har vi allerede notert kurs for 2003. 

Den positive utviklingen viser seg også i andre land, først og fremst Tyskland og Nederland, men 
også i Sverige og Danmark. 

PROGRAMMENE. 
Vi dekker 1. - 10. klasse, og er det eneste programmet som har en slik progresjon. Vi er i gang 
med å utvikle Del 4 ( videregående skole ), og da åpner det seg flere interessante vinkler. Del 4 
vil være den delen som det er naturlig å bruke overfor konfirmantundervisningen, og dette er for 
klubbene svært spennende. 
Vi dekker i dag alle Lærerhøgskolene i Norge, foruten den i Stavanger, og vi må ta diskusjonen 
om hvordan vi nå tenker oss tiden framover. Vi er omtrent midt i langtidsplanen ( 2000 - 2005 ), 
og utviklingen med Lærerhøgskolene har gått raskere enn forutsatt i planen, slik at vi på dette 
punktet må tenke litt nytt. 
MD - NAC vil ta initiativ til dette. 

EVALUERINGEN. 
Nå er alle delene ferdige, og vi diskuterer hvordan vi best skal presentere den. 
Resultatmessig skal jeg her nøye meg med å si at den ble mer positiv enn vi kanskje fryktet, med 
klare føringer på at programmene både virker og at markedet ønsker å videreføre dem i praksis. 
Noe negativt kommer også, og det viktigste er meldingen om at vi må vektlegge mer 



oppfølgingskurs. Dette har vi vært inne på tidligere, uten at disse kursene har fått den 
oppmerksomheten vi nå skal legge i det. 

PR - SIDEN. 
LQ Foundation er på nett, under www.lionsquest.no, og dette er blitt en rask suksess. Vi har 
tilbakemeldinger på at siden benyttes, og vi bestreber oss på å holde den daglig oppdatert. Etter 
hvert håper vi at det blir meldinger om positive og negative ting, slik at siden blir et aktivum. 
Det er lagt stor vekt på å få linker, der www.lions.no er den naturlige hovedlinken. 

TULIPANAKSJONEN. 
Aksjonen går lørdag 04. mai 2002, og det er bestilt 750.000 tulipaner fra Nederland. 
Etter Guvernørrådets beslutning på november - møtet 2001 skulle utprisen beholdes på kr. 10,-, 
mens klubbenes "innkjøpspris" er øket til kr. 4,- / tulipan. 
Dette har som konsekvens at klubben har kr. 1,- / tulipan mindre i avanse, mens Narkofondet 
stabiliserer sin inntekt, og dette kommer klubbene til gode igjen til slutt. 
MD - NAC og MD - PRC har i utvikling en annonse, som vi vil tilby klubbene å bruke i 
forbindelse med aksjonen.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Til: Guvernørrådet 2001-2002    

   
          Oslo 24.01.02 

Fra: MD - LeoC Rune Johansen 

Støtte fra Lions Leo konto. 

Lions Leo konto ble vedtatt opprettet i Guvernørrådsmøtet i februar 1994 sak 8.1 og vedtaket lyder 
som følger : 

"Som følge av at Leo-arbeidet er en aktivitet finner Guvernørrådet at 
- Leorådets drift skal dekkes over aktivitetsmidler fra og med Lionsåret 1994/95. 
- Det opprettes en egen konto i sekretariatet for Leo-arbeidet, som det henstilles til klubbene å 
innebetale bidrag til fra aktivitetskontoen". 

Ellers er det ingen andre vedtekter knyttet til denne konto. 

Undertegnede foreslår i tillegg følgende vedtekter knyttet til kontoen. 

"Lionsklubber, Leoklubber, Leo-områder og Leorådet kan søke om støtte fra Lions Leo konti. 
Støtten skal være knyttet til tiltak som er rettet mot verving av nye Leo medlemmer, oppstart av nye 
klubber og gjennomføring av seminarer knyttet opp til ledelse og organisasjon. 

Maksimalt støttebeløp vil være nok 5.000,- og søknaden godkjennes av MD-LeoC og GRL i 
fellesskap. Søknaden skal innholde en beskrivelse av tiltaket,  budsjett og plan for gjennomføring. 

Disponibelt beløp til støtte vil være innestående på konto etter at Leorådet har mottatt sin støtte for 
arbeidsåret." 

I prosjektperioden vil slike tiltak primært støttes over prosjektmidlene.  

Vennlig hilsen 

Rune Johansen 



MD LeoC 
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Til: Guvernørrådet 2001-2002. 

         Oslo 24.01.02 
  
Fra: MD – LeoC Rune Johansen 

  

Statusrapport vedrørende Leoarbeidet. 

1. Leo-prosjektet  

Det har blitt avholdt et møte på Gardemoen den 12.01.02 hvor  prosjektgruppen var tilstede. Referat fra møtet er 
sendt til GRL og DG'ene i de 4 distriktene. 

Ny Leo-klubb etablert i Egersund, etter stor innsats av LeoC Knut Mørk, ikke minst i å  "overtale" LC Egersund i å 
være fadderklubb.  

Det arbeides godt i alle distriktene, men et generelt inntrykk er at Lions er trege. Skal enn arbeide for og med 
ungdom så er ikke møter og utredninger det som fenger. 

Det arbeides med å få til en større informasjons og pr opplegg for og med Leo under riksmøtet i Ålesund.  

104 H arbeider enn for å få i gang en Leo-klubb i Bærum og en  i Oslo øst. Møter foregå i løpet av februar. 
I 104D er det et meget bra samarbeid mellom Leo og LeoC og enn har flere konkrete stedsnavn når det gjelder nye 
klubber, og disse vil bli besøkt i januar/februar.  
I 104E er det nå Klepp som en begynner å arbeide med. Lederen av en ungdomsklubb som er gift med en Lions er 
tent på ideen, men Lions er ikke så positive. 
I 104K jobber enn aktivt i Nord Aurdal for å få til en klubb der. 

Strategi for Leo etter prosjektperiodens slutt ble også diskutert. 

2. Leo i Norge/Leorådet 

MD LeoC har deltatt på Leorådets møte den 16 og 11 november  i Bergen., og møte den 13 januar i Oslo. 

Viktige saker på disse møtene;  
1. Ny organisasjons struktur – enn prøver å etablere Leo områdene som egne styringsenheter for å få til  
et øket samarbeid inne Leo i Norge.  Med få ord så kan enn si at enn satser på den samme modellen som Lions 
har. Saken kommer opp i hele sin bredde på Leo i Norge. 



2. Revidere lovene for Leo i Norge ut fra den nye organisasjonsstrukturen. Et utkast til lovene vil bli oversendt 
Lovkomiteen i Lions i februar for å kvalitetssikre lovene før de fremlegges for Leo i Norge og deretter GR. 

3. Utarbeidelse av stillingsinstrukser, både for Leoråd og lederne av områdene. 

4. Planlegging av Årsmøtet for Leo i Norge i Bergen den  19 – 21 april, områdemøtene i februar/mars og 
vinterseminaret på Finnskogen den 1-3 februar, hvor det blant annet settes fokus på Lions sitt arbeid i Uganda.  

5. Oppfølgning av Leo-klubbene. 
  
6. Utarbeidelse av en powerpoint presentasjon – blir presentert på vinterseminaret. 

7. Oppdatering av våre internett sider. Ny og bedre design blant annet, egen chatteside. hvor Leo kan møtes over 
nettet for å diskuterer, utveksle synspunkter  – klar i løpet av januar.     

3. Leo klubbene 

Alle klubben deltok i adventslysaksjonen hvor foreløpig resultatet liger på ca  nok 60.000,-. Formålet med aksjonen 
var å arrangere en leir for kronisk syke barn på Tråastølen i tidsrommet 24 – 30 juni 2002. Her er det satt ned en 
gruppe på tvers ev klubbene og arbeidet er gått i gang. MD-Leoc holdes informert om hvordan arbeidet skrider 
frem. Invitasjon til leiren er sendt til de fleste av de større organisasjonene i Norge. 

Interesse gruppen for internasjonal nødhjelp har gjennomført en hjelpesending til Constance i Romania i jule og 
nyttårshelgen, mer enn 25 Leos deltok. Turen var finansiert ved hjelp av en deltageravgift på nok 3.000 pr person 
og støtte fra Mintfondet og private sponsorer. Fyldigere referat fra turen kommer i "The Lion" og på internett.  

Det er sendt 3 informasjonsbrev til klubbene fra MD-LeoC. 

Noen Leo-klubber har veldig lave medlemsantall, her vil Leoråd i samarbeid med Leo'cene prøve å hjelpe til. 

Det jobbes med å etablere Leoklubber i Mo i Rana og i Rælingen.   

4. Lions 

Det er sendt 2 infobrev til LeoC/YEC i distriktene. 

Deltatt på NRS i Reykjavik, hvor seminarene Lions Quest og YE, samt at  Leo sitt NSR ble besøkt.    
Konklusjonen fra dette NSR på Island må bli at både Leo og Lions diskuterer mye av det samme som for 10 år 
siden, det går ikke fort frem i denne organisasjonen! 

Deltok under møtet med ungdomskoordinatorene fra hvert distrikt på Gardemoen den 26 januar. 

 Lions/Leo hilsen  

Rune Johansen 
MD Leo-C     

    
     



5.4.2 Lions narkofond 

Narkofondet har hatt en negativ resultatutvikling de siste årene. Det er utbetalt mer enn hva 
salget av tulipaner har innbrakt. Når MD samtidig sitter tilbake med 2-3 kroner i royalty mens 
en refunderer opptil 50 % av utgiftene til kurs, må dette bære galt av sted. 

 
Det er nå nødvendig å bygge fondet opp igjen ved større tulipansalg, økt royalty og lavere 
refusjonssats. Både høyere salgspris til klubbene og redusert refusjonssats – nå på opptil 50 % 
- må vurderes. Klubbene må oppmuntres til å selge flere tulipaner og bør selv kunne fastsette 
sin utsalgspris i markedet.  

Som en konsekvens av denne situasjonen, har AU i møte 02.02.02 gjort vedtak om utsettelse i 
de bevilgningssaker som er lagt frem til dette møtet, evt. vedtatt annen dekningsform.  

Pr. 30.06  
År

 
Beholdning

Periodens 
resultat

 
Kommentar

1997 
1998 
1999 
2000 
2001 
2001

3.003.000 
2.792.000 

780.000 
289.000 

- 423.000 
- 969.000

-211.000 
- 2.012.000 

- 491.000 
- 712.000 
-  546.000

Jubileumsgaven 

Pr. 31.12

Søknad nr./fra Formål Søknad Vedtak

1. L C O s l o /
Christiania 

2. YE-utvalget 
3. 104 H 
4. 104 C II-2 
5. LC Elverum 
6. LC Arendal 
7. MD-NAC 
8. Komiteen for

Narkohund 
Ungd.utveksling 
Ungd.frivillighetspri
s 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Promotionfilm 
Tulipanprisen

35.000 
10.000 
10.000 
24.500 
51.900 
23.000 
43.400 
82.000

Utsettes til maimøtet 
Bruke ungdomskontoen 
Godt tiltak som distriktet bør 
dekke 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Oversendes Lions Quest 
Budsjettert beløp

Sum 279.80
0
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Sak 5.2.1 
Til sak 5.2.1. Guvernørrådets møte februar 2002. 

SITUASJONSRAPPORT FOR YE JANUAR 2002 

Registreringen av norske deltakere til sommerens utenlandske leire pågår fortsatt, med 1. 
februar som siste frist for levering av komplette søknader til YE-komiteen. I forhold til 
tidligere år er det ventet en nedgang i tallet på norske ungdommer som reiser oversjøisk. YE-
komiteen har imidlertid gjennom The Lion og distriktsavisene forsøkt å argumentere for økt 
oppslutning om oversjøisk utveksling. 

De første søknadene fra utlandet til de norske leirene er begynt å komme inn. Leirene er 
presentert på http://www.lions.no, noen med egne nettsider. Det er kommet positive 
reaksjoner på disse presentasjonene. 

Arbeidet med å skaffe vertsfamilier til sommerens leire i distriktene B, C, D, G og K går så 
vidt vites etter planen, og YEC’ene er oppfordret til å bruke årets distriktsmøter til å sette 
ungdomsutvekslingen på dagsorden. 

Hele YE-utvalget deltok på Nordisk Samarbeidsråds møte i Reykjavik 18. – 20. januar, der 
det norske forslaget til kvalitetsnormer for ungdomsutvekslingen i de fem nordiske landene 
ble vedtatt. Normene vil bli kontinuerlig revidert i årene framover. Et utkast til en revisjon av 
Lions Clubs Internationals gjeldende policydokument  for leirarrangement ble diskutert på 
YE-seminaret. De norske merknadene til forslaget ble 24. januar sendt til Lions’ hovedkvarter 
i Oak Brook og til våre nordiske samarbeidspartnere. 

Som kjent måtte  den norske leiren for diabetikere sist sommer avlyses, grunnet for liten 
påmelding. Årets arrangør er Finland, som har bedt om vår hjelp til å gjøre tilbudet kjent i 
Norge. YE-utvalget vil ta direkte kontakt med diabetikernes interesseorganisasjon om dette. 
Informasjon om årets leir i Finland fins på www.lions.fi/yec. - På NSR erklærte vi at Norge vil 
arrangere diabetikerleiren i 2005. Det er foreløpig ikke klart hvilket distrikt som kan ta på seg 
denne oppgaven.  

Som varslet i handlingsplanen for dette lionsåret, ser YE-utvalget opplæring av norske 
YES’er som en prioritert oppgave. Arbeidet med å utarbeide et nettbasert opplæringsprogram 
for norske YES’er blir påbegynt i slutten av januar, og meningen er at programmet skal være 
operativt i løpet av vårhalvåret, tidsnok til at de ungdommene som reiser ut i år, skal kunne ha 
nytte av det. 



Trondheim 25.01.02. 

Ingvald Sivertsen. 
Sign.
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           Oslo 21.01.02 

TIL: Guvernørrådet 

Status rapport Beito leiren 2002 

Siden det er GR som foreslår overfor Riksmøtet at Beito leiren skal arrangeres så føler jeg det riktig 
å gi en liten status rapport på dette tidspunkt. 

Innbetalingene fra klubbene har gitt oss et godt grunnlag for å kunne arrangere leiren til sommeren. 
Nytt rekordbeløp har kommet inn og det vil ikke bli nødvendig og søke om støtte fra 
ungdomskontoen for å kunne arrangere leiren, slik tilfellet har vært de siste årene. En gledelig og 
ikke minst positiv utvikling i det året vi kan feire 30 års jubileum. 

Leiren arrangeres i tidsrommet 7 – 21 juli 2002, og stedet er som vanlig Grønolen Fjellgård, Beito. 

Årets leirleder vil være Svein Harald Hjelle, Leo Club Bergen Vest, og omtrent 50% av 
medarbeiderne kommer fra Leo. Staben er stort sett den samme som de siste årene, en fin gjeng 
som virkelig står på for å gi deltagerne en fin opplevelse. Undertegnede er tilstede under leiren og 
deltar som "arbeidende chairman". 

Enkelte nasjoner har allerede sikret seg plasser og på dette tidspunkt har vi deltagere fra Island, 
Italia, Hviterussland og Finland. For Norges del så er det distrikt 104K som har første prioritet når det 
gjelder plasser under leiren. Deltagelsen fra Norge har vært heller dårlig de siste årene, håper at det 
blir bedre til sommeren. 



Kontakt er allerede tatt med Helsesportssenteret for  å kunne benytte noen av deres fasiliteter under 
noen av våres aktiviteter. 

Vedlegger budsjettet for sommerens leir til orientering. 

Minner også om at det er hyggelig å få besøk under leiren av Lions, og er det neon som har veiene 
forbi, så står vår dør åpen. 

Med Lionshilsen 

Rune Johansen 
Leder leirkomiteen.   



L I O N S   C L U B S   I N T E R N A T I O N A L 
M D   1 0 4 Norge 

MD - NAC  Ole Jakob Sparre, 
Veslekroken 1, 0379  Oslo 

Tlf.arb. : 22 50 20 74   Fax : 22 50 20 75    Mobil : 91 84 21 49    Tlf.pr. : 22 50 53 10   
e - mail : ojsparre@online.no 

Sak 5.1.1 
Oslo, 14.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

STATUSRAPPORT  UNGDOMSKOMITEEN. 

Ungdomskomiteen har den seneste perioden arbeidet med fokus på to områder : 
• den videre framdriften i LEO - prosjektet 
• komitemøte 26.01.02, med representanter fra alle distrikter til stede. 

LEO - prosjektet viser fortsatt meget god framgang, med gode aktiviteter og fine diskusjoner. I 
løpet av januar 2002 etableres det en ny LEO - klubb i Egersund, og det er flere nye klubber på 
trappene. 
25 LEO - medlemmer gjennomførte i jul / nyttårshelgen en ny tur til Romania, og byen 
Constanse, der gatebarn tok imot LEOs utstrakte hånd. Dette er en sterk aktivitet, på mange vis, 
men viser et kraftig engasjement fra norsk LEO. 
Med bakgrunn i gode og meningsfylte aktiviteter og etablering av nye klubber er det vanskelig å 
se hvorfor det ikke skal kunne være en aktivitet LIONS bør slutte opp om. Prosjektgruppen 
melder tilbake at ofte er LIONS - medlemmer / klubber mer problemet enn det er å finne grobunn 
for nye klubber. 
Ungdomskomiteen støtter fullt ut Prosjektgruppen, og jeg henviser til MD - LEOC sitt 
månedsbrev for januar, der han belyser problemstilling. 

Møte med koordinatorene i Ungdomskomiteen vil diskutere en prinsipiell og viktig sak, og det er 
et overordnet Policydokument for Ungdomskomiteen. MD - YEC har utarbeidet et forslag til et 
slikt dokument, som nå er ute til høring. Diskusjonen finner sted 26.01.02. 
Ungdomskomiteen håper at møtet kan konkludere, og snarest etter møtet oversende sitt forslag til 
Strategiplankomiteen, i tide. 

PÅ NA - siden arbeider distriktene meget godt med "Det er mitt valg", og etterspørselen om kurs 
er fortsatt meget høy. Vi har nå dekket alle Lærerhøgskoler i landet, foruten den i Stavanger, og 
dette har faktisk gått raskere enn forventet, like fullt er det en gledelig utvikling. 

Det henvises ellers til fagsjefenes enkeltrapporter.  



Ole Jakob Sparre 
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Vedlegg sak  4.2.2.2 

ARBEIDSAVTALE 

Mellom 
Lions Clubs International MD-104 

ved Lions Aid Norway 
og 

Jan Erik Larsen 
er det dags dato inngått følgende avtale: 

STILLINGSBESKRIVELSE OG AVTALEPERIODE 

1. Jan Erik Larsens engasjement som stedlig representant/resident representative (RR) for 
Lions Aid Norways bistandsarbeid i Uganda forlenges for en ny 2-års periode fra 1. juni 
2001 med muligheter for ytterligere forlengelse dersom det blir nødvendig å opprettholde 
norsk stedlig representant etter 31. mai 2003. 

2. RR har ansvaret for utvikling og drift av de prosjektene som Lions Norge/Lions Aid 
Norway til enhver tid har vedtatt å iverksette i Uganda etter avtale med ugandiske 
myndigheter eller samarbeidspartnere. 

3. RR fremmer løpende forslag til eventuelle endringer av eller nye prosjekttiltak. Innen 1. 
juli hvert år fremmes forslag til neste års budsjetter, som skal være med og danne underlag 
for søknader om støtte fra NORAD eller andre. 

4. RR har ansvar for å gjennomføre prosjektene i henhold til planer og budsjetter som er 
vedtatt i prosjektenes hjemmeadministrasjon. RR deltar i forutgående drøftinger av disse. 

5. Etter avsluttet engasjement som stedlig representant tiltrer Jan Erik Larsen umiddelbart ny 
fast stilling som hjemmebasert bistandssjef ved Lions hovedkontor i Oslo. Instruks og 
arbeidsvilkår for stillingen vil bli utarbeidet i god tid før tiltredelse. 
Andre arbeidsoppgaver innenfor Lions kan bli tillagt stillingen ved behov og ledig 
kapasitet.  

LØNN OG GODTGJØRELSER 

6. Som RR lønnes Jan Erik Larsen i henhold til lønnstrinn 48 i det offentlige statlige 
regulativet. I tillegg utbetales et skattefritt ute- og ulempetillegg tilsvarende 
ambassadesekretær ved den norske ambassaden i Kampala. 
Etter endt tjeneste i Uganda betales kr. 7.000 i avviklingsgodtgjørelse. Det samme beløpet 



betales for medfølgende ektefelle.  
Lønn og tillegg utbetales i Norge til den engasjertes bankkonto. A konto lønn heves ved 
utekontoret og føres i mellomregning med LAN-kontoret i Norge og trekkes i første 
ordinære avlønning. 

7. Ved tiltredelse i stillingen som hjemmebasert bistandssjef lønnes Jan Erik Larsen i 
lønnstrinn som tilsvarer lønnstrinn 57 per 31.12.2001 i det offentlige regulativet. 
Diett og bilgodtgjørelse betales i henhold til det offentlige regulativet.  
Eventuelle andre godtgjørelser fastsettes senere. 

MEDLEMSKAP I PENSJONSORDNING 

8. Fra 1. juni 2001 innmeldes Jan Erik Larsen i Lions pensjonsordning på samme vilkår som 
øvrige ansatte ved hovedkontoret i Oslo. Pensjonstrekket utgjør 2% av grunnlønnen. 

HJEMREISER OG FERIE 

9. For hver ny 6-måneders periode som RR har den engasjerte rett til en fri hjemreise på 
turistklasse etter rimeligste alternativ. Det samme gjelder medfølgende ektefelle. 

10. Som RR har den engasjerte rett til en ukes ekstra ferie utover det som framgår av de 
generelle bestemmelsene. 

TJENESTEBOLIG 

11. For stillingen som RR skal Lions Aid Norway holde nøkternt utstyrt tjenestebolig med 
telefon og sikkerhetsvakt. 

GENERELT 

12. De generelle bestemmelsene vedrørende rettigheter og plikter i forbindelse med 
engasjementet som RR er spesifisert i vedlagte kontraktsbestemmelser og gis anvendelse 
så langt de passer. 

13. Denne avtalen er utstedt i to eksemplarer med et eksemplar til hver av partene. 

Oslo/Kampala 1. juni 2001/…februar 2002 



Lions Clubs International MD 104 

Lions Aid Norway (e.f.) 
Otto Brødholt 
Daglig leder

Jan Erik Larsen 
Stedlig representant 
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          Sak nr.  4.2.2.2 

LIONS AID NORWAY – ARBEIDSAVTALE MED JAN ERIK LARSEN 

Lions Aid Norway ber om godkjennelse av ny arbeidsavtale med stedlig representant i Uganda Jan Erik Larsen. 
LAN opplyser følgende: 

Larsen tiltrådte et engasjement som stedlig representant for LAN i Uganda 1. juni 1997. Han var da permittert i 
to år fra stilling som konstituert rådmann i Jevnaker kommune med permisjon fra fast stilling som skolesjef 
samme sted. Permisjonen ble forlenget med ytterligere to år fra 1. juni 1999. 

Jevnaker kommune fører en meget restriktiv permisjonspolitikk. En søknad om ytterligere forlengelse ble ikke 
imøtekommet. Larsen sto da overfor valget mellom å si opp sin stilling i Jevnaker kommune og fortsette sitt 
engasjement i LAN eller å avslutte hos LAN.  

LAN-administrasjonen er meget tilfreds med hans arbeid for LAN og anstrengte seg for å finne en løsning for et 
fortsatt engasjement. Etter gjeldende planer har LAN til hensikt å trekke den norske stedlige representanten hjem 
i 2003 og erstatte ham med en lokal medarbeider som følges opp gjennom hyppige prosjektbesøk. Det bidrar til 
kompetanseutvikling for ugandisk personell og mer kapasitet til å ivareta bistandsarbeid i Lions Norge. 

Gjennom e-post, samtaler og møter, senest i forbindelse med hjemmebesøk julen 2001, er det blitt enighet om en 
ny avtale som sikrer Larsen arbeid etter hjemkomst til Norge i 2003. Forandringene fra tidligere arbeidsavtale 
ligger i punktene 5, 7 og 8.  

Når det gjelder punkt 5 vil fung. daglig leder ved Lions kontor ta det opp i sitt forslag til bemanning av et 
fremtidig lionskontor. M.h.t. punkt 8 er Larsen allerede innmeldt i pensjonsordningen.  

Forslag til vedtak: 

Avtalen mellom Lions Clubs International MD-104 ved Lions Aid Norway og Jan Erik Larsen 
godkjennes. 
Lions Aid Norway ved daglig leder får fullmakt til å undertegne avtalen på vegne av MD 104. 

.



  

                  Lions Clubs International 
 Multippeldistrikt 104, Norge 
  
           Til tjeneste                                                                                                 Til tjeneste 

Sak 03.3.1 

Til Guvernørrådes arbeidsutvalg og deres møte den 11.5.2002 på 
Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo. 

Fra MD PRC Jon Sigurd Vangsøy 

Re. situasjonsrapport.  

Følgende hovedtrekk oppsummerer diverse gjøremål, og løpende prosjekter,  
siden forrige GR-møte i februar 2002. 

➢ Avholdt PRC-møte 20. februar i LC Røyken. Tema om klubbens PR-utfordringer og 
muligheter. 

➢ Tilrettelagt for bruk av felles tulipan aksjon annonsering via Lions Web-sider 
(se vedlegg) 

➢ Utarbeidet og distribuert PM i anledning ansettelsen av ny Generalsekretær; 
Ole Jacob Sparre. (Se vedlegg).  

➢ Skrevet innlegg til  The Lion under vignetten: Tema PR og Kommunikasjon 

Prosjekter som er i arbeid er: 

Planlegging av nytt fagsjef  PRC-seminar den 1. juni på Gardermoen  

I samarbeid med MD LeoC Rune Johansen utarbeide PM i anledning 30-års jubileet 
for Beitoleieren i juli. 

Deltagelse i Tulipan-priskomiteen. Forberedelser til overrekkelsen på Riksmøtet i 
Ålesund: PM, kontakt med prisvinneren. 

Utarbeide faktaark med eksempler til MD 104s DG-perm. Tema PR-og 
kommunikasjon i Lions. Blir overlevert på opplæringsmøtet i Ålesund.   

2. mai 2002/ Jon Sigurd Vangsøy 
   (sign) 

   

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  
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Sak 03.2.1 

Horten 24. april 2002 

SITUASJONSRAPPORT TIL ARBEIDSUTVALGETS MØTE 11. MAI 2002 

Rapporten er basert på det siste tilgjengelige tallmateriale, det vil si per 28. Februar 2002 

1. KLUBBER 

1.1.KLUBBER per 28.02.02: 

1.2 NYE ELLER NEDLAGTE KLUBBER 
Her skjer det mye bra: 
I tillegg til ny og godkjent klubb i 104 K, LC Totn, er det i mars og april kommet melding om 
ytterlige 4 nye klubber: LC Eidfjord i 104 D, LC Lofoten/Lofotr i 104 A, LC Trondheim/
Rotvoll i 104 B og LC Nedre Romerike i 104 J. Disse klubbene er ennå ikke formelt godkjent 
i Oak Brook, men det er jo bare en formsak når alt ellers er i orden. Det er meget gledelig at 
arbeidet med å stifte nye klubber blir prioritert og gir slike gode resultater i distriktene, og det 
er også mye godt arbeid i gang med extention i andre områder. Stifting av nye klubber vil helt 
klart være et viktig satsingsområde framover for å bidra til vekst for Lions i MD 104. 

En klubb i 104 J, LC Moss Varna, er nedlagt høsten 2001. 2 klubber er stilt i Status Quo. 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.01

  104 A     45      0

  104 B     55      0

  104 C     61      0

  104 D     44      0

  104 E     53      0

  104 F     49      0

  104 G     58      0

  104 H     54      0 

  104 J     55     -1

  104 K     46    +1

  MD 104   520      0

_____________________________________________________________________________________________________________________  
VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 

Tel +47 33070670  
E-mail  kje-lan@online.no
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2. MEDLEMMER 

Så langt i lionsåret er det innmeldt 486 medlemmer, og utmeldt/døde 725, dette gir et netto 
tap så langt i lionsåret på  239 medlemmer.  

2.1 MEDLEMMER per 28.02.02: 

3. KOMMENTARER 

Medlemsstatistikken baserer seg på statistiske oppgaver fra Lions Clubs Internationals 
hovedkontor i Oak Brook til og med Februar 2002. Situasjonen gir ikke særlig grunn til 
optimisme så langt i året. Det mest positive er kanskje at 104 F og K nesten er i balanse. I 104 
K er den nye klubben LC Totn kommet med på statistikken. Etter 1. mars er som omtalt 
ovenfor flere nye klubber kommet til, så det vil se noe bedre ut når disse også kommer med. 
Det kommer mange gode signaler fra klubber som er i ferd med å ta opp nye medlemmer, og 
dette er selvsagt positivt. Det er allikevel tydelig så langt i året at avgangen er langt større enn 
tilgangen, så satsingen framover må være en kombinasjon av å skaffe nye medlemmer, 
beholde flest mulig av de medlemmene vi har, og å stifte nye klubber. 

4.  TO PLUSS  OG  MERL 

Medlemskampanjen 2+ er den viktigste satsingen for klubbvekst og 

 DISTRIKT Medlemstall Inn 2001/2002  Ut 2001/2002 Endring 2001/2002

  104 A     1172        44         65     - 21

  104 B     1304        45            74      - 29

  104 C     1480        33           77      - 44

  104 D     1216        31            60      - 29

  104 E     1551        45            72      - 27

  104 F     1338        50          56      - 6

  104 G     1452        42            82      - 31

  104 H     1341        63           82     - 19

  104 J     1642        76         97     - 21

  104 K     1285        57            60      - 3

  MD 104   13781      486        725      - 239
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medlemsvekst i de nærmeste årene. Hovedhensikten med 2+ er å få alle i Lions Norge, både 
enkeltmedlemmer, klubber og ledere til å vie spørsmålet om vekst eller tilbakegang ekstra 
oppmerksomhet i en treårsperiode. Målet er fortsatt å bli 15.000 medlemmer innen sommeren 
2004. 

Neste års internasjonale president har viet medlemssituasjonen i Lions stor oppmerksomhet, 
og blant annet utarbeidet et omfattende program for vekst og medlemsrekruttering. En 
betydelig del av dette programmet går på å beholde medlemmer (R = Retention). Mange av 
ideene i MERL-programmet samsvarer med tankene bak 2+, og de to programmene vil bli 
samordnet fra og med 2002/2003 på de områdene der det er naturlig. PCC Terje Nohr er 
oppnevnt som koordinator for MERL-programmet i Norge.  

5.  OM RAPPORTER TIL ARBEIDSUTVALG OG GUVERNØRRÅD 
  
Som fagsjef har jeg et ønske om å kunne gi en best mulig og ferskest mulig rapportering til 
arbeidsutvalgets og guvernørrådets møter. Det er i år framkommet kritikk fra deler av sittende 
guvernørråd om at disse rapportene er verdiløse fordi de opererer med ”gamle tall”. Dette er 
for så vidt til en viss grad riktig, men dessverre er de ”gamle tallene” de eneste tallresultatene 
som det er mulig å fremskaffe med en noenlunde grad av pålitelighet. Alle M-rapporter fra 
klubbene registreres i Oak Brook, og danner grunnlag for månedlige medlemsoversikter for 
alle lionsland i verden. Samlet vil slik forsendelse og registrering måtte ta noe tid, slik at 
resultatene aldri kan bli helt ”blodferske”. Videre finnes det frister for innsending av rapporter 
til møtene i MD 104 som også er med på å gjøre tallene ”eldre”. 

Etter min mening vil likevel disse tallene over en tid vise trender i utviklingen som gir oss 
mange gode opplysninger, vi må bare lese tallene og ta dem for det de er. All 
medlemsstatistikk er til syvende og sist avhengig av innrapporteringer fra den enkelte 
lionsklubb, og den videre behandling av disse rapportene. 

6. MØTER, REISER  MED MER 

Som MD-MEC har jeg i dette lionsåret deltatt på charterfest i 3 nye klubber, LC Oppdal/
Kjerringrokk, LC Notodden/Telerosa og LC Totn. Dette har vært gode anledninger til å møte 
både nye og gamle lionsmedlemmer fra mange forskjellige klubber og med forskjellige verv i 
Lions, og har gitt mange gode anleninger til utveksling av meninger og erfaringer. 

Jeg har også vært invitert til en rekke sonemøter/sonetreff i eget og i andre distrikter, hvor jeg 
har fått anledning til å bidra med informasjon og motivasjon for medlemsarbeidet. 

Etter invitasjon har jeg når dette leses deltatt på distriktsmøtet i 104 C for å holde et seminar 
om medlemsutvikling, i samarbeid med distriktets MEC Arne Osvik. 

I The Lion norsk utgave har jeg fått god tilgang til spalteplass, og jeg har forsøkt å bidra med 
noe på området medlemsutvikling i samtlige utgitte nummere dette lionsåret.   
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7. ANNET 

Distriktsguvernørene i inneværende år og neste år oppfordres sterkt til å bruke enhver 
anledning de har til å fokusere på 2+. For 2002/2003 oppfordres alle distrikter til å oppnevne 
en person i distriktsrådet som skal ha et spesielt ansvar for arbeidet med å beholde 
medlemmer. Det er også fortsatt viktig at alle i distriktsrådet er godt motivert til å bidra med 
sin innsats for å oppnå en positiv vekstprosess i distriktet. Motivasjonen til dette må etter min 
mening komme fra distriktets leder/styre. 
 
STÅ PÅ ALLE SAMMEN OG BRUK ALLE GODE KREFTER I 
DISTRIKTENE, SÅ SKAL VI SAMMEN KLARE Å SNU 
NEDGANG TIL VEKST OG FRAMGANG! 

MD-MEC Kjell Langballe 
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                                                                                                    Sak 
3.4.2 

Lørenskog, 27.01.02 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Jan A Holtet 

SEMINAR FOR DG ELECTS VED RIKSMØTET 2001 

  
Vedlagt følger forslag til program for årets seminar for DG elects. I hovedtrekk følger det 
opplegget for seminaret i 2001, men med noen justeringer som kommer som en følge av hva 
det ble lagt vekt på i VDG-samlingen i januar. Fagsjefene får også litt mer tid. Jeg foreslår at vi 
også i år deler opp deltagerne i tre grupper som roterer mellom de tre fagsektorene "ungdom", 
"aktiviteter og "organisasjonsutvikling". Som tidligere blir AGRL ansvarlig for opplegget med 
fagsjefene. 

MD-LDC ber Guvernørrådet om å godkjenne opplegget for årets DG-electseminar. 

Med hilsen 

Jan A Holtet
MD-LDC 



PROGRAM  
FOR SEMINAR FOR DG-ELECT 2002 

MULTIPPELDISTRIKT 104 
  
ONSDAG 22.MAI 

14.00-14.30 Åpning av seminaret   MD-LDC Jan Holtet  
      GRL Egil Moe-Helgesen 

       AGRL Morten Jansen 

14.30-16.00 Ledelse og det å være leder  MD-LDC Jan Holtet 

16.00-17.15 Lov og arbeidsordning  RS Knut Relbo 
  Reglementer 
  MD aktivitetskonti og behandling  

av søknader om bidrag fra MD midler 

17.15-17.30 Kaffe 

17.30-18.15 Arbeid i Guvernørrådet og  MD-LDC Jan Holtet 
  Guvernørrådets arbeidsutvalg GRL Egil Moe-Helgesen 

18.15-19.00 Gjennomgang av LCIs Electperm MD-LDC Jan Holtet 

30. Middag  
etterfulgt av samling og informasjon om Conventionreisen 

TORSDAG 23. MAI 

08.30-10.00 Refusjonsordninger, budsjett og regnskap RS Knut Relbo 

10.00-10.15 Kaffe 

10.15-11.30 Hva forventer klubbene   MD-LDC Jan Holtet 
- klubbesøk 
- arbeid i distriktet 

11.30-12.30 DGs utfordringer   MD-LDC Jan Holtet  

12.30-13.30 Lunch 

13.30-16.45 Samarbeid med   AGRL Morten Jansen 
  fagsjefene (Kaffe tas under  og fagsjefene 
  veksling mellom grupper) 

16.45 -17.30   Erfaring fra årets DG’er  Innledning ved Jan Holtet 
     DG NN 1 og DG NN 2 

17.30-18.00 Oppsummering og   MD-LDC Jan Holtet 



Avslutning    AGRL Morten Jansen
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                                                                                                       Sak 3.4.1 

Lørenskog, 26.01.02 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Jan A Holtet 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1: Opplæring av VDG  

Brevdelen av opplæringe følger oppsatt plan. Det er positive tilbakemeldinger på brevene og på 
opplegget generelt. 

2: VDG-samlingen 

VDG-samlingen ble gjennomført helgen 5.-6.januar. Alle VDGene deltok, de fleste med ledsager. 
Det er meget gode tilbakemeldinger på opplegget. Det har helt klart en positiv virkning på 
samholdet i gruppen og dermed på arbeidet i Guvernørrådet i året som kommer. Kommunikasjon 
mellom VDGene er nå etablert. Seminaret er også viktig for å starte planleggingsprosessen så 
tidlig at man kommer i mål før lionsåret starter. Det arbeidet som ble gjort før og under seminaret 
viser at neste års DGer er godt i gang. 

3: Miniseminar ”Dette er Lions” 

Arbeidet med miniseminarene er noe forsinket. Noen seminaropplegg i den generelle delen er 
imidlertid klare, og arbeidet med resten fortsetter. 

4: Europa Forum 

MD-LDC deltok på årets NSR i Island.  

Jan A Holtet 
MD-LDC
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   En verdifull håndsrekning fra menneske til menneske.  
 

(*) ”Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap bevilget  
20. oktober 280.000 kroner til Leger Uten Grenser og deres arbeid  
blant flyktninger og andre nødstilte i Afghanistan. Leger Uten  
Grenser ønsker å rette en stor takk til styret og hvert enkelt  
medlem i Lions for det verdifulle bidraget. Bidraget betyr liv- 
reddende hjelp til mange mennesker. Afghanerne har opplevd  
tjue år med krig, de tre siste årene har også brakt med seg tørke.  
Sivilbefolkningen er nå i en svært kritisk situasjon og mange er  
på flukt. Mye av den uavhengige internasjonale hjelpen er stanset  
og vinteren er satt inn. 

I denne situasjonen er det mange afghanere som hver dag er  
avhengig av Leger Uten Grensers støtte for å overleve,  
enten det er i selve Afghanistan eller i områdene rundt.  
Leger Uten Grenser har arbeidet i Afghanistan siden 1979.  
Vi har god kjennskap til land og folket. Leger Uten Grenser  
arbeider for å hjelpe dem som er hardest  rammet og driver  
hovedsakelig helse- og ernæringsprosjekter i og rundt landet.  
Det være seg primærhelsetjeneste i byer og i distriktene,  
vaksinasjon, bekjempelse av epidemier og terapeutisk ernæring.  
Til dette arbeidet har hvert enkelt medlem av Lions Norge bidratt”.  

  
(*) gjengivelse av e-post fra Leger Uten Grenser til Lions Clubs International, Norge. 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

 Takk til Norges befolkningen! 

 Takket være innsamlede midler  
 fra befolkningen i Norge har vi 
 kunnet formidle penger til 
 nødstilte i Afghanistan.  

 Når vi fant det riktig å hjelpe,  
 var det naturlig å kanalisere 
 midlene gjennom Leger Uten 
 Grenser. 

                
Til tjeneste 

  Lions Clubs International Norge 
   520 klubber, 14.000 medlemmer.

      Vedlegg 4



                 Lions Clubs International 
              Multippedistrikt 104, Norge

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 3    Til tjeneste 

PRC seminar 17. november 2001 
Kl. 10.00- kl. 16.00 

Quality Airport Hotel Gardermoen 

Program 
              Avsatt tid     Akk. tid  
Velkommen        5 min   5 min  
      
Kort presentasjonsrunde/ 
statusrapport fra hvert distrikt         50 min 55 
min 

Presentasjon av Omnibus undersøkelsen  
foretatt 14-22 oktober i år      20 min 75 min 

Temaer 
The Lion som PR-virkemiddel. Tro, håp, realiteter  45 min 120 min 

Lunsj          60 min 180 min 

The Lion på Nett: Hva så? Kommentarer, erfaringer,  
potensiale         30 min 210 min 

Samspillet mellom PRC i distriktet og PRK i klubben 
Hvordan fungere dette i dag? Hvordan er kontakten? 
Fellesmøter?        30 min 240 min 

Praktiske oppgaver 
Felles markering av Distriktsmøtene i år 2002 
Felles profil, felles budskap! Hvordan gjør vi det?  60 min 340 min 

Oppsummering        10 min 350 min 

Udisponert         10 min 360 min  

17.11.2001/ Jon S. Vangsøy 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 1 Til tjeneste 

 

Kr. 280.000,- bevilget i nødhjelp til ofrene i Afghanistan.  
Midlene kanaliseres via Leger uten grenser/Médecins sans Frontières 

Styret(*) i Norske lionsklubbers katastrofeberedskap bevilget 22.oktober  

dette beløpet som tilsvarer kr. 20,- per Lionsmedlem i Norge. 

Katastrofeberedskapens formål er å yte hjelp ved katastrofer og andre  

nødsituasjoner her i landet og i utlandet. 

Katastrofeberedskapen betyr at Lions er ”Til tjeneste” på kort varsel. 

Kontaktperson er Guvernørrådsleder Lions Clubs Norge, Egil Moe-Helgesen. 
Tlf. 22 02 71 42, e-post; egil.moe-helgesen@oce.no 

(*) Består av fire personer, Guvernørrådsleder, Ass. GRL og to Distriktsguvernører. 
Katastrofeberedskapsfondet ble opprett på Riksmøtet på Hamar i 1986 og baserer seg på 
innskudd fra lionsklubbene i Norge. En retningsgivende anbefaling er at alle klubber 
innbetaler kr. 100-. per medlem. Per år utgjør fondets størrelse ca 1 million kroner. 

Lions Clubs International, Distrikt 104 Norge. 
520 klubber, 14.000 medlemmer. 

Les mer på øvrig www.lions.no 
med link til Leger uten Grenser

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

Pressemelding



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 2 Til tjeneste 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

Vi gratulerer Dissimilis med 
jubileumskonserten! 

Lionsklubbene i Norge er dypt imponert over 
hva livsglede kan føre til, og er stolte av å 
kunne bidra økonomisk slik at 
jubileumskonserten blir en virkelighet. 

Lions Clubs International, 520 klubbe i Norge 
        www.lions.no



  

                  Lions Clubs International 
 Multippeldistrikt 104, Norge 
  
           Til tjeneste                                                                                                 Til tjeneste 

Til Guvernørrådet i Lions – Scandic Hotel KNA, 22.februar 2002 
Fra MD PRC Jon Sigurd Vangsøy 

Re. situasjonsrapport 

Følgende hovedtrekk er gjennomført siden forrige GR-møte i november 2001. 

➢ Pressemelding bidrag Lions Katastrofefond kr. 20,- per medlem Kr. 280.000,- 
(Vedlegg 1) 

➢ PR-annonse for bidrag på kr. 35.000,- til Dissimilies Årskonsert.  
(Vedlegg 2) 

➢ Jevnlige bidrag til The Lion under vignetten: Tema PR og Kommunikasjon 

➢ Arrangert felles PRC-seminar for alle PRC i Norge på Gardermoen 17. 11. 2001 
Programmet ble noe endret under møtet (Vedlegg 3) 

➢ Utarbeidet forslag til PR-annonse for å synliggjøre Lions bidrag til flyktningen i 
Afghanistan, som Lions formidlet/kanaliserte gjennom Leger Uten Grenser.  

      (Vedlegg 4 – ikke gjennomført) 

➢ Deltagelse ved NSR på Island, januar 2002 

24. januar 2002/ Jon Sigurd Vangsøy 
   (sign) 

   

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



LIONS CLUBS INTERNATIONAL AU/GR 2002/02
MD-MEC/KL 06.02.2002

Sak 3.2.1

Medlemsutvikling 2001/2002

Antall klubber Antall medlemmer
Distrikt 01.07.01 31.12.01 +/- 01.07.01 31.12.01 Inn Ut +/- +/- %

A 45 45 0 1 193 1 174 29 48 −19 −1,6
B 55 55 0 1 333 1 309 33 57 −24 −1,8
C 61 61 0 1 524 1 489 22 57 −35 −2,3
D 44 44 0 1 245 1 227 26 44 −18 −1,4
E 53 53 0 1 578 1 548 25 55 −30 −1,9
F 49 49 0 1 344 1 328 25 41 −16 −1,2
G 58 58 0 1 492 1 457 21 56 −35 −2,3
H 54 54 0 1 360 1 339 30 51 −21 −1,5
J 56 55 −1 1 663 1 643 56 76 −20 −1,2
K 45 46 1 1 288 1 287 45 46 −1 −0,1

Sum 520 520 0 14 020 13 801 312 531 −219 −1,6

1
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1



1



LIONS CLUBS INTERNATIONAL     AU/GR-møte 2002.02 
MD 104/OB 14.01.2001 
          Sak nr.  2.2.1 

ENDRING I / OPPHØR AV SAMARBEIDSAVTALE MED LEXMARK OM INNSAMLING AV BRUKTE 
TONERKASSETTER 

Lexmark Norge har sagt opp avtalen til utløp og sluttoppgjør pr. 31.01.2002. Våre forsøk på å få omgjort 
beslutningen, førte ikke frem, da dette er et ”diktat” fra Lexmark Europa. 

Vi (ADM) har orientert de klubbene som har deltatt i ordningen om dette og bedt dem sluttfakturere Lexmark.  

I følge Lexmark er det utbetalt mer enn en million kroner i dette prosjektet, slik at det utvilsomt kan være penger 
i det om det finnes avtakere for kassettene. Vi har derfor undersøkt om det finnes andre alternativer i Norge. Et 
lite nystartet firma i Vigra som tar imot blekkpatroner. Firmaet har ikke noe logistikkopplegg, som vi mener er 
helt nødvendig om dette skal gå glatt i forhold til de steder hvor innsamlingskartongene er plassert. Et firma i 
Oslo tok inn tonerkassetter for refylling, har nettopp lagt ned sitt mottak fordi de ikke lenger har produksjon. 

LC Oslo/Linderud, som har deltatt i ordningen med Lexmark, har også hatt noen leveranser til et firma i Belgia. 
De har vært tilfreds med dette. Vi har nå satt de ulike klubbene i kontakt med hverandre. De har holdt 
telefonmøter og følger en oppfordring fra oss om å etablere en ordning i fellesskap uavhengig av oss, med 
eksport til Belgia.  

I løpet av de siste dagene har Lexmark Norge overfor klubbene antydet at de kan komme til å etablere en ny 
norsk løsning, som i så fall bare skal gjelde Lexmarks egne kassetter.  Klubbene vil uavhengig av oss ta 
standpunkt til dette og om det kan kombineres med leveranser til Belgia. Vi kan ikke se at disse opplysningene 
skal medføre noe fornyet engasjement fra vår side.. 
 
Dette betyr derfor at Lionskontoret ikke lenger har noe engasjement i oppfølging og rapportering, men vi påtar 
oss å formidle kontakt dersom nye klubber melder seg på for å bli med i en eventuell ny ordning. Endringen 
medfører ingen konsekvenser av økonomisk art for MD 104, men fritar kontoret for noe arbeid. 

Forslag til vedtak: 

 AU/GR tar til etterretning at MD 104 sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte  
tonerkassetter.  

Otto Brødholt (s) 



                     
P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet  
fredag 24. mai 2002 

på Rica Parken Hotell, Ålesund 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 

Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove E. GULLIKSRUD, 
Harald JOHNSEN, Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC  Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC / Generalsekretær Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Rådsekretær Knut RELBO. 

I tillegg var innkalt og til stede under hele eller deler av møtet: 
     Rådgiver Otto BRØDHOLT, PCC. 
     DG Elects Leif ANDVIN (104 H), Petter GJERTSEN (104 F),  Marit KLOKKERHAUG  

(104 B), Stein LARSEN (104 K), Sigmund LEREIM (104 J), Karl T. PHARO  
(104 D), Kirsti RØNNESTAD (104 C), Einar STEINLAND (104 A),  
Knud ZIMMER (104 G) og Kjell-Steinar AASHEIM (104 E).   

     Redaktør for ”The Lion”, norsk utgave, Henning AAMODT. 
     Riksmøtets dirigent, Lars Skjold WILHELMSEN, PCC. 
     Leder for Hovedkomiteen for Riksmøtet, Perry ULLA, Lions Club Ålesund/Hessa. 
     Forhandlingsmøtets sekretær Gunn ULLA.  

Dessuten var innkalt, men forhindret i å møte på grunn av sin arbeidssituasjon: 
     Forrige års guvernørrådsleder Arne KROGSTAD, PCC. 

Følgende var til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere medlem av Det internasjonale styret Arve FOSSUM. 
     Tidligere guvernørrådsledere, Terje NOHR, Torbjørn NORD og Arne SOLUM. 
     Tidligere distriktsguvernører Magne BAKOS, Ingolf BEKKELUND,  

Emil Ramm ELLEFSEN, Harald GUSTAVSEN, Haakon Jo. HALVORSEN,  
Harald HARTVIKSEN, Arne OSVIK, Jens P. PRAN, Morten REKSEN og  
Bjørn SÆTROM 

     Gjest fra Island, Palmi Hannesson, DG 109 A. 
     Leder for multippeldistriktets valgkomité Egil NIELSEN, Lions Club Stavanger/Tasta 
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!   !   !   !   ! 
01 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions etiske norm”. 

Etter at guvernørrådslederen hadde ønsket de mange fremmøte velkommen, fikk han 
godkjennelse for innkallingen og sakslisten, og fortsatte derpå ledelsen av møtet. 

02 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

02.1 Protokoller 
02.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i februar 2002. 
  

V E D T A K : 
Protokollen godkjennes. 

   
03 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

03.2 Medlemsutvikling 
03.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 24. april 
2002. 

 V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
03.3.1 Situasjonsrapport.             
 MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 2. mai 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.4 Opplæring 
03.4.1 Statusrapport.  

Fra MD-LDC Jan A. Holtet er mottatt statusrapport av 3. mai 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

    
04 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

04.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Statusrapport. 
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MD-IRC Arne Husebye har satt opp en statusrapport datert 23. april 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

04.2 IR-arbeidet 
04.2.3 Lion Mints.  

1. ”Barnehjelp Russland”. 
Torvald Mannsverk, Lions Club Vadsø, har sendt inn et brev av 19. april 2002, 
der han meddeler blant annet at Distriktsmøtet i Alta har vedtatt å forlenge 
prosjektperioden. Til nå har ca 30 barn blitt operert.  
Lion Mints har bidratt med kr. 150.000 til prosjektet.  
Det er sendt søknad til LCIF om støtte på USD 30.000. 

 Referert. 

04.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Prosjekt Madagaskar. 
Fra ”Prosjekt Madagaskar” har vi mottatt en søknad av 20. mars 2002 om 
bidrag fra Lions Lys-kontoen.  
MD-IRC Arne Husebye har anbefalt søknaden og Arbeidsutvalget har gitt sin 
godkjennelse om utbetaling av kr. 20.000. Beløpet ble utbetalt 22. mars 2002. 
Senere har vi mottatt melding om at prosjektet ikke kunne gjennomføres nå på 
grunn av uroligheter og opptøyer på Madagaskar. 
På forespørsel har vi derfor anmodet om at det bevilgede, utbetalte beløpet blir 
tilbakebetalt - med fradrag av de direkte utgiftene som er blitt påført i forkant. 
  

Referert. 

2.  Lions Lys og fremtiden. 
Leder for Lions Lys-komitéen Ingolf Bekkelund appellerte til klubbene om å 
gå sterkere inn for aksjonen. Hvis vi ikke får opp omsetningen, vil 
leverandøren vurdere å trekke seg ut av prosjektet, og kjærkomne midler går 
tapt for oss. 

 Referert. 

05 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

05.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 05.1.1 Statusrapport. 

Leder for ungdomskomiteen, Ole Jakob Sparre, har sendt inn en statusrapport 
av 26. april 2002 vedrørende ungdomskomiteen. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.1.2 Beitoleiren 2002. 
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Rune Johansen, leder for leirkomiteen for Beitoleiren 2002 har sendt inn en 
statusrapport datert 29. april 2002.  
Leiren arrangeres for 30. gang i år, og avholdes i tiden 7. – 21. juli. 

 Leirledelsen ville sette pris på om lions avla leiren et besøk. 

V E D T A K: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.2 Ungdomsutveksling 
 05.2.1 Statusrapport. 

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en statusrapport for ungdoms-
utvekslingen datert 29. april 2002. 

Det er pr. dato 93 norske ungdommer som reiser ut i sommer, mens 130 
utenlandske ungdommer er påmeldt til våre leirer.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3 Leo-arbeid 
 05.3.1 Statusrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for Leo-arbeidet datert 
30. april 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3.2 Saker vedrørende leo-arbeidet. 
  1   Årsmøtet for Leo i Norge. 

Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt i Bergen 21. april 2002, og vi har mottatt 
referat fra møtet.  
Som ny leder for leorådet 2002/2003 er valgt Kristine Hulsebus fra Leo Club 
Kristiansand. 

• Forslag om organisasjonsendring behandles særskilt som sak 05.3.2  3. 
• Forslag om revidert Lov for Leo i Norge behandles særskilt som  
      sak 05.3.2  6. 
• Forslag til budsjett for 2002-2003 behandles særskilt som sak 05.3.2  2. 

I henhold til gjeldende Lov for Leo i Norge, med siste godkjente endring av 
Guvernørrådet 4. november 2000, skal alle vedtak fattet av Årsmøtet for Leo i 
Norge, ha Guvernørrådets godkjennelse før de er gyldige.  

V E D T A K: 
Med unntak av de tre sakene som behandles særskilt, godkjennes de 
vedtakene som er gjort av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  
Referatet for øvrig  tas til etterretning. 
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 2.   Budsjett for Leo i Norge for 2002-2003. 
Budsjettet er lagt frem med en utgiftsside på kr. 96.000, hvorav kr. 70.000 
søkes som støtte fra Lions leokonto. 

V E D T A K: 
Budsjettet oversendes til Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
uttalelse.                                               (Forsøkperioden på 2 år utløper i 2003.) 

  

3. Endring av Leos organisasjonsstruktur. 
Årsmøtet for Leo i Norge 2001 ga Leorådet mandat å fremme forslag til ny 
organisasjonsstruktur for Leo-arbeidet.  
Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge ble informert om det pågående 
arbeidet i et møte i januar i år. 
Forslaget ble lagt frem og godkjent av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  

V E D T A K: 
a) Forslaget oversendes Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
      uttalelse. 
b) Leorådet gis anledning til å prøve ut den nye organisasjonsmodellen 
      frem til 30. juni 2003, da det forventes at prosjektgruppens 
      evaluering foreligger.              

4.   Organisasjonskart. 
Organisasjonskartet sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 5.   Leorådet og stillingsinstrukser. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 6.   Revidert Lov for ”Leo i Norge”. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 7. Regnskap med balanse for Leo i Norge pr. 30. juni 2001. 
Regnskapet er fremlagt, men er ennå ikke revidert. 

 Referert.   

05.3.3 Leoprosjektet. 
 Prosjektleder Rune Johansen har utarbeidet delrapport datert 2. mai 2002 

V E D T A K  : 
a) Delrapporten tas til etterretning. 
b) Det bevilges inntil kr. 30.000 for resten av prosjektperioden. 

MD-LeoC bes snarest mulig utarbeide et budsjett for aktiviteten. 
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05.4 Narkotika-arbeid 
05.4.1 Statusrapport. 
 MD-NAC Ole Jakob Sparre har fremlagt en statusrapport datert 26. april 2002.  

Av rapporten fremgår det blant annet at det i år er bestilt 791.000 tulipaner fra 
klubbene våre, hvilket er ny rekord! 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.   KNS Media. 

Saken var oppe til behandling i guvernørrådsmøtet i februar i år som sak 5.4.3. 
Fra MD-NAC Ole Jakob Sparre foreligger det en orientering av 17. april 2002 
om saken, som har vært behandlet i Lions Quest Foundation. 
Konklusjonen blir at saken er uinteressant for oss.  

 V E D T A K : 
  Saken henlegges. 
  
 2.    Oppkjøp av Lions Quest. 
 Det vises til sak 5.4.5 i guvernørrådsmøtet i februar i år. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har utarbeidet et notat av 17. april 2002 om 
utviklingen i denne saken. 

  V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

3. Søknader i kjølvannet av Jubileumsgaven 1999. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre viser i notat av 29. april 2002 til at det fra tid til 
annen kommer søknader om støtte til ”vedlikehold” av de hundene vi forærte i 
gave under 50 årsjubileet i 1999. Det er blant annet tale om kurs i forskjellige 
spesialfelt og videre opplæring av hundene. 

V E D T A K : 
Vi anser våre forpliktelser i forbindelse med Jubileumsgaven 1999 for 
oppfylt. 

  Eventuelt nye søknader blir å behandle uavhengig av Jubileumsgaven. 

05.4.3 Lions narkofond. 
  1.   Tulipanaksjonen 2002. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp et notat om bestillingene til årets 
tulipanaksjon. 
Pr. 26. april 2002 er det bestilt 791.000 tulipaner, en økning på 64.800 i forhold 
til i fjor. 

V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 
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  2.   Om bruken av narkofondet. 
I guvernørrådets møte i februar i år ble det under behandlingen av sak 5.4.2 
nedsatt en hurtigarbeidende komité til å fremme forslag om å styrke 
narkofondet.   

  Det foreligger nå et forslag fra administrasjonen datert 7. mai 2002. 

   V E D T A K : 
a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak 

innenfor fondets retningslinjer for bruken til inntil 25% av total- 
kostnadene for tiltaket. 
Ved årets utløp vurderes om det er midler til å etterbetale noe i 
forhold til fondets størrelse. 

b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre. 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for 

hva som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002.  
Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002.  

d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp 
      en kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005. 

3. Norway Cup 2002. 
Vi har i mange år hatt en helsides annonse i programmet for Norway Cup. 
Guvernørrådet har tidligere bestemt at dette skal være en prioritert annonse og 
at beløpet kan belastes Lions narkokonto. 

Årets annonse, inklusiv merverdiavgift, vil komme på kr. 35.000, samme pris 
som forrige år. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at vi tegner en annonse til kr. 35.000 i programmet for 
årets Norway Cup. 

06 ORGANISASJONSSAKER 

06.1 Komiteer og utvalg 
 06.1.1 Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

1.   Utbetalinger.    
a)   Det er utbetalt NOK 100.000 gjennom ”Leger uten grenser” i forbindelse 
med jordskjelvkatastrofen i Afghanistan nylig. 

 Takkebrev er mottatt. 
  

b)   Det er utbetalt kr. 5.000 gjennom Lions Club Austevoll i forbindelse med 
brann.  

Referert. 

2. Om forandring i Arbeidsordning for MD 104. 
Det er nedfelt i ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VIII, § 20 at det er 
Guvernørrådets arbeidsutvalg som er katastrofeberedskapens styre, og at 
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søknader kan sendes direkte til et av styremedlemmene. Alle forandringer i 
arbeidsordningen må godkjennes av Riksmøtet. 

MD-IRC Arne Husebye påpeker i notat av 20. april 2002 at han finner det 
rimelig at MD-IRC behandler og lager innstilling av alle saker vedrørende 
katastrofeberedskapen og selv blir medlem av beredskapens styre.   

V E D T A K : 
Saken oversendes det nye guvernørrådet.  

4. Samordning av regler for ”Lions Røde Fjær”. 
Guvernørrådet godkjente i februar 2001 Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær.  
Riksmøtet i 2001 godkjente Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær-aksjoner 
og vedtok samtidig at disse skulle samordnes med foran nevnte arbeidsordning. 
Det samordnede dokumentet kalt ”Reglement for Lions Røde Fjær”  ble 
godkjent av guvernørrådet i februar 2002 og legges frem for Riksmøtet 2002 
som referatsak. 

Arbeidsordningen var resultatet av et komitéarbeid. Et medlem av komiteen 
har  erklært seg utilfreds med resultatet av samordningen og bedt om at den 
korrigeres i tråd med intensjonene i komitéarbeidet. 

Administrasjonen har foretatt en grundig gjennomgåelse og sammenligning av 
det samordnede dokumentet, forslaget fra komiteen og retningslinjene vedtatt 
av riksmøtet og har videre hatt telefonisk drøftelse med representant for 
komiteen.   
Administrasjonen legger med dette frem et nytt forslag til reglement som bør 
tilfredsstille de fleste ønsker. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet godkjenner det fremlagte forslag av 10/5-2002 til 
Reglement for Lions Røde Fjær og melder til Riksmøtet at vedtaket fra 
forrige riksmøte om samordning er gjennomført. 

07 RIKSMØTET 

07.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 07.1.1 Saker vedrørende møtet. 

Som referenter til årets riksmøtet nominerer Guvernørrådet Gunn Ulla, Ålesund og 
Rune Solvåg, Lions Club Ålesund/Hessa. 
Disse to var invitert til å møte i guvernørrådet - sammen med Perry Ulla, leder for 
Hovedkomiteen; sistnevnte for å gi en kort orientering omkring Riksmøtet. 

  
09 NORDISK SAMARBEID 

1. Nordisk samarbeidsråds møte  
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09.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 
I guvernørrådsmøtet i februar i år ble det under sak 9.2.1 behandlet sted for 
NSR-arrangementet i 2004, der tidligere distriktsguvernør Per Frost hadde 
utarbeidet et konsept for å få møtet til Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

Guvernørrådet vedtok å tildele arrangement til distrikt 104 B og at møtet ble 
lagt til Trondheim. 

Nå foreligger det søknad fra Lions Club Røros om å bli tildelt arrangement 
som skal finne sted tredje weekenden i januar 2004, og PDG Per Frost har 
nærmest skrinlagt Trondheim. 

Når Guvernørrådet ikke finner å ville gå inn for at møtet legges til Røros, 
skyldes det de økonomiske sider ved valg av sted, at det nærmest er et nordisk 
krav om at stedet skal ligge sentralt i forhold til flyforbindelsene med de 
nordiske land med dertil egnede ankomst og avganger. Det er også et moment 
at vinteren kan være streng på Røros i januar. 

    
V E D T A K : 
a) Vedtaket under sak 9.2.1 i guvernørrådets møte i februar 2002 

oppheves. 
b) Det rettes en henstilling til distriktene om å finne frem til egnet sted 
      / arrangørklubb for NSR-møtet i januar 2004. 
      Søknadsfrist settes til 30. juni 2002, og saken kommer opp på ny i 
      guvernørrådets møte i august 2002.   

09.2 Nordiske prosjekter 
 09.2.1 Rehabiliteringshjemmet i Baldzio Silas.  

MD-IRC Arne Husebye har gitt melding om at LCIF har innvilget den nordiske 
søknaden om støtte med USD 75.000. 

   Referert. 

2. Forslag til bruk av NSR-midler. 
MD-IRC Arne Husebye sier i notat av 22. april 2002 at det kan være vanskelig 
å skille innbetalinger fra klubbene til NSR-prosjekter og miniprosjekter. 
Han fremmer derfor et forslag om fordeling av de innkomne midler. 

V E D T A K : 
Andelen fra MD104 til NSR-prosjektet dekkes først (ca 22% av  
SEK 500.000). 
Dernest disponeres det overskytende til miniprosjekter i forbindelse 
med gjeldende NSR-prosjekter. 
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11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Vi har mottatt et sammendrag fra styremøtet som ble avholdt i april 2002 i 
Florida. 

  
V E D T A K : 

   Sammendraget tas til etterretning. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
AGRL Morten K. Jansen har satt opp en plan for International President’s 
besøk i Norge. Besøket er lagt til Stavanger-området og varer fra 10. september 
til 13. september. 

  Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
Det ble lagt frem en regnskapsoversikt pr. 30. april 2002, som indikerer at vi 
får et overskudd på årets driftsregnskap. 

   V E D T A K :  
   Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

1. Produksjon og salg av gensere, etc 
Lions Club Oslo/Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere 
til norske lionsklubber. 

Det vises i den forbindelse til vårt lovverk som forlanger godkjennelse fra 
Hovedkontoret for bruk av lionsemblemet på slike effekter. 
I ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VII, § 19, er dessuten bruk av Lions 
emblemer og symboler redegjort for. 
Videre skal den enkelte guvernør i så fall gi samtykke til annonsering i ”sitt 
distrikt”. Det vises i denne forbindelse til arbeidsordningens kapittel III, § 8-11. 

  V E D T A K : 
a)   Såfremt det kan dokumenteres at de nødvendige tillatelser 
foreligger fra Hovedkontoret i Oak Brook, overlates det til den enkelte 
distrikts-guvernør å gi godkjennelse for henvendelse til sitt distrikts 
klubber. 
b)   Det gjøres oppmerksom på at Lions Club Sogndal i dag har salg av 
gensere som klubbaktivitet. 
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14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  
 14.1 Samarbeide med Norges Diabetesforbund. 
  Norges Diabetesforbund ønsker et nærmere samarbeid med Lions. 

Generalsekretær Ole Jakob Sparre redegjør i et notat av 30. april 2002 fra et 
møte som er avholdt i sakens anledning. 

V E D T A K : 
Lions Norge innleder et nærmere samarbeid med Norges 
Diabetesforbund. 
Ingolf Bekkelund, DiaC i 104 H, anmodes om å være vår kontaktperson 
i den første fasen. 
Det legges frem en betenkning til guvernørrådsmøtet i august hvorvidt 
vi skal gå inn i fullt samarbeid. 

15 AVSLUTNING 

Møtet ble avsluttet med at guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen takket guvernørråd, 
fagsjefer og administrasjon for godt arbeide gjennom hele Lionsåret 2001/2002. 



            
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

15/2-2002 
SAKSLISTE 

for  
guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet blir åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 
   

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  



PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 
Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 
MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene. Adm. har foreløpig liten oversikt 
over hvilken belastning dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet. ADM kan ikke se at det på noen områder 
innenfor Lions finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har 
avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling 
3.1.1 Situasjonsrapport.    

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D           (Sak fra forrige GR-møte) 



3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning.. 

3.3.2 Lionsbladet.              
   
3.4 Opplæring 

3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Vi finner det ønskelig at temaet ”Kommunikasjon”  gis plass 
under seminaret. 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 
Av rapporten fremgår det blant annet at vår  garanti / bevilgning på 
inntil kr. 25.000 til ”Øyesykdomsatlas” i Litauen ikke kommer til 
anvendelse, da lionsklubbene i Vilnius har klart å fullfinansiere 
aktiviteten.                           (Ref. GR-møtet i november 2001, sak 4.2.3 –3) 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet 
  4.2.1 LCIF.        



  4.2.2 Lions Aid Norway.  
    1. Årsrapport 2001  
   

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 
4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 
Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  INNSTILLING TIL GUVERNØRRÅDET: 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

4.2.4 Lions lys, mm.               

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 
b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  

sak 4.2.5  -1 annulleres. 
c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 

november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  



   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til Sak 7.2.2  -4 senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 
5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  

V E D T A K : 
   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

  2.   Beitoleiren 2003. 
   (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.  

 3.  Leir i Tana. 



   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 
2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 

Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 

    Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 

Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

Forslag til INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 



5.3.2 Leoprosjektet. 
  (Se eget avsnitt i rapport under sak 5.3.1) 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
a) Rapporten tas til etterretning. 
b) Guvernørrådet bes Lionskontoret om å fremlegge en liste 

over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 
Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 Forslag til  V E D T A K : 
Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har oppstått, 
og innser nødvendigheten av at bevilgningene resten av lionsåret 
2001/2002 må tilpasses de inntektene vi oppnår ved tulipan-
salget i mai 2002. 
Det settes umiddelbart ned en komité bestående av fungerende 
daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som får i oppgave å 
fremme forslag til nødvendige tiltak for å styrke narkofondet. 
Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. 
Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 



 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 
Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 



MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 
I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 
Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  



Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

7. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
a)  Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 
b)  Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
c)  Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen ”Nei til 
narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Arbeidsutvalget er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 
tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 



6 ORGANISASJONSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.1  Komitérapporter. 

  1. Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
   

2.  Strategiplankomiteen. 
   

3.  Organisasjonskomiteen. 
   

4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Vi har samtidig rettet litt på det rent språklige. 

    Forslag til  V E D T A K : 
    ”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes. 
    Reglementet legges frem for Riksmøtet 2002 som en referatsak. 

5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 
                     Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 

  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 
☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Liste over søkere ble fremlagt i AU-møtet. 
  Intervjuutvalg og den videre fremdrift i ansettelsessaken ble drøftet. 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget slutter seg i hovedtrekkene i skissen. 

   



6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 
Muntlig rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 
Notatet konkluderer med et forslag om at Guvernørrådet innbyr 
Riksmøtet til å fatte følgende vedtak: 

1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin nåværende 
  form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert medlemssystem 

der datafangsten skjer på klubbnivå.  
3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 

trykking av utvalgte deler på bestilling. 
 Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og 

ekspedisjonsutgifter. 
     4. Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 

5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Endret stillingsbetegnelse på daglig leder.     
Det vises til notat fra fungerende leder ved Lionskontoret, datert  
31. januar 2002, som konkluderer med et forslag til Guvernørrådet om å 
innby Riksmøtet til å fatte følgende vedtak: 

”Den ansatte lederen av Lions Clubs International MD 104 gis 
stillingsbetegnelsen Generalsekretær.” 

  
6.3 Andre organisasjonsaker      

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Arbeidsutvalget ber Lionskontoret innhente en uttalelse fra 
       førerhundskolen. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 



      Saken ses i sammenheng med sak 7.2.2 –1 nedenfor.  

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 
  

2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 

Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 

Forslag til  V E D T A K  i  Guvernørrådet: 
Guvernørrådet innbyr Riksmøtet til å fatte følgende VEDTAK: 
Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
47 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 20XX med 
påregnet ferdigstillelse i 20YY. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 

3. Forlengelse av valgperioden for MD-LDC og MD-MEC 



Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og 
lederutvikling   
Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

Arbeidsutvalget tilrår at MD-LDC blir valgt for en 3-årsperiode fra 
2002 og at spørsmålet om det fjerde året - for å komme i takt med 
Hovedkontorets ønsker - blir tatt opp senere. 
Arbeidsutvalget tilrår at MD-MEC blir valgt for ett år fra 2002 og at 
valg på ny MD-MEC for en 3-årsperioden blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  

Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
presentasjon av skolen under møtet. 

7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”. 



Riksmøtet innbys til å fatte følgende vedtak: 
 Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 godkjennes. 

7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere: 
    Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg 

8 DISTRIKTSAKER 
  

9 NORDISK SAMARBEID 
1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     

9.1.1 Seminarrapporter:  
1. IR-seminaret. 

  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  
Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 



Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 



 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

 V E D T A K : 
  Oversiktene tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  
   V E D T A K : 

Regnskapene legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
 14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 

Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
  Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet blir avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



            
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104      U t k a s t           
5/3-2002 

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 

Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 
     Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN,  
     Tove E. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN og Gudmund UNDELAND 

 MD-IRC Arne HUSEBYE. 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC Jan A. HOLTET. 
 MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
 MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
 MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
 Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
 Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall: 
Distriktsguvernør Tore N. NJØS (sykdom) og  
MD-YEC Ingvald SIVERTSEN (utenlandsreise i jobbsammenheng). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
 Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT. 

Dessuten var følgende til stede under deler av møtet: 
 Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN, Arne KROGSTAD,  

     Terje NOHR og Torbjørn NORD 
Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Jan Horverak, Ingjerd B. MARTINSEN, 
      Knut J. NYHUS, Annar PRESTERUD, Bjørn SÆTROM og Knud ZIMMER  

 Leder i valgkomiteen for MD 104 Egil NIELSEN. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  



Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions mål” ved åpningen av 
møtet på fredag og ”Lions etiske norm” ved møtestart på lørdag.  

Det ble hilst fra distriktsguvernør Tore N. Njøs. En blomsterhilsen var sendt til ham 
noen dager før guvernørrådsmøtet fra guvernørrådet og lionskontoret. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 

a)  Sak 4.2.3 –3 ”Øyesykdomsatlas”:  Prosjektet er selvfinansiert.  
     Det blir  således ikke behov for verken bevilgning eller garanti fra 
     MD 104 (Lion Mints) til prosjektet. 

   b)  Sak 4.2.5 –1 ”Reglement for nasjonalt hjelpefond”:  
     Vedtakets punkt b) om rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen 
     annulleres.  Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 
c)  Sak 4.2.5 –2 ”Økonomisk støtte til Montebellosenteret”:  
     Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 

V E D T A K: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  
PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 



Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 
MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene.  
Administrasjonen har foreløpig liten oversikt over hvilken belastning 
dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet.  
Administrasjonen kan ikke se at det på noen områder innenfor Lions 
finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 

V E D T A K : 
    a)  Det nedsettes en hurtigarbeidende komite bestående av  

     DG i 104 A Harald Johnsen, DG i 104 D Svein Ø. Berntsen,  
     MD-MEC Kjell Langballe, MD-PRC Jon S. Vangsøy,  
     MD-LDC Jan A. Holtet og leder for MERL-komiteen  
     PCC Terje Nohr. 
     Komiteens mandat blir å hjelpe distriktene med medlems- 
     rekrutteringen blant annet ved hjelp av de ekstrabevilgede 
     midlene. 



b)  Rapporten for øvrig tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D            
Under samme saksnummer i forrige guvernørrådsmøte ble guvernørene 
i 104 A og D anmodet om å fremlegge en rapport med oversikt over 
iverksatte og planlagte tiltak og status på disse. 
DG Svein Ø Berntsen ga en fin presentasjon av situasjonen og hans 
redegjørelse og opplegg vil kunne egne seg som seminaropplegg for 
kommende riksmøte. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning.            

   
3.4 Opplæring 

3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

V E D T A K : 
Temaet ”Kommunikasjon”  gis plass under seminaret. 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig, som er blitt omarbeidet på et par punkter, 
tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 
Av rapporten fremgår det blant annet at vår  garanti / bevilgning på 
inntil kr. 25.000 til ”Øyesykdomsatlas” i Litauen ikke blir aktuell, da 
lionsklubbene i Vilnius har klart å fullfinansiere aktiviteten.  
                                                  (Ref. GR-møtet i november 2001, sak 4.2.3 –3) 



V E D T A K  : 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet   
4.2.2 Lions Aid Norway.  
   1. Årsrapport 2001.  
 Det er satt opp en årsrapport for Lions Aid Norway, som legges frem 
for 

Riksmøtet. 

   V E D T A K : 
   Guvernørrådet gir som INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
   Årsrapporten godkjennes. 

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 

4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 
Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  V E D T A K : 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

2. Oversikt over salget av ”Lion Mints”. 
Jan Horverak hadde utarbeidet og sendt inn en oversikt over klubbenes 
salg av Lion Mints for perioden 1/7 – 31/12 2001. Oversikten viser at 
120 klubber har bidratt med å skaffe til veie kr. 221.760 til det sentrale 
IR-arbeidet. 104 E er stadig det distriktet som bidrar mest. 
Under møtet ble Jan Horverak behørig takket for den store innsatsen 
han gjør med dette arbeidet. 

 V E D T A K : 
 Oversikten tas til etterretning.     



4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 
b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  

sak 4.2.5  -1 annulleres. 
c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 

november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  

   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til sak 7.2.2  -4 senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  

V E D T A K : 



   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

  2.   Beitoleiren 2003.                                        (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.  

 3.  Leir i Tana.                                                   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes nasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 

Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter. 

V E D T A K : 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 
Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag, 
som blir å innarbeide i det gjeldende policy-dokumenter. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   



  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 
Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.3.2 Leoprosjektet. 
  Leoprosjektet har fått et eget avsnitt i rapporten under sak 5.3.1. 

Under møtet ga MD-LeoC Rune Johansen en fyldig, utfyllende muntlig 
rapport om prosjektet. 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”, som for øvrig 
har fått en meget positiv evaluering.  

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning.  
b) Guvernørrådet ber Lionskontoret om å fremlegge en liste 

           over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 



Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har 
      oppstått, og innser nødvendigheten av at bevilgningene 
      resten av lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi  
      oppnår ved tulipansalget i mai 2002. 
b) Det settes umiddelbart ned en komité bestående av 
      fungerende daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som 
      får i oppgave å fremme forslag til nødvendige tiltak for å 
      styrke narkofondet. 
c) Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
      2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. 
Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 

 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 



Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 



I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 
Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  
Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

7. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
☑ Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 



☑ Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
☑ Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen 
”Nei til narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 
tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 

6 ORGANISASJONSAKER 

1. Komiteer og utvalg 

  6.1.1  Komitérapporter.   
2.  Strategiplankomiteen. 
IPDG Helge Toftner ga en fyldig utredning om strategiplankomiteens 
arbeid til nå. 
   
4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Det er også foretatt noen rent språklige justeringer. 

    V E D T A K : 
”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes med justeringer 
som foreslått av administrasjonen.. 

    Riksmøtet 2002 orienteres om samordningen som en referatsak. 

5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 



      Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 
  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 

☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Listen over søkere er tidligere lagt frem for arbeidsutvalget. 
Det ble gitt en orientering om prosessen med intervjuutvalg og  
fremdriften i ansettelsessaken. 

I møte etter guvernørrådsmøtet tilbød Arbeidsutvalget den ledige 
stillingen til Ole Jakob Sparre med stillingsbetegnelsen generalsekretær.  
Sparre har akseptert tilbudet og tiltrer stillingen 2. april 2002. (Se også 
sak 6.2.6) 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget sluttet seg til hovedtrekkene i skissen. 

   
6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt ga en muntlig 
rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin 

nåværende form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert  medlems- 

system der datafangsten skjer på klubbnivå.  



3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 
trykking av utvalgte deler på bestilling. 
Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og ekspedisjons- 
utgifter. 

      4.   Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 
5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
      Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Endret stillingsbetegnelse på daglig leder.     
Det vises til notat fra fungerende leder ved Lionskontoret, datert  
31. januar 2002. 
 V E D T A K : 

Den ansatte lederen for Lions Clubs International MD 104 gis 
stillingsbetegnelsen ”Generalsekretær.” 

  

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Det er senere innhentet en uttalelse fra førerhundskolen, og  Lions Club Rolvsøy 
        har trukket forslaget. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 
      Saken ses i sammenheng med sak 7.2.2 –1 nedenfor.  

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 

Lionskontoret har innhentet tilbud fra forskjellige selskaper og en 
redegjørelse er gitt i notat av 15. februar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1.   Riksmøtet godkjenner at det tegnes en kollektiv ulykkes- 

forsikring i Gjensidige NOR etter forslagets alternativ 1 med  
forsikringssummene kr. 200.000 ved død og kr. 500.000 ved 
varig medisinsk invaliditet. 

2. Forsikringspremien på kr. 143.325 dekkes ved en økning av 
medlemskontingenten med kr. 10 i budsjettet for 2002/2003. 
Premieøkninger innenfor 10% årlig innarbeids automatisk i 
budsjettene for kommende år. 



2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 

Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 

Foruten Lions Club Vegårshei som sendte inn et forslag noe forsinket 
viser det seg at Lions Club Trondheim/Heimdal også hadde sendt inn et 
forslag over telefax. Uheldigvis var lionskontorets faks i ustand da dette 
fant sted. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet legger alle fire forslagene frem for Riksmøtet 

til votering.  
Forslagsstillerne få også anledning til å presentere forslagene 
i ”The Lion” og under riksmøtet. 

b) Guvernørrådet fremmer følgende  
INNSTILLING TIL  RIKSMØTET: 

Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
47 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 20__ med påregnet 
ferdigstillelse i 20__. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 



3. Forlengelse av valgperioden for MD-MEC. 
Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og leder-
utvikling   
Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
 MD-MEC velges for ett år fra 2002. 

Valg på ny MD-MEC for en 3-årsperiode blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  
Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
presentasjon av skolen under møtet. 



7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”. 

  
V E D T A K : 
Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 legges frem for Riksmøtet 
med anbefaling om godkjennelse 

7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere 

Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg med assisterende 
guvernørrådsleder Morten K Jansen, Lions Club Sandnes/Riska som 
bisitter. 

9. NORDISK SAMARBEID 

9.1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     
9.1.1 Seminarrapporter:  

1. IR-seminaret. 
  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

9.2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  



Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 

Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 



12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

   V E D T A K : 
   Regnskapsoversikten tas til etteretning. 
 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

 V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  

   V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
 14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 

Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
   Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 



 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



             
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104       

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 

Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 
     Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN,  
     Tove E. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN og Gudmund UNDELAND 

 MD-IRC Arne HUSEBYE. 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC Jan A. HOLTET. 
 MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
 MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
 MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
 Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
 Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall: 
Distriktsguvernør Tore N. NJØS (sykdom) og  
MD-YEC Ingvald SIVERTSEN (utenlandsreise i jobbsammenheng). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
 Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT. 

Dessuten var følgende til stede under deler av møtet: 
 Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN, Arne KROGSTAD,  

     Terje NOHR og Torbjørn NORD 
Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Jan HORVERAK,  
      Per Magnus JOHANSEN og Ingjerd B. MARTINSEN, 
      Knut J. NYHUS, Annar PRESTERUD, Bjørn SÆTROM og Knud ZIMMER  

 Leder i valgkomiteen for MD 104 Egil NIELSEN. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  
Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions mål” ved åpningen av 
møtet på fredag og ”Lions etiske norm” ved møtestart på lørdag.  



Det ble hilst fra distriktsguvernør Tore N. Njøs. En blomsterhilsen var sendt til ham 
noen dager før guvernørrådsmøtet fra guvernørrådet og lionskontoret. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 

a)  Sak 4.2.3 –3 ”Øyesykdomsatlas”:  Prosjektet er selvfinansiert.  
     Det blir  således ikke behov for verken bevilgning eller garanti fra 
     MD 104 (Lion Mints) til prosjektet. 

   b)  Sak 4.2.5 –1 ”Reglement for nasjonalt hjelpefond”:  
     Vedtakets punkt b) om rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen 
     annulleres.  Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 
c)  Sak 4.2.5 –2 ”Økonomisk støtte til Montebellosenteret”:  
     Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 

V E D T A K: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  
PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 
Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 



MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene.  
Administrasjonen har foreløpig liten oversikt over hvilken belastning 
dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.2.5 Takkekort. 
   Rolf Norgren takker på familiens vegne for deltakelse i forbindelse med 
    tidligere distriktsguvernør Knut Norgrens plutselige bortgang. 

    Referert. 

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet.  
Administrasjonen kan ikke se at det på noen områder innenfor Lions 
finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 
Under møtet orienterte Terje Nohr om MERL-komiteens arbeid (senere 
benevnt som ”2+ komiteen” 

V E D T A K : 
    a)  Det nedsettes en hurtigarbeidende komite bestående av  

     DG i 104 A Harald Johnsen, DG i 104 D Svein Ø. Berntsen,  
     MD-MEC Kjell Langballe, MD-PRC Jon S. Vangsøy,  



     MD-LDC Jan A. Holtet og leder for 2+komiteen  
     PCC Terje Nohr. 
     Komiteens mandat blir å hjelpe distriktene med medlems- 
     rekrutteringen blant annet ved hjelp av de ekstrabevilgede 
     midlene. 
b)  Rapporten for øvrig tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D            
Under samme saksnummer i forrige guvernørrådsmøte ble guvernørene 
i 104 A og D anmodet om å fremlegge en rapport med oversikt over 
iverksatte og planlagte tiltak og status på disse. 
DG Svein Ø Berntsen ga en fin presentasjon av situasjonen og hans 
redegjørelse og opplegg vil kunne egne seg som seminaropplegg for 
kommende riksmøte. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning.            

3.4 Opplæring 
3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig, som er blitt omarbeidet på et par punkter, 
tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 



V E D T A K  : 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet   
4.2.1 LCIF       (utgår) 
4.2.2 Lions Aid Norway.  
   1. Årsrapport 2001.  
 Det er satt opp en årsrapport for Lions Aid Norway, som legges frem 
for 

Riksmøtet. 

   V E D T A K : 
   Guvernørrådet gir som INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
   Årsrapporten godkjennes. 

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 

4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 

Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  V E D T A K : 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

2. Oversikt over salget av ”Lion Mints”. 
Jan Horverak hadde utarbeidet og sendt inn en oversikt over klubbenes 
salg av Lion Mints for perioden 1/7 – 31/12 2001. Oversikten viser at 
120 klubber har bidratt med å skaffe til veie kr. 221.760 til det sentrale 
IR-arbeidet. 104 E er stadig det distriktet som bidrar mest. 
Under møtet ble Jan Horverak behørig takket for den store innsatsen 
han gjør med dette arbeidet. 

 V E D T A K : 
 Oversikten tas til etterretning.     



4.2.4 Lions Lys.   (utgår)  

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 

b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  
sak 4.2.5  -1 annulleres. 

c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 
november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  

   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til sak 7.2.2  -4  senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  



V E D T A K : 
   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

2.   Beitoleiren 2003.                                        (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.   

3.  Leir i Tana.                                                   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes nasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 
Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter. 

V E D T A K : 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 
Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag, 
som blir å innarbeide i det gjeldende policy-dokumenter. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 



5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 

Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.3.2 Leoprosjektet. 
  Leoprosjektet har fått et eget avsnitt i rapporten under sak 5.3.1. 

Under møtet ga MD-LeoC Rune Johansen en fyldig, utfyllende muntlig 
rapport om prosjektet. 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”, som for øvrig 
har fått en meget positiv evaluering.  

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning.  
b) Guvernørrådet ber Lionskontoret om å fremlegge en liste 

           over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 



Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har 
      oppstått, og innser nødvendigheten av at bevilgningene 
      resten av lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi  
      oppnår ved tulipansalget i mai 2002. 
b) Det settes umiddelbart ned en komité bestående av 
      fungerende daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som 
      får i oppgave å fremme forslag til nødvendige tiltak for å 
      styrke narkofondet. 
c) Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
      2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 

 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 
Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 



V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 
I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 



Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  
Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

8. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
☑ Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 
☑ Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
☑ Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen 
”Nei til narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 



tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 

6 ORGANISASJONSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.1  Komitérapporter.   

1. Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap.   (utgår) 

2.  Strategiplankomiteen. 
IPDG Helge Toftner ga en fyldig utredning om strategiplankomiteens 
arbeid til nå. 

3.   Organisasjonskomiteen.    (utgår) 
   
4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Det er også foretatt noen rent språklige justeringer. 

    V E D T A K : 
”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes med justeringer 
som foreslått av administrasjonen. 

    Riksmøtet 2002 orienteres om samordningen som en referatsak. 
5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 
      Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 

  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 
☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Listen over søkere er tidligere lagt frem for arbeidsutvalget. 
Det ble gitt en orientering om prosessen med intervjuutvalg og  
fremdriften i ansettelsessaken. 

I møte etter guvernørrådsmøtet tilbød Arbeidsutvalget den ledige 
stillingen til Ole Jakob Sparre med stillingsbetegnelsen generalsekretær. 



Ole Jakob Sparre har akseptert tilbudet og tiltrer stillingen 2. april 2002. 
(Se også sak 6.2.6)  

V E D T A K : 
Daglig leder for Lions Clubs International MD 104 gis stillings-
betegnelsen ”Generalsekretær.” 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet har sluttet seg til hovedtrekkene i skissen. 

   
6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt ga en muntlig 
rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin 

nåværende form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert  medlems- 

system der datafangsten skjer på klubbnivå. 
3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 

trykking av utvalgte deler på bestilling. 
Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og ekspedisjons- 
utgifter. 

      4.   Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 
5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
      Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Lovendring vedrørende multippeldistriktets administrasjon.     
I ”Lov for Multippeldistrikt 104”, kapittel IV, § 8, står det: 
    ”Multippeldistriktet har et sekretariat, som til daglig ledes av en fast 
    ansatt administrasjonssjef. Guvernørrådet skal gi nærmere instruks 
    om arbeids- og ansvarsområde for sekretariatets ansatte.” 
   



V E D T A K :  
Det kan ikke ha vært Riksmøtets mening med vedtaket at senere 
endringer i stillingsbetegnelsene skal behandles av Riksmøtet.  

Guvernørrådet legger derfor frem forslag for Riksmøtet om at 
det settes inn en ny § 8 således: 
      ”Multippeldistriktet har et sekretariat med fast ansatt daglig 
       leder. Daglig leder arbeider på oppdrag fra Guvernørrådet  
       v/ guvernørrådets leder og er overordnet øvrige tilsatte i 
       sekretariatet.  
       Guvernørrådet skal fastsette stillingsbeskrivelse for daglig 
       leder.” 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Det er senere innhentet en uttalelse fra førerhundskolen, og  Lions Club Rolvsøy 
        har trukket forslaget. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 
Forslaget inneholder ansvar overfor tredjemann som ikke dekkes av 
den ansvarforsikringen som Lions Clubs International har for sine 
medlemmer og klubber.  

      Lions Club Oslo/Bygdøy har senere trukket forslaget. 

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 

Lionskontoret har innhentet tilbud fra forskjellige selskaper og en 
redegjørelse er gitt i notat av 15. februar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1.   Riksmøtet godkjenner at det tegnes en kollektiv ulykkes- 

forsikring i Gjensidige NOR etter forslagets alternativ 1 med  
forsikringssummene kr. 200.000 ved død og kr. 500.000 ved 
varig medisinsk invaliditet. 

2. Forsikringspremien på kr. 143.325 dekkes ved en økning av 
medlemskontingenten med kr. 10 i budsjettet for 2002/2003. 
Premieøkninger innenfor 10% årlig innarbeids automatisk i 
budsjettene for kommende år. 



2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 
Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 
Foruten Lions Club Vegårshei som sendte inn et forslag noe forsinket 
viser det seg at Lions Club Trondheim/Heimdal også hadde sendt inn et 
forslag over telefax. Uheldigvis var lionskontorets faks i ustand da dette 
fant sted. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet legger alle fire forslagene frem for Riksmøtet 

til votering.  
Forslagsstillerne få også anledning til å presentere forslagene 
i ”The Lion” og under riksmøtet. 

b) Guvernørrådet fremmer følgende  
INNSTILLING TIL  RIKSMØTET: 

Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
40 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 2004 med påregnet 
ferdigstillelse i 2005. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 

3. Forlengelse av valgperioden for MD-MEC. 
Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og leder-
utvikling   



Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
 MD-MEC velges for ett år fra 2002. 

Valg på ny MD-MEC for en 3-årsperiode blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  
Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
☑  Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
      presentasjon av skolen under møtet. 
☑  Det samme gjør  våre Leos, og ønskene imøtekommes. 

7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”.  

V E D T A K : 
Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 legges frem for Riksmøtet 
med anbefaling om godkjennelse 



7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere 

Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg med assisterende 
guvernørrådsleder Morten K Jansen, Lions Club Sandnes/Riska som 
bisitter. 

8 DISTRIKTSAKER 

9. NORDISK SAMARBEID 

9.1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     
9.1.1 Seminarrapporter:  

1. IR-seminaret. 
  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

9.2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  
Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 
Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 



 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

   V E D T A K : 
   Regnskapsoversikten tas til etteretning. 
 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 



 V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  

   V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  

14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 
Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
   Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



           13/5-2002 

SAKSLISTE 

guvernørrådsmøtet  
fredag 24. mai 2002 

på Rica Parken Hotell, Ålesund 

!   !   !   !   ! 

01 KONSTITUERING 

 Møtet blir åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 

02 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

02.1 Protokoller 
02.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i februar 2002. 
  

INNSTILLING: 
Protokollen godkjennes. 

   
03 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

03.2 Medlemsutvikling 
03.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 24. april 
2002. 

 INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
03.3.1 Situasjonsrapport.             
 MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 2. mai 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.4 Opplæring 
03.4.1 Statusrapport.  

Fra MD-LDC Jan A. Holtet er mottatt statusrapport av 3. mai 2002.  

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 



    
04 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

04.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Statusrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har satt opp en statusrapport datert 23. april 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

04.2 IR-arbeidet 
04.2.3 Lion Mints.  

1. ”Barnehjelp Russland”. 
Torvald Mannsverk, Lions Club Vadsø, har sendt inn et brev av 19. april 2002, 
der han meddeler blant annet at Distriktsmøtet i Alta har vedtatt å forlenge 
prosjektperioden. Til nå har ca 30 barn blitt operert. Lion Mints har bidratt med 
kr. 150.000 til prosjektet. Det er sendt søknad til LCIF om støtte på  
USD 30.000. 

 Referert. 

04.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Prosjekt Madagaskar. 
Fra ”Prosjekt Madagaskar” har vi mottatt en søknad av 20. mars 2002 om 
bidrag fra Lions Lys-kontoen.  
MD-IRC Arne Husebye har anbefalt søknaden og Arbeidsutvalget har gitt sin 
godkjennelse om utbetaling av kr. 20.000. Beløpet ble utbetalt 22. mars 2002. 
  
Senere har vi mottatt melding om at prosjektet ikke kunne gjennomføres nå på 
grunn av uroligheter og opptøyer på Madagaskar. 
På forespørsel har vi derfor anmodet om at det bevilgede, utbetalte beløpet blir 
tilbakebetalt. 
  

Referert. 

05 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

05.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 05.1.1 Statusrapport. 

Leder for ungdomskomiteen, Ole Jakob Sparre, har sendt inn en statusrapport 
av 26. april 2002 vedrørende ungdomskomiteen. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.1.2 Beitoleiren 2002. 



Rune Johansen, leder for leirkomiteen for Beitoleiren 2002 har sendt inn en 
statusrapport datert 29. april 2002.  
Leiren arrangeres for 30. gang i år, og avholdes i tiden 7. – 21. juli. 

 Leirledelsen ville sette pris på om lions avla leiren et besøk. 

V E D T A K: 
  Rapporten tas til etterretning 

05.2 Ungdomsutveksling 
 05.2.1 Statusrapport. 

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en statusrapport for ungdoms-
utvekslingen datert 29. april 2002. 

Det er pr. dato 93 norske ungdommer som reiser ut i sommer, mens 130 
utenlandske ungdommer er påmeldt til våre leirer.  

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3 Leo-arbeid 
 05.3.1 Statusrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for Leo-arbeidet datert 
30. april 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3.2 Saker vedrørende leo-arbeidet. 
  1   Årsmøtet for Leo i Norge. 

Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt i Bergen 21. april 2002, og vi har mottatt 
referat fra møtet.  
Som ny leder for leorådet 2002/2003 er valgt Kristine Hulsebus fra Leo Club 
Kristiansand 

• Forslag om organisasjonsendring behandles særskilt som sak 05.3.2  3. 
• Forslag om revidert Lov for Leo i Norge behandles særskilt som  
      sak 05.3.2  6. 
• Forslag til budsjett for 2002-2003 behandles særskilt som sak 05.3.2  2. 

I henhold til gjeldende Lov for Leo i Norge, med siste godkjente endring av 
Guvernørrådet 4. november 2000, skal alle vedtak fattet av Årsmøtet for Leo i 
Norge har Guvernørrådets godkjennelse før de er gyldige.  

V E D T A K: 
Med unntak av de tre sakene som behandles særskilt godkjennes de 
vedtakene som er gjort av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  
Referatet for øvrig  tas til etterretning. 



 2.   Budsjett for Leo i Norge for 2002-2003. 
Budsjettet er lagt frem med en utgiftsside på kr. 96.000, hvorav kr. 70.000 
søkes som støtte fra Lions leokonto. 

V E D T A K: 
Budsjettet oversendes til Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
uttalelse.              (Forsøkperioden på 2 år utløper i 2003.) 

 3. Endring av Leos organisasjonsstruktur. 
Årsmøtet for Leo i Norge 2001 ga Leorådet mandat å fremme forslag til ny 
organisasjonsstruktur for Leo-arbeidet.  
Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge ble informert om det pågående 
arbeidet i et møte i januar i år. 
Forslaget ble lagt frem og godkjent av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  

V E D T A K: 
a) Forslaget oversendes Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
      uttalelse. 
b) Leorådet gis anledning til å prøve ut den nye organisasjonsmodellen 
      frem til 30. juni 2003, da det forventes at prosjektgruppens 
      evaluering foreligger.              

4.   Organisasjonskart. 
Organisasjonskartet sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 5.   Leorådet og stillingsinstrukser. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 6.   Revidert Lov for ”Leo i Norge”. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 7. Regnskap med balanse for Leo i Norge pr. 30. juni 2001. 
Regnskapet er fremlagt, men er ennå ikke revidert. 

 Referert.   

05.3.3 Leoprosjektet. 
 Prosjektleder Rune Johansen har utarbeidet delrapport datert 2. mai 2002 

V E D T A K  : 
a) Delrapporten tas til etterretning. 
b) Det bevilges inntil kr. 30.000 for resten av prosjektperioden. 

MD-LeoC bes snarest mulig utarbeide et budsjett for aktiviteten. 

05.4 Narkotika-arbeid 
05.4.1 Statusrapport. 
 MD-NAC Ole Jakob Sparre har fremlagt en statusrapport datert 26. april 2002.  



Av rapporten fremgår det blant annet at det i år er bestilt 791.000 tulipaner fra 
klubbene våre, hvilket er ny rekord! 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.   KNS Media. 

Saken var oppe til behandling i guvernørrådsmøtet i februar i år som sak 5.4.3. 
Fra MD-NAC Ole Jakob Sparre foreligger det en orientering av 17. april 2002 
om saken, som har vært behandlet i Lions Quest Foundation. 
Konklusjonen blir at saken er uinteressant for oss.  
 V E D T A K : 

  Saken henlegges. 
  
 2.    Oppkjøp av Lions Quest. 
 Det vises til sak 5.4.5 i guvernørrådsmøtet i februar i år. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har utarbeidet et notat av 17. april 2002 om 
utviklingen i denne saken. 

  V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

3. Søknader i kjølvannet av Jubileumsgaven 1999. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre viser i notat av 29. april 2002 til at det fra tid til 
annen kommer søknader om støtte til ”vedlikehold” av de hundene vi forærte i 
gave under 50 årsjubileet i 1999. Det er blant annet tale om kurs i forskjellige 
spesialfelt og videre opplæring av hundene. 

V E D T A K : 
Vi anser våre forpliktelser i forbindelse med Jubileumsgaven 1999 for 
oppfylt. 

  Eventuelt nye søknader blir å behandle uavhengig av Jubileumsgaven. 

05.4.3 Lions narkofond. 
  1.   Tulipanaksjonen 2002. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp et notat om bestillingene til årets 
tulipanaksjon. 
Pr. 26. april 2002 er det bestilt 791.000 tulipaner, en økning på 64.800 i forhold 
til i fjor. 

V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

  2.   Om bruken av narkofondet. 



I guvernørrådets møte i februar i år ble det under behandlingen av sak 5.4.2 
nedsatt en hurtigarbeidende komité til å fremme forslag om å styrke 
narkofondet.  

   
  Det foreligger nå et forslag fra administrasjonen datert 7. mai 2002. 

   V E D T A K : 
a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak 

innenfor fondets retningslinjer for bruken til inntil 25% av total- 
kostnadene for tiltaket. 
Ved årets utløp vurderes om det er midler til å etterbetale noe i 
forhold til fondets størrelse. 

b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre. 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for 

hva som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002.  
Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002.  

d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp 
      en kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005. 

3. Norway Cup 2002. 
Vi har i mange år hatt en helsides annonse i programmet for Norway Cup. 
Guvernørrådet har tidligere bestemt at dette skal være en prioritert annonse og 
at beløpet kan belastes Lions narkokonto. 

Årets annonse, inklusiv merverdiavgift, vil komme på kr. 35.000, samme pris 
som forrige år. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at vi tegner en annonse til kr. 35.000 i programmet for 
årets Norway Cup. 

06 ORGANISASJONSSAKER 

06.1 Komiteer og utvalg 
 06.1.1 Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

1.   Utbetalinger.    
a)   Det er utbetalt NOK 100.000 gjennom ”Leger uten grenser” i forbindelse 
med jordskjelvkatastrofen i Afghanistan nylig. 

 Takkebrev er mottatt. 
  

b)   Det er utbetalt kr. 5.000 gjennom Lions Club Austevoll i forbindelse med 
brann.  

Referert. 

2. Om forandring i Arbeidsordning for MD 104. 



Det er nedfelt i ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VIII, § 20 at det er 
Guvernørrådets arbeidsutvalg som er katastrofeberedskapens styre, og at 
søknader kan sendes direkte til et av styremedlemmene. Alle forandringer i 
arbeidsordningen må godkjennes av Riksmøtet. 

MD-IRC Arne Husebye påpeker i notat av 20. april 2002 at han finner det 
rimelig at MD-IRC behandler og lager innstilling av alle saker vedrørende 
katastrofeberedskapen og selv blir medlem av beredskapens styre.   

V E D T A K : 
Saken oversendes det nye guvernørrådet.  

4. Samordning av regler for ”Lions Røde Fjær”. 
Guvernørrådet godkjente i februar 2001 Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær.  
Riksmøtet i 2001 godkjente Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær-aksjoner 
og vedtok samtidig at disse skulle samordnes med foran nevnte arbeidsordning. 
Det samordnede dokumentet kalt Reglement for Lions Røde Fjær ble godkjent 
av guvernørrådet i februar 2002 og legges frem for Riksmøtet 2002 som 
referatsak. 

Arbeidsordningen var resultatet av et komitéarbeid. Et medlem av komiteen 
har erklært seg utilfreds med resultatet av samordningen og bedt om at den 
korrigeres i tråd med intensjonene i komitéarbeidet. 

Administrasjonen har foretatt en grundig gjennomgåelse og sammenligning av 
det samordnede dokumentet, forslaget fra komiteen og retningslinjene vedtatt 
av riksmøtet og har videre hatt telefonisk drøftelse med representant for 
komiteen.   
Administrasjonen legger med dette frem et nytt forslag til Reglement som bør 
tilfredsstille de fleste ønsker. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet godkjenner det fremlagte forslag av 10/5-2002 til 
Reglement for Lions Røde Fjær og melder til Riksmøtet at vedtaket fra 
forrige riksmøte om samordning er gjennomført. 

07 RIKSMØTET 

07.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 07.1.1 Saker vedrørende møtet. 

Som referenter til årets riksmøtet nominerer Guvernørrådet Gunn Ulla, Ålesund og 
Rune Solvåg, Lions Club Ålesund/Hessa. 
Disse to vil sammen med Perry Ulla, leder for Hovedkomiteen, møte i guvernørrådet 
fredag 24. mai. Sistnevnte vil gi en kort orientering omkring Riksmøtet. 

  



09 NORDISK SAMARBEID 

1. Nordisk samarbeidsråds møte  
09.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 

I guvernørrådsmøtet i februar i år ble det under sak 9.2.1 behandlet sted for 
NSR-arrangementet i 2004, der tidligere distriktsguvernør Per Frost hadde 
utarbeidet et konsept for å få møtet til Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

Guvernørrådet vedtok å tildele arrangement til distrikt 104 B og at møtet ble 
lagt til Trondheim. 

Nå foreligger det søknad fra Lions Club Røros om å bli tildelt arrangement 
som skal finne sted 3. weekend i januar 2004, og PDG Per Frost har nærmest 
skrinlagt Trondheim. 

Når Guvernørrådet ikke finner å ville gå inn for at møtet legges til Røros, 
skyldes det de økonomiske sider ved valg av sted, at det nærmest er et nordisk 
krav om at stedet skal ligge sentralt i forhold til flyforbindelsene med de 
nordiske land med dertil egnede ankomst og avganger. Det er også et moment 
at vinteren kan være streng på Røros i januar. 

   INNSTILLING : 
a) Vedtaket under sak 9.2.1 i guvernørrådets møte i februar 2002 

oppheves. 
b) Det rettes en henstilling til distriktene om å finne frem til egnet sted 
      / arrangørklubb for NSR-møtet i januar 2004. 

   
09.2 Nordiske prosjekter 

 09.2.1 Rehabiliteringshjemmet i Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye har gitt melding om at LCIF har innvilget den nordiske 
søknaden om støtte med USD 75.000. 

   Referert. 

2. Forslag til bruk av NSR-midler. 
MD-IRC Arne Husebye sier i notat av 22. april 2002 at det kan være vanskelig 
å skille innbetalinger fra klubbene til NSR-prosjekter og miniprosjekter. 
Han fremmer derfor et forslag om fordeling av de innkomne midler. 

V E D T A K : 
Andelen fra MD104 til NSR-prosjektet dekkes først (ca 22% av  
SEK 500.000). 
Dernest disponeres det overskytende til miniprosjekter i forbindelse 
med gjeldende NSR-prosjekter. 



   

11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Vi har mottatt et sammendrag fra styremøtet som ble avholdt i april 2002 i 
Florida. 

  
V E D T A K : 

   Sammendraget tas til etterretning. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
AGRL Morten K. Jansen har satt opp en plan for International President’s 
besøk i Norge. Besøket er lagt til Stavanger-området og varer fra 10. september 
til 13. september. 

  Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 Det legges frem en regnskapsoversikt pr. 30. april 2002.05.13 

  V E D T A K :  

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

1. Produksjon og salg av gensere, etc 
Lions Club Oslo/Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere 
til norske lionsklubber. 

Det vises i den forbindelse til vårt lovverk som forlanger godkjennelse fra 
Hovedkontoret for bruk av lionsemblemet på slike effekter. 
I ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VII, § 19, er dessuten bruk av Lions 
emblemer og symboler redegjort for. 
Videre skal den enkelte guvernør i så fall gi samtykke til annonsering i ”sitt 
distrikt”. Det vises i denne forbindelse til arbeidsordningens kapittel III, § 8-11. 

  V E D T A K : 
a)   Såfremt det kan dokumenteres at de nødvendige tillatelser 
foreligger fra Hovedkontoret i Oak Brook, overlates det til den enkelte 
distrikts-guvernør å gi godkjennelse for henvendelse til sitt distrikts 
klubber. 
b)   Det gjøres oppmerksom på at Lions Club Sogndal i dag har salg av 
gensere som klubbaktivitet. 



14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  
 14.1 Samarbeide med Norges Diabetesforbund. 
  Norges Diabetesforbund ønsker et nærmere samarbeid med Lions. 

Generalsekretær Ole Jakob Sparre redegjør i et notat av 30. april 2002 fra et 
møte som er avholdt i sakens anledning. 

V E D T A K : 
Lions Norge innleder et nærmere samarbeid med Norges 
Diabetesforbund. 
Ingolf Bekkelund, DiaC i 104 H, anmodes om å være vår kontaktperson 
i den første fasen. 
Det legges frem en betenkning til guvernørrådsmøtet i august hvorvidt 
vi skal gå inn i fullt samarbeid. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet blir avsluttet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 



 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
Egil Moe-Helgesen, GRL 

 Morten K. Jansen, AGRL 
Rolf Berntsen, DG 

 Knut L. Bakke, DG 
   
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  Otto Brødholt, rådgiver 
Info: Resten av guvernørrådet 
 MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC  

Leder for Lions Lys-komiteen 
Redaktør for «The Lion» 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 22. april 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de er mottatt ved Lionskontoret i løpet av torsdag 2. mai. 

Fagsjefenes rapporter blir å betrakte som foreløpige sluttrapporter for året – og det er da 
naturlig å se disse i sammenheng med årsplanene som ble behandlet høsten 2001. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 11. mai 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 
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LIONS  CLUBS  INTERNATIONAL  MD 104 
MD – NAC  OLE  JAKOB  SPARRE 

VESLEKROKEN 1, 0379  OSLO 

TEL.PR. 22505310  TIL.ARB. 23244632  FAX 23244639   MOBIL 91842149 

E-MAIL PR. OJSPARRE@ONLINE.NO    
E-MAIL ARB. OLE.JAKOB.SPARRE@LIONS.NO 

TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : Oppkjøp av LIONS Quest. 

DATO : 17.04.02. 

Det vises til tidligere informasjoner om saken, der det siste var at LCI ikke fant å kunne 
imøtekomme verdianslaget fra International Youth Foundation (IYF) når det gjaldt et 
eventuelt oppkjøp av LIONS Quest. 

Styreleder i IYF, Rick Little, informerer i skriv av 16.04.02  følgende : 

” I am happy to report that the LCI board has authorized the LCI executive administrator and 
executive officers to resume negotiations for the purchase of the LIONS Quest programs. 
Negotiations are looking favourable and hopefully will be completed quickly. 

We expect to reach final agreement within the next 60 days.” 

MD – NAC vil komme med mer utfyllende informasjon når dette foreligger, samtidig som 
dette også vil bli en sak for styret I LIONS Quest Foundation. 

Ole Jakob Sparre 
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LIONS  CLUBS  INTERNATIONAL  MD 104 
MD – NAC  OLE  JAKOB  SPARRE 

VESLEKROKEN 1, 0379  OSLO 

TEL.PR. 22505310  TIL.ARB. 23244632  FAX 23244639   MOBIL 91842149 

E-MAIL PR. OJSPARRE@ONLINE.NO    
E-MAIL ARB. OLE.JAKOB.SPARRE@LIONS.NO 

TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : KNS Media 

DATO : 17.04.02. 

BAKGRUNN : 
Saken ble diskutert på GR i februar, og besluttet oversendt til LIONS Quest Foundation, for 
videre oppfølging. 
Som styreleder har MD – NAC hatt møte med KNS Media om saken. 

VURDERING : 
Utgangspunktet var at KNS Media skulle lage en kortfilm med en presentasjon av LIONS, 
som skulle vises på messer, store arrangementer etc., og prisen skulle være ca. kr. 35.000,-. 
Forespurte styremedlemmer i LQF var åpostive til at styreleder tok  et initiativ. 

Møtet ga til svar at KNS Media mente LIONS burde profilere seg bedre gjennom TV – 
reklame og kino – reklame, i form at 30 – 45 sek. Presentasjoner. Problemet var at prisen da 
selvsagt ble en helt annen; antydning gikk i retning kr. 250.000 – 300.000. 

Dette er kostnader vi ikke har noen mulighet til å vurdere, og dette ble klart sagt ifra i møtet. 
KNS Media ønsket å sjekke prisen nærmere, og så komme tilbake. Dette har ikke skjedd. 

KONKLUSJON : 
KNS Media har forholdt seg taus etter møtet, og det tas som et tegn på at de ikke har mulighet 
til å påvirke prisen nevneverdig. Saken er derved uinteressant for oss. 

Ole Jakob Sparre
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LIONS  CLUBS  INTERNATIONAL  MD 104 
MD – NAC  OLE  JAKOB  SPARRE 

VESLEKROKEN 1, 0379  OSLO 

TEL.PR. 22505310  TIL.ARB. 23244632  FAX 23244639   MOBIL 91842149 

E-MAIL PR. : ojsparre@online.no   
E-MAIL ARB. : ole.jakob.sparre@lions.no 

TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : Statusrapport 

DATO : 26.04.02. 

Det har vært stor og god innsats ute i distriktene for å få et godt resultat til årets 
Tulipanaksjon, og her har NAC´ene gjort en kjempegod innsats. Vi har pr.dato registrert 
791.000 tulipaner, og dette er det desidert største noen gang. 
Den situasjonen som oppsto omkring Narkofondet ser dermed ut til å være endret positivt, 
fordi vi etter årets aksjon vil påregne en inngang i Fondet på over kr. 2 mill., og selv ved å 
rette opp etterslepet kommer vi bra ut. 
Dette er et positivt signal til klubbene ! 

”Det er mitt valg” kjører videre med svært høy aktivitet, og dette viser at opplegget har effekt 
og virker. Antall kurs hittil i år ligger over antall kurs på samme tid i fjor, og det er allerede 
registrert mange kurs for 2003. 
Det er utarbeidet en sammenfatning av evalueringen, som svært mange klubber i landet har 
ønsket å få flere av, til bruk i Tulipanaksjonen. Det videre arbeidet med utvikling av Del 4 – 
Videregående skole / Russen / konfirmanten går sin gang, og forventes klart til skolestart 
2003 / 04. 

Gjennom LIONS Quest Foundation har det vært stor aktivitet rettet mot det offentlige, og det 
er gjennomført svært mange møter på forskjellige nivåer. Det er en positiv innstilling til oss 
og det arbeidet vi driver, og alle er enige i viktigheten i arbeidet. Vi understreker to ting som 
våre hovedønsker : 

1. en offentlig aksept av programmet og innholdet 
2. en økonomisk støtte til programmet, satt til en årlig støtte på kr. 6 mill. 



Som det sikkert er kjent fra pressen arbeider fagdepartementet med en omorganisering av 
Lærerutdanningen, og i denne prosessen er vårt program med i diskusjonen. Hva dette etter 
hvert fører til må vi vente å se, men vår primærtanke om at myndighetene ser helheten, og tar 
opp i seg alle de beste programmene innen sektoren til en enhet, ser nå ut til å være akseptert. 
Det er grunn til å forvente nye føringer i siste del av 2002, og her må vi være på banen når 
tingene skjer ! 

Kommunikasjonen med de to andre fagene i Ungdomskomitéen fungerer meget godt, og vi 
bør se nærmere på å styrke Ungdomsarbeidet i organisasjonen. 
Egnete prosjekter og vinklinger må utnyttes, dette er særlig viktig i en tid med stramme 
budsjetter. 

Ole Jakob Sparre 
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LEOPROSJEKTET 2001 - 2003  

Delrapport til AU/GR 2001 – 2002 iht. prosjektplan. 

Innledning 

Som prosjektleder har undertegnede vekslet mellom optimisme og pessimisme i de månedene siden vi 
startet høsten 2001. Men ved slutten av dette arbeidsåret tror jeg vi kan konkludere med at vi er på rett 
vei.  
Distriktenes mål, for 2001/2003 og ikke minst hele prosjektperioden er veldig optimistiske, og har ikke 
blitt nådd i den utstrekning som hadde vært ønskelig. Distriktene har også jobbet på ulik måte, og ikke 
minst har det vært uheldig at en av prosjektets deltager også har vært YEC. Dette blir det en forandring 
på fra kommende arbeidsår.  

Det å starte en Leoklubb krever stor innsats og kan også være en tålmodighets prøve for de av oss som 
gjerne vil se resultater ganske fort. Ikke minst har det i løpet av året blitt brukt mye tid på å informere 
Lions om Leo, få klubber til å ta ansvar. Dette arbeidet vil fortsette i tiden fremover. 

Leorådet og Leoklubbene har etter min mening gjort en stor innsats for å oppfylle målene i prosjektet . 
noe som enn vi se av denne rapportene. Mange ting er allerede gjennomført og flere saker er i under 
arbeid.  

Medlemsantall Leo i Norge  

Klubb Antall 04.08.01 Antall 02.05.02

Arna 8 4

Bergen Vest 19 21

Sotra 5 6

Fana Os 11 13

Sandnes 7 12



Medlemsantallet i de eksisterende klubbene var ved prosjektets start 100 stykker. I de samme klubbene i 
dag er det nå 111 medlemmer – en økning på 11%. Vi har fått en Leoklubb i tillegg til dette så Leo i 
Norge har nå en total medlemsmasse på 127, en fin økning i løpet av kort tid.  

Leorådet/klubbene arbeider aktivt med dette og fra høsten av så starter kampanjen Leoløftet som skal gi 
flere medlemmer til de eksisterende klubbene. Det kjøres et prøveprosjekt for å hjelpe Leoklubb Arna 
med å få flere medlemmer nå i mai og enn vil også prøve ut "løftet" under Riksmøtet i Ålesund. 

Distriktenes målsetninger 2001 –2002. 

Velger her å kommentere de punktene hvor enn ser resultater. 

Distrikt 104D 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha 2 nye leoklubber. 
* Innen juni 2002 bør distriktets leo klubber har økt medlemsmassen med 5-7 nye medlemmer. 
 i gjennomsnitt 
* Utdanne Leos til å kunne arrangere kurs i arbeid mot narkotika. 

  
Det jobbes iherdig med å stifte en ny Leoklubb på Lindås før sommeren. Det er gjennomført et 
informasjonsmøte, og noen av de potensielle nye medlemmene vil gå ut i skolene for å skaffe flere 
medlemmer. Flere Leoklubber er involvert i arbeidet. 

Flere soner og klubber harr blitt besøkt, forhåpentligvis ser vi resultat av dette i løpet av høsten.  

Distrikt 104 E 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 2 nye Leo klubber, samt at medlemsantallet i de 

eksisterende bør være doblet. 
* Satse på informasjons til Lions og å synliggjøre Leo i alle sammenhenger. 

Kristiansand 6 8

Oslo/Torshov 17 19

Oslo/Rustad 11 8

Odal 16 20

Egersund 13

Klubber utenfor prosjektet

Oppegård 3 3

Fjaler 2 0

TOTALT 105 127



Leo Club Egersund  er en realitet. Bra arbeid av LeoC ikke minst i å "overbevise"  fadderklubb om at 
dette var noe å satse på. Tilbakemeldingene nå er at Lions er veldig fornøyd med leoklubbene og den 
innsatsen de gjør. 

Det arbeides for å få til en leoklubb med utgangspunkt i ungdomsklubb på Klepp. Informasjonsmøte blir 
den 8 mai. Både LC Klepp og soneleder er negative til ideen. Men vi jobber videre med saken.  

Medlemsantallet i de eksiterende klubbene ved prosjektets start har vist en fin fremgang fra 13 til 20. 

Informasjonsvirksomheten og synliggjøringen har vært stor, som et resultatet av dette, så jobbes det 
videre med å få til 2 nye klubber fra høsten av. 

Distrikt 104 K 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 1 ny Leoklubb. 
* Bistå Leo Club Odal slik at de kommer godt i gang med sitt arbeide. 

Et par klubber har luktet på Leotanken i løpet av året, men så langt ikke noe konkret. Håper at egen 
LeoC kan føre til resultat i løpet av høsten. 

Leo Club Odal er en aktiv og engasjert klubb, mye takket være fadderklubb og innsats fra Leorådet for å 
få de på banene.  

Distrikt 104 H 
∗ Innen juni 2002 bør distriktet ha minst 2 nye revitaliserte Leo klubber, hvorav minst en i Bærum. 

Ingen resultater så langt – nedgang i antall medlemmer i de eksisterende klubbene. Det arbeides med 
medlemssituasjonene og LeoC i 104H jobber med en løsning.  
Klubbene i Bærum er villige til å satse, men synes det er vanskelig å gjøre Leo til en aktivitet for 
ungdommen. 

Leorådets målsetninger 2001 – 2003 

Hvorfor er vi ikke flere medlemmer, og hva gjør vi galt?  
Medlemsrekruttering : Målsetning om 50 nye medlemmer i klubbene som allerede eksisterer (5 pr. 

klubb) innen utgangen av 2002.  

Det er utarbeidet en powerpoint-presentasjon for bruk i informasjons arbeidet. Ny brosjyre er klar i disse 
dager. Kampanjen "Leoløftet" er utarbeidet og er tilbudt klubbene som et arbeidsverktøy for å få nye 
medlemmer. Team vil bli sammensatt på tvers av klubbene , innenfor områdene, for å arbeide med dette. 

Leos nettsider : Oppdatere nettsider oftere enn hva som har vært tilfelle tidligere år. 

Nye nettsider utarbeidet – oppdateres kontinuerlig. 
  

The Lion : Satse på god informasjon om hva Leo gjør og hva som skjer innen Leo i Norge - 
aktiviteter og møter/treff. 

Større bruk av "The Lions" både når det gjelder inforasjon og artikler om ulike aktiviteter. 



Organisasjonsmodellendringer : Målsetning om å ha det meste klart 1.desember. Spille på lag med 
klubbene og Lions lovkomite. 

Organisasjonsendring foretatt og fremlagt for årsmøtet for Leo i Norge. Ny sammensetning av Leoråd, 
 større fokus på klubbene med innføringen av områdemøter. 

  
YE-ungdommer : Bruke YE-listene aktivt - inviterer ungdommene som har vært på utveksling til 

infomøter om Leo. 

Listene er sendt til Leoklubber og medlemmer av prosjektet. 

Aktivitetsnivå i Leo i Norge 

Enn kan trygt slå fast at aktivitetsnivået i klubbene er høyt. Et par klubber har til og med hatt en 
diskusjon om sitt nivå i løpet av året. Enn vil så gjerne, men med få medlemmer blir belastningen for 
hvert medlem ganske stor, og aktivitetsnivået har blitt senket noe. Håpet er jo at ved innføringen av 
områdene skal klubbene få hjelp og støtte av hverandre, så selv om klubbene sliter med medlemmer i en 
periode så skal gode aktiviteter fortsatt gjennomføres ved hjelp av naboklubbene. 
Eksempler på aktiviteter gjennomført av klubbene; Eldretreff, dugnader, hjelp til krisesenter, basar, dans 
og bingo på eldrehjem, bowlingturnering, vedkjøring, hjelp til asylmottak rette mot barn, kalksalg, 
juleverksted for barn. 
I tillegg til dette så er mange klubber engasjert i fadderklubbens aktiviteter og planlegging/
gjennomføring av ungdomsleire etc. 

Leo i Norge har gjennomført sin adventlysaksjon før jul, med et resultat på ca 70.000,-. Inntektene skal 
brukes til å avhold en leir for syke barn på Tråastølen i juni. Opplegg og program er ferdig utarbeidet.  
Nå gjelder det bare å få deltagerne på plass. Kontakt er knyttet med organisasjoner og foreninger.  

INIP – interessegruppen for nødhjelp i praksis – gjennomføre tur til Romania i romjulen. Ny tur planlagt 
til våren 2003. Innsamling av tøy og midler til en ny tur, vil bli gjennomført i løpet av høsten. 
Adventslysaksjonen 2002 vil gå til stiftelsen som driver de ulike hjemmene.   

Arbeidsform for prosjektet 

Det er avholdt 2 møter i løpet av dette året, begge på Gardermoen. Dessverre har det ikke vært mulig å 
samle alle til disse 2 møtene, men referat har blitt distribuert. Møte planlagt til 1 juni 2002 har blitt 
forskjøvet til 17 august, etter en samlet vurdering av situasjonen. Prosjektet mener at et møte før arbeidet 
starter til høsten vil være av større betydning enn et møte nå på tampen av året.  

Økonomi 

For å dekke kostnader til reise i forbindelse med møtevirksomhet er det utbetalt ca nok 12.000,-. til  
prosjektets medlemmer.  

Avslutning 

Prosjektet fikk en litt treg start og ikke minst kom det som en overraskelse på de 4 distriktene at de 
skulle være en aktiv del av dette. Planleggingen og målene var ikke klare før en stund inn på høsten 
2001. Resultater har latt vente på seg, men i og med stiftingen av Egersund, arbeidet som er i gang på 
Lindås og ikke minst positiv respons fra noen andre klubber, er det med et godt håp om å få dette til som 



rår, både i prosjektet, Leorådet og ikke minst klubbene. For håpningene om at den nye kampanjen skal gi 
flere medlemmer til eksisterende klubber er også store. 

Leorådet/MD LeoC vil også fra høsten av fokusere på noen steder hvor vi vet det er potensial for nye 
klubber. Vi har Leomedlemmer som er bosatt på disse stedene pga. studier, og har et ønske om å starte 
en klubb. 

Minner også om at DG's medvirkning er viktig for å oppnå de resultater som er satt og at det vil være en 
del av den evalueringen som skal skje i 2003.  

Målet står fortsatt fast; at Leo skal være en MD aktivitet også fra 2003. Vi er på god vei, men mye arbeid 
gjenstår, ikke minst blir høsten viktig.  

Oslo 02.03.2002 

Rune Johansen 
MD LeoC/prosjektleder 
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Til: Guvernørrådet 2001-2002. 

         Oslo 30.04.02 
  
Fra: MD – LeoC Rune Johansen 

  

Statusrapport  vedrørende Leo-arbeidet. 

1. Leo-prosjektet 2001 - 2003 

Se egen statusrapport iht. prosjektplan. prosjektmøte som skulle vært avholdt den 1 juni er blitt flyttet til 17 august  
  
2. Leo i Norge/Leorådet 

MD LeoC har deltatt på følgende møter siden siste rapport; 
Områdemøte sør i Kristiansand 2 og 3 mars 
Områdemøte vest i Bergen 4 mars  
Områdemøte øst  på Gardermoen 6 april  
Leorådsmøte 19 april  i Bergen  
Årsmøtet for Leo i Norge 20 april i Bergen 
Distriktsmøte i 104H. Oslo den 7 april.  

Møter som gjenstår: 
Riksmøtet i Ålesund 23 – 25 mai. 
Overføringsmøte Leorådet i Kristiansand  8 og 9 juni. 

Årsmøtet for leo i Norge ble avholdt den 20 april i Bergen. Det var 40 Leo's tilstede og alle klubbene var 
representert med 1 eller flere deltagere. Lions representanter tilstede på møtet var foruten undertegnede, AGRL 
Morten Jansen, ADG 104D Karl T Pharo og Leo C 104D Terje Pedersen.  
Et godt gjennomført møte, både den faglige og sosiale biten. At AGRL var tilstede ble satt pris på.  Svein Harald 
Hjelle, Leo Club Bergen Vest, ble tildelt Melwin Jones for sin innsats gjennom mange år. Vel fortjent. 

Leorådet 2002/2003 ble valgt etter den nye organisasjonsmodellen: 
Leder Kristine Hulsebus, Leo Club Kristiansand 
Nestleder Kristian G. Moe, Leo Club Bergen Vest 
Kasserer – ingen kandidat – Leorådet har mandat til å finne en person. 

Vedtakene fra Årsmøtet for Leo i Norge skal godkjennes av GR iht. lov for Leo i Norge. Se egen sak.  

Områdemøtene var det første skrittet i den nye organisasjonen, der klubbene får en større plass og samarbeid blir 
viktigere. Klubbene vil avholde nye områdemøter i mai, hvor det blant annet skal velges område representanter til 
Leorådet. 



3. Leo klubbene 

Fortsatt vekst i antall medlemmer i klubbene. Høsten 2002 vil "Leoløftet" stå sentralt i alle klubbene. Leoløftet ble 
presentert under Årsmøtet for Leo i Norge av Leorådet og ble godt mottatt av klubbene.   Aksjon som skal føre til 
nye medlemmer til organisasjonen først og fremst i de eksisterende klubbene. Enn vil prøve ut konseptet i Bergen 
nå i mai for å prøve å få nye medlemmer til Leo Club Arna. 
  
Interesse gruppen for internasjonal nødhjelp planlegger ny tur til Romania våren 2003.  Inntektene fra 
adventslysaksjonen 2002 vil gå til Barnehjemmet i Romania. 

Adventslysaksjonen 2001 fikk et sluttresultat på nærmere 70.000,- . Planlegging av sommerens leir for kronisk syke 
barn på Tråastølen er godt i gang. Etablert kontakt med en del organisasjoner som er positive, men ingen 
påmeldinger foreløpig. Budsjettet for leiren er betydelig mindre enn det innsamlede beløp . Leo i Norge 2003 vil ta 
stilling til hva overskuddet skal brukes til.  

Leo vil profilere seg med aktiviteter,stands og appell under riksmøtet i Ålesund. Pr dags dato vil 8 leo's være 
tilstede. Leo'ene er sponset av fadderklubber og D-distriktet. Leo'ene vil også prøve å få til en leo klubb i Ålesund 
og riksmøtet vil bli benyttet til å samle potensielle medlemmer. YES er kontaktet for å høre om de kunne være 
interesserte. Det er tatt kontakt med soneleder, tilbakemelding her var ikke så veldig positiv     

Leo drøfter også muligheten for en stand under Quart festivalen i Kristiansand. Leo Club Kristiansand vil eventuelt  
bemanne standen sammen med deltagere fra den andre klubbene.   

Ny og oppdatert brosjyre rettet mot ungdommer som kan være aktuelle for Leo vil være klar til Riksmøtet. 
  
Det er sendt 2 informasjonsbrev til klubbene fra MD-LeoC. 

4. Lions 

Det er sendt ut 2 informasjonsbrev til LeoC/Yec. 

Det blir ingen fagsjef opplæring for Leo i dette arbeidsåret. 

Deltatt med appell på distriktsmøtet i 104 H.  

5. Handlingsplan 2001 –2002 

Punktene i handlingsplanen, hvor Leoprosjektet  var det mest sentrale, har blitt fulgt etter beste evne. Tilrettelegging 
for ny organisasjon, oppdatering av brosjyremateriell i samarbeid med Leorådet har blitt gjennomført. Ny brosjyre vil 
være klar til Riksmøtet.  

Samarbeid og kontakt med Leoråd og medlemmene i Leoprosjektet har vært viktig gjennom dette arbeidsåret. Føler 
at vi er på rett vei, selv om ting tar tid. Men det er fortsatt en lang vei å gå, før Lions innser viktigheten av å ha en 
ungdomsorganisasjon. Fine ord er ikke nok når det gjelder Leo, flere må ta ansvar! 

 Linons/Leo hilsen  

Rune Johansen 
MD Leo-C     
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Sak 05.2.1 

TIL: Guvernørrådet. 
FRA: MD YEC Ingvald Sivertsen. 
SAK: Statusrapport for ungdomsutvekslingen. 
DATO: 29.04.02. 

Perioden siden forrige statusrapport har vært preget av arbeidet med å ta inn 
utenlandske ungdommer til de norske leirene, kommunikasjon med utlandet og 
bestilling av billetter til de norske ungdommene som reiser ut på leir i sommer. 
YEC'ene har dessuten vært involvert i planlegging av og forberedelser til 
sommerleirene i 2003 og 2004. 

I forhold til de oversjøiske områdene er det som ventet færre ungdommer både 
til og fra Norge sommeren 2002 enn sommeren 2001. De norske ungdommene som 
reiser ut, fordeler seg per i dag slik på distriktene. 

Når det gjelder YES'er inn til Norge, oppveies reduksjonen av oversjøiske 
studenter av en økning i tallet på ungdommer inn fra Øst-Europa. Opptaket til leirene 
er foreløpig slik: 

A B C D E F G H J K TOT

3 5 9 7 4 2 19 12 13 19 93

Om vi legger til grunn et ønske om å sende like mange ungdommer ut som vi tar 
inn, er dette en måloppnåelse på 66 %.

Geografisk område Antall   B   C   D   G   K

Vest-Europa (14 land)   75  17  12   17   14   15

Øst-Europa (8 land)   23    4   5     1     7    6

Tyrkia og Israel   16    3   3     3     4    3

Canada og USA   11    3   1     2     1    4

Brasil     2    1     1

Japan     3        2     1

Totalt 130  28  21   25   28  28

Med en kapasitet på 140 leirplasser er dette en måloppnåelse på 93%.



YE-komiteen vil i sitt møte i uke 22 ta stilling til hvordan det skal arbeides 
videre fram mot et nettbasert sertifiseringsopplegg for norske YES'er. 

Erfaringene fra dette lionsåret tilsier at det er riktig å prioritere arbeidet med 
opplæring av såvel YEC'er som YES'er, og vektlegge utviklingen av enda bedre 
kommunikasjons- og rapporteringsrutiner, såvel innad i YE-komiteen som i forhold til 
MD-ledelsen. 

Ingvald Sivertsen
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TIL: Guvernørrådet 2001/2002 

Status rapport Beito leiren 2002 

Planleggingen av leiren følger tidsskjemaet og de fleste tingene er nå på plass.  

Pr dags dato er det kommet påmeldinger fra følgende nasjoner; Finland, Island, Danmark, USA, 
Hviterussland, Polen, Belgia, Nederland, Italia, Sveits, Libanon og Lithauen. Alt i alt 12 nasjoner ,  27 
deltagere og ledsagere.  

Deltagere fra Norge er ennå ikke på plass, men undertegnede har sendt ut  informasjon om leiren til 
5 lionsklubber som har tatt kontakt, etter at distrikt 104K ga beskjed om at de ikke hadde kandidater, 
så jeg håper at det er på plass innen kort tid.  

Leiren arrangeres i tidsrommet 7 – 21 juli 2002, og stedet er som vanlig Grønolen Fjellgård, Beito. 

Årets leirleder vil være Svein Harald Hjelle, Leo Club Bergen Vest, og staffet som består av 19 
personer er nå klart. Hele 8 stk av disse er Leomedlemmer. 
Fikk via MD-YEC en henvendelse fra en YES fra 1999 som gjerne vill være med på en leir i Norge. 
Grunnen var at hun hadde hatt en fantastisk opplevelse på sin tur og nå vil gi noe tilbake. Heldigvis 
hadde vi en plass ledig i staffet og hun ville gjerne være med. En ny måte å bruke YES'ene våre på.  



Beitostølen Helsesportssenter og Jotunheimen og Valdres Billag har som vanlig vært positive til vår 
forespørsel om å brukes deres fasiliteter og om leie av buss.  

Kontakt har blitt tatt med MD-PRC for å lage en pressemappe/invitere ulike media til å besøke oss 
under leiren. Leiren har jo 30 års jubileum i år, og dette bør vi markere utad. 

Minner også om at det er hyggelig å få besøk under leiren av Lions, og er det noen som har lyst og 
tid til å stikke innom , så står vår dør åpen. 

Med Lionshilsen 

Rune Johansen 
Leder leirkomiteen. 
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TIL : Guvernørrådet 

FRA : MD – NAC Ole Jakob Sparre 

SAK : Statusrapport Ungdomskomitéen 

DATO : 26.04.02. 

Ungdomskomitéen har vært sterk engasjert på sine respektive felter, og i denne sammenheng 
vises til hver fagområdes statusrapporter. 

Det meldes om høy aktivitet i alle felter. 

Gjennom kontakt til NRK arbeider nå generalsekretæren med å få til en serie i Reiseradioen 
til sommeren, med og om vår Ungdomsutveksling. Arbeidet er på det forberedende stadiet, 
men lykkes vi har vi en unik mulighet til å profilere oss. 

LEO er i fortsatt godt gjenge, og det er store muligheter for nye klubber. En vellykket samling 
ble gjennomført helgen 20. / 21.04, og det er representasjon fra LEO i aktuelle Distriktsmøter. 

NA arbeider videre med utviklingen av ”Det er mitt valg –4”, som omhandler Videregående 
skole – nivået. Vi har lenge diskutert muligheten av å kunne trekke med oss LEO i dette 
arbeidet, og her åpner muligheten seg gjennom arbeid opp mot Russen og mot konfirmanter. 
Dette bør bli et samarbeidsprosjekt innen Ungdomskomitéen. 

Felles for sektoren er behovet for å videreutvikle brosjyren ”Ungdomsprogrammet – Med de 
unge for framtiden”. Brosjyren ble laget i 1999, og trenger revidering / oppfølging, men det 
må også finsieres. Arbeidet bør være et samarbeidsprosjekt for hele sektoren. 

Ole Jakob Sparre 
komitéleder
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          Sak nr.  5.4.8 

LIONS I RUSFOREBYGGENDE ARBEID - MOTIV OG SLOGAN 

1. Misbruk av motiv og slogan i Danmark 
I siste utgave av det danske The Lion kunne vi lese at det i Danmark hadde vært avholdt en intern konkurranse 
om motiv og slogan for  deres kamp mot narkotika. Vinnerresultatet fremgår av vedlegg.  

I en avtale med den danske designeren Børge Nebel fikk MD 104 i 1986 alle rettigheter til motivet. Forut for 
kontraktsinngåelsen forelå detaljerte beskrivelser for både utforming og tekst. MD 104 fikk i kontrakten rett til å 
la andre som deltar i arbeidet mot narkotika få bruke merket mot at disse retningslinjene blir fulgt. Det er lagt 
vekt på at det bare kan brukes i kampanjen ”Nei til narkotika”. 15-16 land i Europa har fått rett til å benytte 
merket. 

 Etter vår vurdering er vinnerutkastet nærmest et plagiat og tekstens plassering i strid med reglene. Det kan også 
diskuteres om teksten ”Med Lions mod misbrug” er identisk med ”Nei til narkotika”.  

Administrasjonen henvendte seg i e-post til GRL Ivar Salomonsen og til Lions kontor i Danmark og beklaget 
bruken og foreslo at vi enten måtte finne en løsning på dette under møtet i Island nå eller forelegge hele saken til 
avgjørelse i det norske guvernørrådet i februar.  Vi fikk etter hvert en e-post tilbake fra Lions Quest Director i 
Danmark, Vibeke Jacobki, der det fremkom at hun var helt ukjent med forhistorien. Hun kunne fortelle at 
Danmark allerede for ti år siden hadde laget en lignende med PCC Søren Birch Rasmussen som opphavsmann. 
Etter dette anmodet vi Danmark om å stille bruken i bero til vi kunne møtes på Island. 

I møter med GRL Salomonsen og LQD Jacobi fikk vi presentert design for brosjyrer, plakater, klebemerker, 
streamers, flyers og pins med den nye logoen. Mye var allerede i produksjon og det var bestilt 10.000 pins fra 
Taiwan. Danmark skal ha sin tulipandag lørdag 1. april, slik at en full stopp nå ville være katastrofalt for dem.  

GRL Egil Moe-Helgesen og undertegnede ble enige om at vi på grunn av omstendighetene fikk la det passere, 
men at enhver bruk av dette motivet utover det som allerede var laget eller bestilt måtte stanses. Dette ble 
meddelt LQD Jacobi i et ”møte” og våre betingelser akseptert. Dette skal vi bekrefte pr. brev og få Danmarks 
skriftlige aksept av. 

PRC Jon Vangsøy og NAC Ole Jakob Sparre var tilstede under dette ”møtet” og reiste spørsmålet om den nye 
danske teksten i det hele tatt stemmer med med innholdet i  ”Nei til narkotika”. Den nye teksten er slik danske 
Lions vil ha den. Det er ikke vår sak å vurdere hvilke slogans Danmark vil bruke i sin kampanje. Vi må forholde 
oss til om den kan være korrekt i forhold til betydningen av ”Nei til narkotika”.. 

Med bakgrunn i disse hendelsene, kan det ellers være på sin plass å minne de landene som med vår tillatelse har 
logoen i bruk om reglene som gjelder. Det er også grunn til å minne oss selv om dem, ikke engang vår egen pins 
er fullt ut i overensstemmelse med reglene. 

2. Henvendelse fra Scientologikirken om bruk av navn 
Scientologikirken planlegger gjennom sine medlemmer å utvide sitt engasjement mot narkotika og må ha et navn 
på aksjonen/foreningen. De stiller i brev av 1811.2001 stilt to spørsmål: 

”Har Lions noen innsigelser (jeg sikter da til den kampanjen Lions har kjørt med i snart to tiår ved navn ”Nei til 
narkotika”) mot bruken av navnet ”Si nei til narkotika, si ja til livet” (et navn vi har benyttet i Norge siden i alle 
fall 1997) eventuelt navnet ”Si nei til stoff, si ja til livet”. 

”Har foreningen ved navn ”Nei til narkotika” noen gang søkt dere eller fått tillatelse til fra dere til å benytte  
navnet på deres kampanje til navn for sin forening ?” (Ordrette sitater) 

ADM kan ikke finne at vi noen gang har registrert ”Nei til narkotika” eller motivet i varemerkeregisteret.  
Sannsynligvis vil en forespørsel til Patentstyret gi til svar at uttrykket ikke er spesifikt nok til å kunne registreres, 
slik at det er vanskelig å påberope oss noen eiendomsrett til den. Men med vår mangeårige bruk av sloganet bør 



vi med god samvittighet kunne si nei til Scientologikirken. MD-NAC er av samme oppfatning. Vi bør at de 
bruker sitt alternativ.  

Vi kan ikke se at vi skylder dem noe svar på deres spørsmål om foreningen ”Nei til narkotika”. 

3. Foreningen ”Nei til narkotika” 
Foreningen har sitt utspring i noe som ble kalt ”Orkidekampanjen” eller ”Orkideaksjonen”. Vi støtte på den 
første gang oppe på Mørekanten på Tulipandagen for noen år siden. Under sitt nye navn opererer den på stadig 
flere steder.og selger blomster i direkte konkurranse med oss på Tulipandagen. Både Trøndelagsdistriktet og 
Sørlandet meldte om dette i forbindelse med Tulipandagen 2001. Så vidt vi kjenner til, gjennomføres 
blomsteraksjonen ved at det sendes ut blomster fra et eller flere steder til personer som selger blomstene mot 
provisjon.  

Foreningens formål er sikkert positivt nok, selv om vi vet lite om hvorledes midlene brukes. Men blomstersalget 
er åpenbart til sjenanse for oss, kanskje ikke som konkurrent om kundene, men fordi kundene kan bli forvirret. 
Vi har etter vår vurdering ikke midler som kan stanse dem, men det kan av flere grunner være klokt å møte dem.  
Foreningen har adresse i Storgaten i Oslo. 

Forslag til vedtak: 

1. Arbeidsutvalget er inneforstått med at Lions Danmark bruker ny logo og ny slogan kombinert med 
logoen til opplag av produserte/bestilte artikler er brukt opp. 

2. Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions Danmark om at de innretter seg etter dette for 
fremtiden. 

3. Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har tillatelse til å bruke motivet om hvilke 
rettigheter og plikter dette medfører. 

4. Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja til livet” som sitt navn på deres 
engasjement mot narkotika. 

5. MD-NAC og fung. DL søker å få til et møte med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder navnebruken. 
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Sak 5.4.6 
Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

SAK : Sak 13.2.3 / GR mai 1999 

BAKGRUNN : 
Saken gjaldt en søknad fra LC Gjerdrum om etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. 
Man søkte om kr. 100.000,-. 

VURDERING : 
GR behandlet søknad meget grundig, og MD - NAC og DG var sterkt involvert i dette. 
GR fattet følgende vedtak : 
"Det bevilges kr. 100.000,- til prosjektet. 
Guvernørrådet ber om å få tilsendt en evalueringsrapport etter et års drift, som følge av beløpets 
størrelse." 

KONKLUSJON : 
MD - NAC, sammen med DG Knut L. Bakke, har fått oversendt evalueringsrapporten, datert 
16.10.2001, og MD - NAC har ingen bemerkninger til denne. 
Rapporten er tilgjengelig for gjennomsyn. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Sak 5.4.5 
Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

SAK : LCI og oppkjøp av Quest - programmene. 

BAKGRUNN : 
LCI ønsket å kjøpe ut programmene innen Quest fra International Youth Foundation (IYF). 
Årsaken til dette var at Quest International fusjonerte med IYF uten på forhånd å rådføre seg med 
eller informere LCI. 
Med visshet om at programmene er helt avhengige av at LCI er aktive, ønsket LCI å kjøpe 
programmene ut for å sikre seg både at man ikke skulle komme i samme situasjon en gang til, 
samtidig som man håpet å kunne gjøre programmene tilgjengelige for LCI - klubber verden over 
til en billigere penge. 

VURDERING : 
Saken har versert fram og tilbake siden EuropaForum i Firenze 2000, uten at man gjorde synlige 
framskritt før for et halvt år siden. Da presenterte IYF et bud på programmene, stort $ 3,3 mill. 
Dette ble vurdert og diskutert, inntil LCI kom med et motforslag på $ 700.000,-. 
Diskusjonene førte ikke fram, og fordi avstanden var og ble for stor, trakk til slutt IYF sitt 
salgsbud på programmene. 
Slik står saken i dag. 

KONSEKVENS: 
IYF ønsker å fortsette som før med programutvikling og materiellutvikling, gjennom samarbeid 
med de forskjellige landene. Dette er i tråd med konklusjonen i en resolusjon fra de europeiske 
organisasjonene, forfattet på et Country Directors - møte i Torino 10.01.02. 
Samme innstilling har også IP Frank Moore III gitt uttrykk for, senest i et brev til IYF i januar 
2002.  

Vi slutter opp om dette, og fortsetter vårt arbeid videre, i samarbeid med LCI og IYF. 



Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Sak 5.4.4 
Oslo, 24.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Samarbeid mellom Norges Idrettsforbundet og Olympiske Komite, Landsforbundet mot 
Stoffmisbruk og LIONS. 

BAKGRUNN : 
I samarbeid med Landsforbundet mot Stoffmisbruk (LMS) har Norges Idrettsforbund og 
Olympiske Komite gått sammen om å lansere Røde Tornekrone som et fellessymbol mot 
narkotika. 
Idrettstinget i Ålesund i 1999 påla norsk idrett å arbeide for å styrke idrettens rolle i samfunnet. 
Dette innebærer bl.a. å arbeide for norsk idretts aktive medansvar og innflytelse på viktige 
samfunnsoppgaver, som oppvekstvilkår og sosial inkludering, fysisk aktivitet og helse. 

VURDERING : 
Vi vet fra forskning at idrettsungdom røyker betydelig mindre enn ikke-idrettsaktive ungdommer. 
Vi vet at idrettsungdom debuterer senere med alkohol enn ikke-idrettsaktive, og vi vet at det er en 
nær og nesten logisk utviklingstrapp fra røyking, via alkohol til bruk av narkotiske stoffer. 
Ved å bli bedre til å nå en større andel av ungdom med idrettstilbud som etterspørres og ved å 
engasjere seg utover i samfunnet for å synliggjøre og virkeliggjøre idrettens muligheter til å være 
en sterkere samfunnsaktør, ønsker Idrettsforbundet å styrke både egne idrettslag og samfunnets 
arbeid med utfordringer for barn og unge. 
Idrettsforbundet ønsker en aktiv, bevisst holdning i alle sine ledd i forhold til bruk av alkohol og 
andre rusmidler. 

Røde Tornekrone er et felles symbol i kampen mot narkotika, og er utformet som et smykke alle 
kan bære. Inntekter av salg av smykket og andre tiltak skal fordeles til organisasjoner og 
enkeltmennesker som arbeider mot narkotika gjennom en ideell stiftelse; Stiftelsen Røde 
Tornekrone. 

KONKLUSJON : 
Ved å gå inn i dette samarbeidet vil LIONS ha en god mulighet til ytterligere profilering. LIONS 
Quest Foundation har i dag programmet "Det er mitt valg - 3" (ungdomsskolen) og utvikling av 



Del 4 (videregående skole) pågår. Gjennom disse programmene treffer vi den aldersgruppen det 
her er snakk om. 
LIONS vil kunne ha inntekter på salg av smykket, som igjen kan være en ny inntektskilde for 
Narkofondet, og derigjennom en styrking både av klubbene og klubbenes aktiviteter. 

LIONS vil øke synligheten i samfunnet, ved et samarbeid med tunge aktører. 

MD - NAC innstiller på at MD 104 tar opp nærmere diskusjon med Norges Idrettsforbund og 
Olympiske Komite og Landsforbundet mot Stoffmisbruk, med sikte på å tre inn som aktiv 
medspiller i samarbeidet. 
MD 104 bør være representert med MD - NAC og MD - PRC i samtalene, på vegne av 
Guvernørrådet. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Sak 5.4.3 
Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Synliggjøring av LIONS. 

BAKGRUNN : 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til Sekretariatet for å se på vår interesse for å være med 
i et promoteringsprosjekt, der deltakerne er fra flere bransjer, og relativt tunge innen hver bransje. 
For å gjøre totalbildet interessant ønsker KNS Media en medmenneskelig aktør, og valget har falt 
på LIONS. Både fung. adm.sjef og MD - NAC har hatt samtaler med KNS Media om saken. 
  
VURDERING : 
KNS Media legger opp til en produksjon av presentasjonsfilmer, på ca. 1 min. varighet for hver 
aktør. Dette skal vises som en del av filmer, presentasjoner og lignende på messer, kurs og 
konferanser i Norge generelt og Østlandet spesielt. 
Når det gjelder LIONS sier KNS Media at "hva presentasjonsfilmen angår, vil det naturligvis 
innebære et omfattende kreativt arbeide med utforming av en produksjon som gjenspeiler den 
medfølelse og ansvarsbevissthet vi mener LIONS absolutt bør assosieres med." Dette går på 
synliggjøring av LIONS, og en presentasjonsform vi ikke tidligere har benyttet. Vår del vil være 
vår eiendom, og vi kan fritt benytte produksjonen i andre sammenhenger, som for oss vil være 
relevante.  
Det skal her nevnes at den vil være egnet for TV, for eksempel som vår presentasjon på 
reklamefrie dager i TV2. 
Kostnadene relatert til en slik presentasjonsfilm er kr. 35.000,-. 

KONKLUSJON : 
MD - NAC finner dette svært interessant, fordi vi kan si veldig mye på 1 min., ved en god og 
profesjonell presentasjon. Mulighetene for samspill mellom flere av våre tunge aktiviteter ( NA / 
Quest / YE / LEO / IR ) ligger klart i dagen, og at vi også kan benytte den etter eget ønske, gjør 
filmen mer interessant. 
Dette vil kreve at LIONS tenker både presentasjonsform i forhold til hva vi ønsker å profilere, og 
ikke minst viktig at vi kommer fram til en enhetlig profil for LIONS Norge. 



MD - NAC innstiller på at Guvernørrådet godkjenner prosjektet, og oppnevner vår komite for 
dette prosjektet.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Synliggjøring av LIONS. 

BAKGRUNN : 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til Sekretariatet for å se på vår interesse for å være med 
i et promoteringsprosjekt, der deltakerne er fra flere bransjer, og relativt tunge innen hver bransje. 
For å gjøre totalbildet interessant ønsker KNS Media en medmenneskelig aktør, og valget har falt 
på LIONS. Både fung. adm.sjef og MD - NAC har hatt samtaler med KNS Media om saken. 
  
VURDERING : 
KNS Media legger opp til en produksjon av presentasjonsfilmer, på ca. 1 min. varighet for hver 
aktør. Dette skal vises som en del av filmer, presentasjoner og lignende på messer, kurs og 
konferanser i Norge generelt og Østlandet spesielt. 
Når det gjelder LIONS sier KNS Media at "hva presentasjonsfilmen angår, vil det naturligvis 
innebære et omfattende kreativt arbeide med utforming av en produksjon som gjenspeiler den 
medfølelse og ansvarsbevissthet vi mener LIONS absolutt bør assosieres med." Dette går på 
synliggjøring av LIONS, og en presentasjonsform vi ikke tidligere har benyttet. Vår del vil være 
vår eiendom, og vi kan fritt benytte produksjonen i andre sammenhenger, som for oss vil være 
relevante.  
Det skal her nevnes at den vil være egnet for TV, for eksempel som vår presentasjon på 
reklamefrie dager i TV2. 
Kostnadene relatert til en slik presentasjonsfilm er kr. 35.000,-. 

KONKLUSJON : 
MD - NAC finner dette svært interessant, fordi vi kan si veldig mye på 1 min., ved en god og 
profesjonell presentasjon. Mulighetene for samspill mellom flere av våre tunge aktiviteter ( NA / 
Quest / YE / LEO / IR ) ligger klart i dagen, og at vi også kan benytte den etter eget ønske, gjør 
filmen mer interessant. 



Dette vil kreve at LIONS tenker både presentasjonsform i forhold til hva vi ønsker å profilere, og 
ikke minst viktig at vi kommer fram til en enhetlig profil for LIONS Norge. 
MD - NAC innstiller på at Guvernørrådet godkjenner prosjektet, og oppnevner vår komite for 
dette prosjektet.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC    

Administrasjonens vurdering  
Vi ser dette som et tiltak for å fremme Lions oppgaver og mål. Ved å fokusere på IR, 
narkotikabekjempelse, Lions Quest og Leo,  bør kostnadene kunne dekkes av aktivitetsmidler, i 
første omgang fra narkomidlene. Om noe eventuelt skal belastes andre fagområder eller Lions 
Aid Norway,  tas dette opp senere.  

Forslag til vedtak: 
Det bevilges kr. 35.000 + mva. fra narkomidler til et promotionfilmprosjekt.  
Som Lions’ medlemmer av prosjektkomiteen oppnevnes MD-NAC Ole Jakob Sparre, MD-PRC 
Jon Sigurd Vangsøy og fung. daglig leder Otto Brødholt. 

25.01.2002 

Otto Brødholt (s) 
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Oslo, 25.01.02 

T I L  : Guvernørrådet 

SAK : Ungdommens Frivillighetspris - 104 H 

BAKGRUNN : 
Distrikt 104 H har tatt initiativ til å innstifte Ungdommens Frivillighetspris. 
Prisen blir delt ut av LIONS, i samarbeid med Oslo Kommune, og er for ungdom mellom 17 og 
21 år. Den tildeles en enkelt person, og premien er en tur til LIONS internasjonale ungdomsleir i 
Sveits, sommeren 2002.01.25 

VURDERING : 
Distrikt 104 H / Distriktsguvernøren har lykkes i å få litt profilering allerede, og også evnet å få 
med seg Oslo Kommune som samarbeidspartner. Kommunen støtter fullt ut initiativet, både 
praktisk og økonomisk, ved at den yter i alt kr. 15.000,-. Denne summen skal dekke en gavesjekk 
på kr. 5000,- til vinneren, i tillegg til å dekke utgiftene forbundet med juryarbeid / 
pressekonferanse etc. 
Distrikt 104 H søker om kr. 10.000,- til dekning av leirkostnadene + utstyrspakken. 
  
KONKLUSJON : 
MD - NAC støtter fullt ut Ungdommens Frivillighetspris og intensjonene bak denne, og inviterer 
Guvernørrådet til å godkjenne søknaden på kr. 10.000,- fra Narkofondet. 

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC   
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Sak 5..4.2 

5.4.2 Lions narkofond 

Narkofondet har hatt en negativ resultatutvikling de siste årene. Det er utbetalt mer enn hva 
salget av tulipaner har innbrakt. Når MD samtidig sitter tilbake med ca. 1 krone i royalty 
mens en refunderer opptil 50 % av utgiftene til kurs, må dette bære galt av sted. 

 
Som det fremgår av aktivitetsregnskapet for 2000/2001 (sak 12.2.2), var MD’s netto inntekt 
kr. 736.826.- på Lions Tulipanaksjon i mai 2001. For inneværende år er det vedtatt at prisen 
til klubbene skal øke fra kr. 3.- til kr. 4.- pr. tulipan. Dette vil gi en merinntekt på ca. kr. 
750.000.-, slik at vi kommer opp på det inntektsnivå vi hadde for noen år siden. Men 
fremdeles er vår netto på ca. kr. 2.- pr. tulipan, mens klubbene sitter igjen med kr. 6.-. Ut fra 
tallene i oppstillingen ovenfor er det helt klart at fondet må bygges opp igjen. Dette kan gjøres 
på flere måter: øke tulipansalget, øke prisen ytterligere fra MD og/eller redusere 
refusjonssatsen fra 50 %. En økning i Lions tulipanpris ut fra klubbene bør også vurderes, 
selv om det er kommet til uttrykk mange motforestillinger til en slik beslutning. 

Som en konsekvens av denne situasjonen, har AU i møte 02.02.02 gjort vedtak om utsettelse i 
de bevilgningssaker som er lagt frem til dette møtet, evt. vedtatt annen dekningsform. Når det 
gjelder Tulipanprisen, mener vi at denne må dekke som forutsatt. 

Nedenfor er en oversikt over de sakene AU behandlet, og de vedtak som ble gjort: 

Pr. 30.06  
År

 
Beholdning

Periodens 
resultat

 
Kommentar

1997 
1998 
1999 
2000 
2001 
2001

3.003.000 
2.792.000 

780.000 
289.000 

- 423.000 
- 969.000

-211.000 
- 2.012.000 

- 491.000 
- 712.000 
-  546.000

Jubileumsgaven 

Pr. 31.12

Søknad nr./fra Formål Søknad Vedtak

1. L C O s l o /
Christiania 

2. YE-utvalget 
3. 104 H 
4. 104 C II-2 
5. LC Elverum 
6. LC Arendal 
7. MD-NAC 
8. Komiteen for

Narkohund 
Ungd.utveksling 
Ungd.frivillighetspri
s 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Promotionfilm 
Tulipanprisen

35.000 
10.000 
10.000 
24.500 
51.900 
23.000 
43.400 
82.000

Utsettes til maimøtet 
Bruke ungdomskontoen 
Godt tiltak som distriktet bør 
dekke 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Oversendes Lions Quest 
Budsjettert beløp

Sum 279.80
0



Forslag til vedtak: 

Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har oppstått, og innser nødvendigheten av 
at bevilgningene resten av Lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi oppnår ved 
tulipansalget i mai 2002. Det settes umiddelbart ned en komite bestående av fungerende 
daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som får i oppgave å fremme forslag til nødvendige 
tiltak for å styrke narkofondet. Komiteen kommer med innstilling til GR i mai 2002. 
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Oslo, 22.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

STATUSRAPPORT  NA - SEKTOR. 

Statusrapporten vil i alle vesentlighet dreie seg om "Det er mitt valg", og de aktiviteter som skjer 
i denne forbindelsen. 

UTVIKLINGEN. 
Vi er inne i en enorm utvikling når det gjelder kurs. I året 2001 økte antall kurs med 33 % fra året 
før, til 82 kurs, og vi hadde 2038 deltakere gjennom kursene. 
Denne trenden fortsetter inn i 2002, der vi nå har nesten fullt program fram mot sommeren, og 
høsten begynner å fylles opp den også. I tillegg har vi allerede notert kurs for 2003. 

Den positive utviklingen viser seg også i andre land, først og fremst Tyskland og Nederland, men 
også i Sverige og Danmark. 

PROGRAMMENE. 
Vi dekker 1. - 10. klasse, og er det eneste programmet som har en slik progresjon. Vi er i gang 
med å utvikle Del 4 ( videregående skole ), og da åpner det seg flere interessante vinkler. Del 4 
vil være den delen som det er naturlig å bruke overfor konfirmantundervisningen, og dette er for 
klubbene svært spennende. 
Vi dekker i dag alle Lærerhøgskolene i Norge, foruten den i Stavanger, og vi må ta diskusjonen 
om hvordan vi nå tenker oss tiden framover. Vi er omtrent midt i langtidsplanen ( 2000 - 2005 ), 
og utviklingen med Lærerhøgskolene har gått raskere enn forutsatt i planen, slik at vi på dette 
punktet må tenke litt nytt. 
MD - NAC vil ta initiativ til dette. 

EVALUERINGEN. 
Nå er alle delene ferdige, og vi diskuterer hvordan vi best skal presentere den. 
Resultatmessig skal jeg her nøye meg med å si at den ble mer positiv enn vi kanskje fryktet, med 
klare føringer på at programmene både virker og at markedet ønsker å videreføre dem i praksis. 
Noe negativt kommer også, og det viktigste er meldingen om at vi må vektlegge mer 



oppfølgingskurs. Dette har vi vært inne på tidligere, uten at disse kursene har fått den 
oppmerksomheten vi nå skal legge i det. 

PR - SIDEN. 
LQ Foundation er på nett, under www.lionsquest.no, og dette er blitt en rask suksess. Vi har 
tilbakemeldinger på at siden benyttes, og vi bestreber oss på å holde den daglig oppdatert. Etter 
hvert håper vi at det blir meldinger om positive og negative ting, slik at siden blir et aktivum. 
Det er lagt stor vekt på å få linker, der www.lions.no er den naturlige hovedlinken. 

TULIPANAKSJONEN. 
Aksjonen går lørdag 04. mai 2002, og det er bestilt 750.000 tulipaner fra Nederland. 
Etter Guvernørrådets beslutning på november - møtet 2001 skulle utprisen beholdes på kr. 10,-, 
mens klubbenes "innkjøpspris" er øket til kr. 4,- / tulipan. 
Dette har som konsekvens at klubben har kr. 1,- / tulipan mindre i avanse, mens Narkofondet 
stabiliserer sin inntekt, og dette kommer klubbene til gode igjen til slutt. 
MD - NAC og MD - PRC har i utvikling en annonse, som vi vil tilby klubbene å bruke i 
forbindelse med aksjonen.   

Ole Jakob Sparre 
MD - NAC
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Til: Guvernørrådet 2001-2002    

   
          Oslo 24.01.02 

Fra: MD - LeoC Rune Johansen 

Støtte fra Lions Leo konto. 

Lions Leo konto ble vedtatt opprettet i Guvernørrådsmøtet i februar 1994 sak 8.1 og vedtaket lyder 
som følger : 

"Som følge av at Leo-arbeidet er en aktivitet finner Guvernørrådet at 
- Leorådets drift skal dekkes over aktivitetsmidler fra og med Lionsåret 1994/95. 
- Det opprettes en egen konto i sekretariatet for Leo-arbeidet, som det henstilles til klubbene å 
innebetale bidrag til fra aktivitetskontoen". 

Ellers er det ingen andre vedtekter knyttet til denne konto. 

Undertegnede foreslår i tillegg følgende vedtekter knyttet til kontoen. 

"Lionsklubber, Leoklubber, Leo-områder og Leorådet kan søke om støtte fra Lions Leo konti. 
Støtten skal være knyttet til tiltak som er rettet mot verving av nye Leo medlemmer, oppstart av nye 
klubber og gjennomføring av seminarer knyttet opp til ledelse og organisasjon. 

Maksimalt støttebeløp vil være nok 5.000,- og søknaden godkjennes av MD-LeoC og GRL i 
fellesskap. Søknaden skal innholde en beskrivelse av tiltaket,  budsjett og plan for gjennomføring. 

Disponibelt beløp til støtte vil være innestående på konto etter at Leorådet har mottatt sin støtte for 
arbeidsåret." 

I prosjektperioden vil slike tiltak primært støttes over prosjektmidlene.  

Vennlig hilsen 

Rune Johansen 



MD LeoC 
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Til: Guvernørrådet 2001-2002. 

         Oslo 24.01.02 
  
Fra: MD – LeoC Rune Johansen 

  

Statusrapport vedrørende Leoarbeidet. 

1. Leo-prosjektet  

Det har blitt avholdt et møte på Gardemoen den 12.01.02 hvor  prosjektgruppen var tilstede. Referat fra møtet er 
sendt til GRL og DG'ene i de 4 distriktene. 

Ny Leo-klubb etablert i Egersund, etter stor innsats av LeoC Knut Mørk, ikke minst i å  "overtale" LC Egersund i å 
være fadderklubb.  

Det arbeides godt i alle distriktene, men et generelt inntrykk er at Lions er trege. Skal enn arbeide for og med 
ungdom så er ikke møter og utredninger det som fenger. 

Det arbeides med å få til en større informasjons og pr opplegg for og med Leo under riksmøtet i Ålesund.  

104 H arbeider enn for å få i gang en Leo-klubb i Bærum og en  i Oslo øst. Møter foregå i løpet av februar. 
I 104D er det et meget bra samarbeid mellom Leo og LeoC og enn har flere konkrete stedsnavn når det gjelder nye 
klubber, og disse vil bli besøkt i januar/februar.  
I 104E er det nå Klepp som en begynner å arbeide med. Lederen av en ungdomsklubb som er gift med en Lions er 
tent på ideen, men Lions er ikke så positive. 
I 104K jobber enn aktivt i Nord Aurdal for å få til en klubb der. 

Strategi for Leo etter prosjektperiodens slutt ble også diskutert. 

2. Leo i Norge/Leorådet 

MD LeoC har deltatt på Leorådets møte den 16 og 11 november  i Bergen., og møte den 13 januar i Oslo. 

Viktige saker på disse møtene;  
1. Ny organisasjons struktur – enn prøver å etablere Leo områdene som egne styringsenheter for å få til  
et øket samarbeid inne Leo i Norge.  Med få ord så kan enn si at enn satser på den samme modellen som Lions 
har. Saken kommer opp i hele sin bredde på Leo i Norge. 



2. Revidere lovene for Leo i Norge ut fra den nye organisasjonsstrukturen. Et utkast til lovene vil bli oversendt 
Lovkomiteen i Lions i februar for å kvalitetssikre lovene før de fremlegges for Leo i Norge og deretter GR. 

3. Utarbeidelse av stillingsinstrukser, både for Leoråd og lederne av områdene. 

4. Planlegging av Årsmøtet for Leo i Norge i Bergen den  19 – 21 april, områdemøtene i februar/mars og 
vinterseminaret på Finnskogen den 1-3 februar, hvor det blant annet settes fokus på Lions sitt arbeid i Uganda.  

5. Oppfølgning av Leo-klubbene. 
  
6. Utarbeidelse av en powerpoint presentasjon – blir presentert på vinterseminaret. 

7. Oppdatering av våre internett sider. Ny og bedre design blant annet, egen chatteside. hvor Leo kan møtes over 
nettet for å diskuterer, utveksle synspunkter  – klar i løpet av januar.     

3. Leo klubbene 

Alle klubben deltok i adventslysaksjonen hvor foreløpig resultatet liger på ca  nok 60.000,-. Formålet med aksjonen 
var å arrangere en leir for kronisk syke barn på Tråastølen i tidsrommet 24 – 30 juni 2002. Her er det satt ned en 
gruppe på tvers ev klubbene og arbeidet er gått i gang. MD-Leoc holdes informert om hvordan arbeidet skrider 
frem. Invitasjon til leiren er sendt til de fleste av de større organisasjonene i Norge. 

Interesse gruppen for internasjonal nødhjelp har gjennomført en hjelpesending til Constance i Romania i jule og 
nyttårshelgen, mer enn 25 Leos deltok. Turen var finansiert ved hjelp av en deltageravgift på nok 3.000 pr person 
og støtte fra Mintfondet og private sponsorer. Fyldigere referat fra turen kommer i "The Lion" og på internett.  

Det er sendt 3 informasjonsbrev til klubbene fra MD-LeoC. 

Noen Leo-klubber har veldig lave medlemsantall, her vil Leoråd i samarbeid med Leo'cene prøve å hjelpe til. 

Det jobbes med å etablere Leoklubber i Mo i Rana og i Rælingen.   

4. Lions 

Det er sendt 2 infobrev til LeoC/YEC i distriktene. 

Deltatt på NRS i Reykjavik, hvor seminarene Lions Quest og YE, samt at  Leo sitt NSR ble besøkt.    
Konklusjonen fra dette NSR på Island må bli at både Leo og Lions diskuterer mye av det samme som for 10 år 
siden, det går ikke fort frem i denne organisasjonen! 

Deltok under møtet med ungdomskoordinatorene fra hvert distrikt på Gardemoen den 26 januar. 

 Lions/Leo hilsen  

Rune Johansen 
MD Leo-C     

    
     



5.4.2 Lions narkofond 

Narkofondet har hatt en negativ resultatutvikling de siste årene. Det er utbetalt mer enn hva 
salget av tulipaner har innbrakt. Når MD samtidig sitter tilbake med 2-3 kroner i royalty mens 
en refunderer opptil 50 % av utgiftene til kurs, må dette bære galt av sted. 

 
Det er nå nødvendig å bygge fondet opp igjen ved større tulipansalg, økt royalty og lavere 
refusjonssats. Både høyere salgspris til klubbene og redusert refusjonssats – nå på opptil 50 % 
- må vurderes. Klubbene må oppmuntres til å selge flere tulipaner og bør selv kunne fastsette 
sin utsalgspris i markedet.  

Som en konsekvens av denne situasjonen, har AU i møte 02.02.02 gjort vedtak om utsettelse i 
de bevilgningssaker som er lagt frem til dette møtet, evt. vedtatt annen dekningsform.  

Pr. 30.06  
År

 
Beholdning

Periodens 
resultat

 
Kommentar

1997 
1998 
1999 
2000 
2001 
2001

3.003.000 
2.792.000 

780.000 
289.000 

- 423.000 
- 969.000

-211.000 
- 2.012.000 

- 491.000 
- 712.000 
-  546.000

Jubileumsgaven 

Pr. 31.12

Søknad nr./fra Formål Søknad Vedtak

1. L C O s l o /
Christiania 

2. YE-utvalget 
3. 104 H 
4. 104 C II-2 
5. LC Elverum 
6. LC Arendal 
7. MD-NAC 
8. Komiteen for

Narkohund 
Ungd.utveksling 
Ungd.frivillighetspri
s 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Mitt valg-kurs 
Promotionfilm 
Tulipanprisen

35.000 
10.000 
10.000 
24.500 
51.900 
23.000 
43.400 
82.000

Utsettes til maimøtet 
Bruke ungdomskontoen 
Godt tiltak som distriktet bør 
dekke 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Utsettes til maimøtet 
Oversendes Lions Quest 
Budsjettert beløp

Sum 279.80
0
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Sak 5.2.1 
Til sak 5.2.1. Guvernørrådets møte februar 2002. 

SITUASJONSRAPPORT FOR YE JANUAR 2002 

Registreringen av norske deltakere til sommerens utenlandske leire pågår fortsatt, med 1. 
februar som siste frist for levering av komplette søknader til YE-komiteen. I forhold til 
tidligere år er det ventet en nedgang i tallet på norske ungdommer som reiser oversjøisk. YE-
komiteen har imidlertid gjennom The Lion og distriktsavisene forsøkt å argumentere for økt 
oppslutning om oversjøisk utveksling. 

De første søknadene fra utlandet til de norske leirene er begynt å komme inn. Leirene er 
presentert på http://www.lions.no, noen med egne nettsider. Det er kommet positive 
reaksjoner på disse presentasjonene. 

Arbeidet med å skaffe vertsfamilier til sommerens leire i distriktene B, C, D, G og K går så 
vidt vites etter planen, og YEC’ene er oppfordret til å bruke årets distriktsmøter til å sette 
ungdomsutvekslingen på dagsorden. 

Hele YE-utvalget deltok på Nordisk Samarbeidsråds møte i Reykjavik 18. – 20. januar, der 
det norske forslaget til kvalitetsnormer for ungdomsutvekslingen i de fem nordiske landene 
ble vedtatt. Normene vil bli kontinuerlig revidert i årene framover. Et utkast til en revisjon av 
Lions Clubs Internationals gjeldende policydokument  for leirarrangement ble diskutert på 
YE-seminaret. De norske merknadene til forslaget ble 24. januar sendt til Lions’ hovedkvarter 
i Oak Brook og til våre nordiske samarbeidspartnere. 

Som kjent måtte  den norske leiren for diabetikere sist sommer avlyses, grunnet for liten 
påmelding. Årets arrangør er Finland, som har bedt om vår hjelp til å gjøre tilbudet kjent i 
Norge. YE-utvalget vil ta direkte kontakt med diabetikernes interesseorganisasjon om dette. 
Informasjon om årets leir i Finland fins på www.lions.fi/yec. - På NSR erklærte vi at Norge vil 
arrangere diabetikerleiren i 2005. Det er foreløpig ikke klart hvilket distrikt som kan ta på seg 
denne oppgaven.  

Som varslet i handlingsplanen for dette lionsåret, ser YE-utvalget opplæring av norske 
YES’er som en prioritert oppgave. Arbeidet med å utarbeide et nettbasert opplæringsprogram 
for norske YES’er blir påbegynt i slutten av januar, og meningen er at programmet skal være 
operativt i løpet av vårhalvåret, tidsnok til at de ungdommene som reiser ut i år, skal kunne ha 
nytte av det. 



Trondheim 25.01.02. 

Ingvald Sivertsen. 
Sign.
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           Oslo 21.01.02 

TIL: Guvernørrådet 

Status rapport Beito leiren 2002 

Siden det er GR som foreslår overfor Riksmøtet at Beito leiren skal arrangeres så føler jeg det riktig 
å gi en liten status rapport på dette tidspunkt. 

Innbetalingene fra klubbene har gitt oss et godt grunnlag for å kunne arrangere leiren til sommeren. 
Nytt rekordbeløp har kommet inn og det vil ikke bli nødvendig og søke om støtte fra 
ungdomskontoen for å kunne arrangere leiren, slik tilfellet har vært de siste årene. En gledelig og 
ikke minst positiv utvikling i det året vi kan feire 30 års jubileum. 

Leiren arrangeres i tidsrommet 7 – 21 juli 2002, og stedet er som vanlig Grønolen Fjellgård, Beito. 

Årets leirleder vil være Svein Harald Hjelle, Leo Club Bergen Vest, og omtrent 50% av 
medarbeiderne kommer fra Leo. Staben er stort sett den samme som de siste årene, en fin gjeng 
som virkelig står på for å gi deltagerne en fin opplevelse. Undertegnede er tilstede under leiren og 
deltar som "arbeidende chairman". 

Enkelte nasjoner har allerede sikret seg plasser og på dette tidspunkt har vi deltagere fra Island, 
Italia, Hviterussland og Finland. For Norges del så er det distrikt 104K som har første prioritet når det 
gjelder plasser under leiren. Deltagelsen fra Norge har vært heller dårlig de siste årene, håper at det 
blir bedre til sommeren. 



Kontakt er allerede tatt med Helsesportssenteret for  å kunne benytte noen av deres fasiliteter under 
noen av våres aktiviteter. 

Vedlegger budsjettet for sommerens leir til orientering. 

Minner også om at det er hyggelig å få besøk under leiren av Lions, og er det neon som har veiene 
forbi, så står vår dør åpen. 

Med Lionshilsen 

Rune Johansen 
Leder leirkomiteen.   
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Sak 5.1.1 
Oslo, 14.01.02 

T I L : Guvernørrådet 

STATUSRAPPORT  UNGDOMSKOMITEEN. 

Ungdomskomiteen har den seneste perioden arbeidet med fokus på to områder : 
• den videre framdriften i LEO - prosjektet 
• komitemøte 26.01.02, med representanter fra alle distrikter til stede. 

LEO - prosjektet viser fortsatt meget god framgang, med gode aktiviteter og fine diskusjoner. I 
løpet av januar 2002 etableres det en ny LEO - klubb i Egersund, og det er flere nye klubber på 
trappene. 
25 LEO - medlemmer gjennomførte i jul / nyttårshelgen en ny tur til Romania, og byen 
Constanse, der gatebarn tok imot LEOs utstrakte hånd. Dette er en sterk aktivitet, på mange vis, 
men viser et kraftig engasjement fra norsk LEO. 
Med bakgrunn i gode og meningsfylte aktiviteter og etablering av nye klubber er det vanskelig å 
se hvorfor det ikke skal kunne være en aktivitet LIONS bør slutte opp om. Prosjektgruppen 
melder tilbake at ofte er LIONS - medlemmer / klubber mer problemet enn det er å finne grobunn 
for nye klubber. 
Ungdomskomiteen støtter fullt ut Prosjektgruppen, og jeg henviser til MD - LEOC sitt 
månedsbrev for januar, der han belyser problemstilling. 

Møte med koordinatorene i Ungdomskomiteen vil diskutere en prinsipiell og viktig sak, og det er 
et overordnet Policydokument for Ungdomskomiteen. MD - YEC har utarbeidet et forslag til et 
slikt dokument, som nå er ute til høring. Diskusjonen finner sted 26.01.02. 
Ungdomskomiteen håper at møtet kan konkludere, og snarest etter møtet oversende sitt forslag til 
Strategiplankomiteen, i tide. 

PÅ NA - siden arbeider distriktene meget godt med "Det er mitt valg", og etterspørselen om kurs 
er fortsatt meget høy. Vi har nå dekket alle Lærerhøgskoler i landet, foruten den i Stavanger, og 
dette har faktisk gått raskere enn forventet, like fullt er det en gledelig utvikling. 

Det henvises ellers til fagsjefenes enkeltrapporter.  



Ole Jakob Sparre 
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Vedlegg sak  4.2.2.2 

ARBEIDSAVTALE 

Mellom 
Lions Clubs International MD-104 

ved Lions Aid Norway 
og 

Jan Erik Larsen 
er det dags dato inngått følgende avtale: 

STILLINGSBESKRIVELSE OG AVTALEPERIODE 

1. Jan Erik Larsens engasjement som stedlig representant/resident representative (RR) for 
Lions Aid Norways bistandsarbeid i Uganda forlenges for en ny 2-års periode fra 1. juni 
2001 med muligheter for ytterligere forlengelse dersom det blir nødvendig å opprettholde 
norsk stedlig representant etter 31. mai 2003. 

2. RR har ansvaret for utvikling og drift av de prosjektene som Lions Norge/Lions Aid 
Norway til enhver tid har vedtatt å iverksette i Uganda etter avtale med ugandiske 
myndigheter eller samarbeidspartnere. 

3. RR fremmer løpende forslag til eventuelle endringer av eller nye prosjekttiltak. Innen 1. 
juli hvert år fremmes forslag til neste års budsjetter, som skal være med og danne underlag 
for søknader om støtte fra NORAD eller andre. 

4. RR har ansvar for å gjennomføre prosjektene i henhold til planer og budsjetter som er 
vedtatt i prosjektenes hjemmeadministrasjon. RR deltar i forutgående drøftinger av disse. 

5. Etter avsluttet engasjement som stedlig representant tiltrer Jan Erik Larsen umiddelbart ny 
fast stilling som hjemmebasert bistandssjef ved Lions hovedkontor i Oslo. Instruks og 
arbeidsvilkår for stillingen vil bli utarbeidet i god tid før tiltredelse. 
Andre arbeidsoppgaver innenfor Lions kan bli tillagt stillingen ved behov og ledig 
kapasitet.  

LØNN OG GODTGJØRELSER 

6. Som RR lønnes Jan Erik Larsen i henhold til lønnstrinn 48 i det offentlige statlige 
regulativet. I tillegg utbetales et skattefritt ute- og ulempetillegg tilsvarende 
ambassadesekretær ved den norske ambassaden i Kampala. 
Etter endt tjeneste i Uganda betales kr. 7.000 i avviklingsgodtgjørelse. Det samme beløpet 



betales for medfølgende ektefelle.  
Lønn og tillegg utbetales i Norge til den engasjertes bankkonto. A konto lønn heves ved 
utekontoret og føres i mellomregning med LAN-kontoret i Norge og trekkes i første 
ordinære avlønning. 

7. Ved tiltredelse i stillingen som hjemmebasert bistandssjef lønnes Jan Erik Larsen i 
lønnstrinn som tilsvarer lønnstrinn 57 per 31.12.2001 i det offentlige regulativet. 
Diett og bilgodtgjørelse betales i henhold til det offentlige regulativet.  
Eventuelle andre godtgjørelser fastsettes senere. 

MEDLEMSKAP I PENSJONSORDNING 

8. Fra 1. juni 2001 innmeldes Jan Erik Larsen i Lions pensjonsordning på samme vilkår som 
øvrige ansatte ved hovedkontoret i Oslo. Pensjonstrekket utgjør 2% av grunnlønnen. 

HJEMREISER OG FERIE 

9. For hver ny 6-måneders periode som RR har den engasjerte rett til en fri hjemreise på 
turistklasse etter rimeligste alternativ. Det samme gjelder medfølgende ektefelle. 

10. Som RR har den engasjerte rett til en ukes ekstra ferie utover det som framgår av de 
generelle bestemmelsene. 

TJENESTEBOLIG 

11. For stillingen som RR skal Lions Aid Norway holde nøkternt utstyrt tjenestebolig med 
telefon og sikkerhetsvakt. 

GENERELT 

12. De generelle bestemmelsene vedrørende rettigheter og plikter i forbindelse med 
engasjementet som RR er spesifisert i vedlagte kontraktsbestemmelser og gis anvendelse 
så langt de passer. 

13. Denne avtalen er utstedt i to eksemplarer med et eksemplar til hver av partene. 

Oslo/Kampala 1. juni 2001/…februar 2002 



Lions Clubs International MD 104 

Lions Aid Norway (e.f.) 
Otto Brødholt 
Daglig leder

Jan Erik Larsen 
Stedlig representant 
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LIONS AID NORWAY – ARBEIDSAVTALE MED JAN ERIK LARSEN 

Lions Aid Norway ber om godkjennelse av ny arbeidsavtale med stedlig representant i Uganda Jan Erik Larsen. 
LAN opplyser følgende: 

Larsen tiltrådte et engasjement som stedlig representant for LAN i Uganda 1. juni 1997. Han var da permittert i 
to år fra stilling som konstituert rådmann i Jevnaker kommune med permisjon fra fast stilling som skolesjef 
samme sted. Permisjonen ble forlenget med ytterligere to år fra 1. juni 1999. 

Jevnaker kommune fører en meget restriktiv permisjonspolitikk. En søknad om ytterligere forlengelse ble ikke 
imøtekommet. Larsen sto da overfor valget mellom å si opp sin stilling i Jevnaker kommune og fortsette sitt 
engasjement i LAN eller å avslutte hos LAN.  

LAN-administrasjonen er meget tilfreds med hans arbeid for LAN og anstrengte seg for å finne en løsning for et 
fortsatt engasjement. Etter gjeldende planer har LAN til hensikt å trekke den norske stedlige representanten hjem 
i 2003 og erstatte ham med en lokal medarbeider som følges opp gjennom hyppige prosjektbesøk. Det bidrar til 
kompetanseutvikling for ugandisk personell og mer kapasitet til å ivareta bistandsarbeid i Lions Norge. 

Gjennom e-post, samtaler og møter, senest i forbindelse med hjemmebesøk julen 2001, er det blitt enighet om en 
ny avtale som sikrer Larsen arbeid etter hjemkomst til Norge i 2003. Forandringene fra tidligere arbeidsavtale 
ligger i punktene 5, 7 og 8.  

Når det gjelder punkt 5 vil fung. daglig leder ved Lions kontor ta det opp i sitt forslag til bemanning av et 
fremtidig lionskontor. M.h.t. punkt 8 er Larsen allerede innmeldt i pensjonsordningen.  

Forslag til vedtak: 

Avtalen mellom Lions Clubs International MD-104 ved Lions Aid Norway og Jan Erik Larsen 
godkjennes. 
Lions Aid Norway ved daglig leder får fullmakt til å undertegne avtalen på vegne av MD 104. 

.



  

                  Lions Clubs International 
 Multippeldistrikt 104, Norge 
  
           Til tjeneste                                                                                                 Til tjeneste 

Sak 03.3.1 

Til Guvernørrådes arbeidsutvalg og deres møte den 11.5.2002 på 
Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo. 

Fra MD PRC Jon Sigurd Vangsøy 

Re. situasjonsrapport.  

Følgende hovedtrekk oppsummerer diverse gjøremål, og løpende prosjekter,  
siden forrige GR-møte i februar 2002. 

➢ Avholdt PRC-møte 20. februar i LC Røyken. Tema om klubbens PR-utfordringer og 
muligheter. 

➢ Tilrettelagt for bruk av felles tulipan aksjon annonsering via Lions Web-sider 
(se vedlegg) 

➢ Utarbeidet og distribuert PM i anledning ansettelsen av ny Generalsekretær; 
Ole Jacob Sparre. (Se vedlegg).  

➢ Skrevet innlegg til  The Lion under vignetten: Tema PR og Kommunikasjon 

Prosjekter som er i arbeid er: 

Planlegging av nytt fagsjef  PRC-seminar den 1. juni på Gardermoen  

I samarbeid med MD LeoC Rune Johansen utarbeide PM i anledning 30-års jubileet 
for Beitoleieren i juli. 

Deltagelse i Tulipan-priskomiteen. Forberedelser til overrekkelsen på Riksmøtet i 
Ålesund: PM, kontakt med prisvinneren. 

Utarbeide faktaark med eksempler til MD 104s DG-perm. Tema PR-og 
kommunikasjon i Lions. Blir overlevert på opplæringsmøtet i Ålesund.   

2. mai 2002/ Jon Sigurd Vangsøy 
   (sign) 

   

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  
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Sak 03.2.1 

Horten 24. april 2002 

SITUASJONSRAPPORT TIL ARBEIDSUTVALGETS MØTE 11. MAI 2002 

Rapporten er basert på det siste tilgjengelige tallmateriale, det vil si per 28. Februar 2002 

1. KLUBBER 

1.1.KLUBBER per 28.02.02: 

1.2 NYE ELLER NEDLAGTE KLUBBER 
Her skjer det mye bra: 
I tillegg til ny og godkjent klubb i 104 K, LC Totn, er det i mars og april kommet melding om 
ytterlige 4 nye klubber: LC Eidfjord i 104 D, LC Lofoten/Lofotr i 104 A, LC Trondheim/
Rotvoll i 104 B og LC Nedre Romerike i 104 J. Disse klubbene er ennå ikke formelt godkjent 
i Oak Brook, men det er jo bare en formsak når alt ellers er i orden. Det er meget gledelig at 
arbeidet med å stifte nye klubber blir prioritert og gir slike gode resultater i distriktene, og det 
er også mye godt arbeid i gang med extention i andre områder. Stifting av nye klubber vil helt 
klart være et viktig satsingsområde framover for å bidra til vekst for Lions i MD 104. 

En klubb i 104 J, LC Moss Varna, er nedlagt høsten 2001. 2 klubber er stilt i Status Quo. 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.01

  104 A     45      0

  104 B     55      0

  104 C     61      0

  104 D     44      0

  104 E     53      0

  104 F     49      0

  104 G     58      0

  104 H     54      0 

  104 J     55     -1

  104 K     46    +1

  MD 104   520      0

_____________________________________________________________________________________________________________________  
VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 

Tel +47 33070670  
E-mail  kje-lan@online.no
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2. MEDLEMMER 

Så langt i lionsåret er det innmeldt 486 medlemmer, og utmeldt/døde 725, dette gir et netto 
tap så langt i lionsåret på  239 medlemmer.  

2.1 MEDLEMMER per 28.02.02: 

3. KOMMENTARER 

Medlemsstatistikken baserer seg på statistiske oppgaver fra Lions Clubs Internationals 
hovedkontor i Oak Brook til og med Februar 2002. Situasjonen gir ikke særlig grunn til 
optimisme så langt i året. Det mest positive er kanskje at 104 F og K nesten er i balanse. I 104 
K er den nye klubben LC Totn kommet med på statistikken. Etter 1. mars er som omtalt 
ovenfor flere nye klubber kommet til, så det vil se noe bedre ut når disse også kommer med. 
Det kommer mange gode signaler fra klubber som er i ferd med å ta opp nye medlemmer, og 
dette er selvsagt positivt. Det er allikevel tydelig så langt i året at avgangen er langt større enn 
tilgangen, så satsingen framover må være en kombinasjon av å skaffe nye medlemmer, 
beholde flest mulig av de medlemmene vi har, og å stifte nye klubber. 

4.  TO PLUSS  OG  MERL 

Medlemskampanjen 2+ er den viktigste satsingen for klubbvekst og 

 DISTRIKT Medlemstall Inn 2001/2002  Ut 2001/2002 Endring 2001/2002

  104 A     1172        44         65     - 21

  104 B     1304        45            74      - 29

  104 C     1480        33           77      - 44

  104 D     1216        31            60      - 29

  104 E     1551        45            72      - 27

  104 F     1338        50          56      - 6

  104 G     1452        42            82      - 31

  104 H     1341        63           82     - 19

  104 J     1642        76         97     - 21

  104 K     1285        57            60      - 3

  MD 104   13781      486        725      - 239
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medlemsvekst i de nærmeste årene. Hovedhensikten med 2+ er å få alle i Lions Norge, både 
enkeltmedlemmer, klubber og ledere til å vie spørsmålet om vekst eller tilbakegang ekstra 
oppmerksomhet i en treårsperiode. Målet er fortsatt å bli 15.000 medlemmer innen sommeren 
2004. 

Neste års internasjonale president har viet medlemssituasjonen i Lions stor oppmerksomhet, 
og blant annet utarbeidet et omfattende program for vekst og medlemsrekruttering. En 
betydelig del av dette programmet går på å beholde medlemmer (R = Retention). Mange av 
ideene i MERL-programmet samsvarer med tankene bak 2+, og de to programmene vil bli 
samordnet fra og med 2002/2003 på de områdene der det er naturlig. PCC Terje Nohr er 
oppnevnt som koordinator for MERL-programmet i Norge.  

5.  OM RAPPORTER TIL ARBEIDSUTVALG OG GUVERNØRRÅD 
  
Som fagsjef har jeg et ønske om å kunne gi en best mulig og ferskest mulig rapportering til 
arbeidsutvalgets og guvernørrådets møter. Det er i år framkommet kritikk fra deler av sittende 
guvernørråd om at disse rapportene er verdiløse fordi de opererer med ”gamle tall”. Dette er 
for så vidt til en viss grad riktig, men dessverre er de ”gamle tallene” de eneste tallresultatene 
som det er mulig å fremskaffe med en noenlunde grad av pålitelighet. Alle M-rapporter fra 
klubbene registreres i Oak Brook, og danner grunnlag for månedlige medlemsoversikter for 
alle lionsland i verden. Samlet vil slik forsendelse og registrering måtte ta noe tid, slik at 
resultatene aldri kan bli helt ”blodferske”. Videre finnes det frister for innsending av rapporter 
til møtene i MD 104 som også er med på å gjøre tallene ”eldre”. 

Etter min mening vil likevel disse tallene over en tid vise trender i utviklingen som gir oss 
mange gode opplysninger, vi må bare lese tallene og ta dem for det de er. All 
medlemsstatistikk er til syvende og sist avhengig av innrapporteringer fra den enkelte 
lionsklubb, og den videre behandling av disse rapportene. 

6. MØTER, REISER  MED MER 

Som MD-MEC har jeg i dette lionsåret deltatt på charterfest i 3 nye klubber, LC Oppdal/
Kjerringrokk, LC Notodden/Telerosa og LC Totn. Dette har vært gode anledninger til å møte 
både nye og gamle lionsmedlemmer fra mange forskjellige klubber og med forskjellige verv i 
Lions, og har gitt mange gode anleninger til utveksling av meninger og erfaringer. 

Jeg har også vært invitert til en rekke sonemøter/sonetreff i eget og i andre distrikter, hvor jeg 
har fått anledning til å bidra med informasjon og motivasjon for medlemsarbeidet. 

Etter invitasjon har jeg når dette leses deltatt på distriktsmøtet i 104 C for å holde et seminar 
om medlemsutvikling, i samarbeid med distriktets MEC Arne Osvik. 

I The Lion norsk utgave har jeg fått god tilgang til spalteplass, og jeg har forsøkt å bidra med 
noe på området medlemsutvikling i samtlige utgitte nummere dette lionsåret.   
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7. ANNET 

Distriktsguvernørene i inneværende år og neste år oppfordres sterkt til å bruke enhver 
anledning de har til å fokusere på 2+. For 2002/2003 oppfordres alle distrikter til å oppnevne 
en person i distriktsrådet som skal ha et spesielt ansvar for arbeidet med å beholde 
medlemmer. Det er også fortsatt viktig at alle i distriktsrådet er godt motivert til å bidra med 
sin innsats for å oppnå en positiv vekstprosess i distriktet. Motivasjonen til dette må etter min 
mening komme fra distriktets leder/styre. 
 
STÅ PÅ ALLE SAMMEN OG BRUK ALLE GODE KREFTER I 
DISTRIKTENE, SÅ SKAL VI SAMMEN KLARE Å SNU 
NEDGANG TIL VEKST OG FRAMGANG! 

MD-MEC Kjell Langballe 
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3.4.2 

Lørenskog, 27.01.02 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Jan A Holtet 

SEMINAR FOR DG ELECTS VED RIKSMØTET 2001 

  
Vedlagt følger forslag til program for årets seminar for DG elects. I hovedtrekk følger det 
opplegget for seminaret i 2001, men med noen justeringer som kommer som en følge av hva 
det ble lagt vekt på i VDG-samlingen i januar. Fagsjefene får også litt mer tid. Jeg foreslår at vi 
også i år deler opp deltagerne i tre grupper som roterer mellom de tre fagsektorene "ungdom", 
"aktiviteter og "organisasjonsutvikling". Som tidligere blir AGRL ansvarlig for opplegget med 
fagsjefene. 

MD-LDC ber Guvernørrådet om å godkjenne opplegget for årets DG-electseminar. 

Med hilsen 

Jan A Holtet
MD-LDC 



PROGRAM  
FOR SEMINAR FOR DG-ELECT 2002 

MULTIPPELDISTRIKT 104 
  
ONSDAG 22.MAI 

14.00-14.30 Åpning av seminaret   MD-LDC Jan Holtet  
      GRL Egil Moe-Helgesen 

       AGRL Morten Jansen 

14.30-16.00 Ledelse og det å være leder  MD-LDC Jan Holtet 

16.00-17.15 Lov og arbeidsordning  RS Knut Relbo 
  Reglementer 
  MD aktivitetskonti og behandling  

av søknader om bidrag fra MD midler 

17.15-17.30 Kaffe 

17.30-18.15 Arbeid i Guvernørrådet og  MD-LDC Jan Holtet 
  Guvernørrådets arbeidsutvalg GRL Egil Moe-Helgesen 

18.15-19.00 Gjennomgang av LCIs Electperm MD-LDC Jan Holtet 

30. Middag  
etterfulgt av samling og informasjon om Conventionreisen 

TORSDAG 23. MAI 

08.30-10.00 Refusjonsordninger, budsjett og regnskap RS Knut Relbo 

10.00-10.15 Kaffe 

10.15-11.30 Hva forventer klubbene   MD-LDC Jan Holtet 
- klubbesøk 
- arbeid i distriktet 

11.30-12.30 DGs utfordringer   MD-LDC Jan Holtet  

12.30-13.30 Lunch 

13.30-16.45 Samarbeid med   AGRL Morten Jansen 
  fagsjefene (Kaffe tas under  og fagsjefene 
  veksling mellom grupper) 

16.45 -17.30   Erfaring fra årets DG’er  Innledning ved Jan Holtet 
     DG NN 1 og DG NN 2 

17.30-18.00 Oppsummering og   MD-LDC Jan Holtet 



Avslutning    AGRL Morten Jansen



       Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104         
LEDEROPPLÆRING 

                                                                                                       Sak 3.4.1 

Lørenskog, 26.01.02 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Jan A Holtet 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1: Opplæring av VDG  

Brevdelen av opplæringe følger oppsatt plan. Det er positive tilbakemeldinger på brevene og på 
opplegget generelt. 

2: VDG-samlingen 

VDG-samlingen ble gjennomført helgen 5.-6.januar. Alle VDGene deltok, de fleste med ledsager. 
Det er meget gode tilbakemeldinger på opplegget. Det har helt klart en positiv virkning på 
samholdet i gruppen og dermed på arbeidet i Guvernørrådet i året som kommer. Kommunikasjon 
mellom VDGene er nå etablert. Seminaret er også viktig for å starte planleggingsprosessen så 
tidlig at man kommer i mål før lionsåret starter. Det arbeidet som ble gjort før og under seminaret 
viser at neste års DGer er godt i gang. 

3: Miniseminar ”Dette er Lions” 

Arbeidet med miniseminarene er noe forsinket. Noen seminaropplegg i den generelle delen er 
imidlertid klare, og arbeidet med resten fortsetter. 

4: Europa Forum 

MD-LDC deltok på årets NSR i Island.  

Jan A Holtet 
MD-LDC



                 Lions Clubs International 
              Multippedistrikt 104, Norge

 
  
 
   En verdifull håndsrekning fra menneske til menneske.  
 

(*) ”Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap bevilget  
20. oktober 280.000 kroner til Leger Uten Grenser og deres arbeid  
blant flyktninger og andre nødstilte i Afghanistan. Leger Uten  
Grenser ønsker å rette en stor takk til styret og hvert enkelt  
medlem i Lions for det verdifulle bidraget. Bidraget betyr liv- 
reddende hjelp til mange mennesker. Afghanerne har opplevd  
tjue år med krig, de tre siste årene har også brakt med seg tørke.  
Sivilbefolkningen er nå i en svært kritisk situasjon og mange er  
på flukt. Mye av den uavhengige internasjonale hjelpen er stanset  
og vinteren er satt inn. 

I denne situasjonen er det mange afghanere som hver dag er  
avhengig av Leger Uten Grensers støtte for å overleve,  
enten det er i selve Afghanistan eller i områdene rundt.  
Leger Uten Grenser har arbeidet i Afghanistan siden 1979.  
Vi har god kjennskap til land og folket. Leger Uten Grenser  
arbeider for å hjelpe dem som er hardest  rammet og driver  
hovedsakelig helse- og ernæringsprosjekter i og rundt landet.  
Det være seg primærhelsetjeneste i byer og i distriktene,  
vaksinasjon, bekjempelse av epidemier og terapeutisk ernæring.  
Til dette arbeidet har hvert enkelt medlem av Lions Norge bidratt”.  

  
(*) gjengivelse av e-post fra Leger Uten Grenser til Lions Clubs International, Norge. 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

 Takk til Norges befolkningen! 

 Takket være innsamlede midler  
 fra befolkningen i Norge har vi 
 kunnet formidle penger til 
 nødstilte i Afghanistan.  

 Når vi fant det riktig å hjelpe,  
 var det naturlig å kanalisere 
 midlene gjennom Leger Uten 
 Grenser. 

                
Til tjeneste 

  Lions Clubs International Norge 
   520 klubber, 14.000 medlemmer.

      Vedlegg 4



                 Lions Clubs International 
              Multippedistrikt 104, Norge

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 3    Til tjeneste 

PRC seminar 17. november 2001 
Kl. 10.00- kl. 16.00 

Quality Airport Hotel Gardermoen 

Program 
              Avsatt tid     Akk. tid  
Velkommen        5 min   5 min  
      
Kort presentasjonsrunde/ 
statusrapport fra hvert distrikt         50 min 55 
min 

Presentasjon av Omnibus undersøkelsen  
foretatt 14-22 oktober i år      20 min 75 min 

Temaer 
The Lion som PR-virkemiddel. Tro, håp, realiteter  45 min 120 min 

Lunsj          60 min 180 min 

The Lion på Nett: Hva så? Kommentarer, erfaringer,  
potensiale         30 min 210 min 

Samspillet mellom PRC i distriktet og PRK i klubben 
Hvordan fungere dette i dag? Hvordan er kontakten? 
Fellesmøter?        30 min 240 min 

Praktiske oppgaver 
Felles markering av Distriktsmøtene i år 2002 
Felles profil, felles budskap! Hvordan gjør vi det?  60 min 340 min 

Oppsummering        10 min 350 min 

Udisponert         10 min 360 min  

17.11.2001/ Jon S. Vangsøy 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 1 Til tjeneste 

 

Kr. 280.000,- bevilget i nødhjelp til ofrene i Afghanistan.  
Midlene kanaliseres via Leger uten grenser/Médecins sans Frontières 

Styret(*) i Norske lionsklubbers katastrofeberedskap bevilget 22.oktober  

dette beløpet som tilsvarer kr. 20,- per Lionsmedlem i Norge. 

Katastrofeberedskapens formål er å yte hjelp ved katastrofer og andre  

nødsituasjoner her i landet og i utlandet. 

Katastrofeberedskapen betyr at Lions er ”Til tjeneste” på kort varsel. 

Kontaktperson er Guvernørrådsleder Lions Clubs Norge, Egil Moe-Helgesen. 
Tlf. 22 02 71 42, e-post; egil.moe-helgesen@oce.no 

(*) Består av fire personer, Guvernørrådsleder, Ass. GRL og to Distriktsguvernører. 
Katastrofeberedskapsfondet ble opprett på Riksmøtet på Hamar i 1986 og baserer seg på 
innskudd fra lionsklubbene i Norge. En retningsgivende anbefaling er at alle klubber 
innbetaler kr. 100-. per medlem. Per år utgjør fondets størrelse ca 1 million kroner. 

Lions Clubs International, Distrikt 104 Norge. 
520 klubber, 14.000 medlemmer. 

Les mer på øvrig www.lions.no 
med link til Leger uten Grenser

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

Pressemelding



Lions Clubs International Norge  
Distrikt 104, Norge 

 Til tjeneste Vedlegg 2 Til tjeneste 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  

Vi gratulerer Dissimilis med 
jubileumskonserten! 

Lionsklubbene i Norge er dypt imponert over 
hva livsglede kan føre til, og er stolte av å 
kunne bidra økonomisk slik at 
jubileumskonserten blir en virkelighet. 

Lions Clubs International, 520 klubbe i Norge 
        www.lions.no



  

                  Lions Clubs International 
 Multippeldistrikt 104, Norge 
  
           Til tjeneste                                                                                                 Til tjeneste 

Til Guvernørrådet i Lions – Scandic Hotel KNA, 22.februar 2002 
Fra MD PRC Jon Sigurd Vangsøy 

Re. situasjonsrapport 

Følgende hovedtrekk er gjennomført siden forrige GR-møte i november 2001. 

➢ Pressemelding bidrag Lions Katastrofefond kr. 20,- per medlem Kr. 280.000,- 
(Vedlegg 1) 

➢ PR-annonse for bidrag på kr. 35.000,- til Dissimilies Årskonsert.  
(Vedlegg 2) 

➢ Jevnlige bidrag til The Lion under vignetten: Tema PR og Kommunikasjon 

➢ Arrangert felles PRC-seminar for alle PRC i Norge på Gardermoen 17. 11. 2001 
Programmet ble noe endret under møtet (Vedlegg 3) 

➢ Utarbeidet forslag til PR-annonse for å synliggjøre Lions bidrag til flyktningen i 
Afghanistan, som Lions formidlet/kanaliserte gjennom Leger Uten Grenser.  

      (Vedlegg 4 – ikke gjennomført) 

➢ Deltagelse ved NSR på Island, januar 2002 

24. januar 2002/ Jon Sigurd Vangsøy 
   (sign) 

   

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  



LIONS CLUBS INTERNATIONAL AU/GR 2002/02
MD-MEC/KL 06.02.2002

Sak 3.2.1

Medlemsutvikling 2001/2002

Antall klubber Antall medlemmer
Distrikt 01.07.01 31.12.01 +/- 01.07.01 31.12.01 Inn Ut +/- +/- %

A 45 45 0 1 193 1 174 29 48 −19 −1,6
B 55 55 0 1 333 1 309 33 57 −24 −1,8
C 61 61 0 1 524 1 489 22 57 −35 −2,3
D 44 44 0 1 245 1 227 26 44 −18 −1,4
E 53 53 0 1 578 1 548 25 55 −30 −1,9
F 49 49 0 1 344 1 328 25 41 −16 −1,2
G 58 58 0 1 492 1 457 21 56 −35 −2,3
H 54 54 0 1 360 1 339 30 51 −21 −1,5
J 56 55 −1 1 663 1 643 56 76 −20 −1,2
K 45 46 1 1 288 1 287 45 46 −1 −0,1

Sum 520 520 0 14 020 13 801 312 531 −219 −1,6

1
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1



1



LIONS CLUBS INTERNATIONAL     AU/GR-møte 2002.02 
MD 104/OB 14.01.2001 
          Sak nr.  2.2.1 

ENDRING I / OPPHØR AV SAMARBEIDSAVTALE MED LEXMARK OM INNSAMLING AV BRUKTE 
TONERKASSETTER 

Lexmark Norge har sagt opp avtalen til utløp og sluttoppgjør pr. 31.01.2002. Våre forsøk på å få omgjort 
beslutningen, førte ikke frem, da dette er et ”diktat” fra Lexmark Europa. 

Vi (ADM) har orientert de klubbene som har deltatt i ordningen om dette og bedt dem sluttfakturere Lexmark.  

I følge Lexmark er det utbetalt mer enn en million kroner i dette prosjektet, slik at det utvilsomt kan være penger 
i det om det finnes avtakere for kassettene. Vi har derfor undersøkt om det finnes andre alternativer i Norge. Et 
lite nystartet firma i Vigra som tar imot blekkpatroner. Firmaet har ikke noe logistikkopplegg, som vi mener er 
helt nødvendig om dette skal gå glatt i forhold til de steder hvor innsamlingskartongene er plassert. Et firma i 
Oslo tok inn tonerkassetter for refylling, har nettopp lagt ned sitt mottak fordi de ikke lenger har produksjon. 

LC Oslo/Linderud, som har deltatt i ordningen med Lexmark, har også hatt noen leveranser til et firma i Belgia. 
De har vært tilfreds med dette. Vi har nå satt de ulike klubbene i kontakt med hverandre. De har holdt 
telefonmøter og følger en oppfordring fra oss om å etablere en ordning i fellesskap uavhengig av oss, med 
eksport til Belgia.  

I løpet av de siste dagene har Lexmark Norge overfor klubbene antydet at de kan komme til å etablere en ny 
norsk løsning, som i så fall bare skal gjelde Lexmarks egne kassetter.  Klubbene vil uavhengig av oss ta 
standpunkt til dette og om det kan kombineres med leveranser til Belgia. Vi kan ikke se at disse opplysningene 
skal medføre noe fornyet engasjement fra vår side.. 
 
Dette betyr derfor at Lionskontoret ikke lenger har noe engasjement i oppfølging og rapportering, men vi påtar 
oss å formidle kontakt dersom nye klubber melder seg på for å bli med i en eventuell ny ordning. Endringen 
medfører ingen konsekvenser av økonomisk art for MD 104, men fritar kontoret for noe arbeid. 

Forslag til vedtak: 

 AU/GR tar til etterretning at MD 104 sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte  
tonerkassetter.  

Otto Brødholt (s) 



                     
P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet  
fredag 24. mai 2002 

på Rica Parken Hotell, Ålesund 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 

Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove E. GULLIKSRUD, 
Harald JOHNSEN, Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC  Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC / Generalsekretær Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Rådsekretær Knut RELBO. 

I tillegg var innkalt og til stede under hele eller deler av møtet: 
     Rådgiver Otto BRØDHOLT, PCC. 
     DG Elects Leif ANDVIN (104 H), Petter GJERTSEN (104 F),  Marit KLOKKERHAUG  

(104 B), Stein LARSEN (104 K), Sigmund LEREIM (104 J), Karl T. PHARO  
(104 D), Kirsti RØNNESTAD (104 C), Einar STEINLAND (104 A),  
Knud ZIMMER (104 G) og Kjell-Steinar AASHEIM (104 E).   

     Redaktør for ”The Lion”, norsk utgave, Henning AAMODT. 
     Riksmøtets dirigent, Lars Skjold WILHELMSEN, PCC. 
     Leder for Hovedkomiteen for Riksmøtet, Perry ULLA, Lions Club Ålesund/Hessa. 
     Forhandlingsmøtets sekretær Gunn ULLA.  

Dessuten var innkalt, men forhindret i å møte på grunn av sin arbeidssituasjon: 
     Forrige års guvernørrådsleder Arne KROGSTAD, PCC. 

Følgende var til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere medlem av Det internasjonale styret Arve FOSSUM. 
     Tidligere guvernørrådsledere, Terje NOHR, Torbjørn NORD og Arne SOLUM. 
     Tidligere distriktsguvernører Magne BAKOS, Ingolf BEKKELUND,  

Emil Ramm ELLEFSEN, Harald GUSTAVSEN, Haakon Jo. HALVORSEN,  
Harald HARTVIKSEN, Arne OSVIK, Jens P. PRAN, Morten REKSEN og  
Bjørn SÆTROM 

     Gjest fra Island, Palmi Hannesson, DG 109 A. 
     Leder for multippeldistriktets valgkomité Egil NIELSEN, Lions Club Stavanger/Tasta 
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!   !   !   !   ! 
01 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions etiske norm”. 

Etter at guvernørrådslederen hadde ønsket de mange fremmøte velkommen, fikk han 
godkjennelse for innkallingen og sakslisten, og fortsatte derpå ledelsen av møtet. 

02 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

02.1 Protokoller 
02.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i februar 2002. 
  

V E D T A K : 
Protokollen godkjennes. 

   
03 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

03.2 Medlemsutvikling 
03.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 24. april 
2002. 

 V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
03.3.1 Situasjonsrapport.             
 MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 2. mai 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.4 Opplæring 
03.4.1 Statusrapport.  

Fra MD-LDC Jan A. Holtet er mottatt statusrapport av 3. mai 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

    
04 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

04.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Statusrapport. 
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MD-IRC Arne Husebye har satt opp en statusrapport datert 23. april 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

04.2 IR-arbeidet 
04.2.3 Lion Mints.  

1. ”Barnehjelp Russland”. 
Torvald Mannsverk, Lions Club Vadsø, har sendt inn et brev av 19. april 2002, 
der han meddeler blant annet at Distriktsmøtet i Alta har vedtatt å forlenge 
prosjektperioden. Til nå har ca 30 barn blitt operert.  
Lion Mints har bidratt med kr. 150.000 til prosjektet.  
Det er sendt søknad til LCIF om støtte på USD 30.000. 

 Referert. 

04.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Prosjekt Madagaskar. 
Fra ”Prosjekt Madagaskar” har vi mottatt en søknad av 20. mars 2002 om 
bidrag fra Lions Lys-kontoen.  
MD-IRC Arne Husebye har anbefalt søknaden og Arbeidsutvalget har gitt sin 
godkjennelse om utbetaling av kr. 20.000. Beløpet ble utbetalt 22. mars 2002. 
Senere har vi mottatt melding om at prosjektet ikke kunne gjennomføres nå på 
grunn av uroligheter og opptøyer på Madagaskar. 
På forespørsel har vi derfor anmodet om at det bevilgede, utbetalte beløpet blir 
tilbakebetalt - med fradrag av de direkte utgiftene som er blitt påført i forkant. 
  

Referert. 

2.  Lions Lys og fremtiden. 
Leder for Lions Lys-komitéen Ingolf Bekkelund appellerte til klubbene om å 
gå sterkere inn for aksjonen. Hvis vi ikke får opp omsetningen, vil 
leverandøren vurdere å trekke seg ut av prosjektet, og kjærkomne midler går 
tapt for oss. 

 Referert. 

05 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

05.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 05.1.1 Statusrapport. 

Leder for ungdomskomiteen, Ole Jakob Sparre, har sendt inn en statusrapport 
av 26. april 2002 vedrørende ungdomskomiteen. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.1.2 Beitoleiren 2002. 
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Rune Johansen, leder for leirkomiteen for Beitoleiren 2002 har sendt inn en 
statusrapport datert 29. april 2002.  
Leiren arrangeres for 30. gang i år, og avholdes i tiden 7. – 21. juli. 

 Leirledelsen ville sette pris på om lions avla leiren et besøk. 

V E D T A K: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.2 Ungdomsutveksling 
 05.2.1 Statusrapport. 

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en statusrapport for ungdoms-
utvekslingen datert 29. april 2002. 

Det er pr. dato 93 norske ungdommer som reiser ut i sommer, mens 130 
utenlandske ungdommer er påmeldt til våre leirer.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3 Leo-arbeid 
 05.3.1 Statusrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for Leo-arbeidet datert 
30. april 2002. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3.2 Saker vedrørende leo-arbeidet. 
  1   Årsmøtet for Leo i Norge. 

Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt i Bergen 21. april 2002, og vi har mottatt 
referat fra møtet.  
Som ny leder for leorådet 2002/2003 er valgt Kristine Hulsebus fra Leo Club 
Kristiansand. 

• Forslag om organisasjonsendring behandles særskilt som sak 05.3.2  3. 
• Forslag om revidert Lov for Leo i Norge behandles særskilt som  
      sak 05.3.2  6. 
• Forslag til budsjett for 2002-2003 behandles særskilt som sak 05.3.2  2. 

I henhold til gjeldende Lov for Leo i Norge, med siste godkjente endring av 
Guvernørrådet 4. november 2000, skal alle vedtak fattet av Årsmøtet for Leo i 
Norge, ha Guvernørrådets godkjennelse før de er gyldige.  

V E D T A K: 
Med unntak av de tre sakene som behandles særskilt, godkjennes de 
vedtakene som er gjort av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  
Referatet for øvrig  tas til etterretning. 
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 2.   Budsjett for Leo i Norge for 2002-2003. 
Budsjettet er lagt frem med en utgiftsside på kr. 96.000, hvorav kr. 70.000 
søkes som støtte fra Lions leokonto. 

V E D T A K: 
Budsjettet oversendes til Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
uttalelse.                                               (Forsøkperioden på 2 år utløper i 2003.) 

  

3. Endring av Leos organisasjonsstruktur. 
Årsmøtet for Leo i Norge 2001 ga Leorådet mandat å fremme forslag til ny 
organisasjonsstruktur for Leo-arbeidet.  
Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge ble informert om det pågående 
arbeidet i et møte i januar i år. 
Forslaget ble lagt frem og godkjent av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  

V E D T A K: 
a) Forslaget oversendes Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
      uttalelse. 
b) Leorådet gis anledning til å prøve ut den nye organisasjonsmodellen 
      frem til 30. juni 2003, da det forventes at prosjektgruppens 
      evaluering foreligger.              

4.   Organisasjonskart. 
Organisasjonskartet sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 5.   Leorådet og stillingsinstrukser. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 6.   Revidert Lov for ”Leo i Norge”. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 7. Regnskap med balanse for Leo i Norge pr. 30. juni 2001. 
Regnskapet er fremlagt, men er ennå ikke revidert. 

 Referert.   

05.3.3 Leoprosjektet. 
 Prosjektleder Rune Johansen har utarbeidet delrapport datert 2. mai 2002 

V E D T A K  : 
a) Delrapporten tas til etterretning. 
b) Det bevilges inntil kr. 30.000 for resten av prosjektperioden. 

MD-LeoC bes snarest mulig utarbeide et budsjett for aktiviteten. 
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05.4 Narkotika-arbeid 
05.4.1 Statusrapport. 
 MD-NAC Ole Jakob Sparre har fremlagt en statusrapport datert 26. april 2002.  

Av rapporten fremgår det blant annet at det i år er bestilt 791.000 tulipaner fra 
klubbene våre, hvilket er ny rekord! 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.   KNS Media. 

Saken var oppe til behandling i guvernørrådsmøtet i februar i år som sak 5.4.3. 
Fra MD-NAC Ole Jakob Sparre foreligger det en orientering av 17. april 2002 
om saken, som har vært behandlet i Lions Quest Foundation. 
Konklusjonen blir at saken er uinteressant for oss.  

 V E D T A K : 
  Saken henlegges. 
  
 2.    Oppkjøp av Lions Quest. 
 Det vises til sak 5.4.5 i guvernørrådsmøtet i februar i år. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har utarbeidet et notat av 17. april 2002 om 
utviklingen i denne saken. 

  V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

3. Søknader i kjølvannet av Jubileumsgaven 1999. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre viser i notat av 29. april 2002 til at det fra tid til 
annen kommer søknader om støtte til ”vedlikehold” av de hundene vi forærte i 
gave under 50 årsjubileet i 1999. Det er blant annet tale om kurs i forskjellige 
spesialfelt og videre opplæring av hundene. 

V E D T A K : 
Vi anser våre forpliktelser i forbindelse med Jubileumsgaven 1999 for 
oppfylt. 

  Eventuelt nye søknader blir å behandle uavhengig av Jubileumsgaven. 

05.4.3 Lions narkofond. 
  1.   Tulipanaksjonen 2002. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp et notat om bestillingene til årets 
tulipanaksjon. 
Pr. 26. april 2002 er det bestilt 791.000 tulipaner, en økning på 64.800 i forhold 
til i fjor. 

V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 
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  2.   Om bruken av narkofondet. 
I guvernørrådets møte i februar i år ble det under behandlingen av sak 5.4.2 
nedsatt en hurtigarbeidende komité til å fremme forslag om å styrke 
narkofondet.   

  Det foreligger nå et forslag fra administrasjonen datert 7. mai 2002. 

   V E D T A K : 
a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak 

innenfor fondets retningslinjer for bruken til inntil 25% av total- 
kostnadene for tiltaket. 
Ved årets utløp vurderes om det er midler til å etterbetale noe i 
forhold til fondets størrelse. 

b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre. 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for 

hva som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002.  
Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002.  

d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp 
      en kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005. 

3. Norway Cup 2002. 
Vi har i mange år hatt en helsides annonse i programmet for Norway Cup. 
Guvernørrådet har tidligere bestemt at dette skal være en prioritert annonse og 
at beløpet kan belastes Lions narkokonto. 

Årets annonse, inklusiv merverdiavgift, vil komme på kr. 35.000, samme pris 
som forrige år. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at vi tegner en annonse til kr. 35.000 i programmet for 
årets Norway Cup. 

06 ORGANISASJONSSAKER 

06.1 Komiteer og utvalg 
 06.1.1 Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

1.   Utbetalinger.    
a)   Det er utbetalt NOK 100.000 gjennom ”Leger uten grenser” i forbindelse 
med jordskjelvkatastrofen i Afghanistan nylig. 

 Takkebrev er mottatt. 
  

b)   Det er utbetalt kr. 5.000 gjennom Lions Club Austevoll i forbindelse med 
brann.  

Referert. 

2. Om forandring i Arbeidsordning for MD 104. 
Det er nedfelt i ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VIII, § 20 at det er 
Guvernørrådets arbeidsutvalg som er katastrofeberedskapens styre, og at 
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søknader kan sendes direkte til et av styremedlemmene. Alle forandringer i 
arbeidsordningen må godkjennes av Riksmøtet. 

MD-IRC Arne Husebye påpeker i notat av 20. april 2002 at han finner det 
rimelig at MD-IRC behandler og lager innstilling av alle saker vedrørende 
katastrofeberedskapen og selv blir medlem av beredskapens styre.   

V E D T A K : 
Saken oversendes det nye guvernørrådet.  

4. Samordning av regler for ”Lions Røde Fjær”. 
Guvernørrådet godkjente i februar 2001 Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær.  
Riksmøtet i 2001 godkjente Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær-aksjoner 
og vedtok samtidig at disse skulle samordnes med foran nevnte arbeidsordning. 
Det samordnede dokumentet kalt ”Reglement for Lions Røde Fjær”  ble 
godkjent av guvernørrådet i februar 2002 og legges frem for Riksmøtet 2002 
som referatsak. 

Arbeidsordningen var resultatet av et komitéarbeid. Et medlem av komiteen 
har  erklært seg utilfreds med resultatet av samordningen og bedt om at den 
korrigeres i tråd med intensjonene i komitéarbeidet. 

Administrasjonen har foretatt en grundig gjennomgåelse og sammenligning av 
det samordnede dokumentet, forslaget fra komiteen og retningslinjene vedtatt 
av riksmøtet og har videre hatt telefonisk drøftelse med representant for 
komiteen.   
Administrasjonen legger med dette frem et nytt forslag til reglement som bør 
tilfredsstille de fleste ønsker. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet godkjenner det fremlagte forslag av 10/5-2002 til 
Reglement for Lions Røde Fjær og melder til Riksmøtet at vedtaket fra 
forrige riksmøte om samordning er gjennomført. 

07 RIKSMØTET 

07.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 07.1.1 Saker vedrørende møtet. 

Som referenter til årets riksmøtet nominerer Guvernørrådet Gunn Ulla, Ålesund og 
Rune Solvåg, Lions Club Ålesund/Hessa. 
Disse to var invitert til å møte i guvernørrådet - sammen med Perry Ulla, leder for 
Hovedkomiteen; sistnevnte for å gi en kort orientering omkring Riksmøtet. 

  
09 NORDISK SAMARBEID 

1. Nordisk samarbeidsråds møte  
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09.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 
I guvernørrådsmøtet i februar i år ble det under sak 9.2.1 behandlet sted for 
NSR-arrangementet i 2004, der tidligere distriktsguvernør Per Frost hadde 
utarbeidet et konsept for å få møtet til Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

Guvernørrådet vedtok å tildele arrangement til distrikt 104 B og at møtet ble 
lagt til Trondheim. 

Nå foreligger det søknad fra Lions Club Røros om å bli tildelt arrangement 
som skal finne sted tredje weekenden i januar 2004, og PDG Per Frost har 
nærmest skrinlagt Trondheim. 

Når Guvernørrådet ikke finner å ville gå inn for at møtet legges til Røros, 
skyldes det de økonomiske sider ved valg av sted, at det nærmest er et nordisk 
krav om at stedet skal ligge sentralt i forhold til flyforbindelsene med de 
nordiske land med dertil egnede ankomst og avganger. Det er også et moment 
at vinteren kan være streng på Røros i januar. 

    
V E D T A K : 
a) Vedtaket under sak 9.2.1 i guvernørrådets møte i februar 2002 

oppheves. 
b) Det rettes en henstilling til distriktene om å finne frem til egnet sted 
      / arrangørklubb for NSR-møtet i januar 2004. 
      Søknadsfrist settes til 30. juni 2002, og saken kommer opp på ny i 
      guvernørrådets møte i august 2002.   

09.2 Nordiske prosjekter 
 09.2.1 Rehabiliteringshjemmet i Baldzio Silas.  

MD-IRC Arne Husebye har gitt melding om at LCIF har innvilget den nordiske 
søknaden om støtte med USD 75.000. 

   Referert. 

2. Forslag til bruk av NSR-midler. 
MD-IRC Arne Husebye sier i notat av 22. april 2002 at det kan være vanskelig 
å skille innbetalinger fra klubbene til NSR-prosjekter og miniprosjekter. 
Han fremmer derfor et forslag om fordeling av de innkomne midler. 

V E D T A K : 
Andelen fra MD104 til NSR-prosjektet dekkes først (ca 22% av  
SEK 500.000). 
Dernest disponeres det overskytende til miniprosjekter i forbindelse 
med gjeldende NSR-prosjekter. 
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11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Vi har mottatt et sammendrag fra styremøtet som ble avholdt i april 2002 i 
Florida. 

  
V E D T A K : 

   Sammendraget tas til etterretning. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
AGRL Morten K. Jansen har satt opp en plan for International President’s 
besøk i Norge. Besøket er lagt til Stavanger-området og varer fra 10. september 
til 13. september. 

  Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
Det ble lagt frem en regnskapsoversikt pr. 30. april 2002, som indikerer at vi 
får et overskudd på årets driftsregnskap. 

   V E D T A K :  
   Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

1. Produksjon og salg av gensere, etc 
Lions Club Oslo/Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere 
til norske lionsklubber. 

Det vises i den forbindelse til vårt lovverk som forlanger godkjennelse fra 
Hovedkontoret for bruk av lionsemblemet på slike effekter. 
I ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VII, § 19, er dessuten bruk av Lions 
emblemer og symboler redegjort for. 
Videre skal den enkelte guvernør i så fall gi samtykke til annonsering i ”sitt 
distrikt”. Det vises i denne forbindelse til arbeidsordningens kapittel III, § 8-11. 

  V E D T A K : 
a)   Såfremt det kan dokumenteres at de nødvendige tillatelser 
foreligger fra Hovedkontoret i Oak Brook, overlates det til den enkelte 
distrikts-guvernør å gi godkjennelse for henvendelse til sitt distrikts 
klubber. 
b)   Det gjøres oppmerksom på at Lions Club Sogndal i dag har salg av 
gensere som klubbaktivitet. 
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14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  
 14.1 Samarbeide med Norges Diabetesforbund. 
  Norges Diabetesforbund ønsker et nærmere samarbeid med Lions. 

Generalsekretær Ole Jakob Sparre redegjør i et notat av 30. april 2002 fra et 
møte som er avholdt i sakens anledning. 

V E D T A K : 
Lions Norge innleder et nærmere samarbeid med Norges 
Diabetesforbund. 
Ingolf Bekkelund, DiaC i 104 H, anmodes om å være vår kontaktperson 
i den første fasen. 
Det legges frem en betenkning til guvernørrådsmøtet i august hvorvidt 
vi skal gå inn i fullt samarbeid. 

15 AVSLUTNING 

Møtet ble avsluttet med at guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen takket guvernørråd, 
fagsjefer og administrasjon for godt arbeide gjennom hele Lionsåret 2001/2002. 



            
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

15/2-2002 
SAKSLISTE 

for  
guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet blir åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 
   

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  



PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 
Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 
MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene. Adm. har foreløpig liten oversikt 
over hvilken belastning dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet. ADM kan ikke se at det på noen områder 
innenfor Lions finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har 
avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling 
3.1.1 Situasjonsrapport.    

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D           (Sak fra forrige GR-møte) 



3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning.. 

3.3.2 Lionsbladet.              
   
3.4 Opplæring 

3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Vi finner det ønskelig at temaet ”Kommunikasjon”  gis plass 
under seminaret. 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 
Av rapporten fremgår det blant annet at vår  garanti / bevilgning på 
inntil kr. 25.000 til ”Øyesykdomsatlas” i Litauen ikke kommer til 
anvendelse, da lionsklubbene i Vilnius har klart å fullfinansiere 
aktiviteten.                           (Ref. GR-møtet i november 2001, sak 4.2.3 –3) 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet 
  4.2.1 LCIF.        



  4.2.2 Lions Aid Norway.  
    1. Årsrapport 2001  
   

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 
4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 
Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  INNSTILLING TIL GUVERNØRRÅDET: 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

4.2.4 Lions lys, mm.               

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 
b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  

sak 4.2.5  -1 annulleres. 
c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 

november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  



   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til Sak 7.2.2  -4 senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 
5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  

V E D T A K : 
   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

  2.   Beitoleiren 2003. 
   (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.  

 3.  Leir i Tana. 



   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 
2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 

Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 

    Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 

Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

Forslag til INNSTILLING til Guvernørrådet: 
   Rapporten tas til etterretning. 



5.3.2 Leoprosjektet. 
  (Se eget avsnitt i rapport under sak 5.3.1) 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
a) Rapporten tas til etterretning. 
b) Guvernørrådet bes Lionskontoret om å fremlegge en liste 

over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 
Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 Forslag til  V E D T A K : 
Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har oppstått, 
og innser nødvendigheten av at bevilgningene resten av lionsåret 
2001/2002 må tilpasses de inntektene vi oppnår ved tulipan-
salget i mai 2002. 
Det settes umiddelbart ned en komité bestående av fungerende 
daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som får i oppgave å 
fremme forslag til nødvendige tiltak for å styrke narkofondet. 
Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. 
Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 



 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 
Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 



MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 
I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 
Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  



Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

7. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
a)  Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 
b)  Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
c)  Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen ”Nei til 
narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Arbeidsutvalget er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 
tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 



6 ORGANISASJONSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.1  Komitérapporter. 

  1. Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
   

2.  Strategiplankomiteen. 
   

3.  Organisasjonskomiteen. 
   

4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Vi har samtidig rettet litt på det rent språklige. 

    Forslag til  V E D T A K : 
    ”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes. 
    Reglementet legges frem for Riksmøtet 2002 som en referatsak. 

5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 
                     Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 

  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 
☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Liste over søkere ble fremlagt i AU-møtet. 
  Intervjuutvalg og den videre fremdrift i ansettelsessaken ble drøftet. 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget slutter seg i hovedtrekkene i skissen. 

   



6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 
Muntlig rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 
Notatet konkluderer med et forslag om at Guvernørrådet innbyr 
Riksmøtet til å fatte følgende vedtak: 

1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin nåværende 
  form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert medlemssystem 

der datafangsten skjer på klubbnivå.  
3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 

trykking av utvalgte deler på bestilling. 
 Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og 

ekspedisjonsutgifter. 
     4. Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 

5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Endret stillingsbetegnelse på daglig leder.     
Det vises til notat fra fungerende leder ved Lionskontoret, datert  
31. januar 2002, som konkluderer med et forslag til Guvernørrådet om å 
innby Riksmøtet til å fatte følgende vedtak: 

”Den ansatte lederen av Lions Clubs International MD 104 gis 
stillingsbetegnelsen Generalsekretær.” 

  
6.3 Andre organisasjonsaker      

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Arbeidsutvalget ber Lionskontoret innhente en uttalelse fra 
       førerhundskolen. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 



      Saken ses i sammenheng med sak 7.2.2 –1 nedenfor.  

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 
  

2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 

Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 

Forslag til  V E D T A K  i  Guvernørrådet: 
Guvernørrådet innbyr Riksmøtet til å fatte følgende VEDTAK: 
Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
47 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 20XX med 
påregnet ferdigstillelse i 20YY. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 

3. Forlengelse av valgperioden for MD-LDC og MD-MEC 



Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og 
lederutvikling   
Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

Arbeidsutvalget tilrår at MD-LDC blir valgt for en 3-årsperiode fra 
2002 og at spørsmålet om det fjerde året - for å komme i takt med 
Hovedkontorets ønsker - blir tatt opp senere. 
Arbeidsutvalget tilrår at MD-MEC blir valgt for ett år fra 2002 og at 
valg på ny MD-MEC for en 3-årsperioden blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  

Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
presentasjon av skolen under møtet. 

7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”. 



Riksmøtet innbys til å fatte følgende vedtak: 
 Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 godkjennes. 

7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere: 
    Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg 

8 DISTRIKTSAKER 
  

9 NORDISK SAMARBEID 
1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     

9.1.1 Seminarrapporter:  
1. IR-seminaret. 

  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  
Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 



Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 



 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

 V E D T A K : 
  Oversiktene tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  
   V E D T A K : 

Regnskapene legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
 14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 

Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
  Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet blir avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



            
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104      U t k a s t           
5/3-2002 

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 

Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 
     Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN,  
     Tove E. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN og Gudmund UNDELAND 

 MD-IRC Arne HUSEBYE. 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC Jan A. HOLTET. 
 MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
 MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
 MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
 Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
 Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall: 
Distriktsguvernør Tore N. NJØS (sykdom) og  
MD-YEC Ingvald SIVERTSEN (utenlandsreise i jobbsammenheng). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
 Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT. 

Dessuten var følgende til stede under deler av møtet: 
 Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN, Arne KROGSTAD,  

     Terje NOHR og Torbjørn NORD 
Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Jan Horverak, Ingjerd B. MARTINSEN, 
      Knut J. NYHUS, Annar PRESTERUD, Bjørn SÆTROM og Knud ZIMMER  

 Leder i valgkomiteen for MD 104 Egil NIELSEN. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  



Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions mål” ved åpningen av 
møtet på fredag og ”Lions etiske norm” ved møtestart på lørdag.  

Det ble hilst fra distriktsguvernør Tore N. Njøs. En blomsterhilsen var sendt til ham 
noen dager før guvernørrådsmøtet fra guvernørrådet og lionskontoret. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 

a)  Sak 4.2.3 –3 ”Øyesykdomsatlas”:  Prosjektet er selvfinansiert.  
     Det blir  således ikke behov for verken bevilgning eller garanti fra 
     MD 104 (Lion Mints) til prosjektet. 

   b)  Sak 4.2.5 –1 ”Reglement for nasjonalt hjelpefond”:  
     Vedtakets punkt b) om rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen 
     annulleres.  Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 
c)  Sak 4.2.5 –2 ”Økonomisk støtte til Montebellosenteret”:  
     Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 

V E D T A K: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  
PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 



Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 
MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene.  
Administrasjonen har foreløpig liten oversikt over hvilken belastning 
dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet.  
Administrasjonen kan ikke se at det på noen områder innenfor Lions 
finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 

V E D T A K : 
    a)  Det nedsettes en hurtigarbeidende komite bestående av  

     DG i 104 A Harald Johnsen, DG i 104 D Svein Ø. Berntsen,  
     MD-MEC Kjell Langballe, MD-PRC Jon S. Vangsøy,  
     MD-LDC Jan A. Holtet og leder for MERL-komiteen  
     PCC Terje Nohr. 
     Komiteens mandat blir å hjelpe distriktene med medlems- 
     rekrutteringen blant annet ved hjelp av de ekstrabevilgede 
     midlene. 



b)  Rapporten for øvrig tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D            
Under samme saksnummer i forrige guvernørrådsmøte ble guvernørene 
i 104 A og D anmodet om å fremlegge en rapport med oversikt over 
iverksatte og planlagte tiltak og status på disse. 
DG Svein Ø Berntsen ga en fin presentasjon av situasjonen og hans 
redegjørelse og opplegg vil kunne egne seg som seminaropplegg for 
kommende riksmøte. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning.            

   
3.4 Opplæring 

3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

V E D T A K : 
Temaet ”Kommunikasjon”  gis plass under seminaret. 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig, som er blitt omarbeidet på et par punkter, 
tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 
Av rapporten fremgår det blant annet at vår  garanti / bevilgning på 
inntil kr. 25.000 til ”Øyesykdomsatlas” i Litauen ikke blir aktuell, da 
lionsklubbene i Vilnius har klart å fullfinansiere aktiviteten.  
                                                  (Ref. GR-møtet i november 2001, sak 4.2.3 –3) 



V E D T A K  : 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet   
4.2.2 Lions Aid Norway.  
   1. Årsrapport 2001.  
 Det er satt opp en årsrapport for Lions Aid Norway, som legges frem 
for 

Riksmøtet. 

   V E D T A K : 
   Guvernørrådet gir som INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
   Årsrapporten godkjennes. 

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 

4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 
Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  V E D T A K : 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

2. Oversikt over salget av ”Lion Mints”. 
Jan Horverak hadde utarbeidet og sendt inn en oversikt over klubbenes 
salg av Lion Mints for perioden 1/7 – 31/12 2001. Oversikten viser at 
120 klubber har bidratt med å skaffe til veie kr. 221.760 til det sentrale 
IR-arbeidet. 104 E er stadig det distriktet som bidrar mest. 
Under møtet ble Jan Horverak behørig takket for den store innsatsen 
han gjør med dette arbeidet. 

 V E D T A K : 
 Oversikten tas til etterretning.     



4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 
b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  

sak 4.2.5  -1 annulleres. 
c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 

november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  

   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til sak 7.2.2  -4 senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  

V E D T A K : 



   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

  2.   Beitoleiren 2003.                                        (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.  

 3.  Leir i Tana.                                                   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes nasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 

Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter. 

V E D T A K : 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 
Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag, 
som blir å innarbeide i det gjeldende policy-dokumenter. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   



  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 
Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.3.2 Leoprosjektet. 
  Leoprosjektet har fått et eget avsnitt i rapporten under sak 5.3.1. 

Under møtet ga MD-LeoC Rune Johansen en fyldig, utfyllende muntlig 
rapport om prosjektet. 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”, som for øvrig 
har fått en meget positiv evaluering.  

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning.  
b) Guvernørrådet ber Lionskontoret om å fremlegge en liste 

           over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 



Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har 
      oppstått, og innser nødvendigheten av at bevilgningene 
      resten av lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi  
      oppnår ved tulipansalget i mai 2002. 
b) Det settes umiddelbart ned en komité bestående av 
      fungerende daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som 
      får i oppgave å fremme forslag til nødvendige tiltak for å 
      styrke narkofondet. 
c) Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
      2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. 
Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 

 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 



Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 



I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 
Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  
Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

7. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
☑ Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 



☑ Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
☑ Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen 
”Nei til narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 
tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 

6 ORGANISASJONSAKER 

1. Komiteer og utvalg 

  6.1.1  Komitérapporter.   
2.  Strategiplankomiteen. 
IPDG Helge Toftner ga en fyldig utredning om strategiplankomiteens 
arbeid til nå. 
   
4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Det er også foretatt noen rent språklige justeringer. 

    V E D T A K : 
”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes med justeringer 
som foreslått av administrasjonen.. 

    Riksmøtet 2002 orienteres om samordningen som en referatsak. 

5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 



      Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 
  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 

☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Listen over søkere er tidligere lagt frem for arbeidsutvalget. 
Det ble gitt en orientering om prosessen med intervjuutvalg og  
fremdriften i ansettelsessaken. 

I møte etter guvernørrådsmøtet tilbød Arbeidsutvalget den ledige 
stillingen til Ole Jakob Sparre med stillingsbetegnelsen generalsekretær.  
Sparre har akseptert tilbudet og tiltrer stillingen 2. april 2002. (Se også 
sak 6.2.6) 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Arbeidsutvalget sluttet seg til hovedtrekkene i skissen. 

   
6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt ga en muntlig 
rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin 

nåværende form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert  medlems- 

system der datafangsten skjer på klubbnivå.  



3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 
trykking av utvalgte deler på bestilling. 
Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og ekspedisjons- 
utgifter. 

      4.   Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 
5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
      Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Endret stillingsbetegnelse på daglig leder.     
Det vises til notat fra fungerende leder ved Lionskontoret, datert  
31. januar 2002. 
 V E D T A K : 

Den ansatte lederen for Lions Clubs International MD 104 gis 
stillingsbetegnelsen ”Generalsekretær.” 

  

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Det er senere innhentet en uttalelse fra førerhundskolen, og  Lions Club Rolvsøy 
        har trukket forslaget. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 
      Saken ses i sammenheng med sak 7.2.2 –1 nedenfor.  

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 

Lionskontoret har innhentet tilbud fra forskjellige selskaper og en 
redegjørelse er gitt i notat av 15. februar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1.   Riksmøtet godkjenner at det tegnes en kollektiv ulykkes- 

forsikring i Gjensidige NOR etter forslagets alternativ 1 med  
forsikringssummene kr. 200.000 ved død og kr. 500.000 ved 
varig medisinsk invaliditet. 

2. Forsikringspremien på kr. 143.325 dekkes ved en økning av 
medlemskontingenten med kr. 10 i budsjettet for 2002/2003. 
Premieøkninger innenfor 10% årlig innarbeids automatisk i 
budsjettene for kommende år. 



2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 

Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 

Foruten Lions Club Vegårshei som sendte inn et forslag noe forsinket 
viser det seg at Lions Club Trondheim/Heimdal også hadde sendt inn et 
forslag over telefax. Uheldigvis var lionskontorets faks i ustand da dette 
fant sted. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet legger alle fire forslagene frem for Riksmøtet 

til votering.  
Forslagsstillerne få også anledning til å presentere forslagene 
i ”The Lion” og under riksmøtet. 

b) Guvernørrådet fremmer følgende  
INNSTILLING TIL  RIKSMØTET: 

Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
47 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 20__ med påregnet 
ferdigstillelse i 20__. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 



3. Forlengelse av valgperioden for MD-MEC. 
Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og leder-
utvikling   
Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
 MD-MEC velges for ett år fra 2002. 

Valg på ny MD-MEC for en 3-årsperiode blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  
Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
presentasjon av skolen under møtet. 



7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”. 

  
V E D T A K : 
Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 legges frem for Riksmøtet 
med anbefaling om godkjennelse 

7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere 

Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg med assisterende 
guvernørrådsleder Morten K Jansen, Lions Club Sandnes/Riska som 
bisitter. 

9. NORDISK SAMARBEID 

9.1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     
9.1.1 Seminarrapporter:  

1. IR-seminaret. 
  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

9.2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  



Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 

Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 



12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

   V E D T A K : 
   Regnskapsoversikten tas til etteretning. 
 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

 V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  

   V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
 14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 

Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
   Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 



 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



             
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104       

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet  

fredag 22., lørdag 23. og søndag 24. februar 2002 
på Scandic Hotell KNA, Parkveien 68, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 

Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Rolf BERNTSEN, 
     Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN,  
     Tove E. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN og Gudmund UNDELAND 

 MD-IRC Arne HUSEBYE. 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC Jan A. HOLTET. 
 MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
 MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
 MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
 Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
 Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall: 
Distriktsguvernør Tore N. NJØS (sykdom) og  
MD-YEC Ingvald SIVERTSEN (utenlandsreise i jobbsammenheng). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
 Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT. 

Dessuten var følgende til stede under deler av møtet: 
 Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN, Arne KROGSTAD,  

     Terje NOHR og Torbjørn NORD 
Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Jan HORVERAK,  
      Per Magnus JOHANSEN og Ingjerd B. MARTINSEN, 
      Knut J. NYHUS, Annar PRESTERUD, Bjørn SÆTROM og Knud ZIMMER  

 Leder i valgkomiteen for MD 104 Egil NIELSEN. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.  
Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste ”Lions mål” ved åpningen av 
møtet på fredag og ”Lions etiske norm” ved møtestart på lørdag.  



Det ble hilst fra distriktsguvernør Tore N. Njøs. En blomsterhilsen var sendt til ham 
noen dager før guvernørrådsmøtet fra guvernørrådet og lionskontoret. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
 2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2001. 

a)  Sak 4.2.3 –3 ”Øyesykdomsatlas”:  Prosjektet er selvfinansiert.  
     Det blir  således ikke behov for verken bevilgning eller garanti fra 
     MD 104 (Lion Mints) til prosjektet. 

   b)  Sak 4.2.5 –1 ”Reglement for nasjonalt hjelpefond”:  
     Vedtakets punkt b) om rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen 
     annulleres.  Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 
c)  Sak 4.2.5 –2 ”Økonomisk støtte til Montebellosenteret”:  
     Se vedtaksendring i nærværende møte under sak 4.2.5. 

V E D T A K: 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
  2.2.1 Opphør av avtale med Lexmark. 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt har utarbeidet 
et notat av 14. januar 2002 i forbindelse med at Lexmark har sagt opp 
vår samarbeidsavtale. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet tar til etterretning at Multippeldistrikt 104 
sentralt ikke lenger engasjerer seg i innsamling av brukte 
tonerkassetter. 

2. Nordiske medlemmer i Det internasjonale styret. 
En arbeidsgruppe for rotasjonsprinsippet vedrørende medlemmer til det 
internasjonale styret fra Europa har med brev av 30. oktober 2001 satt 
opp en fremdriftsrapport (av 7/9-01) med foreslåtte tilleggskriterier for 
valg av styremedlem, samt rotasjonsliste. 

Det fremgår av listen at MD 104 Norge skal ha sitt neste styremedlem i 
Det internasjonale styret i perioden 2004-2006. 
Arbeidsgruppen består av PIP Sten Åkestam (leder), PID  G. Rigone, 
PID K. Hoffmann, PID N. Levi, PID J. Oustrin, PID C. Vincent og  
PDG M. Horwath. 

V E D T A K : 
    Saken tas til etterretning. 

3. Medlemstid og stemmerett. 
Convention 2001 vedtok at et medlem må har vært med i en klubb i 
minst ett år og en dag for å være stemmeberettiget. 



MD 111- Tyskland – har meddelt i brev til den internasjonale 
presidenten at dette vedtaket strider mot tysk lov, og at Lions i Tyskland 
således ikke kan følge det. 

 Referert. 

4. Tildeling av midler av Extraspillet 2001 
Helsesportsuka i Tana er tildelt kr. 163.000. 
Steinkjer kommune er tildelt kr. 450.000 til prosjektet Rehabilitering og 
kvalifisering (en effekt av tildeling av Røde Fjærmidler 1999) 
Lions Club Porsanger fikk sin søknad avslått (men fikk midler i fjor) 
MD 104 får 10 %, dvs. kr. 61.300 til administrasjon, oppfølging, 
veiledning og kontroll av prosjektene.  
Administrasjonen har foreløpig liten oversikt over hvilken belastning 
dette medfører. 

V E D T A K : 
Tas til orientering.  

2.2.5 Takkekort. 
   Rolf Norgren takker på familiens vegne for deltakelse i forbindelse med 
    tidligere distriktsguvernør Knut Norgrens plutselige bortgang. 

    Referert. 

2.3 Saker avgjort administrativt 
2.3.1 Søknad om støtte til studietur 

Sivilingeniørkullet -98 ved Det medisinske fakultetet ved Universitetet i 
Tromsø søker om støtte til studietur til USA i bioteknologi. Søknaden er 
også sendt til næringslivet.  
Administrasjonen kan ikke se at det på noen områder innenfor Lions 
finnes midler som kan brukes til et slikt formål og har avslått søknaden. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport av  

17. januar 2002. 
Under møtet orienterte Terje Nohr om MERL-komiteens arbeid (senere 
benevnt som ”2+ komiteen” 

V E D T A K : 
    a)  Det nedsettes en hurtigarbeidende komite bestående av  

     DG i 104 A Harald Johnsen, DG i 104 D Svein Ø. Berntsen,  
     MD-MEC Kjell Langballe, MD-PRC Jon S. Vangsøy,  



     MD-LDC Jan A. Holtet og leder for 2+komiteen  
     PCC Terje Nohr. 
     Komiteens mandat blir å hjelpe distriktene med medlems- 
     rekrutteringen blant annet ved hjelp av de ekstrabevilgede 
     midlene. 
b)  Rapporten for øvrig tas til etterretning. 

3.2.2 Medlemstallet i 104 A og 104 D            
Under samme saksnummer i forrige guvernørrådsmøte ble guvernørene 
i 104 A og D anmodet om å fremlegge en rapport med oversikt over 
iverksatte og planlagte tiltak og status på disse. 
DG Svein Ø Berntsen ga en fin presentasjon av situasjonen og hans 
redegjørelse og opplegg vil kunne egne seg som seminaropplegg for 
kommende riksmøte. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport. 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport av  

24. januar 2002.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning.            

3.4 Opplæring 
3.4.1 Situasjonsrapport. 
 MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport av 26. januar 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 VDG-opplæringen i forbindelse med Riksmøtet. 
MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet et program for DG Elect-
seminaret i Ålesund i forbindelse med riksmøtet. 

   Seminaret starter onsdag 22. mai 2002 kl. 1400. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernørene Harald Johnsen og Knut L. Bakke utpekes 
til å orientere om sine erfaringer som guvernører på seminaret. 
Programmet for øvrig, som er blitt omarbeidet på et par punkter, 
tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet en statusrapport datert 22. januar 
2002. 



V E D T A K  : 
   Rapporten tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet   
4.2.1 LCIF       (utgår) 
4.2.2 Lions Aid Norway.  
   1. Årsrapport 2001.  
 Det er satt opp en årsrapport for Lions Aid Norway, som legges frem 
for 

Riksmøtet. 

   V E D T A K : 
   Guvernørrådet gir som INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
   Årsrapporten godkjennes. 

2. Arbeidsavtale 
Arbeidsavtalen for Jan Erik Larsen, stedlig representant for Lions Aid 
Norways bistandsarbeid i Uganda, er forlenget for en ny 2-årsperiode 
frem til 1. juni 2003 – med mulighet for forlengelse. 

 Referert. 

4.2.3 Lion Mints.  
 1.   Prosjekt ”Barnehjelp Russland”. 

Distrikt 104 A har søkt LCIF om et bidrag på NOK 700.000 til prosjekt 
”Barnehjelp Russland” som  i hovedsak drives fra Lions Club Vadsø 
med Torvald Mannsverk som prosjektansvarlig. Prosjektet er også kjent 
som ”Penger til hjertesyke barn”. 

Torvald Mannsverk ber våre distriktsguvernører om ennå en gang å 
oppfordre norske klubber til å støtte prosjektet.  

 I tillegg søkes det om kr. 150.000 fra Lion Mints-fondet. 
MD-IRC Arne Husebye bemerker at prosjektet fikk MD-midler også for 
3 år siden, men anbefaler dog at det søkte beløp innvilges. 

  V E D T A K : 
a) Søknaden innvilges med kr. 150.000. 
b) Distriktsguvernørene oppfordres til nok en gang  å 

oppmuntre sine klubber til innbetale til prosjektet. 

2. Oversikt over salget av ”Lion Mints”. 
Jan Horverak hadde utarbeidet og sendt inn en oversikt over klubbenes 
salg av Lion Mints for perioden 1/7 – 31/12 2001. Oversikten viser at 
120 klubber har bidratt med å skaffe til veie kr. 221.760 til det sentrale 
IR-arbeidet. 104 E er stadig det distriktet som bidrar mest. 
Under møtet ble Jan Horverak behørig takket for den store innsatsen 
han gjør med dette arbeidet. 

 V E D T A K : 
 Oversikten tas til etterretning.     



4.2.4 Lions Lys.   (utgår)  

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.  Om rentemidlene fra ”Røde fjær-aksjonen 1999”. 

Økonomiansvarlig for ”Røde Fjær i Norden”, PDG Per Fossum, har i 
brev av 15. januar 2002 merket seg vedtaket fra guvernørrådsmøtet i 
november 2001 under sak 4.2.5 –1 og tilkjennegjort sitt syn på saken 
om at rentemidlene også skal komme formålet til gode. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet finner at rentemidlene fra aksjonen skal 

komme formålet til gode. 

b) Vedtaket i guvernørrådsmøtet 3. november 2001  
sak 4.2.5  -1 annulleres. 

c) Utbetalingen, i henhold til vedtak guvernørrådets møte i 
november 2001 under sak 4.2.5 –2, føres som gjeld til Lions 
Røde Fjær 1999. 

d) Guvernørrådet anmoder Fordelingskomiteen for Røde Fjær 
1999 om å gjennomgå avslåtte søknader med sikte på å 
disponere gjenværende midler. 

  
4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  

   1.  Forslag til nordisk IR-prosjekt 2002-2003: Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye viser i notat av 23. januar 2002 til vedtak i 
guvernørrådet i november 2001 (sak 4.1.1 –1) og enstemmig vedtak i 
NSR-møtet 2002 i Reykjavik og anbefaler at Guvernørrådet fremmer 
forslaget for Riksmøtet 2002 om at prosjektet forlenges til også å gjelde 
lionsåret 2002-2003. 

   Det vises til sak 7.2.2  -4  senere. 

    V E D T A K : 
    Guvernørrådet tiltrer forslaget. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Situasjonsrapport.                  

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 14. januar 
2002.  

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.1.2 Beitoleiren 2001:  Revidert regnskap.  
PID Thor Hauge, komitéleder for Beitoleiren 2001, har sendt inn 
revidert regnskap for leiren.  



V E D T A K : 
   Regnskapet godkjennes. 

5.1.3 Leirer for funksjonshemmede. 
1.   Beitoleiren 2002:  Status rapport. 
Leder for leirkomiteen 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
en statusrapport for kommende leir.   
Av rapporten fremgår det blant annet at finansieringen er sikret etter at 
klubbene har satt rekord i innbetalinger.  
Omtrent halvparten av staben vil komme fra Leo-klubbene i 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

2.   Beitoleiren 2003.                                        (Se også sak 7.2.2 –7 senere) 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes internasjonal leir for funksjonshemmende på Beito i 
2003.   

3.  Leir i Tana.                                                   (Se også sak 7.2.2 –8 senere) 
  

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer forslag til Riksmøtet om at det skal 
avholdes nasjonal leir for funksjonshemmende i Tana i 2003.  

5.1.4 Policydokument for ungdomsarbeid. 
Ungdomskomiteen i MD 104 har utarbeidet et forslag til 
”Policydokument for ungdomsarbeid”, datert 26. januar 2002. 
Fra rådsekretæren foreligger notat av 12. februar med forslag om at det 
nye dokumentet innpasses i foreliggende policydokumenter. 

V E D T A K : 
    Kapittel V punkt 1 om ”Ansvar” korrigeres slik at det blir 

samsvar med Riksmøtevedtaket fra 2001 om at det er Guvernør-
rådet som kan godkjenne og forandre vårt policydokument. 
Med denne forandringen godkjennes det foreliggende forslag, 
som blir å innarbeide i det gjeldende policy-dokumenter. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Situasjonsrapport.                    

 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en situasjonsrapport av  
25. januar 2002. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 



5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.  Søknad fra Lions Club Bergen Vest: Tråastølen 2002. 

Lions Club Bergen Vest står som arrangørklubb på vegne av distrikt 
104 D for den internasjonale sommerleiren i 2002.  
Klubben søker om garanti på kr. 20.000 til dekning av uforutsette 
utgifter og manglende inntekter fra klubbene. 
Klubben har lagt frem et budsjett på kr. 155.000, og saken har vært 
forelagt MD-YEC.                       

   V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 til dekning av sviktende 
inntekter. 

5.3 Leo-arbeid 
  5.3.1 Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport, datert 24. 
januar 2001, som også omfatter arbeidet med Leo-prosjektet. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

5.3.2 Leoprosjektet. 
  Leoprosjektet har fått et eget avsnitt i rapporten under sak 5.3.1. 

Under møtet ga MD-LeoC Rune Johansen en fyldig, utfyllende muntlig 
rapport om prosjektet. 

5.3.3 Lions Leo-konto: Utvidet bruk av kontoen. 
I notat av 24. januar 2002 tar MD-LeoC Rune Johansen opp spørsmålet 
om at Lions Leokonto også må kunne disponeres til tiltak som er rettet 
mot verving av nye leomedlemmer, oppstart av leoklubber og 
seminarer. 

V E D T A K: 
   Forslaget godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp statusrapport av 22. januar 
2002 som i det vesentlige omhandler ”Det er mitt valg”, som for øvrig 
har fått en meget positiv evaluering.  

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning.  
b) Guvernørrådet ber Lionskontoret om å fremlegge en liste 

           over utbetalinger til hvert møte i guvernørrådet. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
0.  Redegjørelse om bruken av narkomidlene. 



Det er lagt frem en redegjørelse om bruken av de sentrale 
narkomidlene, som viser at der er utbetalt mer enn hva vi har fått inn i 
tulipanaksjonen. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet beklager sterkt den situasjonen som har 
      oppstått, og innser nødvendigheten av at bevilgningene 
      resten av lionsåret 2001/2002 må tilpasses de inntektene vi  
      oppnår ved tulipansalget i mai 2002. 
b) Det settes umiddelbart ned en komité bestående av 
      fungerende daglig leder, MD-NAC, MD-PRC og GRL som 
      får i oppgave å fremme forslag til nødvendige tiltak for å 
      styrke narkofondet. 
c) Komiteen kommer med en innstilling til Guvernørrådet i mai 
      2002. 

1.   Søknad om bidrag: Lions Club Oslo/Christiania: Narkohund. 
Lions Club Oslo/Christiania søker om kr. 35.000 i bidrag til anskaffelse 
av narkotikahund til Tollvesenet. Klubben vil selv kunne bidra med  
kr. 40.000. Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør og MD-NAC. 

 V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

2.   Søknad om bidrag fra YE-utvalget til utstyr og reiser. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen søker om et tilskudd på kr. 10.000 til YE-
utvalget fra Lions narkofond. Halvparten av beløpet vil bli benyttet til å 
få tulipanmotivet på T-skjortene til de norske utvekslingsstudentene.  
Resten vil kompensere tapet etter at Bennett og SAS ikke lenger gir 
sponsorstøtte til utvalget. 
Søknaden er anbefalt av MD-NAC Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K: 
YE-utvalget bør prøve å finne dekning gjennom Lions 
ungdomskonto. 

3.  Søknad om bidrag  fra 104 H: Ungdommens frivillighetspris. 
I forbindelse med at distrikt 104 H har innstiftet ”Ungdommens 
frivillighetspris” søker distriktet om et bidrag på kr. 10.000 fra 
”narkofondet” til premie for vinneren, som blant annet er opphold i en 
internasjonal lions-ungdomsleir i Sveits sommeren 2002. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner tiltaket positivt, men utgiftene bør kunne 
dekkes av distriktet selv. 

4. Søknad om bidrag fra 104 C, II –2: ”Det er mitt valg”-kurs. 
Fra sone 2 i region II i distrikt 104 C er mottatt en søknad om bidrag på 
ca kr 24500 fra ”narkofondet” til avholdt ”Det er mitt valg”-kurs.   
Utgiftene er dokumenterte, og søknaden er anbefalt av distriktsguvernør 
og MD-NAC. 



V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002. 

 5.  Søknad fra Lions Club Elverum: “Det er mitt valg”. 
Lions Club Elverum har gjennomført tre ”Det er mitt valg”-kurs, og 
søker om bidrag fra Lions ”narkofond” på kr. 51.900. 
Søknadene er anbefalt av distriktsguvernør Knut L. Bakke. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har hatt søknadene til uttalelse. 
Han finner ikke å kunne anbefale dem slik de her er skrevet, og ber 
guvernørrådet se på prinsipielle sider ved søknaden.  

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

6. Søknad fra Lions Club Arendal: ”Det er mitt valg”. 
Lions Club Arendal har avholdt ”Det er mitt valg”-kurs og søker om 
bidrag i størrelsesorden ca kr 23.000. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler et bidrag på kr. 23.000. 

V E D T A K : 
 Saken utsettes til guvernørrådets møte i mai 2002.  

5.4.3 Investering i promotionfilm 
KNS Media / Kreateam har henvendt seg til oss med tanke på 
produksjon av presentasjonsfilm som vil kunne synliggjøre Lions. 
En slik film vil koste oss ca kr. 35.000. 
MD-NAC fremmer forslaget i et notat av 25. januar 2002 og tilrår 
Guvernørrådet å godkjenne prosjektet, og at det oppnevnes lions- 
medlemmer i en komité for dette prosjektet. 

V E D T A K :  
Søknaden oversendes til Lions Quest Foundation Norway. 

5.4.4 Samarbeid mellom Norges idrettsforbund og Olympiske Komite, 
Landsforbundet mot stoffmisbruk og Lions. 
I samarbeid med Landsforbundet mot stoffmisbruk har Norges Idretts-
forbund og Olympiske komite  gått sammen om å lansere ”Røde 
Tornekrone” som fellessymbol mot narkotika. 
”Røde Tornekrone” utformes som et smykke som blir til salgs og som 
vil gi organisasjonene inntekter og synliggjøring. 

Det er MD-NAC Ole Jakob Sparre som fremmer denne saken i et notat 
av 24. januar 2002, og som innstiller på at MD 104  tar opp nærmere 
diskusjon med partene om å tre inn som aktiv medspiller i samarbeidet. 
Han foreslår at MD 104 bør være representert med MD-NAC og MD-
PRC på vegne av Guvernørrådet.   

V E D T A K : 



Som våre representanter til et møte med partene oppnevnes 
fungerende daglig leder ved Lionskontoret, MD-NAC og  
MD-PRC. 
En eventuell avtale skal forelegges Arbeidsutvalget for eventuell 
godkjennelse. 

5.4.5 Om oppkjøp av Quest-programmene. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har i et notat av 22. januar 2002 redegjort 
for utviklingen i saken med Quest Foundation og International Youth 
Foundation.  

V E D T A K:  
Redegjørelsen tas til orientering. 

6. Evalueringsrapport fra Lions Club Gjerdrum. 
Lions Club Gjerdrum fikk i sin tid et tilskudd på kr. 100.000 til 
etablering av et miljøverksted ved Veståsen skole. Det var en 
forutsetning for bidraget at vi skulle få tilsendt en evalueringsrapport. 
Denne er nå kommet og verken distriktsguvernør Knut L. Bakke eller 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har bemerkninger til rapporten. 

 Referert. 

  5.4.7 Statutter for ”Tulipanprisen” 
Vi har mottatt forslag til ”Statutter for Lions Tulipanpris”, datert 30. 
januar 2002. 

V E D T A K : 
Statuttene godkjennes 

8. Tulipanmotivet og slogan: ”Nei til narkotika”. 
☑ Vi er blitt gjort oppmerksom på at Lions i Danmark ikke bruker 
tulipanmotivet ut fra de avtaler som er inngått om bruken av det. Saken 
er tatt opp med danskene under NSR-møtet i Reykjavik. 
☑ Scientologikirken planlegger et engasjement i kampen mot 
narkotika, og har rettet en henvendelse til oss om bruk av slagordet: ”Si 
nei til narkotika, si ja til livet”. 
☑ Ved samme anledning spør Scientologikirken om foreningen 
”Nei til narkotika” noen gang har fått vår tillatelse til dette navnet. 
Lionskontorets fungerende daglige leder, Otto Brødholt, har laget en 
betenkning omkring disse forholdene. 

 V E D T A K : 
a) Guvernørrådet er innforstått med at Lions Danmark bruker 

ny logo og ny slogan kombinert med logoen til opplag 
produserte / bestilte artikler er bruk opp. 

b) Administrasjonen bes innhente bekreftelse fra Lions 
Danmark om at de innretter seg etter dette for fremtiden. 

c) Administrasjonen bes om å minne de øvrige land som har 



tillatelse til å bruke motivet om hvilke rettigheter og plikter 
dette medfører. 

d) Scientologikirken anbefales å bruke ”Si nei til stoff, si ja 
til livet” som sitt navn på deres engasjement mot narkotika. 

e) MD-NAC og fungerende daglig leder søker å få til et møte 
med foreningen ”Nei til narkotika” for å avklare ulike 
forhold knyttet til forbindelsen med Lions, herunder 
navnebruken. 

6 ORGANISASJONSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.1  Komitérapporter.   

1. Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap.   (utgår) 

2.  Strategiplankomiteen. 
IPDG Helge Toftner ga en fyldig utredning om strategiplankomiteens 
arbeid til nå. 

3.   Organisasjonskomiteen.    (utgår) 
   
4. ”Røde fjær”-aksjoner: Retningslinjer. 
Riksmøtet 2001 vedtok at ”Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær” og ”Retningslinjer for fremtidige Lions Røde Fjær-
aksjoner” skulle samordnes. 
Administrasjonen har foretatt denne samordningen og gitt den 
benevningen ”Reglement for Lions Røde Fjær”. 
Det er også foretatt noen rent språklige justeringer. 

    V E D T A K : 
”Reglement for Lions Røde Fjær” godkjennes med justeringer 
som foreslått av administrasjonen. 

    Riksmøtet 2002 orienteres om samordningen som en referatsak. 
5. Samarbeidet mellom Lions, Nasjonalforeningen for Folkehelsen, 
      Norsk Folkehjelp og Norsk Pensjonistforbund (”SOFI”). 

  Vår kontakt, Erik Evang, har sendt oss – 
☑ Status for samarbeidet innenfor SOFI, datert 30. januar 2002, 
☑ Status for samarbeidet innen referansegruppen til FRISAM 
☑ Rapport og regnskap for studietur til Murmansk 

Referert. 

6.2 Personalsaker / Lionskontoret       
1. Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Listen over søkere er tidligere lagt frem for arbeidsutvalget. 
Det ble gitt en orientering om prosessen med intervjuutvalg og  
fremdriften i ansettelsessaken. 

I møte etter guvernørrådsmøtet tilbød Arbeidsutvalget den ledige 
stillingen til Ole Jakob Sparre med stillingsbetegnelsen generalsekretær. 



Ole Jakob Sparre har akseptert tilbudet og tiltrer stillingen 2. april 2002. 
(Se også sak 6.2.6)  

V E D T A K : 
Daglig leder for Lions Clubs International MD 104 gis stillings-
betegnelsen ”Generalsekretær.” 

6.2.2 Bemanningsplan fremtidig lionskontor – skisse. 
Fungerende daglig leder ved Lionskontoret, Otto Brødholt, har fremlagt 
en skisse til bemanning av Lionskontoret, datert 31. januar 2002.  

   
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet har sluttet seg til hovedtrekkene i skissen. 

   
6.2.3 Prosjekt 2001 – Organisering av lionskontoret 

Fungerende daglig leder ved lionskontoret Otto Brødholt ga en muntlig 
rapport. 

4. Ny lov om foretakspensjon. 
Fungerende daglig leder ved lionskontoret har satt opp en redegjørelse 
av 28. januar 2002 vedrørende den nye loven om foretakspensjon og 
hvordan det influerer på oss. 

    
   V E D T A K : 
   Guvernørrådet tar saken til orientering. 

6.2.5 Internettbassert medlemssystem. 
Det vises til notat fra den valgte IT-komiteen, datert 31. januar 2002. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1. Riksmøtet godkjenner at matrikkelen avvikles i sin 

nåværende form fra virksomhetsåret 2002/2003.  
2. Det investeres kr. 250.000 i et internettbasert  medlems- 

system der datafangsten skjer på klubbnivå. 
3. Behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 

trykking av utvalgte deler på bestilling. 
Klubbene faktureres til kostpris pluss porto og ekspedisjons- 
utgifter. 

      4.   Som Lions kontaktperson velges fungerende daglig leder. 
5. Som Lions referansegruppe velges Egil Moe-Helgesen,  
      Helge Toftner og lionskontorets daglige leder. 

6.2.6 Lovendring vedrørende multippeldistriktets administrasjon.     
I ”Lov for Multippeldistrikt 104”, kapittel IV, § 8, står det: 
    ”Multippeldistriktet har et sekretariat, som til daglig ledes av en fast 
    ansatt administrasjonssjef. Guvernørrådet skal gi nærmere instruks 
    om arbeids- og ansvarsområde for sekretariatets ansatte.” 
   



V E D T A K :  
Det kan ikke ha vært Riksmøtets mening med vedtaket at senere 
endringer i stillingsbetegnelsene skal behandles av Riksmøtet.  

Guvernørrådet legger derfor frem forslag for Riksmøtet om at 
det settes inn en ny § 8 således: 
      ”Multippeldistriktet har et sekretariat med fast ansatt daglig 
       leder. Daglig leder arbeider på oppdrag fra Guvernørrådet  
       v/ guvernørrådets leder og er overordnet øvrige tilsatte i 
       sekretariatet.  
       Guvernørrådet skal fastsette stillingsbeskrivelse for daglig 
       leder.” 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 Innkomne saker til Riksmøtet 
   1.  Fra Lions Club Rolvsøy: Førerhundskolen som Riksaktivitet. 

      Det er senere innhentet en uttalelse fra førerhundskolen, og  Lions Club Rolvsøy 
        har trukket forslaget. 

2.  Fra Lions Club Oslo/Bygdøy: Ansvarsforsikring for lionsmedlemmer 
Forslaget inneholder ansvar overfor tredjemann som ikke dekkes av 
den ansvarforsikringen som Lions Clubs International har for sine 
medlemmer og klubber.  

      Lions Club Oslo/Bygdøy har senere trukket forslaget. 

3.  Fra Lions Club Vegårshei: Anke. 
Klubben finner ikke å kunne akseptere vedtaket i Guvernørrådet i 
november 2001 under sak 7.2.2 –3 og foreslår at deres forslag legges 
frem for Riksmøtet som alternativ til de to foreliggende forslag. 

7.2.2 Forslag fra Guvernørrådet: 
 1. Forsikringssaken. 

Lionskontoret har innhentet tilbud fra forskjellige selskaper og en 
redegjørelse er gitt i notat av 15. februar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
1.   Riksmøtet godkjenner at det tegnes en kollektiv ulykkes- 

forsikring i Gjensidige NOR etter forslagets alternativ 1 med  
forsikringssummene kr. 200.000 ved død og kr. 500.000 ved 
varig medisinsk invaliditet. 

2. Forsikringspremien på kr. 143.325 dekkes ved en økning av 
medlemskontingenten med kr. 10 i budsjettet for 2002/2003. 
Premieøkninger innenfor 10% årlig innarbeids automatisk i 
budsjettene for kommende år. 



2. Innstilling til ”Røde Fjær 2004” 
Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet, som er forslagstiller til prosjekt 
”Frelsesarmeen”, har i brev av 27. januar 2002 kommet med en del 
spørsmål omkring forslaget fra Lions Club Oslo Syd, og behandlingen 
av de to forslagene på riksmøtet. 
Brevet er besvart administrativt. 
Videre er det utarbeidet en vurdering av de foreliggende forslag til 
aksjon, datert 14. februar 2002. Forslagene har vært ute i klubbene til 
høring. 
Foruten Lions Club Vegårshei som sendte inn et forslag noe forsinket 
viser det seg at Lions Club Trondheim/Heimdal også hadde sendt inn et 
forslag over telefax. Uheldigvis var lionskontorets faks i ustand da dette 
fant sted. 

V E D T A K : 
a) Guvernørrådet legger alle fire forslagene frem for Riksmøtet 

til votering.  
Forslagsstillerne få også anledning til å presentere forslagene 
i ”The Lion” og under riksmøtet. 

b) Guvernørrådet fremmer følgende  
INNSTILLING TIL  RIKSMØTET: 

Etter en helhetlig vurdering av de innkomne forslag, finner 
Guvernørrådet at forslaget fra Lions Club Oslo Syd er det som 
best oppfyller kriteriene som er fastsatt for formålet med Lions 
Røde Fjær-aksjoner og fremmer følgende forslag til VEDTAK: 

1. Det Norske Radiumhospital skal bygge og drive 
et kreftforebyggende senter i tilknytning til sitt rehabiliterings-
anlegg Montebello i Mesnalia ved Lillehammer. 
Etter de foreliggende planer er utbyggingen beregnet til å koste 
40 millioner kroner. Byggearbeidene starter i 2004 med påregnet 
ferdigstillelse i 2005. 

2. Lions Clubs International MD 104 deltar i finansieringen av 
prosjektet gjennom en Røde Fjær-aksjon. 

3.   Lions Clubs International MD 104 påtar seg ikke noe ansvar 
for finansiering utover hva Røde Fjær-aksjonen i 2004 måtte 
innbringe eller for den fremtidige driften av det kreftforebyg-
gende senteret. 

4.   Riksmøtet ber Guvernørrådet om å iverksette gjennomføring 
av aksjonen i henhold til Reglement for Røde Fjær-aksjoner. 

3. Forlengelse av valgperioden for MD-MEC. 
Det internasjonale styret har besluttet å omstrukturere perioden for 
multippeldistriktenes ledere for medlemskap, extension og leder-
utvikling   



Daglig leder ved lionskontoret har kommet med en vurdering av saken, 
datert 17. januar 2002. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet fremmer følgende  

INNSTILLING TIL RIKSMØTET: 
 MD-MEC velges for ett år fra 2002. 

Valg på ny MD-MEC for en 3-årsperiode blir foretatt i 2003. 

4.  Nordisk prosjekt 2002-2003: Forlengelse av ”Baldzio Silas”.   
(Ref GR-sak 4.2.6 –1 foran). 

  
5.  Internettbasert medlemssystem og matrikkelen. 

(Ref. GR-sak 6.2.5 foran) 
  

6.  Endret stillingsbetegnelse på daglig leder ved lionskontoret. 
(Ref. GR-sak 6.2.6 foran) 

7.  Forslag om Beitoleir i 2003 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –2 foran) 

   8.  Forslag om leir i Tana i 2003. 
(Ref. GR-sak 5.3.1 –3 foran) 

7.2.3   Justering av rullerende langtidsplaner 
Assisterende guvernørrådsleder har lagt frem et forslag til rullering av 
langtidsplanen for 
☑ organisasjon og utvikling 2002-2005 
☑ internasjonalt og nasjonalt hjelpearbeid 2002-2005 
☑ ungdomsarbeid 2002-2005.  
Planen legges frem for Riksmøtet 2002 som innbys til å vedta planen. 

7.2.4   Guvernørrådets budsjettforslag for 2002-2003. 
   

7.2.5   Rammeplan for møtene, herunder påmelding. 
   1.   Dagsorden.  
   Administrasjonen har satt opp et forslag til Dagsorden for Riksmøtet. 

   2.   Presentasjon under riksmøtet.  
☑  Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter ber om en 10 minutters 
      presentasjon av skolen under møtet. 
☑  Det samme gjør  våre Leos, og ønskene imøtekommes. 

7.2.6 Rapport for MD 104 for lionsåret 2000-2001. 
Guvernørrådsleder i 2000-2001 Arne Krogstad har utarbeidet ”Rapport 
om Multippeldistrikt 104 for 2000 / 2001”.  

V E D T A K : 
Årsrapporten for lionsåret 2000/2001 legges frem for Riksmøtet 
med anbefaling om godkjennelse 



7.2.7   Eventuelt andre saker. 
   Som møteleder for Riksmøtet 2002 vil Guvernørrådet nominere 

Lars Skjold Wilhelmsen, Lions Club Laksevåg med assisterende 
guvernørrådsleder Morten K Jansen, Lions Club Sandnes/Riska som 
bisitter. 

8 DISTRIKTSAKER 

9. NORDISK SAMARBEID 

9.1. Nordisk samarbeidsråds møte 2002 i Reykjavik     
9.1.1 Seminarrapporter:  

1. IR-seminaret. 
  2. Seminaret: Mål og strategier. 
  3. Seminaret: Kommunikasjon og egostyrkning. 

4.Lions temaseminar. 

 V E D T A K : 
 Rapportene tas til etterretning. 

2. Europa Forum i Norden: Fondsavsetning. 
Protokollene fra tidligere NSR-møter forteller at det er tilskudd og ikke 
garantier vi har forpliktet oss til å være med på for å få et Europa Forum 
lagt til et nordisk land. Riksmøtet i 1995 opererer imidlertid med 
”garanti”. 
Vi har nå i 5 år satt til side NOK 1 pr medlem uten at Europa Forum er 
tenkt lagt til Norden. 

V E D T A K : 
Etter at det nå er satt av NOK 84.000 til formålet sløyfer vi 
avsetningen i lionsåret 2001-2002 og inntil videre.  
Vi avventer et nytt innspill på NSR-møtet i 2003. 

9.2. NSR-møtet 2004 i Norge  
9.2.1 Møtested. 

I henhold til gjeldende bestemmelser i ”Mål og strategier for NSR-
samarbeidet” er Guvernørrådet økonomisk ansvarlig for gjennom-
føringen av de årlige møtene i Nordisk samarbeidsråd.  
Guvernørrådet tildeler, etter søknad, det tekniske ansvar for gjennom-
føringen av arrangementet til en arrangørklubb.  
Norge er vertsland i januar 2004, og skal innen NSR-møtet i Borås i 
2003 ha forberedt vesentlige deler av opplegget og skal der presentere / 
invitere til møtet i Norge.  
Sted for NSR-møtet bør ligge sentralt i forhold til flyforbindelse med de 
nordisk land. 
Fra IPDG Per Frost har vi mottatt et konsept på å legge NSR-møtet i 
januar 2002 til enten Trondheim, Røros eller Lillehammer. 



 V E D T A K : 
 Distrikt 104 B tildeles NSR-arrangementet i 2004.  
 Møtet legges til Trondheim. 

9.3 Nordiske prosjekter 
1. NSR-prosjekt 2000-2001 ”Gatebarnehjemmet”: Økonomioversikt.9.3.2 

Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en ”Foreløpig 
økonomi-oversikt”, datert 5. januar 2002. 

 Referert. 

9.3.2 NSR-prosjekt 2001-2002: ”Baldzio Silas”: Statusrapport  
Under NSR-møtet i Reykjavik ble det lagt frem en stautsrapport for 
prosjektet, utarbeidet av MD 106 Danmark. 

 Referert. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

1. Europa Forum 2002 i Brussel:   . 
10.1.1  Påmelding, eventuelle saker til behandling   . 

  Neste Europa Forum avholdes i Brussel  5. – 7. september 2002. 
  Påmeldingsfrist er satt til 15. juni 2002. 

Fra Guvernørrådet påmeldes Arbeidsutvalget 2002/2003, foreløpig under 
”fingerte navn”.   

    
Referert. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET 

11.1 Rapport fra styremøtet  i november 2001 
 11.1.1  Rapport fra våre nordiske medlemmer i Styret. 
 Etter styremøtet som ble avholdt 27. – 30. november 2001, har  

ID Jørn Andersen og ID Harri Ala-Kulju sendt oss et sammendrag fra møtet.  

 V E D T A K : 
  Sammendraget tas til etterretning. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 12.1.1 Driftsregnskap pr. 31. desember 2001. 

Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 

   V E D T A K : 
   Regnskapsoversikten tas til etteretning. 
 12.1.2 Aktivitetsregnskap pr. 31. desember 2001. 
  Det er fremlagt en regnskapsoversikt per 31. desember 2001. 



 V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

12.2 Årsregnskap 2000/2001 
 12.2.1 Driftsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 

Det vises til fremlagt regnskap av 15/11-2001 som viser et underskudd på årets 
drift på kr. 278.693. 

V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

 12.2.2 Aktivitetsregnskap for perioden 1/7-2000 – 30/6-2001. 
      Det vises til fremlagt regnskap av 31. januar 2002. 
  

   V E D T A K : 
Regnskapet legges frem for Riksmøtet med anbefaling om 
godkjennelse. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER, ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  

14.1 Søknad om støtte til gjennomføring av VM på ski for junior i Stryn 2004. 
Oddvin Vonheim, medlem av Lions Club Stryn, og leder for Organisasjons-
komiteen for Junior VM på ski i Stryn i 2004, har sendt oss et brev av  
18. januar 2002, der han tilbyr Lions å være med som støttesspiller. 
I utgangspunktet vil ”inngangsbilletten” for Lions være kr. 25.000 i støtte for 
Prøve-VM i 2003 og kr. 100.000 til selve mesterskapet i 2004. 
Som vedlag vil vi kunne påregne profilering på ulike måter etter nærmere 
drøftinger. 

  V E D T A K : 
   Vi finner dessverre ikke å ha øremerkede midler til formålet. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen.



           13/5-2002 

SAKSLISTE 

guvernørrådsmøtet  
fredag 24. mai 2002 

på Rica Parken Hotell, Ålesund 

!   !   !   !   ! 

01 KONSTITUERING 

 Møtet blir åpnet og ledet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 

02 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

02.1 Protokoller 
02.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i februar 2002. 
  

INNSTILLING: 
Protokollen godkjennes. 

   
03 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

03.2 Medlemsutvikling 
03.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 24. april 
2002. 

 INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
03.3.1 Situasjonsrapport.             
 MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 2. mai 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

03.4 Opplæring 
03.4.1 Statusrapport.  

Fra MD-LDC Jan A. Holtet er mottatt statusrapport av 3. mai 2002.  

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 



    
04 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

04.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Statusrapport. 

MD-IRC Arne Husebye har satt opp en statusrapport datert 23. april 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

04.2 IR-arbeidet 
04.2.3 Lion Mints.  

1. ”Barnehjelp Russland”. 
Torvald Mannsverk, Lions Club Vadsø, har sendt inn et brev av 19. april 2002, 
der han meddeler blant annet at Distriktsmøtet i Alta har vedtatt å forlenge 
prosjektperioden. Til nå har ca 30 barn blitt operert. Lion Mints har bidratt med 
kr. 150.000 til prosjektet. Det er sendt søknad til LCIF om støtte på  
USD 30.000. 

 Referert. 

04.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Prosjekt Madagaskar. 
Fra ”Prosjekt Madagaskar” har vi mottatt en søknad av 20. mars 2002 om 
bidrag fra Lions Lys-kontoen.  
MD-IRC Arne Husebye har anbefalt søknaden og Arbeidsutvalget har gitt sin 
godkjennelse om utbetaling av kr. 20.000. Beløpet ble utbetalt 22. mars 2002. 
  
Senere har vi mottatt melding om at prosjektet ikke kunne gjennomføres nå på 
grunn av uroligheter og opptøyer på Madagaskar. 
På forespørsel har vi derfor anmodet om at det bevilgede, utbetalte beløpet blir 
tilbakebetalt. 
  

Referert. 

05 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

05.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 05.1.1 Statusrapport. 

Leder for ungdomskomiteen, Ole Jakob Sparre, har sendt inn en statusrapport 
av 26. april 2002 vedrørende ungdomskomiteen. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.1.2 Beitoleiren 2002. 



Rune Johansen, leder for leirkomiteen for Beitoleiren 2002 har sendt inn en 
statusrapport datert 29. april 2002.  
Leiren arrangeres for 30. gang i år, og avholdes i tiden 7. – 21. juli. 

 Leirledelsen ville sette pris på om lions avla leiren et besøk. 

V E D T A K: 
  Rapporten tas til etterretning 

05.2 Ungdomsutveksling 
 05.2.1 Statusrapport. 

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en statusrapport for ungdoms-
utvekslingen datert 29. april 2002. 

Det er pr. dato 93 norske ungdommer som reiser ut i sommer, mens 130 
utenlandske ungdommer er påmeldt til våre leirer.  

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3 Leo-arbeid 
 05.3.1 Statusrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for Leo-arbeidet datert 
30. april 2002. 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.3.2 Saker vedrørende leo-arbeidet. 
  1   Årsmøtet for Leo i Norge. 

Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt i Bergen 21. april 2002, og vi har mottatt 
referat fra møtet.  
Som ny leder for leorådet 2002/2003 er valgt Kristine Hulsebus fra Leo Club 
Kristiansand 

• Forslag om organisasjonsendring behandles særskilt som sak 05.3.2  3. 
• Forslag om revidert Lov for Leo i Norge behandles særskilt som  
      sak 05.3.2  6. 
• Forslag til budsjett for 2002-2003 behandles særskilt som sak 05.3.2  2. 

I henhold til gjeldende Lov for Leo i Norge, med siste godkjente endring av 
Guvernørrådet 4. november 2000, skal alle vedtak fattet av Årsmøtet for Leo i 
Norge har Guvernørrådets godkjennelse før de er gyldige.  

V E D T A K: 
Med unntak av de tre sakene som behandles særskilt godkjennes de 
vedtakene som er gjort av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  
Referatet for øvrig  tas til etterretning. 



 2.   Budsjett for Leo i Norge for 2002-2003. 
Budsjettet er lagt frem med en utgiftsside på kr. 96.000, hvorav kr. 70.000 
søkes som støtte fra Lions leokonto. 

V E D T A K: 
Budsjettet oversendes til Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
uttalelse.              (Forsøkperioden på 2 år utløper i 2003.) 

 3. Endring av Leos organisasjonsstruktur. 
Årsmøtet for Leo i Norge 2001 ga Leorådet mandat å fremme forslag til ny 
organisasjonsstruktur for Leo-arbeidet.  
Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge ble informert om det pågående 
arbeidet i et møte i januar i år. 
Forslaget ble lagt frem og godkjent av Årsmøtet for Leo i Norge 2002.  

V E D T A K: 
a) Forslaget oversendes Prosjektgruppen for Leo-arbeidet i Norge for 
      uttalelse. 
b) Leorådet gis anledning til å prøve ut den nye organisasjonsmodellen 
      frem til 30. juni 2003, da det forventes at prosjektgruppens 
      evaluering foreligger.              

4.   Organisasjonskart. 
Organisasjonskartet sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 5.   Leorådet og stillingsinstrukser. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 6.   Revidert Lov for ”Leo i Norge”. 
 Saken sees i sammenheng med sak 05.3.2  3. 

 7. Regnskap med balanse for Leo i Norge pr. 30. juni 2001. 
Regnskapet er fremlagt, men er ennå ikke revidert. 

 Referert.   

05.3.3 Leoprosjektet. 
 Prosjektleder Rune Johansen har utarbeidet delrapport datert 2. mai 2002 

V E D T A K  : 
a) Delrapporten tas til etterretning. 
b) Det bevilges inntil kr. 30.000 for resten av prosjektperioden. 

MD-LeoC bes snarest mulig utarbeide et budsjett for aktiviteten. 

05.4 Narkotika-arbeid 
05.4.1 Statusrapport. 
 MD-NAC Ole Jakob Sparre har fremlagt en statusrapport datert 26. april 2002.  



Av rapporten fremgår det blant annet at det i år er bestilt 791.000 tulipaner fra 
klubbene våre, hvilket er ny rekord! 

INNSTILLING: 
  Rapporten tas til etterretning. 

05.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.   KNS Media. 

Saken var oppe til behandling i guvernørrådsmøtet i februar i år som sak 5.4.3. 
Fra MD-NAC Ole Jakob Sparre foreligger det en orientering av 17. april 2002 
om saken, som har vært behandlet i Lions Quest Foundation. 
Konklusjonen blir at saken er uinteressant for oss.  
 V E D T A K : 

  Saken henlegges. 
  
 2.    Oppkjøp av Lions Quest. 
 Det vises til sak 5.4.5 i guvernørrådsmøtet i februar i år. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har utarbeidet et notat av 17. april 2002 om 
utviklingen i denne saken. 

  V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

3. Søknader i kjølvannet av Jubileumsgaven 1999. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre viser i notat av 29. april 2002 til at det fra tid til 
annen kommer søknader om støtte til ”vedlikehold” av de hundene vi forærte i 
gave under 50 årsjubileet i 1999. Det er blant annet tale om kurs i forskjellige 
spesialfelt og videre opplæring av hundene. 

V E D T A K : 
Vi anser våre forpliktelser i forbindelse med Jubileumsgaven 1999 for 
oppfylt. 

  Eventuelt nye søknader blir å behandle uavhengig av Jubileumsgaven. 

05.4.3 Lions narkofond. 
  1.   Tulipanaksjonen 2002. 

MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp et notat om bestillingene til årets 
tulipanaksjon. 
Pr. 26. april 2002 er det bestilt 791.000 tulipaner, en økning på 64.800 i forhold 
til i fjor. 

V E D T A K : 
  Notatet tas til orientering. 

  2.   Om bruken av narkofondet. 



I guvernørrådets møte i februar i år ble det under behandlingen av sak 5.4.2 
nedsatt en hurtigarbeidende komité til å fremme forslag om å styrke 
narkofondet.  

   
  Det foreligger nå et forslag fra administrasjonen datert 7. mai 2002. 

   V E D T A K : 
a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak 

innenfor fondets retningslinjer for bruken til inntil 25% av total- 
kostnadene for tiltaket. 
Ved årets utløp vurderes om det er midler til å etterbetale noe i 
forhold til fondets størrelse. 

b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre. 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for 

hva som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002.  
Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002.  

d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp 
      en kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005. 

3. Norway Cup 2002. 
Vi har i mange år hatt en helsides annonse i programmet for Norway Cup. 
Guvernørrådet har tidligere bestemt at dette skal være en prioritert annonse og 
at beløpet kan belastes Lions narkokonto. 

Årets annonse, inklusiv merverdiavgift, vil komme på kr. 35.000, samme pris 
som forrige år. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at vi tegner en annonse til kr. 35.000 i programmet for 
årets Norway Cup. 

06 ORGANISASJONSSAKER 

06.1 Komiteer og utvalg 
 06.1.1 Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

1.   Utbetalinger.    
a)   Det er utbetalt NOK 100.000 gjennom ”Leger uten grenser” i forbindelse 
med jordskjelvkatastrofen i Afghanistan nylig. 

 Takkebrev er mottatt. 
  

b)   Det er utbetalt kr. 5.000 gjennom Lions Club Austevoll i forbindelse med 
brann.  

Referert. 

2. Om forandring i Arbeidsordning for MD 104. 



Det er nedfelt i ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VIII, § 20 at det er 
Guvernørrådets arbeidsutvalg som er katastrofeberedskapens styre, og at 
søknader kan sendes direkte til et av styremedlemmene. Alle forandringer i 
arbeidsordningen må godkjennes av Riksmøtet. 

MD-IRC Arne Husebye påpeker i notat av 20. april 2002 at han finner det 
rimelig at MD-IRC behandler og lager innstilling av alle saker vedrørende 
katastrofeberedskapen og selv blir medlem av beredskapens styre.   

V E D T A K : 
Saken oversendes det nye guvernørrådet.  

4. Samordning av regler for ”Lions Røde Fjær”. 
Guvernørrådet godkjente i februar 2001 Arbeidsordning for hovedkomiteen for 
Lions Røde Fjær.  
Riksmøtet i 2001 godkjente Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær-aksjoner 
og vedtok samtidig at disse skulle samordnes med foran nevnte arbeidsordning. 
Det samordnede dokumentet kalt Reglement for Lions Røde Fjær ble godkjent 
av guvernørrådet i februar 2002 og legges frem for Riksmøtet 2002 som 
referatsak. 

Arbeidsordningen var resultatet av et komitéarbeid. Et medlem av komiteen 
har erklært seg utilfreds med resultatet av samordningen og bedt om at den 
korrigeres i tråd med intensjonene i komitéarbeidet. 

Administrasjonen har foretatt en grundig gjennomgåelse og sammenligning av 
det samordnede dokumentet, forslaget fra komiteen og retningslinjene vedtatt 
av riksmøtet og har videre hatt telefonisk drøftelse med representant for 
komiteen.   
Administrasjonen legger med dette frem et nytt forslag til Reglement som bør 
tilfredsstille de fleste ønsker. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet godkjenner det fremlagte forslag av 10/5-2002 til 
Reglement for Lions Røde Fjær og melder til Riksmøtet at vedtaket fra 
forrige riksmøte om samordning er gjennomført. 

07 RIKSMØTET 

07.1 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 07.1.1 Saker vedrørende møtet. 

Som referenter til årets riksmøtet nominerer Guvernørrådet Gunn Ulla, Ålesund og 
Rune Solvåg, Lions Club Ålesund/Hessa. 
Disse to vil sammen med Perry Ulla, leder for Hovedkomiteen, møte i guvernørrådet 
fredag 24. mai. Sistnevnte vil gi en kort orientering omkring Riksmøtet. 

  



09 NORDISK SAMARBEID 

1. Nordisk samarbeidsråds møte  
09.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 

I guvernørrådsmøtet i februar i år ble det under sak 9.2.1 behandlet sted for 
NSR-arrangementet i 2004, der tidligere distriktsguvernør Per Frost hadde 
utarbeidet et konsept for å få møtet til Trondheim, Røros eller Lillehammer. 

Guvernørrådet vedtok å tildele arrangement til distrikt 104 B og at møtet ble 
lagt til Trondheim. 

Nå foreligger det søknad fra Lions Club Røros om å bli tildelt arrangement 
som skal finne sted 3. weekend i januar 2004, og PDG Per Frost har nærmest 
skrinlagt Trondheim. 

Når Guvernørrådet ikke finner å ville gå inn for at møtet legges til Røros, 
skyldes det de økonomiske sider ved valg av sted, at det nærmest er et nordisk 
krav om at stedet skal ligge sentralt i forhold til flyforbindelsene med de 
nordiske land med dertil egnede ankomst og avganger. Det er også et moment 
at vinteren kan være streng på Røros i januar. 

   INNSTILLING : 
a) Vedtaket under sak 9.2.1 i guvernørrådets møte i februar 2002 

oppheves. 
b) Det rettes en henstilling til distriktene om å finne frem til egnet sted 
      / arrangørklubb for NSR-møtet i januar 2004. 

   
09.2 Nordiske prosjekter 

 09.2.1 Rehabiliteringshjemmet i Baldzio Silas.  
MD-IRC Arne Husebye har gitt melding om at LCIF har innvilget den nordiske 
søknaden om støtte med USD 75.000. 

   Referert. 

2. Forslag til bruk av NSR-midler. 
MD-IRC Arne Husebye sier i notat av 22. april 2002 at det kan være vanskelig 
å skille innbetalinger fra klubbene til NSR-prosjekter og miniprosjekter. 
Han fremmer derfor et forslag om fordeling av de innkomne midler. 

V E D T A K : 
Andelen fra MD104 til NSR-prosjektet dekkes først (ca 22% av  
SEK 500.000). 
Dernest disponeres det overskytende til miniprosjekter i forbindelse 
med gjeldende NSR-prosjekter. 



   

11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Vi har mottatt et sammendrag fra styremøtet som ble avholdt i april 2002 i 
Florida. 

  
V E D T A K : 

   Sammendraget tas til etterretning. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
AGRL Morten K. Jansen har satt opp en plan for International President’s 
besøk i Norge. Besøket er lagt til Stavanger-området og varer fra 10. september 
til 13. september. 

  Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt        
 Det legges frem en regnskapsoversikt pr. 30. april 2002.05.13 

  V E D T A K :  

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

1. Produksjon og salg av gensere, etc 
Lions Club Oslo/Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere 
til norske lionsklubber. 

Det vises i den forbindelse til vårt lovverk som forlanger godkjennelse fra 
Hovedkontoret for bruk av lionsemblemet på slike effekter. 
I ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel VII, § 19, er dessuten bruk av Lions 
emblemer og symboler redegjort for. 
Videre skal den enkelte guvernør i så fall gi samtykke til annonsering i ”sitt 
distrikt”. Det vises i denne forbindelse til arbeidsordningens kapittel III, § 8-11. 

  V E D T A K : 
a)   Såfremt det kan dokumenteres at de nødvendige tillatelser 
foreligger fra Hovedkontoret i Oak Brook, overlates det til den enkelte 
distrikts-guvernør å gi godkjennelse for henvendelse til sitt distrikts 
klubber. 
b)   Det gjøres oppmerksom på at Lions Club Sogndal i dag har salg av 
gensere som klubbaktivitet. 



14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  
 14.1 Samarbeide med Norges Diabetesforbund. 
  Norges Diabetesforbund ønsker et nærmere samarbeid med Lions. 

Generalsekretær Ole Jakob Sparre redegjør i et notat av 30. april 2002 fra et 
møte som er avholdt i sakens anledning. 

V E D T A K : 
Lions Norge innleder et nærmere samarbeid med Norges 
Diabetesforbund. 
Ingolf Bekkelund, DiaC i 104 H, anmodes om å være vår kontaktperson 
i den første fasen. 
Det legges frem en betenkning til guvernørrådsmøtet i august hvorvidt 
vi skal gå inn i fullt samarbeid. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet blir avsluttet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen. 



 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
Egil Moe-Helgesen, GRL 

 Morten K. Jansen, AGRL 
Rolf Berntsen, DG 

 Knut L. Bakke, DG 
   
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  Otto Brødholt, rådgiver 
Info: Resten av guvernørrådet 
 MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC  

Leder for Lions Lys-komiteen 
Redaktør for «The Lion» 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 22. april 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de er mottatt ved Lionskontoret i løpet av torsdag 2. mai. 

Fagsjefenes rapporter blir å betrakte som foreløpige sluttrapporter for året – og det er da 
naturlig å se disse i sammenheng med årsplanene som ble behandlet høsten 2001. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 11. mai 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 































 

LIONS CLUBS INTERNATIONAL       
Multippeldistrikt 104      
  
NOTAT 

Til: Guvernørrådet, 
 Fagsjefer, 
 Redaktør for ”The Lion” 
 Fungerende daglig leder ved Lionskontoret 
Fra:  Rådsekretær Knut Relbo  
Dato: 7. februar 2002 
  

Kjære Lionsvenner. 

Guvernørrådsmøtet i februar er som det vil være kjent, lagt til Hotell Scandic KNA i 
Parkveien 68. 

I utgangspunktet er det gjort følgende romreservasjoner: 

GUVERNØRRÅDSMØTET I FEBRUAR 

Dobbeltrom fra fredag 22. februar til søndag 24. februar 2002    (2 døgn):

Egil Moe-Helgesen 
Morten K. Jansen 
Harald Johnsen 
Kjell Eikanger 

Gudmund Undeland 
Svein Ø. Berntsen 

Rolf Berntsen 
Christian Danielsen 

Tore N. Njøs 
Tove E. Gulliksrud 

Knut L. Bakke

Arne Husebye 
Jan A. Holtet 

Kjell Langballe 
Jon S. Vangsøy 

Henning Aamodt 
Otto Brødholt 

17 dobbeltrom 

Dobbeltrom fra lørdag 23. februar til søndag 24. februar 2002   (1 døgn): 
                                                           Ole Jakob Sparre                                           1 
dobbeltrom



Helpensjon inkluderer: 
☑ Overnatting i dobbeltrom 
☑ Frokost 
☑ Lunsjbufett med kalde og varme retter 
☑ Kaffe/te-buffet under hele møtet 
☑ 3-retters middag 
☑ Møtelokaler med standard utstyr 

Pris pr person pr døgn er kr 1.095,-.  

Eventuelle forandringer til hotellreservasjonene bes gjort til undertegnede så snart som mulig. 

Med vennlig hilsen 

Enkeltrom fra fredag 22. februar til søndag 24. februar 2002    (2 døgn): 
Ingvald Sivertsen 

                                                               Rune Johansen                                           2 
enkeltrom

Bor hjemme disse dagene: 
Reidar Elnan 
Knut Relbo

Foreløpig ”kjøreplan”:

Fredag 22. februar: 
- 1400 

            1400 - 1700 
            1730 – 1915 
                  1920 
            2000 -

Lunsj 
Guvernørrådsmøte 
Middag på Scandic KNA 
Vi begir oss i retning av Dizzie Showteater i Universitetsgaten 26 
Dizzie Showteater:   ”…blunckBLUNCK”

Lørdag 23. februar: 
0900 – 1200 
1200 – 1300 
1400 – 1730 

1930

Guvernørrådsmøte                                    (1000 – 1015  Kaffepause) 
Lunsj 
Guvernørrådsmøte                                    (1500 – 1515  Kaffepause) 
Middag på Scandic KNA

Søndag 24. februar: 
0900 – 1200 

        1200 -
Guvernørrådsmøte                                    (1000 – 1015  Kaffepause) 
Lunsj



Knut Relbo
rådsekretær 



LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

29/8-2001 

  
P R O T O K O L L 

fra  guvernørrådsmøtet  
lørdag 18. august 2001 

på Quality Hotel Mastemyr i Oppegård 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Rolf BERNTSEN, Svein Ø. BERNTSEN, 

Christian DANIELSEN, Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove E. GULLIKSRUD, 
Harald JOHNSEN, Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Rådsekretær. 

I tillegg var innkalt og til stede: 
     Kst. daglig leder av Lionskontoret Otto BRØDHOLT. 
     Redaktør for ”The Lion” Henning AAMODT. 
I tillegg var innkalt, men meldt forfall: 
     Forrige års guvernørrådsleder Arne KROGSTAD. 

Dessuten var følgende til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN og Arne SOLUM.  
     Tidligere distriktsguvernører Ingolf BEKKELUND, Erik EVANG og Petter GJERTSEN 

(nå også som visedistriktsguvernør i 104 F). 
     President i Leorådet Kjetil BJØRKHAUG. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 
   

Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen som innledet med å ønske 
alle velkommen. Spesielt nevnte han dem på tilhørerbenkene, der blant annet Petter 
Gjertsen var å finne. Han var distriktsguvernør i 1974-75 og er i år visedistrikts-
guvernør i 104 F. 



Før han fortsatte sin ledelse av møtet, ble ”Lions etiske norm” lest av assisterende 
guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
1. Protokoll fra Riksmøtet 2001. 

Punktene 4.1, 5.0 og 7.2 i protokollen synes ikke å gi klare svar. 
Rådsekretæren orienterte om du uklare punktene og kunne meddele at 
undersøkelse er inngangsatt. 
En avklaring vil foreligge til guvernørrådets møte i november 2001, der 
protokollen på ny vil bli satt på sakslisten  

   
V E D T A K : 

  Protokollen tas til etterretning. 

2.1.2 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i mai 2001. 
    

V E D T A K :  
   Protokollen godkjennes. 
   

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling 
3.1.1 1.   Årsplan.  

Jan A. Holtet, leder for komiteen for organisasjonsutvikling, har 
utarbeidet rapport av 18. juli 2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Saker vedrørende medlemsutvikling.  

  1.   Situasjonsrapport. 
  MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet situasjonsrapport av 23. juli 
   2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning.  

2.   Handlingsplan for 2001-2002. 
  MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet ”Handlingsplan for medlems- 

utvikling og stifting av nye klubber 2001-2002”   
   
V E D T A K :  

   Handlingsplanen godkjennes. 



3.   Fagsjefmøtet i mai 2001. 
Fra fagsjefmøtet for distriktenes MEC’er er det mottatt en 
oppsummering av 25. juni 2001 fra MD-MEC Kjell Langballe. 

   V E D T A K : 
    Oppsummeringen tas til orientering.    

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.2 Saker vedrørende presse og informasjon. 

  1.   Handlingsplan. 
  MD-PRC Jon S. Vangsøy har utarbeidet ”Handlingsplan for MD-PRC”. 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

2.   Årsmelding 2000/2001. 
Det er utarbeidet et forslag av 20. juli 2001 til budsjett for årsmeldingen 
for 2000 – 2001. 

     
V E D T A K :  

    Det fremlagte budsjettet godkjennes. 
    Komiteen bes om å arbeide videre med årsmeldingen ut fra den 
     skissen som er utarbeidet. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Saker vedrørende opplæring. 

  1.   Statusrapport.                  
MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp statusrapport av 18. juli 2001 over 
lederopplæringen. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
   MD-LDC Jan A. Holtet har utarbeidet “Handlingsplan for leder- 

opplæring 2001-2002. 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

3.   Fagsjefmøtet i mai 2001. 
Det foreligger en oppsummering fra  MD-LDC Jan  A. Holtet, 
vedrørende fagsjefmøtet for distriktenes LDC’er som ble avholdt i mai. 

   V E D T A K : 
  Oppsummeringen tas til orientering.   

4.   Lederskapsinstitutt for seniorledere. 



   Distriktsguvernørene har mottatt melding fra ”Leadership Division” i 
    Oak Brook om neste lederskapsinstitutt for seniorledere, som avholdes i 
    Porto, Portugal i perioden 2. – 6. september 2001.  

Dette er i dagene før Europa Forum. 
Fra MD 104 deltar Asbjørn Simonsen, Lions Club Hitra (104 B)  
  
 Referert. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Saker vedrørende hjelpearbeid generelt.   

1.   Statusrapport.                
MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet statusrapport for IR-arbeidet, 
datert 16. juli 2001. 

V E D T A K :  
    Rapporten tas til etterretning. 

2.   Melvin Jones Fellowship – statusrapport. 
  MD-IRC Arne Huseby har i et notat av 30. juni 2001 kommet med en 

status over Melvin Jones Fellows i Norge pr. 30. mars 2001. 

   V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til orientering.  

3.   Handlingsplan.    
  MD-IRC Arne Husebye har utarbeidet ”IR-handlingsplan 2001/2002” 

V E D T A K :  
   Handlingsplanen godkjennes. 

4.   Fagsjefmøtet i mai 2001.   
  Fra IR-fagsjefmøtet 19. mai 2001 foreligger et referat, satt opp av  

MD-IRC  Arne Husebye.   
   
   V E D T A K : 

  Referatet tas til orientering.   

5.   Nasjonalt aktivitetsfond. 
  Julekortaksjonen som ble iverksatt av Lions Club Bergen/Bergenhus i 
   fjor har innbrakt kr. 134.080 til Lions sentralt. 

Det var ikke knyttet noen betingelser om formål til aksjonen da saken 
ble behandlet under riksmøtet i Stavanger. 
MD-IRC Arne Husebye har tatt opp saken i et notat av 17. juli 2001, på 
vegne av Komiteen for nasjonale og internasjonale aktiviteter, der han 
også fremmer forslag til ”Regler for disponering av Julekort-midlene”. 



Arbeidsutvalget har bedt om at forslaget tilpasses de retningslinjene 
som allerede er godkjent for søknader om midler fra de sentrale 
aktivitetsmidler. Rådsekretæren har utarbeidet et slikt forslag, datert  
10. august 2001,  som er sendt til Arne Husebye. 

V E D T A K : 
   Saken tas opp igjen på guvernørrådets møte i november 2001. 

   

6.   Søknad om bidrag – Amaliedagene. 
   Oslo og omegn lokallag av Landsforeningen for Pårørende inn Psykiatri 
    søker i brev av 5. juni 2001 om økonomisk støtte til Amaliedagene. 
   Amaliedagene 2001 er et samarbeidsprosjekt mellom  fire frivillige 
    organisasjoner, og et eventuelt bidrag vil være med å dekke utgiftene til 
    et seminar i Oslo 20. og 21. august 2001. 
  
   MD-IRC Arne Huseby anbefaler et bidrag på kr. 5.000. 

V E D T A K : 
   Det godkjennes et bidrag på kr. 5.000 fra ”julekortmidlene”. 

 4.2 IR-arbeidet 
4.2.2 Lions Aid Norway.        
 1.   Halvårsrapport. 

Fra Lions Aid Norway har vi mottatt rapport for halvåret 1. januar – 
 30. juni 2001. 

V E D T A K :  
  Halvårsrapporten til Lions Aid Norway tas til orientering. 

4.2.3 Lion Mints.  
 0   Årsoversikt. 

   Jan Horverak har lagt frem en oversikt som viser at det i lionsåret 
    2000-2001 er solgt 319 kartonger med mints.  

Dette tilfører IR-arbeidet på MD-plan totalt kr. 428.736, hvorav  
kr. 213.696 er innbetalt til ”mintfondet” tidligere. 
Det rettes stor takk til Jan Horverak for det arbeidet han utfører med 
Lion Mints. 

  Referert. 

1.   Søknad om bidrag – 104 H 
 Distrikt 104 H, region I, sone 1 søker om kr. 15.000 fra Lion Mints- 

fondet til medisinsk ansiktsbehandling av en 27 åring fra Bagdad. 
Behandlingen ble gjennomført ved Rikshospitalet i Oslo i april , og er 
kostnadsberegnet til kr. 90.000. 



Sonens klubber har deltatt med kr. 15.000, og det søkes om tilsvarende 
kr. 25.000 over Lion Mints-fondet. 
Søknaden er anbefalt av forrige års distriktsguvernør i 104 H,  
Harald Løberg. Etter innhentede tilleggsopplysninger og et nedsatt 
søknadsbeløp til kr. 15.000, anbefaler årets distriktsguvernørguvernør 
Tove E. Gulliksrud søknaden. 
På dette grunnlaget finner også MD-IRC Arne Husebye å gi søknaden 
sin anbefaling. 

V E D T A K : 
Det bevilges kr. 15.000 fra Lion Mints-fondet. 

2.  (Utgår) 
3.   Søknad om bidrag – LC Berlevåg. 
Lions Club Berlevåg søker om kr. 50.000 i bidrag fra Lions mint-fondet 
til hjelp for kreftlammet lionsmedlem. Behandlingen er tenkt utført i 
Polen og prosjektets kostende er kalkulert til kr. 100.000, der Lions 
Club Berlevåg dekker kr. 45.000 fra sin aktivitetskasse, og distrikt  
104 A skyter til kr. 5.000. 
Saken er anbefalt av IPDG Edgar Flåten. 
Kopi av søknaden er også sendt MD-IRC til uttalelse. 

  V E D T A K : 
  Det er en stor tragedie for en liten klubb når en av klubbens 
   medlemmer blir rammet av kreft, og det er naturlig å føle 

omsorg og maktesløshet – og håp. 
   

Guvernørrådet beklager at det ikke finner å kunne  innvilge 
søknaden. En må ha tro på det norske helsesystemet, og en må 
anta at legene / sykehusene vil sørge for at alt blir gjort som er 
mulig for å hjelpe den rammede. 

   
Tilfeller som dette vil lett skape presedens, som det vil bli 
vanskelig å forsvare både innad i Lions egne rekker og ikke 
minst i samfunnet generelt.  

4.   Kamwokya Christian Caring Community. 
Lions Aid Norway sendt oss et notat av 27. juli 2001, der det søkes om 
kr. 40.000 fra Lion Mints-fondet til støtte for et aktivitetstiltak i 
Kamwokya i Uganda. Med notatet følger prosjektbeskrivelse og 
budsjett. 

I styremøte i Lions Aid Norway 1. august, der MD-IRC Arne Husebye 
var til stede, ble nedenstående forslag til vedtak i Guvernørrådets 
arbeidsutvalg enstemmig vedtatt. 

V E D T A K : 



Det bevilges kr. 40.000 fra ”mintfondet” til aktivitetstiltak for 
HIV/AIDS-rammede i slumområdet Kamwokya i Kampala, 
Uganda. 

  4.2.3 5   Studiereise til Melbourne.   
Det foreligger en søknad fra Dr.philos Carol Holm-Hansen av 23. juli 
2001 om bidrag til deltakelse i Melbourne vedrørende AIDS-forskning. 
MD-IRC Arne Husebye foreslår at det bevilges kr. 10.000 fra 
”mintfondet” til reisen. 

  V E D T A K : 
  Det bevilges kr. 10.000 fra Lion Mints-fondet. 

4.2.4 Lions lys, mm.            
   Leder for Lions Lys-komiteen, Ingolf Bekkelund, ga en muntlig 
    orientering i guvernørrådsmøtet. 

4.2.5 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  
   1.   Frivillighetssentral i Murmansk. 
   En prosjektgruppe med representanter fra Sosial- og helsedeparte- 

mentet, FRISAM, Statens eldreråd, Lions og Norsk Folkehjelp har blitt 
enige om en prosjektskisse ”Frivillighetssentral i Murmansk”. 
Norsk Folkehjelp vil ha hovedansvaret for prosjektet. 
Lions rolle i prosjektet blir i år 2 av prosjektet når sentralen fysisk er 
opprettet  

• med utrustning og innredning av sentralen, samt ”annen hjelp 
etter behov 

• opplæring av russiske frivillige av Lions frivillige 
• bruk av Lions russiske søsterklubb til å etablere senteret og 

mobilisere andre frivillige. 
Hele prosjektet er kostnadsberegnet til ca NOK 751.000, og det 
undersøkes om Lions har forespeilet et bidrag på NOK 50.000 i 
prosjektet. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådslederen vil sammenkalle til et møte med partene 
for å få brakt på det rene hva Lions har ”forpliktet” seg til i 
prosjektet.  
Guvernørrådslederen gis fullmakt til å disponere inntil kr. 
50.000, dersom møtet skulle vise at vi har pådratt oss en 
forpliktelse. 
Saken tas opp igjen i guvernørrådets møte i november 2001. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
  5.1.1 Saker om ungdomsarbeid generelt.  

1.  Situasjonsrapport.                  



  MD-NAC Ole Jakob Sparre har, på vegne av Ungdomskomiteen, 
   utarbeidet en situasjonsrapport datert 19. juli 2001. 
  Av rapporten fremgår det blant annet at ungdomskomiteen ønsker å 
   gjennomføre et fellesmøte med distriktenes koordinatorer i februar 
   2002, og at kostnadene til dette dekkes over narkofondets midler. 

V E D T A K : 
  Guvernørrådet ser positivt på at et slikt møte holdes. 

Kostnadene til møte bør fortrinnsvis dekkes av midler til ekstra-
satsningen på Leo, men bidrag fra distriktene bør også vurderes. 

5.2 Ungdomsutveksling 
  5.2.1 Saker vedrørende ungdomsutveksling. 

1.   Foreløpig årsrapport.                    
 MD-YEC  Ingvald Sivertsen har utarbeidet en foreløpig rapport for 

ungdomsutveksling for året 2000-2001. 

 V E D T A K: 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en handlingsplan for  

YE-arbeidet 2001-2002. 

 V E D T A K : 
  Handlingsplanen godkjennes. 

5.2.1 3   Referat fra fagsjefmøtet. 
  MD-YEC Ingvald Sivertsen har sendt inn referat fra fagsjefmøtet for 
   YEC’er i mai 2001. 

  V E D T A K : 
  Referatet tas til etterretning. 

4. YE-rapport fra Convention 2001. 
Arild Witzø har utarbeidet en rapport av 3. august 2001 over sin  
YE-virksomhet under Convention 2001 i Indianapolis.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
  1.   Søknad om bidrag – LC Kirkenes. 

Lions Club Kirkenes søker om kr. 30.000 til en internasjonal sommer-
leir / vandreleir i august 2001.   
Leiren er kostnadsberegnet til ca kr. 94.000. 
Søknaden er kommet noe overraskende på forrige MD-YEC  
Kjell-Steinar Aasheim. Vandreleirer var ment å være rene distrikts-
aktiviteter i tillegg til vanlige leirer. 



Vandreleirer har aldri fått bidrag fra Lions ungdomskonto. 
Budsjettet har en forutsetning på 25 deltakere, men det i realiteten er 
påmeldt 13 ungdommer. 
Under tvil kan forrige MD-YEC strekke seg til en anbefaling om  
kr. 5.000 i stønad. 

V E D T A K :  
   Under forutsetning av at leiren gjennomføres, gis en garanti på 
    inntil kr. 5.000 når regnskapet foreligger. 

  2.   Søknad om garanti: Ungdomsleir i 104 C i 2002. 
  YEC Anders Nordbø i 104 C har sendt inn en søknad om garanti for 
   den internasjonale ungdomsleiren som skal avholdes i 2002. 

Leiren har et budsjett på kr. 157.500. som forutsettes dekket av 
klubbene i distriktet. 

   MD-YEC Ingvald Sivertsen anbefaler at der gis en garanti på  
kr. 20.000. 

 V E D T A K :  
   Distrikt 104 C gis en garanti mot sviktende inntekter på inntil  

kr. 20.000.      
5.3 Leo-arbeid 

  5.3.1 Saker vedrørende leo-arbeid. 
1.   Statusrapport. 
Fra MD-LeoC Rune Johansen er mottatt statusrapport over Leoarbeidet, 
datert 18. juli 2001. 
Presidenten i Leorådet, Kjetil Bjørkhaug, ga en orientering om 
Leorådets arbeid, om dets tanker og ideer om fremtiden og om arbeidet 
med en eventuell ny organisasjonsmodell. 
Under behandlingen av denne saken ble vi meddelt at det i dag er 9 
aktive Leoklubber i Norge med til sammen 99 medlemmer. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Handlingsplan. 
MD-LeoC Rune Johansen har satt opp handlingsplan for Leoprosjektet 
2001/2002. 

  
V E D T A K : 

   Handlingsplanen godkjennes. 

3.   Referat fra Årsmøtet for Leo i Norge. 
  Årsmøtet for Leo i Norge ble avholdt 21. april 2001.  

I henhold til Lov for Leo I Norge skal MD-LeoC avgi rapport til 
guvernørrådet om alle beslutninger fattet av leorådet. Vedtak fattet i 
årsmøtet er ikke gyldige før Guvernørrådet har gitt godkjennelse. 



Leo i Norge har fattet vedtak om sin egen identitet. 
Det er valgt nytt leoråd. 

V E D T A K : 
Vedtakene om identitet og valg av nytt leoråd godkjennes. 

4.   Budsjett for Leoprosjektet. 
MD-LeoC har  lagt frem et budsjett for Leo i Norge på kr. 85.000 og for 
Leoprosjektet på kr 35.000.   

V E D T A K : 
   Budsjettet godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Saker vedrørende narkotika-arbeid. 

   1.   Situasjonsrapport/årsplan. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en situasjonsrapport / årsplan 
datert 19. juli 2001. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

2.   Tulipanprisen: annonseutgifter. 
Selve Lionsprisen er på kr. 50.000. Hertil kommer reiseutgifter for 
prismottaker og prisutdeler og en gave til mottaker. 
Ved årets tildeling er det i tillegg påløpt ca kr. 30.000 i annonseutgifter, 
slik at de totale utgiftene beløper seg til ca kr. 90.000, hvilket er ca 
Kr. 30.000 over det beløpet som det tidligere er informert om. 

V E D T A K : 
Det godkjennes at ca kr. 30.000 i ekstra annonsering i 
forbindelse med utdelingen av Tulipanprisen belastes 
”narkofondet”. 
Den nye komiteen for Tulipanprisen 2002 bes fremlegge 
budsjett til neste guvernørrådsmøte. 

3.   Eierskapet av Lions-Quest-programmene. 
I et notat av 19. juli 2001 meddeler MD-NAC Ole Jakob Sparre at der 
er visse samarbeidsvanskeligheter mellom Lions Clubs International og 
Quest International. 
Det er for tidlig å si hva dette på sikt vil bety for Lions i Norge, men 
saken følges nøye, og MD-NAC vil utdype dette nærmere under neste 
guvernørrådsmøtet. 

  Referert. 



5.4.2 Lions «narkofond». 
   1.   Landsforbundet mot Stoffmisbruk: Takkebrev. 

Etter et tidligere vedtak i guvernørrådet ble det bevilget kr. 50.000 til 
Landsforbundet mot stoffmisbruk en  brosjyre om tvangsbehandling. 
Det er nå mottatt takkebrev for beløpet. 

 Referert.    

2.   Søknad om bidrag: LC Tromsø. 
Lions Club Tromsø søker om kr. 22.000 til ”Det er mitt valg”-opplegg 
ved Olderdalen skole. Søknaden er anbefalt av IPDG Edgar Flåten.  
Etter gjennomgåelse av vedlegg til søknaden finner MD-NAC 
Ole Jakob Sparre å kunne anbefale kr. 21.900.    

    V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 21.900. 

3.   Søknad om bidrag -  Surnadal oppvekstkontor. 
Lions Quest Foundation har lagt ut kr. 26.954 til materiell til Surnadal 
oppvekstkontor vedrørende ”Det er mitt valg”. MD-NAC Ole Jakob 
Sparre søker om at beløpet blir innbetalt til Lions Quest Foundation. 

    V E D TA K : 
 Søknaden innvilges med kr. 26.954. 

  
4.   Søknad om bidrag -  LC Førde. 
Lions Club Førde søker om bidrag på ca kr. 34.300 til 11 prosjekter 
vedrørende narkotikaforebyggende arbeid. 

   IPDG Arne Osvik har anbefalt søknaden 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har gått nøyere gjennom vedleggene og 
finner å kunne anbefale kr. 28.000. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 28.000. 
  

5.   Søknad om bidrag – LC Drammen Vest. 
Lions Club Drammen Vest vil skaffe en narkohund til Drammen politi-
distrikt  Utgiftene forbundet med dett er på ca kr 74.000, og klubben 
søker om å få et bidrag på kr. 37.000. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 37.000 

6.   Søknad om bidrag – LC Vadsø. 



Lions Club Vadsø søker om ca kr 22.200 i forbindelse med et ”Det er 
mitt valg”-opplegg. 
Søknaden er anbefalt av DG Harald Johnsen og MD-NAC Ole Jakob 
Sparre, til tross for at kurset ble avholdt høsten 2000 og altså er foreldet 
i henhold til de regler guvernørrådet har vedtatt. 
Forespørsel om å få holde kurs ble av klubben tatt opp i mai 2000. 

 V E D T A K :   
    Søknaden innvilges med kr. 22.200. 

7.   Søknad om bidrag – 104 H. 
   Oslo-komiteen ved Lions Club Oslo/Nordberg søker om bidrag på  

kr. 75.000 til gjennomføring av ”Det er mitt valg”-kurs i Oslo. 
IPDG Harald Løberg og MD-NAC Ole Jakob Sparre anbefaler begge at 
søknaden innvilges. 

V E D T A K : 
 Søknaden innvilges med kr. 75.000, og kan utbetales omgående. 

MD-NAC skal imidlertid ha seg forelagt et regnskap for 
hvordan midlene har blitt brukt.  

   8.   Søknad om bidrag – LC Vegårshei.    
Lions Club Vegårshei søker om bidrag til Villeia ungdomsklubb på  
kr. 25.000. IPDG Jan O. Haugerød anbefaler søknaden. MD-NAC  
Ole Jakob Sparre har vurdert søknaden ut fra de retningslinjer 
guvernørrådet har vedtatt og går inn for et tilskudd på kr. 20.500. 

V E D TA K : 
    Søknaden innvilges med kr. 20.500. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
  6.1.0   Komiteoppnevnelser. 

Arbeidsutvalget har satt opp et forslag til oppnevning av nye komiteer og 
utvalg for inneværende lionsår, samt en oversikt over de komiteer som allerede 
er vedtatt. 

  
V E D T A K : 

   Med noen mindre forandringer godkjennes det foreliggende 
   forslaget, som vedlegges protokollen.  

6.1.1   Lions katastrofefond. 
  1.   Utbetalte bidrag. 

• Kr.  2.500 er utbetalt gjennom Lions Club Malvik i forbindelse 
med brann 



• Kr. 10.000 er utbetalt gjennom Lions Club Heradsbygda i 
forbindelse med brann i Hønefoss. 

Referert. 

2. IT-komiteene. 
PDG Bjørn Sætrom, leder for IT-komiteene har sendt inn rapport av  
27. juli 2001. 

 V E D T A K :  
   Rapporten tas til orientering. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
 6.2.1 Arbeidsfordelingen ved lionskontoret. 

a)   Inger Relbo ved lionskontoret har satt opp et notat  der hun 
uttrykker frustrasjon over å skulle ha ansvaret for registrering av 
medlemsmassen uten å få de nødvendige opplysninger som skal til - 
fordi distriktene ikke sender oss kopi av månedsrapporter med endrede 
medlemsforhold 
b)   Videre finner hun det lite holdbart den ordningen som er antydet 
med intern kontingentregistrering / fakturering og ekstern bokføring 

    V E D T A K : 
a) Guvernørrådsleder tar saken opp muntlig i guvernørråds- 

møtet. 
b) Problemene løses i et møte mellom kontoret, regnskapsfører 
      og revisor.  Guvernørrådsleder deltar i møtet. 

     
6.3 Andre organisasjonssaker 

  6.3.1   Revisjon.         
   1.   Revisjonsprotokoll. 

Lions statsautoriserte revisor Tore Setsaas har sendt oss revisjons-
protokoll nr 2, datert 29. juni 2001 der han tar opp visse sider ved 
regnskapet for 1999/2000.     
2.   Faktura for regnskapsåret 1999/2000. 
Revisjonsselskapet BDO Revico Oslo DA har sendt oss en faktura på 
kr. 77.700. Av dette er kr. 42.700 for diverse regnskapsmessig bistand. 

   Otto Brødholt har kommentert disse to sakene i et notat av 23. juli 
2001. 

V E D TA K : 
• Tilføyelsen til revisjonsberetningen for 1999/2000 tas til 

etterretning. 
• Revisors brev av 29. juni 2001 tas til etterretning. 
• Guvernørrådet gir sin tilslutning til administrasjonens 

redegjørelse i nærværende dokument. 



• Administrasjonen gis fullmakt til å besvare revisors brev i 
samsvar med redegjørelsen og disse vedtak. 

• Overskridelsen på konto for revisjonshonorar kr. 49.400 
godkjennes. Dekningsmåte finnes om mulig innenfor 
besparelser på andre konti. 

2. Ny kontoplan og nye regnskapsrutiner. 
Otto Brødholt har utarbeidet forslag til ny kontoplan og nye 
regnskapsrutiner, slik det fremgår av hans notat av 17. juli 2001. 

 V E D T A K : 
Arbeidsutvalget slutter seg til administrasjonens forslag til nye 
regnskapsrutiner. 

6.3.3 Matrikkel og medlemsregister. 
Lionskontoret har utarbeidet et notat av 29. juli 2001. 

    V E D T A K : 
a) Administrasjonen gis fullmakt til å søke Datatilsynet om  

konsesjon til å opprette et internettbasert, lukket medlems-
system. 

b) Administrasjonen går i drøftelser med Oak Brook  med sikte 
på å etablere rutiner for sentral oppdatering av medlems-  
rapporten. 
Forrige års og de to nåværende nordiske medlemmmer i Det 
internasjonalestyret involveres i saken. 

c) IT-komiteen innhenter foreløpig uforbindtlige bindende 
tilbud fra ulike leverandører av internettbaserte 
databasesystemer. Tilbudene skal bygge på grundige 
kravspesifikasjoner.  
IT-komiteen skal legge frem innstilling på valg av 
leverandør, fullstendige kalkyler for anskaffelser og drift og 
forslag til finansiering  til guvernørrådsmøtet i november 
2001. 

d) Det stilles kr. 25.000 til disposisjon til nødvendige reiser. 
Beløpet dekkes av innspart lønn til administrasjonssjef. 

  
     

Følgende punkter ble vedtatt utsatt: 
∗ Papirbasert., tradisjonell matrikkel avvikles fra 

2002/2003. 
∗ Klubbene overtar registreringen av alle data til medlems-

registeret via Internett. 

7 RIKSMØTET 

7.0 Riksmøtet 2000 i Lillehammer 



 7.0.1 Regnskap fra riksmøtet. 
Vi har fått tilsendt regnskapet fra Riksmøtet 2000 i Lillehammer.  
Saken kom imidlertid for sent til å kunne bli behandlet i dette møtet. 

7.1 Riksmøtet 2001 i Stavanger 
 7.1.1 Saker til behandling. 
  1.   Ulykkesforsikring i MD 104. 

Under behandling av RM-sak 7.7 ble det vedtatt et forslag fra Lions 
Club Ålesund/Borgund: ”Riksmøtet ber Guvernørrådet snarest 
utarbeide forslag til og hente inn tilbud på en bedre 
Personskadeforsikring som dekker Lionsmedlemmer ved eventuell 
skade under Lionsaktiviteter. Forsikringstilbudet skal være basert på 
alle registrerte medlemmer i multippeldistrikt 104, alternativt per 
klubb.” 

Under et seminar under Convention kom det klart frem at den ansvars-
forsikring som Lions Clubs International har tegnet, gir ingen dekning 
for lionsmedlemmer. 

Referert. 

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
  7.2.1 1.   Gjestetaler og program. 
   Riksmøtet i Ålesund avholdes fredag 25. og lørdag 26. mai 2002. 

Vi bør allerede nå begynne å planlegge riksmøtets innhold ettersom vi i 
vårt lovverk har en bestemmelse: ”Primært skal riksmøter ha ideologisk 
karakter og være viet drøfting av lionsarbeidet, mål og midler, og av 
eventuelle landsaksjoner. De rutinemessige innslag på dagsorden skal 
begrenses.” 

   Dette innebærer også at vi bør se oss om etter en gjestetaler. 

8 DISTRIKTSAKER 
   

8.1 Fastsettelse av tid og sted for distriktsmøtene i 2002 
  Distriktsmøtene i 2002 avholdes slik: 
  

104 A: 
104 B: 

Lørdag 27. april i Narvik. 
Lørdag 27. april på Oppdal. 



9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
 1.   NSR-møtet i Mariehamn i 2001.  

Offisielt referat fra NSR-møtet i januar 2001 foreligger ikke ennå, hvilket er 
sterkt beklagelig. 

 2. NSR-møtet i Reykjavik i 2002. 
Neste møte i Nordisk Samarbeidsråd (NSR) avholdes i Reykjavik i tiden  
17. – 20. januar 2002. 
Frist for innsendelse av forslag til behandling er to måneder forut for møtet. 

9.2 Nordiske prosjekter 
  9.2.1   NSR-prosjekt 2000/2001.    

1.   Forlenget oppnevnelse.  
PDG Erik Evang, Lions Club Kongsvinger,  er tidligere oppnevnt som 
prosjektleder for ”Barnehjemmet på Varshavas iela, med funksjonstid 
frem til 1. juli 2001. 
Ettersom prosjektet ikke kunne fullføres innen denne tiden, ble det 
uttrykt ønske om at Erik Evangs funksjonstid ble forlenget.  
Årets distriktsguvernører fattet et vedtak 27. mai 2001, mens de ennå 
var DG Elects, og som herved stadfestes. 

   
   V E D T A K : 

Erik Evang fortsetter som prosjektleder for „Barnehjemmet på 
Varshavas iela“ frem til prosjektet er fullført, hvilket antakelig 
vil være innen NSR-møtet i januar 2002. 

9.3 Riksmøter i Norden 2002 
  9.3.1 Norges representanter. 

Ved riksmøtene i de nordiske land i 2001 var MD 104 representert ved 
distriktene 104 A, 104 D og 104 H. I 2000 var vi representert med  
104 C, 104 E og 104 G. I 1999 var vi representert med 104 B, 104 J og 
104 K. 

I 2002 skal vi således være representert med GRL (som velger først), 
104 F og to av distriktene B, J og K. 

Det ble foretatt en loddtrekning, og etter denne skal 104 B og 104 J 
representere sammen med 104 F og guvernørrådsleder. 

Loddtrekning om hvilke land disse fire skal representere MD 104 i,  
finner sted i neste guvernørrådsmøte. 

Riksmøtene i de andre nordiske land blir: 
 Danmark: 24. og 25. mai i Sæby 



 Finland:   8. og   9. juni i Lathis 
 Island:  26. og 27. april i Reykjanesbær 
 Sverige.   9. og 10. mai i Ørebro 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2001 i Oporto    
  Europa Forum 2001 avholdes i Oporto, Portugal i tiden 5. – 9. september. 
   

11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Det internasjonale styret har avholdt møter i Indianapolis i perioden 27. juni – 
1. juli 2001. 
Vi har mottatt et sammendrag av de vedtak som der ble fattet. 

  V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

11.2 Convention 2002 i Osaka, Japan.  
  Convention i Osaka avholdes i tiden 8. – 12. juli 2002. 

Det arbeides med et opplegg der DG-electene reiser ut fra Norge søndag  
30. juni 2002, og lotterivinnerne ut onsdag 3. juli 2002.  

  Retur til Norge i henhold til ”grunnarrangementet”  planlegges til lørdag  
13. juli 2002. 

   Referert. 

11.3 Det internasjonale programmet 
  11.3.1   Oversettelse av presidentens slagord. 

Vår internasjonale president, J. Frank Moore III, har som slagord: 
”Light the Path”. 

Guvernørrådet ble enige om at dette skal oversettes til:    Vis veg! 

2. Oversettelse av det internasjonale programmet. 
Fra redaktøren for ”The Lion”, Henning Aamodt, har vi mottatt ”justert 
forslag” til oversettelse av International President J. Frank Moore III’s 
program.     

Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     



  
12.2 Budsjett 

  12.2.1 Revisjon av budsjettet for 2001-2002. 
   Riksmøtet 2001 vedtok en kontingentforhøyelse på ti kroner.  

I henhold til vårt lovverk skal ”multippeldistriktets midler disponeres av 
Guvernørrådet innen rammen av det på riksmøtet vedtatte budsjett”. 
Det fremlegges en oppstilling, datert 31. juli 2001, med forslag om 
disponering. 

    V E D T A K : 
Budsjettet, med en ramme på kr. 4.936.000 fastsettes som drifts-
budsjett for Lions Norge for 2001/2002. 

12.3 Andre saker vedrørende økonomi 
  12.3.1   Om rammebudsjettering og bruk av midler. 

Vi har nå gått over til rammebudsjettering, og Otto Brødholt orienterte 
om hvordan dette skal praktiseres av blant andre fagsjefer og komite-
ledere.  
Et nytt reisregningsformular er under utarbeidelse, der fagsjefer og 
komiteledere selv skal forestå koding av de respektive poster i 
formularet. 

12.3.2   Bruk av midler til ”medlemsutvikling og motivasjon. 
Riksmøtet 2001 vedtok en budsjettpost til ”medlemsutvikling og 
motivasjon”. 
Ved henvendelser fra klubbene om kåsører i denne sammenheng er det 
formålstjenlig å vite hvem som administrerer ordningen. 

 V E D T A K : 
 MD-MEC Kjell Langballe administrer ordningen. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 
  

14.1 Sponsorstøtte til ”Livet Etter Soning” (LES) 
”Livet etter soning” (LES-gruppen) er startet i januar 2001 og trenger 
sponsorstøtte. Gruppen har Kirkens Bymisjon som samarbeidspartner. 

  
 V E D T A K : 

Vi beklager at vi ikke finner å kunne gå inn som samarbeids-
partner i nevnte prosjekt. 

14.2 TV-aksjonen 2001. 



Kirkens Nødhjelp har fått TV-aksjonen 2001. Aksjonen har fått betegnelsen 
”Livskraft” og går av stabelen 21. oktober 2001. 
Kirkens Nødhjelp henstiller til organisasjonene om ikke å ha større innsamling-
aksjoner i måneden før TV-aksjonen, samtidig som de sender ut en oppfordring 
om hjelp til innsamlingen. 

   V E D T A K : 
Guvernørrådet oppfordrer distriktsguvernørene til å stille seg positive til 
TV-aksjonen og anbefale klubbene sine, gjennom månedsbrevene, å 
delta i innsamlingen på forespørsel. 

15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådets leder Egil Moe-Helgesen etter at assisterende 
  guvernørrådsleder Morten K. Jansen hadde lest ”Lions mål”.. 



    

 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

PROTOKOLL 
fra  guvernørrådsmøtet   

lørdag 3. og  søndag 4. november 2001 
på Quality Airport Hotel Gardermoen  

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
     Guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
     Assisterende guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
     Distriktsguvernørene Knut L. BAKKE, Svein Ø. BERNTSEN, Christian DANIELSEN, 

Kjell EIKANGER, Reidar ELNAN, Tove. GULLIKSRUD, Harald JOHNSEN, 
Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

     MD-IRC Arne HUSEBYE. 
     MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
     MD-LDC Jan A. HOLTET. 
     MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
     MD-NAC Ole Jakob SPARRE. 
     MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
     MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
     Fungerende daglig leder for Lions Norge, Otto BRØDHOLT. 
     Rådsekretær Knut RELBO. 

Forfall:  
     Distriktsguvernør Rolf BERNTSEN (sykdom). 

I tillegg var innkalt og til stede: 
     Redaktør for ”The Lion”, Henning AAMODT 

Dessuten var følgende til stede under hele eller deler av møtet: 
     Tidligere medlem i Det internasjonale styret, Arve FOSSUM. 
     Tidligere guvernørrådsledere Arne KROGSTAD og Terje NOHR. 
     Tidligere distriktsguvernører Erik EVANG, Helge TOFTNER og Thorleif SØREID. 
     Kasserer i YE-utvalget, Kjell Reidar BAKKEN. 

!   !   !   !   ! 
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1 KONSTITUERING  

Møtet ble åpnet av guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen, som ønsket de tilstede-
værende velkommen til lionsårets andre guvernørrådsmøte.  

 Assisterende guvernørrådsleder Morten K. Jansen leste Lions etiske norm. 
Det ble overbrakt en hilsen og takk for besøk og blomster fra distriktsguvernør  
Rolf Berntsen, som var innlagt på Rikshospitalet.   

Et par av sakene fra møtet i arbeidsutvalget var bedt om å bli satt opp igjen i det 
samlede guvernørrådsmøtet.  
Guvernørrådslederen ledet så møtet videre. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra Riksmøtet 2001. 

  
V E D T A K : 
Vedtaket fra guvernørrådsmøtet i august 2001 om at ”Protokollen tas til 
etterretning”, opprettholdes. 

2.1.2 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i august 2001. 
  

V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
 2.2.1 Takkeskriv fra Carol Holm-Hansen. 

Carol Holm-Hansen ble innvilget kr. 10.000 i forrige guvernørrådsmøte i 
forbindelse med en studiereise til Melbourne.  
I E-postmelding takker han for bidraget og sier seg villig til å fortelle mer om 
dette arbeidet i vårt guvernørrådsmøte i februar 2002. Vi vil imidlertid komme 
tilbake til det senere når vi ser om det blir tid til dette. 

 Referert. 

2.2.2 Takkeskriv fra Landsforeningen for Pårørende innen Psykiatri. 
  Landsforeningen for Pårørende innen Psykiatri ble innvilget kr. 5.000 fra 
   ”Julekortmidlene” i forbindelse med Amaliedagene 2001, og de takker for 
   bidraget. 

Referert. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  
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3.1.1 Rapport. 
Komiteen for organisasjonsutvikling v/ Jan A. Holtet har satt opp en rapport av 
17. oktober 2001.  
Komiteen har synspunkter på  - 
-   To pluss 
-   Sammenslåing av fagsjefområder i distriktene 
-   Ny fagsjef for medlemsbevaring.               (Ref. også  sak 6.3.1 senere) 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet en situasjonsrapport datert 8. oktober 
2001. 
I rapporten peker han blant annet på at ”utgåtte extensionretter”  må fornyes for 
inneværende lionsår. Han ber også om at guvernørene fokuserer på 2+. 

Kjell Langballe kunne meddele at Angola er det siste landet som er opptatt i 
Organisasjonen, som nå teller 188 land og geografiske steder.   

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.2.2   1.   Distrikt 104 A og medlemstallet. 
  Hovedkontoret i Oak Brook har sendt brev av 10. oktober 2001 til distrikt  

104 A ved distriktsguvernøren om at distriktet ble overgangsdistrikt fra 1. juli i 
år, ettersom medlemstallet de to siste årene har vært under grensen på 1250 
medlemmer. 

Dette innebærer to forhold: 
-  distriktsguvernør blir utnevnt av Det internasjonale styret, 

  -  reiseutgifter for guvernørens partner blir ikke dekket til Convention. 
  

2.   Distrikt 104 D og medlemstallet. 
  Hovedkontoret har sendt brev av 10. oktober 2001 til distrikt 104 D ved 

distriktsguvernøren om at distriktet automatisk blir overgangsdistrikt fra 1. juli 
2002 hvis ikke medlemstallet kommer opp i over 1250. Dette vil få de samme 
konsekvenser som fremgår av sak 3.2.2  -1 foran. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernørene i 104 A og D bes legge frem en rapport til neste 
guvernørrådsmøte med oversikt over iverksatte og planlagte tiltak og 
status på disse. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet              
3.3.2 Andre saker vedrørende presse og informasjon. 
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 1.  Situasjonsrapport 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport datert 29. oktober 
2001. 

Det fremgår der blant annet at Årsmeldingen for 2000/2001 nå er ferdig og blir 
distribuert i disse dager. 

  Videre er innkalt til et felles PRC-møte 17. november;  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til orientering. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Situasjonsrapport.                  

MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp en statusrapport for lederopplæringen, 
datert 7. oktober 2001. 
Han meddeler blant annet at forslaget til revidert opplegg og nye regler for 
Europa Forum, slik vi fremmet saken for Riksmøtet 2002 i Stavanger, ble 
enstemmig vedtatt.    

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
4.1.1 Saker vedrørende hjelpearbeid generelt.   

1.  Situasjonsrapport. 
 MD-IRC Arne Huseby har utarbeidet status for IR-arbeidet pr. oktober 2001 
  datert 1. oktober 2001. 

Av rapporten fremgår det blant annet at den nordiske IR-gruppen vil foreslå at 
NSR-prosjektet for 2002-2003 også vil være Baldzio Silas, altså et toårig 
prosjekt. 
Under møtet ga tidligere MD-IRC Erik Evang en fin presentasjon av arbeidet 
som nå er utført ved gatebarnehjemmet i Daugavpils. 

V E D T A K : 
  a)   Guvernørrådet gir sin tilslutning til forslaget om å la prosjekt 
        ”Rehabiliteringssenteret i Baldzio Silas” bli et NSR-prosjekt i  

     2002-2003.   
b)   Rapporten  for øvrig tas til etterretning. 

2.  Frivillighetssentral i Murmansk. 
Det har vært avholdt et møte 27.august 2001 med representanter fra Lions og 
Norsk Folkehjelp. 
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Spørsmålet om økonomisk støtte til renovering tas opp i guvernørrådet. 
Det vises for øvrig til behandlingen av Sak 4.2.1 –1 i forrige 

guvernørrådsmøte. 

V E D T A K : 
  Det utbetales kr. 50.000 til prosjektet fra Lion Mints-fondet. 

3.   History for Tomorrow.  
Grunnleggeren av ”History for Tomorrow”, finnen Johan Candelin, har sendt et 
konsept til MD-IRC Arne Husebye, som har til hensikt å gi informasjoner 
mellom generasjoner og hedre eldre mennesker.  
Konseptet er tenkt oversatt og trykt for så å bli solgt av våre medlemmer. 
Arne Husebye har vurdert saken, og konkluderer med et forslag om at vi takker 
nei til prosjektet og returnerer dokumentet til avsenderen.  

  V E D T A K : 
   Vi takker nei til prosjektet og returnerer dokumentet til avsender.  

4.2 IR-arbeidet 
 4.2.1 LCIF.        
  1.  Oversikt over ”Melvin Jones Fellowship” 

MD-IRC Arne Husebye har oversendt en statusrapport per 30. juni 2001 over 
antall Melvin Jones Fellows i de respektive klubber og distriktet som er 
kommet til siste lionsår.  Summen for hele landet er 47 siste året og totalt er det 
438 Melvin Jones Fellows i MD 104. 

V E D T A K : 
 Rapporten tas til orientering. 

4.2.2 Lions Aid Norway.        
 1.   Omlokalisering i øyehelseprosjektet i Uganda. 

Fra Lions Aid Norway v/ Otto Brødholt er det mottatt en rapport av 11. oktober 
2001 som vedrører omlokalisering av øyehelseprosjektet i Uganda. 

Av rapporten fremgår det blant annet at LCIF har bevilget ca USD 212.000 
gjennom den lokale lionsklubben til et øyehelseprosjekt i Kabale.  
Dette innebærer at vi, i tråd med lokale ønsker, kan omlokalisere vårt prosjekt 
fra Kabale til Gulu. Omlokaliseringen har ingen økonomiske konsekvenser. 

  Jan A. Holtet ga en supplerende orientering til rapporten under møtet. 

V E D T A K : 
 Vi omlokaliserer prosjektet.. 

4.2.3 Lion Mints.  
1.   Forandring av reglene for Lions Mints-midlene. 
Guvernørrådet vedtok regler for Lion Mints-midler i februar 1997.  
Reglene ble forandret i guvernørrådet i februar 2000. 
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Bakgrunnen for opprettelsen av Mints-fondet, var å gi Guvernørrådet 
muligheten til å støtte internasjonale prosjekter etter forslag fra klubber, 
distrikter og eksterne organisasjoner, uten å måtte gå veien om å be klubbene 
bidra med ekstra midler. Med bakgrunn i dette fremmer MD-IRC forslag om 
endrede regler, der han blant annet tillegger mer godkjennelsesmyndighet over 
på guvernørrådsleder i stedet for den berørte distriktsguvernør. 

Forslaget innebærer at vi får et avvik mellom godkjennelse av bevilgninger 
som er et resultat av klubbaktiviteter (for eksempel via narkofondet, Lions 
Lyskonto, Lions ungdomskonto) hvor distriktsguvernørene inngår i 
godkjenningsordningen, og de fonds som er ment å disponeres av MD hvor 
guvernørrådsleder får den samme rammen som distriktsguvernørene ellers har. 
Distriktsguvernøren vil også i disse bevilgningssaker ha en rett til å uttale seg 
om prosjektet før en bevilgning behandles. 

Arbeidsutvalget hadde gitt sin tilslutning til forslaget fra MD-IRC, men  under 
votering i det samlede guvernørrådet ble forslaget nedstemt med det til følge at 
punkt 6 føres tilbake til det opprinnelige og at første setning i punkt 2 utgår.  

  Lionskontoret ser på den redaksjonelle siden av forslaget. 

V E D T A K : 
Revidering av reglene, slik MD-IRC foreslår -  og med guvernørrådets 
endringer, godkjennes. 

2.   Søknad om bidrag fra 104 E, region II, sone 4. 
Lions Club Greipstad har fått sone 4 i region II, distrikt 104 E med i et prosjekt 
i Etiopia, der det gis støtte til ”My Sisters”, en frivillig, upolitisk organisasjon, 
dannet av en norsk misjonærkone.  
Sonens 7 klubber skal årlig bidra med kr. 5.000 hver i 5 år til prosjektet. 

 Sonen søker nå om bidrag til prosjektet fra Lion Mints-fondet. 

MD-IRC Arne Husebye har kommet med en betenkning i brev av  
19. september 2001. Han finner ikke å kunne anbefale søknaden slik den er 
fremlagt.  
Dersom midlene hadde gått til et øremerket delprosjekt, og ikke blitt blandet 
med organisasjonens generelle drift, ville han gitt sin anbefaling om bidrag. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet bevilger kr. 35.000 til sonens arbeid ”My Sisters” som et 
engangsbeløp. 
Før utbetaling finner sted, skal Sonen ha funnet frem til et passende 
delprosjekt, som godkjennes av MD-IRC. 

 3.   Søknad om bidrag til ”Øyesykdomsatlas” 
 Lions Club Vilnius Capital, en av våre støtteklubber under gjennomføringen av 
  NSR-prosjektet i Litauen, arbeider med å få trykket et atlas om øyesykdommer 
  på eget språk. 
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 Hele opplaget på 1000 eksemplar koster USD 52.000. det er skaffet til veie 
  USD 30.000, hvorav USD 6500 fra de to lionsklubbene i Vilnius. 

De fem nordiske MD-IRC’er har fått henvendelse, og vår MD-IRC, Arne 
Husebye, ser positivt på saken. 

V E D T A K : 
  MD 104 gir en garanti / bevilgning på inntil kr. 25.000 til prosjektet. 
  En eventuell utbetaling blir å belaste Lion Mints-midlene. 
  Det er en forutsetning at de andre nordiske land  også deltar i prosjektet. 
  Midlene kommer ikke til anvendelse om prosjektet blir fullfinansiert fra  

4 Core eller lignende.  

4.2.4 Lions lys, mm.               
1.   Søknad om bidrag til jubileumsforestilling. 
Dissimilis driver undervisning for om lag 130 psykisk utviklingshemmende, 
som har glede og nytte av å drive med musikk, dans og drama. 
Det skal settes opp en jubileumsforestilling, ”Helt i 100” i Oslo Konserthus  
19. januar 2002, og de søker i den forbindelse om kr 35.000. 
Budsjettet er på kr. 275.000. 
Lions Lys-komiteen har gitt sin anbefaling til søknaden, dog under noe tvil.  

V E D T A K : 
Det gis  et bidrag på kr. 35.000 fra Lions Lys-midlene til forestillingen.  

  
4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.   
 1.   Revidert forslag til reglement for ”Nasjonalt hjelpefond” 

I guvernørrådets møte i august 2001 ble det fremlagt to forslag til  ”Regler for 
disponering av Julekort-midlene”, heretter benevnt som ”Nasjonalt 
hjelpefond”.  Saken ble utsatt til neste møte. 

MD-IRC Arne Huseby har nå fremmet et tredje alternativ, som avviker fra de 
generelle retningslinjene vi har for tildeling av sentrale aktivitetsmidler. Se dog 
orientering under 4.2.3. -1. 

  Arbeidsutvalget har vurdert forslaget, som er bygget over samme lest som 
   ”Lion Mints-midlene”, og kommet med et par tilføyelser  (Ref. sak 4.2.3 –2)  

Som en følge av vedtaket i sak 4.2.3 gikk det samlede guvernørråd mot 
arbeidsutvalgets innstilling, idet distriktsguvernør sammen med MD-IRC 
fortsatt gis myndighet til å godkjenne søknadsbeløp på inntil kr. 20.000. 

Guvernørrådet er gjort oppmerksom på at det er påløpt en del renteinntekter er 
siste Røde Fjær-aksjon. Ettersom ”Fordelingskomiteen” er oppløst, er det 
Guvernørrådet som bestemmer hvordan disse midlene skal kunne disponeres. 

V E D T A K : 
a) Revidering av reglene, slik MD-IRC foreslår -  og med guvernør-

rådets endringer, godkjennes. 
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b) Rentemidlene fra Røde Fjær-aksjonen tilføres ”Nasjonalt 
hjelpefond”. 

2.   Søknad om økonomisk støtte til Montebello-senteret. 
Lions Club Ringsaker Nord søker om et bidrag på kr. 200.000 til fullførelse av 
prosjekt ”Trivselstiltak ved Montebello-senteret.” 
Lions Club Ringsaker Nord har tatt mål av seg til å skaffe 1 million kroner til 
senteret. I tillegg har LCIF bidratt med ca USD 75.000.  

MD-IRC Arne Husebye har hatt saken til uttalelse. Med det vedtaket som er 
fattet i sak 4.2.5 –1 gir han sin anbefaling til søknaden 

V E D T A K : 
Fra ”Nasjonalt hjelpefond” gis det et bidrag på kr. 200.000 til 
prosjektet. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID»  

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
 5.1.1 Saker om ungdomsarbeid generelt.  

1.  Statusrapport.                  
Leder for Komiteen ”Ungdomsarbeid”, Ole Jakob Sparre, har satt opp en 
rapport av 6. oktober 2001.   

  

Av rapporten fremgår det blant annet at et koordinatormøte er berammet til  
26. januar 2002. 
Guvernørene anmodes om å melde inn navn på koordinatorer til MD-NAC. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.   Orkester Norden. 
Kontakt for Orkester Norden, Erik Evang, har sendt inn en statusrapport pr 
oktober 2001 via MD-YEC.   

 V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

5.2 Ungdomsutveksling 
 5.2.1 Saker vedrørende ungdomsutveksling. 

1.  Endelig YE-rapport.                    
Forrige års MD-YEC Kjell-Steinar Aasheim, har sendt inn sin endelige  
YE-rapport. 

V E D T A K : 
a) Rapporten tas til etterretning. 
b) Det rettes stor takk til Kjell-Steinar Aasheim for det ungdoms-

utvekslingsarbeidet han har utført gjennom mange år.  
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2.   Situasjonsrapport for Ungdomsutveksling 
MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet en situasjonsrapport for ungdoms-
utveksling, datert 8. oktober 2001. 

V E D T A K : 
Rapporten tas til etterretning. 

3.   Driftsbudsjett for YE-utvalget og Lions Ungdomskonto.  
a)   I henhold til ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel IX ”Lions ungdoms-
konto”, § 21, punkt 2 – skal MD-YEC sørge for at det utarbeides et årlig 
budsjett over ungdomskontoen, og at budsjettet legges frem for Guvernørrådet 
i augustmøtet. 
Budsjettet for 2001/2002 er på kr. 42.000 i tillegg til de garantier / forpliktelser 
som allerede er vedtatt. 

b)   Det er videre satt opp et driftsbudsjett for YE-utvalget 2001/2002 som 
balanserer med kr. 81.500. 

c)   Reiser til Europa Forum og Convention er tenkt dekket av midler som blir 
innbetalt fra SAS, Bennett og Vesta, beregnet til kr. 40.000. 

d)   Det er satt opp en utstyrspakke, som går på at hver klubb som sender ut 
ungdom, betaler inn kr. 1.750 til YE-utvalget. 

V E D T A K : 
  Budsjettene godkjennes. 

5.2.2 Lions Ungdomskonto.   
 1.   Søknad om garanti til ungdomsleir i 2002 fra 104 B. 

Distrikt 104 B avholder internasjonal ungdomsleir i 2002, ”Thule Viking 
Camp”, med klubbene i Trondheim og Leksvik som arrangører. 
Budsjettet er på kr. 168.500, og det søkes om en garanti på inntil kr. 20.000 
mot uforutsett inntektssvikt. 
Søknaden er anbefalt av MD-YEC Ingvald Sivertsen. 

V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 mot inntektsvikt. 

2.   Søknad om garanti til ungdomsleir i 2002 fra 104 K 
Distrikt 104 K avholder internasjonal ungdomsleir sommeren 2002 med de to 
klubbene på Toten som arrangører. Budsjettet er på ca kr. 232.000, og det søkes 
om en garanti mot sviktende inntekter på inntil kr. 20.000.    
Søknaden er anbefalt av MD-YEC Ingvald Sivertsen. 

V E D T A K : 
Det stilles en garanti på inntil kr. 20.000 mot inntektsvikt. 
DG Knut Bakke la frem et budsjett under møtet, som viser hvorledes 
utgiftene er tenkt dekket. 
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5.3 Leo-arbeid 
 5.3.1 Saker vedrørende leo-arbeidet. 

1.  Statusrapport. 
 MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport over Leoarbeidet, datert 

6. oktober 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.  Leoprosjektet. 
Det er utarbeidet et dokument vedrørende Leoprosjektet, datert 24. september 
2001. Foruten en beskrivelse av prosjektet inneholder dokumentet målsettinger 
og hvordan rapportering skal skje. 

  MD-LeoC ga en fyldig, muntlig orientering under møtet. 

V E D T A K : 
   Prosjektplanen godkjennes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Saker vedrørende narkotika-arbeidet. 

  1.  Statusrapport. 
MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp en statusrapport av 7. oktober 2001. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

2.  Tulipanprisen 2002: Budsjett og retningslinjer. 
Det er utarbeidet retningslinjer for arbeidet med utdeling av ”Lions 
Tulipanpris”, datert 4. oktober 2001.  
Det er også satt opp et forslag til budsjett for utdelingen i 2002. 

Det mangler fortsatt statutter for ”Tulipanprisen”. Det vil bli utarbeidet et 
forslag til guvernørrådsmøtet i februar 2002. 

V E D T A K : 
 Det foreliggende forslag til retningslinjer og budsjett godkjennes 

3.  Eierskapet til Lions Quest-programmene. 
Saken var oppe i guvernørrådsmøtet i august 2001 (samme saksnummer), og det 
ble der antydet at ytterligere informasjoner ville foreligge til dette møtet.  
Det gjør det ikke, men MD-NAC Ole Jakob Sparre vil holde guvernørrådet 
informert om sakens utvikling. 

Referert. 

5.4.2 Lions «narkofond». 
  1.   Søknad om støtte fra Lions Club Oslo.       

Lions Club Oslo har kjøpt inn en narkotikahund til Tollvesenet for kr. 75.000. 
Klubben søker om å få refundert 50% av beløpet. 

  Søknaden er anbefalt av distriktsguvernør Tove E. Gulliksrud og MD-NAC  
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Ole Jakob Sparre. 

V E D T A K : 
   Søknaden innvilges med kr. 37.500 over ”narkofondet”. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
 6.1.1 Komiterapporter. 

 1.   Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
a) Beredskapen har utbetalt kr. 280.000, svarende til kr. 20 per medlem, 
gjennom LCIF i forbindelse med katastrofen i New York og Washington  
11. september 2001. 
Vi har mottatt takkebrev fra forrige års internasjonale president, Jean Behar, 
som nå sitter som leder for LCIF. 

I forbindelse med tragedien har guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen sendt 
kondolanser til vår internasjonale president, J. Frank Moore III, på vegne av 
Lions i Norge. 

b)   Beredskapen har utbetalt kr. 280.000, svarende til kr. 20 per medlem, i 
forbindelse med flyktningsituasjonen i Afghanistan gjennom organisasjonen 
”Leger uten grenser” 

Referert. 

2.   Strategiplankomiteen. 
GRL Egil Moe-Helgesen ga en muntlig orientering om status og forslag til 
videre fremdrift. 
Det vil bli lagt frem et dokument i guvernørrådets møte i februar 2002. 
Det er en oppfordring til guvernørene om å behandle innholdet i dokumentet i 
distriktsmøtene til våren.  

3.   Organisasjonskomiteen. 
Leder i Organisasjonskomiteen, Jan A. Holtet, har satt opp et opplegg for 
arbeidet i komiteen, datert 7. oktober 2001.  
Komiteen arbeider med organisering av distriktene og en spørreundersøkelse 
blant utmeldte medlemmer. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet finner det arbeidet som er utført, positivt - og ber om å 
bli informert når resultatene er klare. 

4.   Retningslinjer for Røde Fjær. 
Saken utsettes til guvernørrådets møte i februar 2002 etter at den samlede 
komiteen har hatt kommentarene til gjennomsyn. 

5.   Reisekomiteen / Conventionreisekomiteen. 
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Reglementet for Reisekomiteen ble vedtatt av guvernørrådet i mai 1982 og 
revidert siste gang i mai 1999. 
Det fremlegges et forslag til revidert reglement, der blant annet betegnelsen 
forandres til ”Conventionreise-komiteen”. 

V E D T A K : 
a) Reglementet for reisekomiteen utgår. 
b) Reglement for Conventionreise-komiteen av 20. november 2001 

godkjennes. 

 6.   IT-komiteen. 
Bjørn Sætrom, leder for IT-komiteen, har utarbeidet en rapport av 10. oktober 
2001 på vegne av komiteen.   

V E D T A K : 
  Rapporten tas til orientering. 

7. Valgkomiteen. 
I henhold til regelverket skal Valgkomiteen konstituere seg selv. 
Komiteen har utpekt Egil Nielsen, Lions Club Stavanger/Tasta til 
valgkomiteens leder. 

   Referert. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet 
     6.2.1 Om ansettelse av ny administrasjonssjef. 

Fungerende daglig leder for Lionskontoret, Otto Brødholt, ga en muntlig 
orientering om situasjonen. 
 V E D T A K : 

Guvernørrådet ber om at arbeidet med å tilsette ny leder for 
lionskontoret intensiveres. 
Administrasjonen, i samarbeid med arbeidsutvalget, starter arbeidet 
umiddelbart. 
Stillingen utlyses snarest, og senest i løpet av desember 2001.  

6.3 Andre organisasjonssaker 
 6.3.1 MD-fagsjef for medlemsbevaring.        

Vår internasjonale president, J. Frank Moore III, har oppfordret guvernørråds- 
ledere til å få oppnevnt/valgt en fagsjef på MD-plan til å ivareta det å beholde 
medlemmer. 

  Saken er i Lovutvalget til uttalelse. 

V E D T A K : 
a) MD-MEC dekker denne funksjonen i dag. Gjennom vårt program 
      ”2+” legges det også stor vekt på medlemsbevaring. 
b) Spørsmålet om opprettelse av en MERL-gruppe utsettes, og saken 
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      tas opp igjen i guvernørrådets møte i februar 2002 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2000 i Lillehammer 
7.1.1 Sluttregnskapet. 
 Arrangørene fra Riksmøtet i Lillehammer 2000 har sendt oss et sluttregnskap. 

Innbetalt delegatavgift beløp seg til ca kr. 130.000. De administrative utgiftene 
kom på ca kr. 300.000, hvorav mer enn halvparten gikk til booking og 
sekretariat. 

V E D T A K : 
  Regnskapet tas til etterretning. 

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund           
 7.2.1 Rapport fra møte i Hovedkomiteen. 

 Rådsekretær Knut Relbo har deltatt i et hovedkomitemøte for Riksmøtet 2002 i 
  Ålesund, og har satt opp et notat av 14. september 2001 fra møtet. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

7.2.2  Innkomne forslag til formål for ”Røde Fjær”-aksjonen i 2004. 
Av ”Retningslinjer for fremtidige Røde Fjær”-aksjoner”  fremgår det at 
”Innsamlingsformål kan foreslås av enhver lionsklubb i Norge innen en av 
sekretariatet / Guvernørrådet på forhånd kunngjort frist.  
Forslagene skal ”høres” i klubbene før Guvernørrådet avgir sin innstilling, og 
Riksmøtet bestemmer innsamlingsformål.”  

1.   Lions Club Oslo/Syd: Montebellotunet og Kreftsaken. 
Lions Club Oslo/Syd bekrefter sitt innsendte forslag om aksjon i 2004: 
”Lions bygger kreftforebyggende senter ved Lillehammer, et samarbeid 
mellom Lions og Det norske radiumhospital.” 

2.   Lions Club Tønsberg/Slottsfjellet:   Andre forslag. 
Klubben fremmer tre forslag: 
-  Lions førerhundskole og mobilitetsenter 
-  Diabetes 
-  Frelsesarmeen 
Senere har klubben gitt uttrykk for at den vil konsentrere seg om 
Frelsesarmeen som formålobjekt. 
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 V E D T A K : 
De to klubbene tilskrives med beskjed om å utarbeide et konsept på 
maksimum 2 A-4 sider. Konseptet skal foreligge i løpet av 14 dager. 
Når konseptene foreligger, skal de sendes ut til landets klubber til 
”høring” med frist 1. februar 2002. 
Guvernørrådet avgir deretter sin innstilling overfor Riksmøtet, som 
bestemmer innsamlingsformålet. 

3.   Lions Club Vegårshei. 
Lions Club Vegårshei har fremmet et forslag som er datert og mottatt etter 
fristens utløp. 

 V E D T A K : 
Av hensyn til mulige andre forslag som måtte innkomme, 
avvises forslaget. 

8 DISTRIKTSAKER 
  

8.1 Distriktskassererkurs   
 8.1.1 Rapport fra kurs for distriktskasserere. 

Det ble avholdt kurs for distriktskasserere søndag 2. september, og kurslederen, 
Knut Relbo, har satt opp en rapport til guvernørrådet datert 10. oktober 2001.  

V E D T A K : 
  a)   Rapporten tas til etterretning. 

b)   Det legges opp til tilsvarende kurs i juni 2002, samtidig med 
       fagsjefkursene 

9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
1. Samarbeidsrådets fremtid. 

MD 107 Finland har satt opp et forslag til forandring av gjeldende regler for 
NSR-samarbeidet. 
               Någjeldende regler, ”Mål og strategier” ble vedtatt av NSR-møtet i Stavanger i 1994. 
Saken blir fremmet av MD 107 til NSR-møtet 2002 i Reykjavik. 

V E D T A K : 
  Vi betrakter forslaget fra MD 107 Finland som et foreløpig innspill. 
  Vi avventer synspunkter fra den norske representanten i komiteen. 

9.3 Nordiske lands  Riksmøter i 2002.  
 9.3.1 Representasjon fra MD 104. 
  De andre nordiske lands riksmøter i 2002 avholdes således – 
  -  MD 101   Sverige    9. og 10. mai  Ørebro 
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  -  MD 106   Danmark  24. og 25. mai  Sæby (samtidig som 
Norge) 
  -  MD 107   Finland     8. og   9. juni  Lahtis 
  -  MD 109   Island  26. og 27. april Reykjanesbær  

Denne  saken ble redegjort for i forrige guvernørrådsmøte under samme 
saksnummer. Det fremgår blant annet der at  MD 104  skal være representert 
ved guvernørrådsleder , 104 B, 104 F og 104 J, og det ble foretatt loddtrekning 
mellom de tre distriktene om videre representasjon. 
Etter vedtak i guvernørrådet i oktober 1995 (og gjengitt i Lovsamlingen) står 
det blant annet: ”Hvis ingen av distriktsguvernørene har anledning til å 
representere, skal fortrinnsvis forrige års distriktsguvernør eller en tidligere 
distriktsguvernør i det distriktet som har fått representasjon gjennom sin 
guvernør, representere.” 

  V E D T A K : 
   104 B representerer Lions Norge ved riksmøtet i Sverige. 
   104 F representerer i Danmark. 
   104 J representerer i Finland og 
   Guvernørrådsleder representerer MD 104 i Island. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2001 i Oporto    
 10.1.1 ”Den nye modellen”   
  Jan A. Holtet, som er ”vår mann” i komiteen som har arbeidet frem de nye 
   retningslinjene for Europa Forum, ga en orientering om dettet i møtet. 
  Den nye modellen tas i bruk i Brussel i 2002. 

 10.2 Europa Forum 2002 i Brussel 
10.2.1 ”Short reports”. 

Fristen for innsendelse av forslag til ”Short Reports” er satt til 13. desember 
2001. 
Mulige forslag er 
- Tulipanprisen 
- Opplæringsprogram for VDG’er 
- To + 
- NSR-prosjektene 
- ”Quality Norms for Youth Exchange” 
Forslagene blir nevnt i det forestående møtet med de nordiske guvernørråds-
ledere for om mulig å fordele innsendelse av forslagene på landene. 
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11 DET INTERNASJONALE STYRET 
   

11.2 Convention 2002 i Osaka, Japan  
2.   Godkjennelse av utkast til pins. 

 Det foreligger et utkast med Færder fyr som motiv. 
 Leverandør må ha tilbakemelding om 
 -   godkjennelse av originalen 
 -   antall pins 
 -   høyde på pinsen 

-   om vi skal ha gullvalør som tidligere 

V E D T A K : 
Det foreligge utkast til motiv godkjennes, og det bestilles 1500 pins 
med 40 millimeters høyde og gullvalør som tidligere. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
 11.3.1 Neste års internasjonale president, Kay K. Fukushima’s Norgesbesøk. 
  Vi har fått melding om at neste års president, Kay K. Fukushima fra California, 
   vil besøke Norge i tiden 10. – 13. september 2002.  
  Besøket legges til Stavanger-området. 

   Referert. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT         

12.2 Foreløpig årsregnskap 2000/2001 
Det ble lagt frem et foreløpig årsregnskap for 2000/2001, og fungerende daglig leder 
ved lionskontoret, Otto Brødholt, ga en redegjørelse om regnskapet. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 
  

13.1 Gave til Kronprinsparet 
 Det er til nå innkommet om lag kr. 140.000 til gaven. 

  Referert. 

13.3 Tilbud om salg av snacks 
Marius Odland, medlem av Lions Club Oslo/Slemdal og aksjonær i Barsnacs 
Norge A/S forespør om det er interessant for lionsklubber å selge bokser med 
smågodt og med narkologoet vårt på (sammen med firmanavn).  

V E D T A K : 
Vi har ved tilsvarende forespørsler vanligvis takket nei; særlig fordi vi 
ikke ønsker å være ”agenter” for slik salgsvirksomhet.  
Vi takker nei også i dette tilfellet. 
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14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 

 14.1  Foreningen for Hjertesyke Barn 
Leif Tore Lorentzen i Foreningen for hjertesyke barn søker i en E-postmelding 
om et samarbeid med Lions. Hovedintensjonen i meldingen synes å være å få 
hjelp til salg av en CD-plate på landsbasis. 
MD-IRC Arne Husebye har hatt forbindelse med Lorentzen. 
Arne Husebye har trukket konklusjonene i et notat av23. september 2001 til 
Guvernørrådet. 

V E D T A K : 
Foreningen tilskrives og meddeles av vi gjerne vil vurdere samarbeid 
fra sak til sak, men at vi ikke finner å kunne være behjelpelig med salg 
av CD-plater. Vi har jo selv har julekortsalg, lyspæresalg, Lion Mints, 
mm på vårt program. 

 14.2 (Saken utgår) 

14.3 Norges Optikerforbund og Øyehelsedag 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp et notat av 8. oktober 2001, der han – 
etter å ha blitt kontaktet av Norges Optikerforbund – om muligheten for en 
dialog mellom Lions og forbundet om en felles markering av Øyehelsedagen 
hvert år, som er 11. oktober. 
Optikerne rundt i landet vil være behjelpelig med å samle inn biller på 
Øyehelsedagen.                                          

V E D T A K : 
MD-PRC jobber videre med saken og ser hva som konkret kan komme 
ut av det. 

15 AVSLUTNING 

Guvernørrådsleder Egil Moe-Helgesen leste så ”Lions mål”, hvoretter møtet ble 
avsluttet.



 

                                                                                       Sak 13.1 

Ole Jakob Sparre, 
Generalsekretær 
Dir.tlf.: +47 23 24 46 32   e-mail: ole.jakob.sparre@lions.no                               Oslo, 25.04.02 
                                        

TIL : Guvernørrådet 

FRA : Administrasjonen 

SAK : Søknad fra LC Oslo / Slemdal 

BAKGRUNN : 
LC Oslo / Slemdal ønsker å få lisens for produksjon og salg av gensere, caps og vindjakker. 
Tanken er at alle klubbene skal kunne få anledning til å kjøpe produktene, og derved har vi 
ens presentasjon. Klubben selv vil ha en fortjeneste av salget. 

VURDERING : 
LC Sandnessjøen, som i dag selger et assortert utvalg LIONS – produkter, har ikke de nevnte 
produktene i sine lister. Slike må bestilles direkte fra USA, med de praktiske ulemper dette 
medfører for klubbene. 
Man legger vekt på kvalitet og gunstig pris, og dette er i LIONS – sammenheng en riktig 
kombinasjon ! 

KONKLUSJON : 
Gen.sekretæren er selv medlem i søkerklubben, og finner det derfor ikke riktig å gi noen 
konklusjon på saken, annet enn å oversende den til GR for avgjørelse. 

_______________________________________________________________________ 



Ensjøveien 18, 0661 Oslo 
Tlf.: +47 23 24 46 30    Fax : +47 23 24 46 39    web : www.lions.no    



 
Lions Club 

Oslo – Slemdal 

Lions Norge MD 104 
Ensjøveien 18 
0661 Oslo         den, 24.april 2002 

Att: Generalsekretær Ole Jacob Sparre 

Søknad om salg av effekter til Lionsklubber i  Multippeldistrikt 104 

Vi tillater oss med dette å søke om å få selge i første omgang 3 produkter til 
Lionsklubbene i Norge MD 104. Produktene vi søker lisens for er Genser, Caps og 
Vindjakke.  Vi satser på kvalitets produkter til en gunstig pris som vil kunne gi 
klubbene en felles identitet. Vi har i vår klubb hatt stor suksess med produktene, og 
det er nå flere klubber som ønsker seg de samme produktene som oss. 

Vi kan med tillatelse fra Lions Norge MD 104 sende et tilbud til alle klubbene. 
Produktene kan legges ut på nett sidene med bestillingsskjema. Vi vil levere til 
klubbene i løpet av ca. 14 dager med klubb navn brodert. Ved å bruke brodering er 
dette også med på å øke kvaliteten og holdbarheten på produktene. Vi trenger en 
felles identitet og profil. 

Prisen vil vi kunne sette på produktene etter at vi vet hva lisensen på produktene vil 
være. 

Vi håper på en positiv tilbakemelding på denne henvendelse. 

Vennlig hilsen 
LC Oslo Slemdal 
Bjørneveien 55, 0774 Oslo 

Helge Bjørhall 
Vise President 





 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
Egil Moe-Helgesen, GRL 

 Morten K. Jansen, AGRL 
Rolf Berntsen, DG 

 Knut L. Bakke, DG 
   
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  Otto Brødholt, rådgiver 
Info: Resten av guvernørrådet 
 MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC  

Leder for Lions Lys-komiteen 
Redaktør for «The Lion» 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 22. april 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de er mottatt ved Lionskontoret i løpet av torsdag 2. mai. 

Fagsjefenes rapporter blir å betrakte som foreløpige sluttrapporter for året – og det er da 
naturlig å se disse i sammenheng med årsplanene som ble behandlet høsten 2001. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 11. mai 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 


	På vegne av GRL Egil Moe-Helgesen
	Knut Relbo

